
Teine väljaanne

Autoriõigus © Jindřich Bayer, 8. juuni 2015

Kõik õigused kaitstud.

Jindřich Bayer on kinnitanud oma õigust olla tuvastatud autorina vastavalt 1988. aasta
autoriõiguse,  disainilahenduste  ja  patentide seadusele.  Kõik õigused kaitstud.  Ühtegi
osa  sellest  väljaandest  ei  tohi  ilma  autori  Jindřich  Bayeri  eelneva  kirjaliku  loata
reprodutseerida,  salvestada  ega  sisestada  otsingusüsteemi  ega  edastada  mis  tahes
vormis või mis tahes viisil (elektrooniliselt, mehaaniliselt, paljundada, salvestada või
muul viisil).

Tahaksin pühendada selle raamatu koostamisel oma ema ja isa mälestusele, kes oleksid
tõenäoliselt ka täna meiega, kui teaksin seda, mida praegu tean. Loodan ainult, et see
teave takistab teistel peredel läbida seda, mida meie pidid taluma.

Aitäh  järgmistele  inimestele,  kes  aitasid  mul  seda  raamatut  avaldamiseks  ette
valmistada: Jana Koplíková, Leah Killen, Janet Sweeney, Jenn Jackson, Rick Simpson
ja  tema  pere,  Christianne  Laurette,  Chris  Harrigan,  Marek  Piňos,  Martin  Zeiner  ja
paljud teised. Tahaksin sügavalt tänada Lumír Hanušit ja Raphael Mechoulami toetuse
ja tohutu töö eest, mida nad on teinud kanepi- ja anandamiidiuuringute valdkonnas.

Suur  tänu minu õele  Dita  Podhajskále,  tema  abikaasale  Miroslav  Podhajskýle  ning
kogu Podhajský ja Bayeri perele.

Jindřich Bayer, 8. juuni 2015

Selle e -kirjade ja Facebooki vestluste tekstide, ideede ja arvamuste kogumi eesmärk on
tutvustada  praegust  status  quo  teadmisi  kanepiõlide/-ekstraktide  kasutamise  kohta
meditsiinis. Kogu teave on esitatud ainult  hariduslikel eesmärkidel ja seda ei esitata
kavatsusega edendada ohtlike sõltuvusainete kasutamist, vastupidi. Me ei vastuta selles
raamatus sisalduva teabe väärkasutamise eest. Me ei vastuta millegi eest, mis võib või
võib tekkida seoses õli või selles raamatus leiduva teabe kasutamisega. Ravi tulemused
võivad olla erinevad.

Koostanud Jindřich Bayer, www.helpoil.com

Raamatukunst Vlasta Samohrdová & Jan Pospíšil, www.pospunk.com 
Trükikujundus Marek Piňos

Translated from English to Estonian - www.onlinedoctranslator.com



RAVI VÄHKI

Rick Simpsoni protokoll

Jindřich Bayer



Sisu
Annustamisteave......................................................................................................................................................7

Miks on hooldusdoosid nii olulised?.......................................................................................................................7

Muud looduslikud asjad, mida saate teha, võivad aidata.........................................................................................9

Täiendavad näpunäited kopsuvähiga patsientidele................................................................................................10

Haldamise teed.......................................................................................................................................................11

Toopiline kasutamine.............................................................................................................................................12

Kas saate kombineerida erinevat tüüpi õli manustamist?......................................................................................13

Kanepi suitsetamine...............................................................................................................................................13

Millele peaks uurimistöö keskenduma?.................................................................................................................14

Rick Simpsoni kanepiõli tootmise protsess...........................................................................................................15

Muud kaevandamisvormid....................................................................................................................................21

Võimalikult kvaliteetse õli tootmine.....................................................................................................................22

Kanep või marihuaana?.........................................................................................................................................24

Millist tüve või tüvesid peaksin õli valmistamiseks kasutama?............................................................................25

Kuidas otsustada, millist lähtematerjali osta?........................................................................................................26

Cannabis Sativa versus Cannabis Indica...............................................................................................................27

Väljas versus siseruumides....................................................................................................................................29

Mis tüüpi kunstliku valgusega saate parimaid tulemusi?......................................................................................29

Mida peavad patsiendid teadma kanepi kasvatamiseks?.......................................................................................30

Kas on tüvesid, mis ei ole vähktõve vastu tõhusad?..............................................................................................31

Ladustamine...........................................................................................................................................................31

Kas oleks parem või ohutum toota õli toidukvaliteediga alkoholi kasutades?......................................................31

Lahustid ja lahusti jäägid õlis................................................................................................................................32

Kõrge THC või kõrge CBD õli?............................................................................................................................38

Kas õli on ohutu kasutada?....................................................................................................................................40

Ravimite asendamine.............................................................................................................................................45

Vähi ravimine õliga...............................................................................................................................................46

Kas õli saab kasutada koos keemiaravi ja kiiritusraviga?.....................................................................................47

Vähihaigete edukuse määr?...................................................................................................................................47

Kas on kunagi liiga hilja õli kasutama hakata?.....................................................................................................48

Kas mõnda inimest on raskem ravida kui teisi?....................................................................................................49

Leukeemia..............................................................................................................................................................49

Nahavähi ravi.........................................................................................................................................................50

Tõendid..................................................................................................................................................................76

Teave teiste haiguste ravimiseks...........................................................................................................................82

Põletab...................................................................................................................................................................82

Armid.....................................................................................................................................................................83

Haavandid, tüükad, mutid......................................................................................................................................83



Krooniline valu......................................................................................................................................................91

Seljavalu, skolioos.................................................................................................................................................91

Diabeet...................................................................................................................................................................92

Süda, vererõhk.......................................................................................................................................................93

Astma.....................................................................................................................................................................94

Suposiidid..............................................................................................................................................................98

Operatsioon või õli?.............................................................................................................................................100

PMS, menopaus...................................................................................................................................................101

Kehakaalu reguleerimine.....................................................................................................................................101

Ärevus, paranoia..................................................................................................................................................102

Depressioon.........................................................................................................................................................103

Hulgiskleroos (MS).............................................................................................................................................103

Magamine, unetus................................................................................................................................................104

Glaukoom, nägemise taastamine.........................................................................................................................107

Harvaesinevad või vähe levinud haigused...........................................................................................................108

Loomad - iseloomustused....................................................................................................................................110

Elukvaliteet..........................................................................................................................................................115

Miks seda nimetatakse RSO -ks?........................................................................................................................116



RAVI VÄHKI: RICK SIMPSONI PROTOKOLL

Rick Simpsoni protokoll

"Alustage inimesi väikeste annustega, mis on poole tera kuiva lühiteralise riisi suurus. Kuigi õli on kahjutu, on
ravi alustavatele parem kui vähem. Alguses võtke iga kaheksa tunni järel vaid pisike pilk seda hämmastavat
ainet, seejärel suurendage regulaarselt iga nelja päeva tagant annust ja varsti suureneb teie taluvus. Kui inimene
ütleb, et ta ei tundnud selle mõju või et ta tundis neid vaid kergelt, peaksin seda algajale heaks annuseks. Tahad
lihtsalt saada natuke ravimit nende süsteemi, et nad saaksid sellega harjuda.

Kunagi ei tea täpselt, kuidas inimene reageerib, seega jätkake aeglaselt ja suurendage annust iga nelja päeva
tagant, kuni patsient saab iga 24 tunni järel kokku ühe grammi. Parim viis selle saavutamiseks on lasta neil iga
kaheksa  tunni  järel  võtta  umbes  kolmandiku  grammi  annuseid,  kui  nad  on  selle  kasutamisega  harjunud.
Sellegipoolest tahaksin neile, kes kogevad raskusi, meelde tuletada, et nende annust saab tõsta aeglasemalt, kuid
parima tulemuse saavutamiseks tuleks see võimalikult kiiresti alla neelata.

Need on annustamisjuhised, mida Rick soovitab, kui patsient suudab taluvuse piisavalt kiiresti üles ehitada. Kui
seda protokolli järgitakse, saavad paljud patsiendid kolme nädalaga jõuda nii kaugele, et nad suudavad iga 8
tunni järel ühe kolmandiku grammist alla neelata. Kuid tavaliselt kulub enamikul patsientidest tavaliselt neli
kuni viis nädalat, enne kui nad saavad selle annuse ühe annuse sisse võtta, pärast mida saavad nad jätkata ühe
grammi võtmist päevas, kuni nad paranevad või nende seisund on kontrolli all.

Rickile meeldib seda ravimit tarnida plastikust süstaldes, millel puuduvad nõelad, selle asemel on lihtsalt väike
ava,  millest  õli  välja  pressida.  Ta ütleb,  et  sellisel  viisil  õli  andmine muudab patsiendil  annuste  mõõtmise
lihtsamaks ja see takistab võõraste ainete saastumist.

Enamiku jaoks on kõige lihtsam mõista kogust, mida nad peaksid alla neelama, võrrelda seda millegi sarnasega
lühiteralise kuiva riisiga. Algaja annus peaks olema umbes poole väiksem kui üks neist riisiteradest või umbes
kaheksandik  tolli  pikk,  see  kogus  oleks  võrdne  umbes  veerandi  tilgaga.  Mõningatel  juhtudel  võivad  väga
madala taluvusega inimesed isegi avastada, et see võib olla alguses liiga mugav, et neid mugavalt käsitseda, nii
et vajadusel võiksid nad alustada isegi vähemaga.

Sellise suurusega annuseid tuleb alla neelata kolm korda päevas, varahommikul, pärastlõunal ja umbes tund
enne magamaminekut. Algaja ei pea tegema muud, kui pigistama plastikust süstlast samaväärse poole tera kuiva
riisi ja see on nende annus. Kuigi me räägime väga väikesest kogusest ja see ei kahjusta patsienti, tuleb seda
ainet oma tugevuse tõttu kasutada austusega.

Pärast  nelja  päeva  möödumist  selles  annuses  kahekordistatakse  see  annusteks,  mis  on  võrdsed  riisitera
suurusega,  või  annusteks,  mis  on süstlast  pigistades  umbes  veerand  tolli  pikad.  Seejärel  neli  päeva  hiljem
kahekordistatakse annust ja seda jätkatakse iga nelja päeva tagant, kuni patsient saab ühe annuse kohta sisse
võtta kuusteist riisitera. See kogus on umbes kaheksa kuni üheksa tilka õli annuse kohta, mis on ligikaudu üks
kolmandik grammist.

Üks ml on veidi rohkem kui üks gramm massi, nii et kui patsiendid seda soovivad, saavad nad seda mõõtmist
kasutada oma annuse määramiseks.  Sel hetkel  jätkavad patsiendid tavaliselt  seda annust,  kuni  nad on oma
tervisliku seisundiga saavutanud soovitud efekti. On patsiente, kes ei saa oma annust nii kiiresti suurendada,
kuid Rick kutsub neid üles võtma seda nii kiiresti kui võimalik, nii et õli võib leevendada nende kannatusi.
Lisaks on neid, kes suudavad seda ravimit kiiremini võtta ja Rickil pole sellega probleeme, kuni patsient tunneb
end kiiremini, tähendab see, et nad paranevad kiiremini.

Tegelikult arvab Rick, et patsiendid peaksid selle ravimi kasutamisel jääma oma mugavustsooni. Kuid ta arvab
endiselt, et igaüks, kellel on tõsine seisund, ei peaks selle ainega mänge mängima, sest kui seda ei võeta õigesti,
ei pruugi see olla võimeline ületama seda seisundit, mida ta kavatses ravida.

Kuna seda ravimit on nii ohutu kasutada, ei mõõda me tavaliselt annuseid täpselt, kuid neile, kellele meeldivad
täpsed mõõtmised ja piisava täpsusega kaalud, alustage esmakordselt umbes 0,01 g (10 mg) kolm korda päevas
neli päeva. Seejärel, kui saate, kahekordistage see 0,02 g -ni (20 mg) nelja päeva jooksul, seejärel 0,04 g -ni (40
mg) nelja päeva jooksul, 0,08 g -ni (80 mg) nelja päeva jooksul, 0,16 g -ni (160 mg) nelja päeva jooksul ja
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seejärel 0,32 grammi (320 mg). See oleks ideaalne annustamisskeem neile, kes saavad selle aine kiiresti alla
neelata. Samuti on hea teada, et 1-5 mg annuseid talutakse tavaliselt ilma sümptomiteta.

Kui saate töötada kõrgekvaliteediliste Indica pungade tüvedega, on toodetud õli äärmiselt rahustav. See on õli
mõju, kui olete valmistanud tõelise „Rick Simpsoni õli” ja muretsemiseks pole palju põhjust. Patsiendid jäävad
lihtsalt magama ja lõpuks ärkavad. Mõni võib alguses tunda end veidi kivistununa, kuid jääb vigastamata ning
tavaliselt  unine  tunne möödub tunni  aja  jooksul  pärast  tõusmist.  Kui  õli  toodetakse  sativa  kanepisortidest,
oodake probleeme ja  pikaajalist  energiat  andvat  sativa.  Te  ei  soovi,  et  inimesed,  kellel  on sellised  tõsised
haigused nagu vähk, prooviksid nende mõjudega õli võtta ja patsient ei saaks head kasu, mida hea indika võib
pakkuda. Kõigile ei meeldi kõrge olla ja meditsiiniliselt ei ole mõtet selle aine üle liiga kivisse kiskuda.

Asi on selles, et ravim tuleb patsiendile kolm korda päevas. Patsient võib selle lihtsalt sõrmele panna ja seejärel
hammaste pealt  maha kraapida.  Seejärel  jooge külma vett  või teed ja neil peaks olema üsna lihtne neelata.
Mõned  tüved  toodavad  ekstrakti,  millel  pole  meeldivat  maitset,  kuid  sellega  on  lihtne  toime  tulla.  Pange
patsientide annus lihtsalt väikesele leivatükile ja keerake see üle, seejärel pista see suhu ja joo neile vett. Sama
saab teha ka banaanide või muude puuviljade kasutamisel. Idee on viia õli patsiendile võimalikult kiiresti, kuid
Rickile meeldib siiski näha, et nad jäävad oma mugavustsooni.

Igaüks on erinev ja meie taluvus selle ravimi suhtes on inimestel erinev, seega veenduge, et patsient on neelatud
kogusega rahul. Paljude tõsiste haigusseisundite korral on patsientidel oluline seda ravimit kiiresti alla neelata,
nii et neil võib olla parem võimalus ellu jääda. Nagu ma juba mainisin, ei meeldi patsientidele kogemus, kuigi
õli on kahjutu, kui seda võetakse liiga palju. Nii et suurendage nende annust aeglaselt; nii muutuvad nad selle
kasutamisel mugavaks.

Siiski, nagu meile meeldib öelda, tuleks agressiivsetesse haigustesse agressiivselt suhtuda, nii et kui mul oleks
midagi, mis oleks eluohtlik, neelaksin võimalikult palju ekstrakti võimalikult lühikese aja jooksul. Arvan, et
tasub  end  ette  valmistada,  nii  et  need,  kes  suudavad,  peaksid  hakkama  võimalikult  kiiresti  õli  mõjudega
harjuma, sest siis nad teavad, mida oodata, kui peaks kunagi suuremaid annuseid võtma.

Tavaline ravi teie keha hea seisundi taastamiseks on 60 grammi kvaliteetset õli kolme kuu jooksul. Neile, kes
on võtnud keemia- ja kiiritusravi, on hea mõte neelata 120–180 grammi õli niipea kui võimalik. Tavaliselt võib
60 g ravida tõsist vähki, kuid nende jaoks, keda meditsiinisüsteem on kahjustanud, on sageli vaja rohkem, et
vältida vähi taastumist ja kõrvaldada nende ravimeetodite tagajärjed.

Kui patsient on taas terve, võite annuse vähendada ühe või kahe grammini kuus või nii palju, kui patsiendile
meeldib alla neelata; meie vaatenurgast, mida rohkem, seda parem. Ärge jätke säilitusannuseid vahele, kuna
need on tervise säilitamiseks olulised. Gramm kuus või tilk päevas pärast tööd õhtul ei kõla palju, kuid Ricki
sõnul peaks sellest piisama, et keha tervena hoida.

Lisaks meeldib talle, et patsiendid kasutavad koos õlitöötlusega muid looduslikke asju, näiteks õunaseemneid ja
nisuheina. Oma kogemuste põhjal soovitaksin ka patsientidel kanepiseemneid süüa, kuna neis sisalduv õli on nii
toitev ja kehale kasulik.

Rick usub ka, et patsiendid peaksid püüdma oma keha pH -d võimalikult kiiresti tõsta, süües selliseid asju nagu
arbuus või sidrunimahl  jne.  Ta ütleb,  et  see on kõige olulisem ja  see võib anda patsiendile  palju  suurema
võimaluse ellu jääda.

Samuti peaksid patsiendid hakkama sööma rohkem tooreid puu- ja köögivilju ning sööma vähem liha, eriti
töödeldud sorte, mis sisaldavad rohkem toksiine. Rick usub tugevalt mahlapressi kasutamisse ja ta tunneb, et
suurtest C -vitamiini annustest võib samuti palju kasu olla.

See on Rick Simpsoni protokoll ja see on põhjus, miks tema nime teatakse igavesti. See on ilmselt kõigi aegade
kõige olulisem avastus ja selle mehe meile antud kasulikku mõju ei saa üle hinnata. Mis kasu on kaasaegsest
meditsiinist ja tehnoloogiast, kui see ei tööta? Kui soovite tulemusi näha, proovige Ricki ravimeetodit.
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Meile on ette heidetud, et  nimetasime seda õli ravimiks,  kuid mida veel võiks nimetada aineks, mida saab
edukalt  kasutada  nii  paljude  meditsiiniliste  probleemide  raviks?  Mõned näivad  arvavat,  et  sõnad ravi-kõik
tähendab,  et  see  õli  annab igavese  elu,  kuid  see  polnud Ricki  eesmärk.  Kindlasti  võib  see  ravim teie  elu
pikendada ja te võite selle kasutamisega palju kauem elada, selles pole kahtlust. Siiski ei tähenda see, et see
pakub igavest elu.

See õli ei ole endiselt enamikule seaduslikult kättesaadav ja seega võtab väga kaua aega, et teha kindlaks, kui
palju lisaaastaid see võib pakkuda. Siiani ei pea me seda ravimit surematuse eliksiiriks ja usume kindlalt, et see
ei muuda teid kuulikindlaks. Siiski, nagu Rick ütleb, on surematuse võtme leidmisel ta kindel, et kanepist saab
peamine koostisosa.

Palun ärge arvake, et kui te seda kasutate, ei saa te nakatuda viirusega. Te võite siiski tabada selliseid asju nagu
gripp,  kuid selle mõju võib oluliselt  väheneda ja taastute palju kiiremini.  Pandeemia või mõne muu sellise
juhtumi  korral,  kui  te  neelate  või  joote  juba  imelist  õli,  mida  see  taim  võib  pakkuda,  suureneks  teie
ellujäämisvõimalus kindlasti oluliselt. ” Jindrich Bayer, Phoenix Tears: Rick Simpsoni lugu

Annustamisteave

Kas on olemas ravi protokoll?

“Protokoll  on  olemas  ja  seda  tuleks  järgida,  et  tagada  ravi  tõhusus.  Väikestes  kogustes  õli  saab  kasutada
nahavähi ja muude haigusseisundite lokaalseks raviks või seda võib aurutada ja sisse hingata, et aidata ravida
kopsuhaigusi. Samuti võib õli imenduda kehasse, kui seda kasutatakse suposiidi kujul või loomulikult võib seda
alla neelata otse suu kaudu. Sisemiste vähivormide raviks peaks patsient õli võimalikult kiiresti alla neelama.
Üldiselt soovite alati selle ravimi kõige mõistlikumal viisil piirkonda, mis probleemi põhjustab. Näiteks kui
ravisite soolevähki, oleks kõige tõhusam ravimeetod tõenäoliselt õli võtmine suposiitide kujul.

Keskmine  patsient  saab  täis  60-grammise  vähiravi  umbes  90  päeva  jooksul.  Inimesed,  kes  on  kannatanud
kiiritus- ja keemiaravi kahjustusi, või patsiendid, kes on aastaid põdenud MS -i ja muid tõsiseid haigusi, leiavad
mõnel juhul, et nende meditsiinilised probleemid võivad paraneda üsna kaua.

Need, kes on saanud meditsiinisüsteemist tõsiseid kahjustusi ja alles alustavad ravi, peavad mõistma, et see
looduslik õli ei tooda kohest ravi. Sageli vajavad sellised patsiendid palju rohkem õli ja seda tuleb võtta pikema
aja jooksul. Sellised patsiendid peaksid proovima kuue kuu jooksul alla neelata 120–180 grammi, et kõrvaldada
kogu keemia-  ja kiirituskahjustus  ning kahjustused,  mis  on põhjustatud muudest  pikaajalistest  haigustest  ja
nende ravist. Kui patsient on terveks saanud ja kõik kahjustused on kõrvaldatud või haigus on kontrolli alla
saadud, soovitan neil hea tervise säilitamiseks jätkata säilitusannuse võtmist 1–2 grammi kuus. Täiskasvanu
jaoks võrduks see umbes tilgaga päevas ja kui nad on selle kasutamisega harjunud, ei tunne nad isegi selle
mõju, nii et ma tõesti ei kujuta ette, et see on hea tervise eest maksmiseks liiga kõrge hind. ” Rick Simpson,
Kanep: Kõige ravimtaim

Miks on hooldusdoosid nii olulised?

"Igaüks peaks võtma säilitusannuseid, et hoida oma keha detoksifitseerituna ja hea tervise juures. Vaja on vaid
1–2 grammi õli kuus, piisab, kui neelata tilk öösel umbes tund enne magamaminekut. See annab teile hea une ja
isegi kaitse Jaapanist ja mujalt tuleva kiirguse eest.

Õli töötab teie kehaga, et hoida teid tervena ja pakkuda kaitset mitmesuguste terviseprobleemide eest. Ma isegi
ei  lubaks  oma lapsel  võtta  neid  kohutavaid  vaktsiine  ja  kaadreid,  mida  sellised  inimesed  nagu  Bill  Gates
üritavad  meile  kurku  lükata.  Kui  ma  tahan  kaitsta  oma  lapsi  selliste  asjade  eest  nagu  gripp,  usaldan  ma
korralikult toodetud kanepiõli, sest ma tean, et see on tõhus ja ei kahjusta.
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Soovitan patsientidel alustada kolme annusega päevas, umbes poole tera kuiva kuiva lühikese riisi suurusega.
Selline annus võrdub umbes ¼ tilgaga,  nii  et  nagu näete,  peaksid algajad enamasti  alustama väga väikeste
annustega.

Ainus  kord,  kui  ma  soovitaksin  patsientidel  alustada  suuremate  annustega,  oleks  neil  kiiresti  sõltuvust
tekitavatest ja ohtlikest valuvaigistitest loobuda või kui nad oleksid kohe surma ukse ees. Kui selliseid ravimeid
kasutavad inimesed alustavad õliravi, vähendavad nad tavaliselt valuvaigisteid poole võrra. Eesmärk on neelata
piisavalt õli, et hoolitseda valu eest ja aidata patsiendil vabaneda nende ohtlike sõltuvust tekitavate ravimite
kasutamisest.  Õli  võtmine  muudab  patsiendil  selle  ülesande  täitmise  palju  lihtsamaks  ja  tal  on  vähem
võõrutusprobleeme, sest õli toimib suurepäraselt sõltuvustest vabanemiseks.

Neile, kes on sellises olukorras, arvan, et nende esimene annus peaks olema umbes kaks korda suurem kui
keskmine algaja. Seejärel peaksid nad annust suurendama nii kiiresti kui võimalik, kuni jõuavad punktini, kus
nad ei vaja valu kontrollimiseks muid ravimeid. Inimeste eemaldamisel sellistest asjadest nagu morfiin võib
tekkida probleeme. Mõnikord võib õli ja morfiini segamisel muuta morfiini mõju veelgi tugevamaks ja patsient
võib hakata hallutsinatsioone tekitama.

See on vaid lühiajaline puudus, kuna patsiendi morfiini tarbimise vähenemisega vähenevad hallutsinatsioonid
seni,  kuni  neid  enam  ei  toimu.  Enamikul  juhtudel  tekitab  patsientide  nende  ainete  eemaldamine  vähe
probleeme, nii et ärge oodake liiga palju probleeme. Kui nad jätkavad annuse suurendamist, tekib patsiendil
suurem tolerantsus ja peagi ei tunne nad enam isegi õli mõju. Kui see juhtub, saavad nad väga kiiresti alla
neelata vajaliku koguse õli, kuni nad paranevad.

Pärast nelja päeva alguse annuse võtmist on enamikul inimestel võimalik neelatud kogust suurendada. Pakun, et
see peaks toimuma umbes iga nelja päeva tagant, sest see annab patsiendile aega oma taluvuse suurendamiseks
selle aine suhtes. Keskmisel inimesel kulub neli kuni viis nädalat, et jõuda punkti, kus ta suudab grammi päevas
alla neelata. See tähendab, et patsient neelab iga kaheksa tunni järel 8–9 tilka kvaliteetset õli. Kui see annus on
saavutatud, võib patsient jätkata seda kiirust, kuni seisund kaob või on kontrolli all.

Paljud patsiendid arenevad selle ravimi suhtes väga kiiresti ja saavad õli palju kiiremini. Kui juhtute olema üks
neist inimestest,  võtke see aine nii kiiresti kui soovite, sest lõpptulemus on see, et paranete palju kiiremini.
Hoiatan alati patsiente selle ravimi kasutamisel oma mugavustsooni jääma, kuid kui õli saab kiiremini võtta,
annab see patsiendile paremad võimalused ellu jääda.

See  meetod  võimaldab  kehal  oma tolerantsust  aeglaselt  üles  ehitada  ja  nelja  kuni  viie  nädala  pärast  pole
enamikul  inimestel  probleeme  grammi  päevas  või  mõnel  juhul  isegi  rohkem.  Tavalise  inimese  puhul,  kes
suurendab  annust  iga  nelja  päeva  tagant,  esineb  tavaliselt  vähe  probleeme.  Tegelikult  on  mul  aruandeid
inimestelt, kes õli võtsid, kus öeldi, et nad ei tõusnud isegi ravi ajal kõrgele. Meil kõigil on igasuguste ravimite
tolerantsid erinevad, nii et minu arvates on kõige parem lubada patsiendil otsustada, millises koguses seda ainet
neil on mugav võtta.

Teie suurusel ja kehakaalul on vähe pistmist teie kanepiõli taluvusega. Olen näinud, et algajad, kes olid väga
suured mehed, võtsid ühe tilga seda õli ja tunni aja jooksul ei suutnud nad isegi chesterfieldilt välja tulla. Kuigi
nende naised, kes olid palju väiksemad, võisid võtta sama annuse ja ei tundnud üldse midagi. Seega, nagu näete,
ei ole suurus oluline tegur, kui otsustatakse, kui palju patsient võib võtta, see on tõesti rohkem patsient ise.

Arvestage selle ravimiga ravi alustamisel, et see alandab teie vererõhku. Kui te võtate praegu vererõhuravimeid,
kontrollige sageli oma rõhku, sest on väga tõenäoline, et te ei vaja oma vererõhu kontrollimiseks väga lühikese
aja jooksul enam midagi muud kui õli. Lisaks, kui patsient on diabeetik, peaks ta jälgima oma veresuhkrut.
Enamikul juhtudel nende insuliinivajadus väheneb ja mõned ei vaja seda ainet üldse.

Kui inimesed õli võtavad, meeldib mulle näha, et nad jäävad oma mugavustsooni, kuid tõde on see, et mida
kiiremini nad seda võtavad, seda paremad on ellujäämisvõimalused.

Mul oli üks äärmiselt madala taluvusega mees, kes võttis 60 g ravikuuri seitse kuud. See parandas küll tema
terminaalset lümfoomi, kuid ma oleksin seda palju eelistanud, kui ta oleks saanud kogu ravi kiiremini läbi viia.
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Õnneks puutun harva kokku patsientidega, kelle ravi võtmine võtab nii kaua aega, kuid see juhtub. Ma olen
isegi näinud patsiente, kes on kuu aja jooksul kogu ravi läbi teinud ja suutsid oma lõppvähi ravida. Seetõttu
sõltub  õli  tarbimise  kiirus  enamasti  patsientidest  endist  ja  sellest,  kui  kiiresti  nad  suudavad  oma  taluvust
arendada.

Pärast ravi lõppu jätkab enamik inimesi õli võtmist, kuid palju madalamal tasemel. Nagu ma juba mainisin,
oleks hea säilitusannus umbes üks kuni kaks grammi kuus, mis võrdub umbes tilga õliga enne magamaminekut.

Mulle ei meeldi näha inimesi õli üleannustamas, kuid üleannustamine ei kahjusta, nii et ärge paanitsege, kui see
peaks  juhtuma.  Selle  ravimi  peamine  kõrvaltoime  on  uni  ja  puhkus,  mis  mängib  olulist  rolli
paranemisprotsessis. Tavaliselt soovitab õli tunni jooksul pärast annuse võtmist pikali heita ja lõõgastuda. Ärge
võitlege unise tundega, vaid tehke end mugavalt ja laske õlil teile vajalikku puhkust anda. Enamikul juhtudel
kaob selle kuuga seotud väsimus kuu aja jooksul, kuid patsient magab öösel väga hästi.

Ma ütlen patsientidele, kes surevad vähki, et õli teeb ühte kahest asjast: see kas ravib nende vähki ja elab edasi,
või kui ravi on liiga hilja  mõjutada,  leevendab õli  oma väljapääsu ja nad võivad vähemalt  ilma suuremate
kannatusteta surra ning säilitada oma väärikuse.

Kanepiõlil on väga suur edukus vähktõve ravis ja enamik kipub ellu jääma. Kahjuks on paljud inimesed, kes
minu juurde tulevad, olnud meditsiinisüsteemi poolt halvasti kahjustatud oma keemia ja kiirgusega jne. Selliste
ravimeetodite põhjustatud kahjustustel on püsiv mõju ja neid niinimetatud ravimeetodeid kannatanud inimesi on
kõige raskem ravida. Kuid ärge heitke meelt, sest isegi kui olete tõsiselt kahjustatud, on selle õli edukus endiselt
70–80%.

Õige tootmise ja kasutamise korral on kanepiravim selle planeedi suurim looduslik tervendaja. Ükskõik, mida
inimene kannatab, peaks ta õli proovima ja vaatama, mida see võib teda aidata. Kui olete kannatustest tõeliselt
väsinud, andke endale paus ja proovige midagi, mis tõesti toimib. Kui olete kogenud, mida see ravim võib teha,
saate aru, miks me nii ajalugu kui ka mina nimetame kanepiravimit kõikvõimalikuks ravimiks. ” Rick Simpson,
Kanep: Kõige ravimtaim

Muud looduslikud asjad, mida saate teha, võivad aidata

"Kui  patsiendid  tulevad  minu  juurde  vähktõve  raviks  õli  saamiseks,  siis  ütlen  neile  esimese  asjana  oma
toitumise  muutmise.  Püüdke võimalikult  palju  loomsetest  valkudest  eemale  hoida,  kuna seda tüüpi  valgud
soodustavad vähi kasvu. Hankige mahlapress ja hakake sööma võimalikult palju tooreid puu- ja köögivilju, sest
taimne  valk  võitleb  vähi  kasvuga.  Lõpetage  suhkru  kasutamine  ja  asendage  selle  kasutamine  looduslike
magusainetega, nagu toores mesi.

Suurendage patsiendi pH -d nii kiiresti kui võimalik, süües alla selliseid asju nagu arbuus ja sidrunimahl jne.
Vähile meeldib happeline keskkond ja kui tõstate keha pH -d, raskendab see vähirakkude ellujäämist.

Aastakümneid tagasi saavutasid teadlased suurepäraseid tulemusi vähi ravis megadoosidega C -vitamiini, mis
süstiti  otse  patsiendi  vereringesse umbes samamoodi,  nagu arstid  süstivad keemiaravi,  kuid ilma laastavate
kõrvalmõjudeta, mis võivad põhjustada patsiendi surma. Seetõttu arvan, et suurtest vitamiinide annustest võib
olla suurt kasu patsientidele, kes põevad selliseid tõsiseid haigusi nagu vähk.

Samuti laske patsiendil hakata iga päev kahe õuna seemneid sööma, see annab neile hea päevase annuse B17,
mida tuntakse ka amügdaliinina. Aastaid tagasi levitati palju propagandat selle kohta, et see ravi ei ole ohutu,
kuid  need  väited  osutusid  valeks.  Tegelikkuses  on  B17  iseenesest  vähktõve  ravis  üsna  hea.  On  ka  muid
looduslikke asju, nagu nisurohi ja sinivetikad, millest võib samuti kasu olla. Mõni aasta tagasi ravis Itaalia arst
isegi  teatud  tüüpi  vähki  söögisoodat  kasutades,  nii  et  me  peame  hoidma  oma  meeled  avatud  kõigile
võimalustele.
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Paljud inimesed, kes on seda õli oma vähi raviks kasutanud, ei muutnud midagi, kuid õli töötas siiski oma võlu
ja nad said terveks. Siiski, kui teil on mõni tõsine haigus nagu vähk, on minu arvates hea mõte võtta muid
looduslikke asju, mis võivad aidata õlil vähki hävitada ja anda teile paremad võimalused ellu jääda.

Kõige tähtsam on see, et inimesed peavad mõistma, et enamasti pakub meditsiinisüsteem palju rohkem kahju
kui kasu. Seepärast ütlen inimestele, kes minuga ühendust võtavad, et kui nad tahavad ellu jääda, on parem
jääda meditsiinisüsteemist võimalikult kaugele.

See on kurb olukord, kus tänapäeva meditsiinisüsteem on, ja see ei muutu enne, kui selles süsteemis töötavad
inimesed saavad lõpuks aru,  et  kemikaalid ja mürk ei  parane.  Minu jaoks ei  saa enamiku arstide praktikat
tänapäeval meditsiiniks pidada. Palju täpsem oleks nimetada seda pärisnimega, hullumeelsus.

Minu seisukohast peaks iga vähihaige tegema kõik võimaliku, et oma ellujäämisvõimalusi optimeerida. Niisiis,
võtke vähktõve raviks igal juhul kanepiõli, kuid ma arvan, et kõige parem oleks lisada ka muid looduslikke
kasulikke ravimeetodeid. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Täiendavad näpunäited kopsuvähiga patsientidele

K. See oli mõnda aega õli peal ja pidi ikka valuvaigisteid kasutama, seega otsisime rohkem võimalusi, kuidas
patsienti aidata. 

A.1) Tehke teine partii õli ja proovige seda segada olemasolevaga, otsige võimalikult rahustavat õli, te ei soovi
patsiendile energiat anda.

2) Proovige õli toota korraga rohkem kui ühest tüvest, võimaluse korral on sellel tavaliselt parem vaibamõju.
Jällegi otsige lähteaine ja õli kõige julmemat ja rahustavat jõudu.

3) Oleks parem, kui ta lõpetaks õli  kasutamise kapslites.  Soovite  osa sellest  suhu, et  täiendavalt  keele  alla
imenduda (sel viisil on sellel parem valuvaigistav toime)

4) Tehke kakaovõiga 0,3–0,5 g suposiite ja laske tal neid kasutada vähemalt kaks korda päevas, ta saab seda
kasutada ka analoogselt ja muul viisil. 

5) Lase tal mitu korda päevas õli aurutada - köha on soovitav, ta peab köhima välja kõik, mis tema kopsudesse
ei kuulu, kaasa arvatud need kasvajad (need lihtsalt kahanevad ja siis lagunevad ning ta köhib need välja).

6) Valmistage õlitinktuur alkoholiga (20–30–50%, sõltuvalt sellest, kui palju õli teil on; 1–2 ml õli 4 ml 96–
99% alkoholis) ja kandke see operatsioonikohale. silmatilga või tilgutiga - tavaliselt  piisab ühest või kahest
tilgast ja sel viisil saate säästa palju õli. Loomulikult võite ka veidi õli määrida otse kohale ja katta see sidemega
ning korrata seda iga kolme päeva tagant või siis, kui side maha tuleb.

7) Valmistage sheavõiga salv või lahustage mõni õli soojas kanepiseemneõlis või kõrgekvaliteedilises ekstra
neitsioliiviõlis ja hõõruge seda piirkonda mitu korda päevas. See peaks aitama kõrvaldada tema ribide valu ja
seda saab kasutada ka haavandite ja muu naha korral.

8)  Lisage  oma  dieeti  kanepiseemned,  kanepisüdamed  ja  kanepiseemneõli  -  vähemalt  käputäis
seemneid/südameid või 1-3 supilusikatäit kanepiseemneõli. 

9) Suurendage tema keha pH -d arbuusi ja sidrunimahlaga jne, laske tal iga päev kahe õuna seemneid süüa
(B17). 

10)  Proovige  võimalikult  kiiresti  asendada  valuvaigistid  ja  plaastrid  õliga.  Kui  hakkate  õli  paikselt  peale
kandma, peaks sellest palju abi olema. Suposiidid teevad imet ka kopsuhaiguste korral. Mida rohkem õli ta
neelab ja mida kiiremini ta seda teeb, seda parem. Ta peaks jääma grammi või rohkem päevas, kuni ta haigusest
jagu saab, ja seejärel hoidma säilitusannusena 1–2 g kuus. Lugege ja järgige ka kõiki muid meie saidi juhiseid.
Parimate soovidega, JB ja RS
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Haldamise teed

Milliseid õli manustamisviise soovitate ja millised on nende eelised?

"Soovitan patsientidele alati, et nad võtaksid õli suu kaudu sisetingimuste jaoks või tooksid oma keha lihtsalt
heasse tervisesse. Pärast mõnikümmend aastat kokkupuudet toksiinidega meie igapäevaelus peaksid isegi need,
kes arvavad end olevat terved, kaaluma oma keha mürgitustamiseks 60 g täisprotseduuri, enne kui need ained
võivad põhjustada terviseprobleeme.

Paljude haiguste, näiteks hemorroidide või soolevähi jms raviks võib olla kõige parem kasutada õli suposiidi
kujul. Enamik inimesi ei mõista seda, kuid õli sellisel viisil kehasse võtmine on üks tõhusamaid viise ülesande
täitmiseks.

Ma arvan, et patsiendile on kasulik, kui õli manustatakse võimalikult kasvajale või muule ravitavale. Seega, kui
teil  on  sooleprobleeme,  toimiksid  suposiidid  tõenäoliselt  kõige  paremini,  kuid  kui  teil  on  midagi  sarnast
kurguvähiga, neelaksin õli suu kaudu.

Arstid ja teadlased on juba aastaid süstinud laboriloomadele kasvajaid THC -ga ja nad on saavutanud häid
tulemusi. Kahjuks ei tee nad sama sureva vähihaigega, nii et see toob veel kord esile meie meditsiinisüsteemi
suutmatuse teha seda, mis on patsiendi jaoks õige. Kui arstid tunneksid selle hämmastava ravimi ainult selle
järgi, mis see on, ja hakkaksid selle ainega korralikult töötama, saaksid paljud praegu surevad inimesed päästa.

Sageli  tulevad  patsiendid  minu  juurde  kopsuvähi  ja  muude  kopsuhaigustega.  Sellistele  inimestele  soovitan
lisaks õli allaneelamisele kasutada aurustit. Selle ravimi aurustamisel koos selle allaneelamisega võib olla väga
kasulik mõju neile, kes põevad kopsuvähki või muid kopsuhaigusi. Patsient peab vaid oma tavalise annuse alla
neelama, seejärel aurusti üles soojendama ja aurustunud kannabinoide kopsudesse hingama. Seda saab teha iga
kaheksa  tunni  tagant,  kui  nad  võtavad  oma  tavalist  annust,  ja  see  nõuaks  patsiendilt  ainult  paar  korda
sissehingamist  aurustunud kannabinoidide  sissehingamisel.  Seda  meetodit  kasutades  rünnatakse  kopsuvähki
mõlemast suunast ja see võib oluliselt suurendada ravi efektiivsust.

Enamikul  juhtudel  kasvajad lihtsalt  kaovad,  kuid olen kuulnud,  et  mõned patsiendid  on tegelikult  köhinud
nende kasvajate surnud tükke, millega nad põdesid. Olen kindel, et see pole kogemus, mida keegi naudiks, kuid
see on loomulik viis, kuidas meie kopsud vabanevad asjadest, mida seal ei tohiks olla.

Lisaks tean patsiente, kes on roojamise ajal kasvajatest möödunud, kuid loomulikult on ka see ainult loomulik.
Mõnel  juhul  tuleb  need  surnud  kapseldatud  kasvajad  kirurgiliselt  eemaldada,  kui  need  on  looduslike
vahenditega liiga suured, nii et sellises olukorras oleks vaja arsti.

Otsustades nende hulgast, kellele olen õli andnud erinevate vähivormide all kannatavatele, ei tea ma ühtegi
vähiliiki, mille ravimiseks see õli ei oleks tõhus. Minu jaoks on kõik vähivormid ravitavad, olenemata sellest,
kus see teie kehas avaldub. Mida vähem on patsient saanud meditsiinisüsteemist kahju, seda parem on tema
paranemisvõimalus, nii et minu arvates peaksid need, kes soovivad oma vähki ravida, kasutama seda tõestatud
looduslikku meetodit. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Toopiline kasutamine

„Kohalikuks kasutamiseks  võib õli  segada nahakreemide,  päevitavate  kreemidega jne.  Tõsiste nahahaiguste
korral soovitan siiski kasutada ainult kõige puhtamal kujul olevat õli. Õli segamine ükskõik millega vähendab
selle ravimi tugevust. Siiski võivad paljud neist nõrgestatud kanepiravimitest olla nahaprobleemide ravis üsna
tõhusad.

Sageli  soovitan  kanepitinktuuri  inimestele,  kellel  on  väga  halb  nahahaigus,  mis  on  levinud  suurtele
kehapiirkondadele. Tinktuura on lihtsalt õli, mis on segatud alkoholiga või mõne sellise kandjaga. Kui kasutate
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silmatilkadega tinktuuri nahale, paneb alkohol ühe tilga laiali üsna suurele alale. Alkohol aurustub vaid mõne
sekundi jooksul, jättes ala õhukese õlikihiga kaetud.

Tinktuurid on kulutõhus viis  õli  manustamiseks  suurtele pindadele ja patsiendid ise saavad sellise tinktuuri
tugevust  vastavalt  oma vajadustele  reguleerida.  Kui  keegi  soovib,  et  tinktuur  oleks tugevam,  lisage lihtsalt
rohkem õli; kui nad tahavad seda nõrgendada, lisage lihtsalt rohkem alkoholi.

Kas arvate, et kanepitinktuurid võivad olla sama tugevad kui teie kanepiõli?

Mahu järgi oleks võimatu, et kanepitinktuur oleks sama tugev kui puhas õli. Patsient võib oma annuseid neelata
alkoholiga segatuna, kuid mis kasu oleks selle ravimi võtmisest koos alkoholiga? Õli on ravim ja selle segamine
alkoholi või muude selliste kandjatega ei ole minu arvates sisekasutuseks mingit kasu.

Praegu müüb üks ravimifirma ülehinnatud kanepipõhist tinktuuri nimega Sativex, mida pihustatakse keele alla
valu leevendamiseks jne. Olen pakkunud õli patsientidele, kes seda ainet kasutasid, ja pärast õli mõju ilmnemist
Lisaks on vaja osta Sativex, kuna nad leidsid, et minu pakutud õli on tõhusam. Kohalikel tingimustel võib õli
edasi minna tinktuuraga, kuid tõsise nahahaiguse või infektsiooni korral eelistaksin, et selle raviks kasutataks
puhast õli.

Millised on paikse kasutamise peamised kasutusalad ja kas olete näinud õli suhtes allergilisi reaktsioone?

Olen leidnud, et tinktuurid on tõhusad paljude nahahaiguste ravis ja õli kasutamine sellisel viisil võib olla palju
vähem raiskav. Inimestele, kes tunnevad muret oma jume pärast, võib õli segamine oma lemmik näokreemiga ja
endale hea näo andmine anda dramaatilisi tulemusi.

Herpes, nahavähk, tüükad, mutid ja muud nahahaigused saab ravida puhta õliga, ilma et ma teaksin allergilisi
reaktsioone. Tegelikult oli ainus reaktsioon, mida olen näinud, kui õli kasutatakse paikselt, põhjustatud selle
katmiseks  kasutatud sidemetest.  Kui kasutate  sidet  pikka aega,  võib see sideme kleepuva osaga kaetud ala
ärritada. Tuleb lihtsalt lõpetada sidemete kasutamine üheks või kaheks päevaks ja seisund kaob.

Teine asi, mida pean mainima, on see, et õli ei lase sidemetel haavale või infektsioonile kinni jääda. See ei
pruugi  tunduda liiga  oluline,  kuid  kui  olete  kunagi  haava  külge  kinnitatud  sideme eemaldamise  piinu  läbi
elanud, saate aru, mida ma mõtlen.

Kanadas olles segasin sageli eri sortide õlisid, sest need võivad oma meditsiinilistes voorustes nii palju erineda.
Seda tehes leidsin, et neil segatud õlidel on paljudel tingimustel parem tervendav toime, nii et kui plaanite õli
toota suuremas mahus, võiksite sama teha. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Kas saate kombineerida erinevat tüüpi õli manustamist?

"Kõiki erinevaid õli manustamise viise saab kombineerida ilma kahjulike kõrvalmõjudeta ja see võib tõepoolest
olla mõnes olukorras väga kasulik. Näiteks kui mul oleks kopsuvähk, saaksin õli allaneelamise kombineerida
suposiitide  kasutamisega  ja  aurustada  õli,  et  seda  saaks  otse  kopsudesse  sisse  hingata.  Nii  suukaudne
allaneelamine kui ka ravimküünlad töötavad hästi kopsuvähi raviks ja õli aurustamine võib olla kasulik ka neile,
kes seda haigust põevad.

Teaduskirjandus ütleb, et keha ei saa THC -d töödelda, kui see pole loomses rasvas lahustunud. Kas poleks 
sel viisil õli kasutamine tõhusam?

Mul on tõesti vähe muret selle pärast, mida teaduskirjandus ütleb, ja ma ei arva, et loomsed rasvad on head
patsientidele,  kes  põevad  selliseid  haigusi  nagu  vähk.  Minu  kogemusest  lähtuvalt  ei  pea  õli  tõhusaks
muutmiseks millegagi segama. Kuna olen seda mitu korda ilma toiduta võtnud ja selle mõju siiski tundnud,
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arvan, et on suur tõenäosus, et see, mida meile on öeldud, on vale. Kui keha ei suuda THC -d töödelda ilma
loomset rasva segamata, siis miks ma võiksin ikkagi tunda õli mõju? Lisaks, kui kanepit suitsetatakse, ei esine
liigeses loomset rasva, nii kuidas saavad inimesed kõrgele?

Kasutades protsesse, mis lahustavad THC loomsesse rasvasse, võid, seapekki jne, tunnen, et ravimi tugevus on
vähenenud.  Ravi  teeb  õli,  mitte  või  või  loomsed  rasvad,  seetõttu  arvan,  et  maksimaalse  efektiivsuse
saavutamiseks tuleks seda ravimit kasutada puhtal kujul. Kui ma võtaksin inimese, kellel oli kaks nahavähki ja
ravisin ühte puhta õliga ja teist õlise loomsete rasvaseguga, ei kahtle ma, et puhta õliga ravitud vähk paraneks
palju kiiremini ja tõhusamalt. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Kanepi suitsetamine

Kas saate võrrelda suitsetamise ja kanepi söömise meditsiinilist väärtust?

"Kui inimene suitsetab liigest, läks üle 90% taimsete ainete meditsiinilistest aspektidest lihtsalt suitsu. Minu
jaoks on irooniline näha patsiente, kes on iivelduse vähendamiseks võtnud kanepit suitsetades kanepit, sest nad
suitsetavad just seda ainet, mis õige võtmise korral võib neid ravida.

Minu jaoks on kanepi suitsetamise ja selle taime eeterliku õli allaneelamise vahel haigusseisundi raviks vähe
või üldse mitte võrrelda. Kui otsite lihtsalt oma seisundist pisut leevendust, võib kanepi suitsetamisest kasu olla.
Kuid kui soovite seisundit korralikult ravida, on õli allaneelamine selle saavutamiseks parim viis. Pole kahtlust,
et isegi kanepi suitsetamisel on mõningaid meditsiinilisi eeliseid, kuid ärge oodake, et sel viisil tõsist seisundit
ravitakse.

Milleks on suitsutatud marihuaana meditsiinilisest seisukohast kasulik?

Meditsiinilisest  seisukohast  on  kanepi  kanepi  suitsetamisel  õli  tarbimisega  võrreldes  piiratud  meditsiiniline
väärtus.  Suitsetamispotil  võib  sageli  olla  mõju  diabeedihaigete  veresuhkru  tasemele  ja  see  võib  aidata
vähendada  ka  silmasisest  survet  glaukoomi  põdevatel  inimestel.  Me kõik  teame  kanepi  võimet  vähendada
iiveldust ja selle aine suitsetamine aitab sageli võidelda paljude haigusseisunditega seotud valu vastu.

Isegi lihtsalt  hea Indica tüve suitsetamine kipub inimest lõdvestama,  mis võib iseenesest olla  üsna kasulik.
Suitsetamispott  võib  aidata  vähendada paljude  haigusseisundite,  näiteks  MS sümptomeid  ja  on sageli  väga
kasulik neile, kellel on spasmilised seisundid. Puudust ei leidu tõenditest, mis näitavad selgelt, et isegi kanepi
suitsetamine võib palju kaasa aidata lugematu hulga inimeste heaolule kogu maailmas. Kuid minu vaatevinklist,
miks lihtsalt vähendada sümptomeid, kui ravimit või palju paremat kontrolli probleemile võib olla võimalik
saada, kui ravimit võetakse õli kujul õigesti?

Kanepi suitsetamise ja kanepiõli  allaneelamise vahel on vähe võrdlusi.  Suitsetamine on kõige vähem tõhus
meetod kanepi kasutamiseks ravimina. Kanepi tervendav jõud suureneb mitu korda, kui toodetakse kanepitaime
kontsentreeritud  eeterlikku  õli.  Kui  soovite  näha  selle  taime  tõelist  meditsiinimaagiat,  hakake  sööma
kõrgekvaliteedilist kanepiõli. Kui hakkate sööma toorest, põletamata THC -d ja sellega seotud kannabinoide, on
sageli tulemuseks meditsiinilised imed. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Millele peaks uurimistöö keskenduma?

"Lähitulevikus on kõige olulisem teha võimalikult head ravimitüved, et saaksime kindlaks teha nende tõelised
meditsiinilised voorused. Kuna see ravim on kahjutu, saame inimeste tervendamise ajal teha kõik vajalikud
uuringud.

Mõned kanepitüved on erinevate  meditsiiniliste  olukordade jaoks  palju  tõhusamad kui  teised.  Lühikese aja
jooksul  peaksime suutma kindlaks  määrata  parimad tüved mis  tahes  seisundi  raviks  ja  see võimaldab neid
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häireid  tõhusamalt  ravida.  Lisaks  peame  võimalikult  kiiresti  kehtestama  mingisuguse  kvaliteedikontrolli  ja
töötama  välja  standardid,  millest  tarnijad  peavad  kinni  pidama.  Praegu  pole  patsientidel  aimugi  õlide
kvaliteedist ega tõhususest, mida nad teistelt ostavad. Tõsi, selle taime raviomadusi tuleb veel palju uurida, kuid
kui me seda õigesti teeme, arvan, et lühikese aja jooksul võime palju õppida. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige
ravimtaim

"Minu 28 -aastasele sõbrale tehti täna rinnavähi operatsioon, nad ütlevad, et vähk on eemaldatud, kuid tahavad
talle siiski keemia teha. Oleme varem rääkinud ja ma ütlesin talle, et ta keelduks keemiast ja võtaks lihtsalt RSO
-d. Kas mul on selles osas õigus? Phoenix Tearsist lugenud põhjal arvan, et see on õige, kuid sooviksin teie abi
sellele vastamiseks. Tänan. ” Justin

- Hästi tehtud, Justin. Ei kemoteraapiat ega skaneeringuid. Operatsioon oli tarbetu. Laske tal järgmise kuue kuu
jooksul süüa 120–180 g õli ja järgige meie saidi juhiseid. JB

“Kujutage ette,  et proovite inimestele õpetada pükste kandmist ...  See tundub lihtne.  Mis siis, kui inimesed
saadaksid  teile  iga  päev  SMS  -i  ja  küsiksid,  kuidas  püksid  jalga  panna?  (raskendav)  See  on  nagu
maapähklipäev! Kui ma panen püksid jalga ja see on õigesti tehtud, siis ma näitan seda kellelegi teisele. Ma
võin naerda nende inimeste üle, kes tahavad proovida oma püksid tagurpidi jalga panna ja öelda: „Hei, need
sobivad kindlasti, aga see ei muuda asjaolu, et nad on tagurpidi! (See töötas Khris Krossi jaoks). ”

JB lihtsalt ütleb meile, mis töötab ja ei ütle meile muul viisil, sest pole vaja muid viise. Järgige juhiseid või
jalutage püksid tagurpidi, kuid ärge vihastage JB peale, kui mõistate, et ta just näitas teile õiget viisi, kuidas
seda teha! Me ei püüa raamatus teksti muuta, vaid uurime teisi raamatuid! ” Tšaad

- Aitäh, Chad, see oli suurepärane selgitus ja jah, teil on õigus. Kogu see RSO meditsiini teema on nii solvavalt
lihtne, et muudab selle tegelikult keerulisemaks. Inimeste jaoks on seda liiga lihtne uskuda, nimelt siis, kui nad
ei saa ise ravimit proovida ja peavad sellest ainult lugema.

Ja kogu asi on selles, et inimeste elu on kaalul. Ma räägin nendega isiklikult, näen nende nägudes valu, ära küsi,
mida see minuga pärast kõiki neid aastaid teeb. Minu jaoks pole siin palju ruumi improvisatsiooniks, pole aega
pikkadeks bebop -soolodeks ega vaba jazziks. See on kindel vanaaegne kaheteistkümne ribaga bluus ja see on
kaksteist  baari  pikk.  Rick  andis  meile  juhiseid,  mida  järgida,  kuid  kõik  tahavad  ratast  leiutada  mõne  ego
probleemi või selle tõttu.

Ma ütlen selle kohta ainult järgmist: „Kõigepealt omandage riisipliit ja ventilaator. Esmalt RSO, seejärel kõik
muud (vähem tugevad) kanepiravimid. Sest potents on oluline. Mida tugevam ja rahustavam õli, seda parem
patsiendile. Te ei pea katsetama sisetingimusi, proovige seda esmalt nahahaigustel ja vaadake, kas see paraneb
kiiremini tõelise väga tugeva ja rahustava RSO-ga 95–98% THC-ga või millegi muuga, see peaks teile vastuse
andma. Seejärel teadke, et sama, mis toimub teie nahal, toimub ka teie kehas selle ravimi allaneelamisel.

Kui te seda teete, kaotate põhimõtteliselt huvi vähem tugevate kanepiravimite vastu. Mitte sellepärast, et nad ei
saaks mõnel juhul aidata, vaid sellepärast,  miks lennata teise või kolmanda klassi, kui saate sama raha eest
lennata esimesse klassi ning päästa samal ajal oma elu kiiremini ja usaldusväärsemalt?

RSO on esmaklassiline meditsiin ja see, kuidas ma seda kõike vaatan, pole esmaklassiline meditsiin. Ja ma
tahan esmaklassilist ravimit, miks ma tahaksin lahjendatud ravimit päris asja asemel? Mida julmalt rahustav ja
tugevam õli, seda paremini see ravimina toimib - ja see ei muutu kunagi. ”JB

"Parim RSO on 95-98% THC ning äärmiselt tugev ja rahustav. Kõik muu peale selle (toores kanep, mahlad,
söödavad  toidud,  kõrge  CBD-sisaldusega  õlid,  dekarboksüülimata  BHO,  tinktuurid,  salvid,  valmistised,
leotised), on vähem kanepiravim. Kõik kanepiravimid on muidugi teatud määral kasulikud, kuid ärge panustage
oma elu vähem tugevatele kanepiravimitele. ” JB

Rick Simpsoni kanepiõli tootmise protsess
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"Ma  töötan  tavaliselt  ühe  kilo  või  rohkem  pungaga  väga  tugevatest  kvaliteetsetest  indica  või  indica
domineerivatest  sativa  ristidest.  Unts  heast  pungast  annab  tavaliselt  3–4  grammi  kõrgekvaliteedilist  õli  ja
toodetud õli kogus varieerub tüvede lõikes. Te pole kunagi päris kindel, kui palju õli saate, kuni olete töödelnud
materjali, millega töötate. Keskmiselt annab kilo head punga tavaliselt umbes 60 grammi kõrgekvaliteedilist õli
ja mõnikord võite mõnest sordist isegi oluliselt rohkem saada.

Paljud näivad uskuvat, et õli peab olema merevaigukollane ja et te peaksite sellest läbi nägema. Sageli näitasid
minu toodetud õlid neid omadusi,  kuid mitte  alati.  Teie toodetava õli värv ja tekstuur sõltuvad suuresti  õli
tootmiseks  kasutatavast  tüvest,  meetodist  ja  lahustist.  Ärge  muretsege,  kui  teie  toodetud  õli  muutub
tumedamaks,  see ei  tähenda,  et  selline õli  pole  tugev ravim.  Tõepoolest,  mõned tugevamad õlid,  mida ma
kunagi tootnud olen, olid tumedat värvi, kuid neil oli siiski soovitud ravitoime.

Ma arvan,  et  need  juhised  peaksid  selle  õli  tootmise  kellelegi  üsna  lihtsaks  tegema,  kuid  enne  alustamist
veenduge,  et  teil  oleks  kõik  vajalik,  et  seda  korralikult  teha.  Kõik,  mida  vajate,  on  lähtematerjal,  lahusti,
puitpikkus,  kaks  plastikust  ämbrit,  mõned  väikesed  mahutid  lehtrite  ja  kohvifiltritega,  elektriline  riisipliit,
ventilaator, roostevabast terasest mõõtetops, kohvisoojendaja ja süstlad.

Protsess, mida ma kirjeldan,  hõlmab lähtematerjali  kaks korda pesemist hea lahustiga,  näiteks puhta heleda
alifaatse tööstusbensiini või 99% isopropüülalkoholiga, et eemaldada taimsest materjalist saadaolev vaik. Kerge
tööstusbensiin on tõestanud end väga hea lahustina õli tootmiseks, samuti on see üsna odav osta, võrreldes teiste
lahustite  maksumusega.  Seda on erinevates  vormides  ja  erinevate  nimede all,  kuid minu kasutatud lahustit
nimetatakse  Kanadas  heledaks  tööstusbensiiniks  ja  Euroopas  sageli  bensiiniks  (e).  Seda  müüakse  paljude
nimede all, kuid kui lähete kütusetarnija juurde, ei tohiks teil olla palju probleeme mõne leidmisega, kui küsite
hüdrogeenitud kerget alifaatset  lahustit  nafta/petrooleetrit/bensiini/süsivesinikku, mille keemistemperatuur on
vahemikus 40 kuni 100 ° C (140-212 ° F), CASi number 64742-49-0.

Kerget tööstusbensiini kasutatakse tööstuses palju ja seda kasutatakse sageli mootori osade või õhukeste värvide
jms rasvatustamiseks, nii et olen kindel, et teil peaks vajaliku leidmisega probleeme olema. Lihtsalt selleks, et
anda teile aimu selle paljudest kasutusviisidest, on see sama aine, mida kasutatakse Colemani lampide ja ahjude
kütmiseks. Kuid kahjuks lisatakse Colemani kütusele rooste inhibiitoreid, seega ei soovita ma seda kütust õli
tootmiseks  kasutada.  Paljudes  maailma  riikides  on  saadaval  ka  meditsiinilise  kvaliteediga  tööstusbensiin
(heksaan), kuid see on natuke kallim ja tavaliselt raskem saada ning ma ei ole leidnud olulist erinevust puhta
heleda tööstusbensiini ja selle meditsiinilise versiooni vahel .

Butaan võib õli toota, kuid ma ei soovita seda selle ravimi tootmiseks lahustina kasutada, kuna see on väga
lenduv  ja  nõuaks  ohu  neutraliseerimiseks  kallite  seadmete  kasutamist.  Lisaks  sellele  ei  kahjusta  butaani
kasutamine  õli  valmistoote  valmistamiseks  dekarboksülatsiooni,  seega  oleks  sel  viisil  toodetud  õlid
meditsiiniliseks  kasutamiseks  vähem  efektiivsed,  kui  ei  võeta  lisaaega  nende  nõuetekohaseks
dekarboksüleerimiseks.

Ainsad  lahustid,  millega  mul  on  siiani  otsene  kogemus,  on  eeter,  kerge  alifaatne  tööstusbensiin  ja  99%
isopropüülalkohol. Eeter on minu isiklik lemmik ja see on väga tõhus lahusti, kuid see on kallis ja seda võib olla
üsna raske saada. Ma arvan, et eetri kasutamine sobib paremini suletud destilleerimisseadmetele, kuna see on
väga lenduv ja selle aurud muudavad selle kasutamise ohtlikuks.

Nii eeter kui ka kerge tööstusbensiin on oma olemuselt selektiivsemad lahustid, mis tähendab, et alkohol ei ole
nii  tõhus kui lahusti,  kuid toimib siiski hästi.  Alkohol lahustab lähteainest  rohkem klorofülli  ja seetõttu  on
alkoholiga toodetud õlid tavaliselt märgatavalt tumedamad.

Et lahusti oleks efektiivne, peaks see olema 100% puhas ja 100% puhas alkohol on kallis ning seda võib olla
üsna raske leida. Teisest küljest on kerge tööstusbensiin üsna odav ja seda pole tavaliselt liiga raske leida. Eetri
kasutamise kõrval on minu valitud lahusti puhas kerge alifaatne tööstusbensiin.

Kõik need lahustid, kaasa arvatud alkohol, on oma olemuselt mürgised, kuid kui järgite neid juhiseid, ei ole
valmis  õli  lahustijäägid  murettekitavad.  Kui  valmistoode  on  jahtunud  toatemperatuurini,  on  see  pigem
määrdetaoline aine kui õli ja see on umbes nii mürgivastane kui võimalik.  Isegi kui lahustijääke on kergelt
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järele jäänud, toimib õli ise selle kahjuliku mürgise toime neutraliseerimiseks. Sisuliselt kõik, mida teete, on
ravimvaikude puhastamine pungade materjalist. Pärast seda, kui lahustiõli segu on filtreeritud ja lahusti välja
keedetud, jäävad alles vaigud kõige meditsiinilisemal kujul.

Parimate tulemuste saamiseks peab lähtematerjal olema võimalikult kuiv. Veenduge, et teie töökoht oleks hästi
ventileeritud ja selles piirkonnas ei oleks sädemeid, lahtist tuld ega punetavaid elemente.

Asetage lähtematerjal hästi sügavasse anumasse, et vältida õlilahusegu pritsimist pesuprotsessi ajal.  Seejärel
niisutage pungad kasutatava lahustiga ja pungamaterjal purustatakse, kasutades selleks puupikkust, näiteks 2 ×
2 tükki.

Pärast purustamist lisage veel lahustit, kuni materjal on täielikult lahustisse kastetud. Töötle pungade materjali
umbes  kolm  minutit  puidu  pikkusega,  mida  kasutasid  selle  purustamiseks.  Seejärel  valage  aeglaselt
lahustiõlisegu teise  puhtasse anumasse,  jättes  lähtematerjali  originaalpakendisse,  nii  et  seda saab pesta teist
korda.

Lisage lähtematerjalile uuesti värsket lahustit, kuni see on uuesti lahustisse kastetud, ja töödelge seda veel kolm
minutit kasutatud puidu pikkusega. Seejärel valage lahustiõli segu samasse anumasse, kus hoitakse lahustiõli
segu esimesest pesemisest.

Taimematerjali kolmandat pesu proovides tekib väga vähe õli ja sellest oleks ravimina vähe kasu või üldse
mitte. Esimene pesemine lahustab lähteainest 70–80% saadaolevast vaigust; teine pesu eemaldab seejärel kõik
vaigud, mis on kasulikud ja mis alles jäävad.

Esimesest  pesust  saadud  õlid  on  meditsiiniliselt  kõige  tõhusamad,  kuid  kui  kasutatakse  kõrgekvaliteedilist
lähteainet, on kasu ka teise pesu õlist. Kui peate mingil põhjusel töötama materjaliga, mis pole nii tugev kui
peaks, on kõige parem kasutada esimese pesu õli ainult sisekasutuseks ja seejärel hakata kasvama või otsima
lähteainet,  mis on parem kvaliteet.  Pidage meeles,  et kvaliteet on olulisem kui kvantiteet  ja mida parem on
lähteaine, seda parem on ravim.

Kasutage midagi, näiteks puhta veega nõusid, mille ülaosas on väike ava, ja sisestage lehtritesse avad, seejärel
pange lehtritesse suured kohvifiltrid. Valage lahustiõlisegu esimesest ja teisest pesukorrast kohvifiltritesse ja
laske lahustite õlisegul filtrite kaudu nõrguda, et eemaldada soovimatu taimne materjal. Mida rohkem lehtreid ja
mahuteid kasutate, seda kiiremini see filtreeritakse. Kui lahustiõli segu on filtreeritud, on see valmis lahusti
keetmiseks.

Kui te seda veel ei oma, võite osta odava suurema lahtise kattega riisipliidi, millel on nii kõrge kui ka madala
kuumusega seadmed, et lahusti õlist välja keeta. Veenduge, et riisipliit on paigaldatud hästi ventileeritavasse
kohta  ja  asetage  lähedusse  ventilaator,  mis  lahusti  keedes  aurud  välja  puhub.  See  hoiab  ära  aurude
kondenseerumise  ja  ohu.  Riisipliidid  on  konstrueeritud  nii,  et  riis  ei  põle  küpsemise  ajal.  Sisseehitatud
temperatuuriandurid lülitavad pliidi  automaatselt  tagasi madalale kuumusele,  kui temperatuur pliidis hakkab
liiga kõrgeks tõusma.

Kui õli tootmisel tõuseb temperatuur veidi üle 300 ° F (148 ° C), hakkab see kannabinoidid õlist aurustuma ja
loomulikult ei taha te seda juhtuda. Kui riisipliit töötab korralikult, lülitub see automaatselt kõrgel temperatuuril
umbes 110 ° C (230 ° F), mis on kõrgem temperatuurist, kus dekarboksüülimine väidetavalt toimub, ja jääb
siiski tunduvalt allapoole THC ja muude punktide temperatuuri kannabinoidid aurustuvad. Seetõttu soovitan
tungivalt  kasutada  riisipliiti  neile,  kes  pole  kunagi  varem  õli  tootnud,  kuna  see  välistab  kõnealuse  õli
kahjustamise ohu. Lisaks on saadud õli dekarboksüleeritud, mis on samuti oluline, nii et see võib saavutada oma
täieliku meditsiinilise toime.

Pakun, et inimesed ei peaks proovima õli valmistamiseks kasutada potikanaleid jms seadmeid. Kui ma esimest
korda proovisin õli toota, kasutasin ma potti ja kuna ma ei teadnud, kui palju soojust need seadmed võivad
tekitada,  kuumeneb  õli  üle  ja  rikutakse.  Seega  arvan,  et  on  mõistlik,  et  algaja  peaks  alustama  riisipliidi
kasutamisest ja järgima hoolikalt meie juhiseid. See võib säästa neid palju kurvastusest.
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Selle ravimi valmistamiseks ja kasutatava lahusti taaskasutamiseks võib kasutada ka destilleerimisseadet. See
meetod  on  tõesti  mõttekam  kui  riisipliidi  kasutamine,  kuid  fotod,  mis  on  ette  nähtud  lahustite  ohutuks
keetmiseks,  on  kallid  ja  enamik  inimesi  ei  tea,  kuidas  ühte  neist  seadmetest  õigesti  kasutada.  Kui  see  on
saadaval, eelistan ise kasutada fotot, kuid mõnes riigis on fotode omamine seadusega vastuolus. Kui inimene on
tõsine ja soovib toota suures koguses õli, uurige destilleerimist ja õppige seda seadet õigesti kasutama.

Veenduge alati,  et riisipliidi  täitmise või lahusti keetmise ajal ei oleks piirkonnas sädemeid, lahtist tuld ega
punetavaid elemente, sest lahustitest tekkivad aurud on väga tuleohtlikud ja mürgised. Olen sama protseduuri
kasutanud tuhandeid kordi ja mul pole kunagi olnud äpardusi, kuid teie enda turvalisuse huvides järgige palun
juhiseid ja veenduge, et ala oleks hästi ventileeritud. Samuti hoiatan teid, et vältida lahustite tekitatud aurude
sissehingamist, kuna need võivad avaldada ebameeldivat mõju kõigile läheduses olevatele inimestele.

Veenduge, et ventilaator töötab ja tekitab aurude puhumiseks piisavalt õhuvoolu, seejärel täitke riisipliit, kuni
see on umbes kolmveerand täis. See võimaldab lahustite õlisegul ruumi keeta, ilma et see üle valguks. Pange
riisipliit kõrgele kuumusele ja alustage lahusti keetmist.  Ärge kunagi proovige seda teha ilma ventilaatorita,
kuna aurud võivad kondenseeruda ja kui nad puutuvad kokku küttekehaga, võib see põhjustada tulekahju.

Kui tase riisipliidis langeb, jätkake allesjäänud lahustiõli segu ettevaatlikku lisamist, kuni teil pole midagi järele
jäänud. Kui riisipliidi tase langeb viimast korda ja see on langenud umbes kahe tolli lahustiõli segusse, lisage
järelejäänud lahustiõlisegule umbes 10–12 tilka vett. See väike kogus vett võimaldab ülejäänud lahustil pliidis
oleva õli kergemini ära keeta.

Kui pliidisse on jäänud väga vähe, panen ma tavaliselt kindad kätte ja võtan pliidi kätte ning hakkan selle sisu
keerutama. Seda tehakse nii, et ventilaatori õhuvool võtab aurud ikkagi ära ja see võib viimistlusprotsessi veidi
kiirendada.  Lühikese  aja  jooksul  käivitab  pliit  automaatselt  kõrge  kuumuse  ja  lülitab  seejärel  madalale
kuumusele. Kui viimast lahustit keedetakse, kuulete pliiti jäänud õlist pragisevat heli ja näete järelejäänud õlis
üsna palju mullitamist. Samuti märkate riisipliidis õlist väljuvat väikest suitsu või auru, kuid ärge muretsege,
sest see on enamasti vaid aur, mis on toodetud mõnest lisatud veetilgast. Kui riisipliit on automaatselt lülitunud
madalale kuumusele, Tavaliselt lasen sellel jahtuda, kuni selle saab uuesti kõrgele kuumusele lülitada. Pärast
seda, kui pliit on teist korda automaatselt madalale kuumusele lülitunud, võtan sisemise poti pliidist välja ja
valan selle sisu roostevabast terasest mõõteklaasi.

Potti jääb väike kogus õli, millest on peaaegu võimatu välja tulla, kui te ei kasuta õli imamiseks midagi kuiva
leiba, kui see on veel soe. Seejärel võib väikestes kogustes seda leiba ravimina süüa, kuid pidage meeles, et
mõnikord võib kuluda tund või rohkem, enne kui tunnete selle mõju. Nii et ole ettevaatlik, kui palju sellist leiba
tarbid, sest isegi väga väike kogus võib sind päris mitmeks tunniks magama panna täpselt nii, nagu teeb toorõli
ise.  Teine  hea  viis  potti  jäänud õli  puhastamiseks  on pott  väikese  koguse  alkoholiga  välja  pesta,  et  saada
kanepiõli tinktuura.

Selline tinktuur võib olla nahahaiguste ravis väga tõhus ja vaid natuke võib kaugele jõuda, mis võib säästa teie
raha. Kuna mulle meeldib nagunii sageli segada mitme tüve õli, jätan tavaliselt allesjäänud õli potti järgmise
korrani.  Segades erinevate tüvede õlisid, saate kõikidest erinevat tüüpi õlidest  meditsiinilisi  eeliseid ja olen
leidnud, et sellised õlid on tõhusad kõige ravis. Kui teie käsutuses on palju erinevaid heade kanepite sorte,
arvan, et õlide segamine on hea mõte, kuid kui te seda ei tee, usun, et ainult ühe tüve õli rahuldab tõenäoliselt
teie vajadused.

Võtke  õli,  mille  valasite  roostevabast  terasest  mõõtetopsi,  ja  pange  see  õrnale  kuumutusseadmele,  näiteks
kohvisoojendajale, et aurustuda õlist allesjäänud veest. Üsna sageli kulub allesjäänud vee aurustamiseks vaid
lühikest aega, kuid ka mõned tüved toodavad rohkem looduslikke terpeene kui teised. Need terpeenid võivad
kohvisoojendajal oleva õli juba mõnda aega mullitada ja selliste õlide tegevuse lõpetamine võib võtta aega. Kui
kohvisoojendi õli mullitamine on lakanud ja aktiivsust on vähe näha või üldse mitte, võtke õli kohvisoojendajalt
maha ja laske sellel veidi jahtuda. Veel üks viis õli lõpetamiseks ilma kohvisoojendajat kasutamata on panna õli
umbes tunniks 130 ° C ahju. See dekarboksüleerib valmis õli ja lahusti jäägid ei tohiks olla probleemiks.
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Seejärel,  kasutades  kohalikus  apteegis  saadaolevaid  plastist  aplikaatoreid  või  nõelu  kasutamata  süstlaid,
tõmmake kolb sooja õli aeglaselt süstalde sisse ja laske jahtuda. Lühikese aja jooksul muutub vaik paksuks
rasvataoliseks aineks.

Mõnikord on vaik nii paks, et jahtudes võib seda olla raske süstlitest välja suruda. Kui selline asi juhtub, pange
süstal  lühikese aja jooksul tassi  kuuma vette,  et saaksite annuse kergemini  välja pigistada.  Mõnikord surub
patsient liiga palju õli välja, kuid kui see juhtub, tõmmake lihtsalt süstla kolb tagasi ja tavaliselt saab liigse õli
süstlasse tagasi tõmmata ilma liigsete raskusteta.

Kuiva  naela  materjali  jaoks  kulub kahe  vajaliku  pesu  tegemiseks  keskmiselt  umbes  2 gallonit  (8–9 liitrit)
lahustit. Kui plaanite õli toota enam -vähem lähtematerjalist, tehke lihtsalt matemaatika, et teha kindlaks, kui
palju  lahustit  vajate.  Algusest  lõpuni  kulub  tavaliselt  kogu protsessi  läbiviimiseks  kolm kuni  neli  tundi  ja
seejärel istub ravim kasutusvalmis.

Samuti tuleb mainida, et sellel õlil on äärmiselt pikk säilivusaeg. Kuid pikaajaliseks säilitamiseks paneksin selle
tihedasse  kaanega  või  roostevabast  terasest  anumasse  pimedasse  pudelisse.  Kui  seda  hoitakse  ladustamisel
pimedas jahedas kohas, võib see säilitada oma meditsiinilise tugevuse aastaid.

Esialgu võib tunduda mõne jaoks hirmutav proovida oma ravimit toota, kuid tegelikult on see protsess äärmiselt
lihtne. Kõik, mida peate tegema, on hoolikalt järgida juhiseid ja pärast selle ravimi paar korda valmistamist
leiate, et selle valmistamine pole palju raskem kui tass kohvi. Kui olete ise ravimeid valmistanud, võtab see
meditsiinist kogu saladuse ja enamikul juhtudel ei pea te enam arstidele lootma, sest nüüd olete saanud teie enda
arstiks. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim
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K. Miks põhjustab kuiva materjali lihvimine THC kadu? Kas sellel on mingi seletus?

A. Kas olete kunagi jahvatanud tõesti tugevat punga? Kui tegite, peaksite teadma, miks. See valge pulber, mis
on pärast peenestamist laua ümber, on THC (või trihhoomid) ja see oleks pidanud õlisse jääma. Lisaks, kui see
on jahvatatud, on see siis liiga peen ja eemaldate palju seda, mida te õlis tegelikult eemaldada ei tahtnud.

Töötle luudelt kuivad terved pungad pärast seda, kui oled neid nafta või valitud lahustiga niisutanud, kuid ära
seda enne töötlemist  palju  puuduta,  sest  iga  kord,  kui  seda puudutad,  kaotad  mõne.  Jahvatatud  materjalist
valmistatud õlid on oluliselt vähem tõhusad kui pärast niisutamist purustatud pungadest saadud õli.

Esimene kiirpesu on kõige võimsam ja eemaldab umbes 70% THC -st, teine umbes 20% ja kolmas umbes 5%.
Seda jahvatades saad õlisse kõik kolm pesu (tegelikult neli) ja sa ei taha seda. Kvaliteet üle koguse. JB

"Tere JB. Mis on lühim aeg, mille saate jätta punga kuivama, kui seda kiiresti vajate? Tänan. ” Priscilla

- Kuni see on luu kuiv. Aga ma kuivaksin vaid kiiresti, kui ütleksime 5-7 g pungi, millest saate umbes grammi
õli, alustuseks piisab, ja siis saate selle korralikult kuivatades nädala pärast lõpetada. Mida vähem te töötlete
lähtematerjaliga  enne  töötlemist,  seda  vähem  vaiku  raiskate.  Seega  on  parem  mitte  lähtematerjali
dekarboksüleerida  (nagu  GW  teeb  seda  ilma  igasuguse  põhjuseta,  saate  õli  vähem  kuumutades
dekarboksüleerida, kuumutades seda, mida peate tegema lahustijääkide eemaldamiseks). Parim asi, mida teha,
on panna pungad ämbrisse töötlemiseks otse kuivatusruumi,  ilma lisakäsitluseta,  kui vähegi võimalik.  Mida
vähem punga puudutate, seda parem. JB

1.) Ma jahvatasin kondikuivad pungad ainult kätega, veskit ei kasutatud. Lähtematerjal nägi välja nagu väga
väikesed  pungad  u.  5  kuni  10  mm  läbimõõduga,  seega  enamasti  puudrit.  Kuna  mul  on  nüüd  oma
"toiduvalmistamise" kogemus, nõustun teiega kõigis punktides, välja arvatud punkt C. Olen näinud alkoholiga
valmistatud õlisid, mis on tavaliselt palju tumedamad, kuna alkoholis sisalduv vesi lahustab klorofülli. Tegin
oma õli  laboriklassi  puhta petrooleetriga.  See õli  on palju  heledama värvusega (kuldpruun) ja  suurepärase,
maitsva vürtsika maitsega, võrreldes alkoholiga, mida mul oli võimalus proovida. Minu mõte on selles, et usun,
et tööstusbensiin ei eemalda terpeene ja klorofülli nii palju kui alkohol. Samuti keeb see palju kontrollitumalt ja
paremini hallatavalt nagu alkohol. Nii et minu küsimus on siin,

-  Ärge  materjali  enne  jahvatage.  Mis  tahes  kuiva  pungaga  materjali  käsitsemisel  kaotate  THC  ja  muud
kannabinoidid (peen tolm laual on see, mis oleks pidanud ämbrisse jääma). Jah, jahvatamine ja tööstusbensiin
oleksid “paremad” kui jahvatamine ja alkohol - see kombinatsioon on peaaegu garanteeritud ebaõnnestumine,
sel viisil ei saa lihtsalt head õli teha.

Pange pungad ämbrisse, niisutage seda tööstusbensiiniga, purustage pulgaga kaks kuni kolm minutit, valage õli-
lahusti segu ämbrisse. Kui töötate kvaliteetse materjaliga, tehke teine pesu ja valage teine segu esimese pesuga
ämbrisse. Kui te ei kasuta seda head materjali, kasutage esimest pesu ainult sisemiseks otstarbeks (ja jätkake
hea materjali otsimist).

Eeter toodab suurepäraseid õlisid (meile meeldivad merevaigust õlid paremini kui tumedad õlid, kuid pidage
meeles, et mõned tüved toodavad tumedamaid õlisid kui teised). Meile meeldivad ka merevaiguõlid praktilistel
kaalutlustel - kes tahab, et klorofülli jälgedega mustad hambad oleksid? Kuid me ei soovita seda praegu eriti,
sest eetriga töötamine on üsna ohtlik, enamikus maailma osades on seda raske saada ja oleme väga mures õli
tootjate ohutuse pärast. See võib suhteliselt madalatel temperatuuridel väga kergesti õitseda. Nii et enamiku
inimeste  jaoks  sobib  kerge  alifaatne  tööstusbensiin  suurepäraselt.  Tavaliselt  kasutame tööstusbensiini,  kuid
eeter oleks meie valitud lahusti.

Praegune lahustite loetelu, mida me isiklikult kasutaksime, on järgmine: 1. eeter, 2. puhas kerge tööstusbensiin,
3. 99% isopropüülalkohol, 4. toiduainete alkohol - eelistatavalt 99%, kuid seda on tavaliselt raske saada ja see
on väga kallis. Kui töötate 96% alkoholiga, on ülejäänud 4% tavaliselt vesi. 4% 10 liitrist on 4 dcl, peaaegu
pool liitrit vett, mille peate ära keema - ja see võtab aega, mida saaksite mõistlikumalt kulutada.
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2.) Panin ka viimase 60 ° C sooja õli 1,5 tunniks vaakumisse, et kõik lahustijäägid täielikult eemaldada. Nagu
ma teile kirjutasin,  dekarboksüülisin 35 grammi hiljem söödud õli… Õli maitse oli enne dekarboksüülimist
palju vürtsikam, ma ei ütleks, et halvem, kuid röhitsemise osas on teil õigus.

- Nagu ma eelmine kord ütlesin, oli röhitsemine jäänud veest. Ja vesi oli seal teie kasutatud teadusliku madala
temperatuuri tõttu. Õli peate igal juhul dekarboksüleerima, nii et 110 ° C juures välja lülituv riisipliit töötab
suurepäraselt. Või muidugi oleks kõige parem kasutada fotot - aga jällegi, paljud inimesed ei oma neid ega tea,
kuidas neid kasutada, ning plahvatusoht on alati olemas. Kui veel plahvatab, lammutab see tavaliselt kogu maja.
Kui riisipliidi sisu plahvatab, tekitab see vaid kahe või kolme meetri kõrguse leegi, millega on üsna lihtne toime
tulla.

Mis puudutab vaakumit - siis miks mitte. Kui teil on seadmed olemas ja teate, kuidas neid õigesti kasutada, pole
paha mõte õli sisse viimistleda, kui soovite olla 100% kindel, et selles pole lahustijääke, või kui soovite suu
kinni panna. nendest, kes on naftakeemiliste lahustite vastu. Mõned inimesed kasutavad seda suure eduga ja ma
pole selle vastu. Kuid nagu teate, ei ole enamikul inimestel seda seadet ja paljud meie patsiendid ei saa või ei
saa endale lubada isegi riisipliiti ja ventilaatorit, seega ei soovita me vaakumit.

Vaadake, kui lihtne ja lihtne on Ricki meetod ning kui paljudele küsimustele peame veel vastama. Kujutage
nüüd ette, mis juhtub, kui lisame teavet muude õli tootmise meetodite kohta. See tekitab ainult segadust ja ma
pean veetma päevi ja nädalaid, püüdes vastata “segaduses” olevate inimeste küsimustele, mida ma niikuinii
palju enam tegema ei hakka.

3.) Palun selgitage, miks te soovitate õli alla neelata otse torust otse suhu, ilma kapsliteta? Mingi imendumise
probleem? Suurema osa õlist söön sigaretipaberil, kuid harva kasutan mõnda kapslit, kui pean kodust lahkuma
mitmeks tunniks. Pealegi mulle ei meeldi, kui see on üle hammaste, sest sellest on tõesti raske lahti saada ...

-  Mitmel  põhjusel.  Peamine  on  see,  et  see  neelamisviis  on  osutunud  patsientidele  kõige  tõhusamaks  ja
kasulikumaks. See parandab suuhügieeni, sest see desinfitseerib ka suud ja aitab seejärel seedetrakti või kurgu
jms seisundite korral. Tegelikult, kui mul tekib kurguvalu, proovin õli määrida suu tagaossa ja seejärel hoida
see  suus  nii  kaua,  kui  ma  vastu  pean.  Enamikul  juhtudel  hoolitsetakse  gripi  või  kurguvalu  (või  selle
sümptomite) eest üleöö.

Nagu te ütlete, jääb osa õli hammastele ja keele alla, nii et see neelamismeetod ühendab tegelikult õli keelealuse
töötlemise (ala Sativex ja muud keelealused pihustid ja tinktuurid, mida inimesed kasutavad) ning töötlemist
maos ja. sooled. Peaasi, et õli saaks kõhtu. Niisiis, kui teil on mitte eriti hea maitsega õli, võite sisse panna tüki
leiba või banaani vms (või sigaretipaberit, kui soovite selles sisalduvaid kemikaale süüa), keerake see kokku ja
neelake alla nagu pill ja loputa see veega või teega või mis iganes sulle meeldib. Peske hambaid õliga umbes
kümne minuti pärast, see aitab ka suuhügieeni korral. Paljudel õlidel on maitsev maitse (eriti kui lähtematerjal
pole jahvatatud ja kui õli tootmiseks ei kasutata alkoholi.

Kapslid - a) peate need ostma ettevõttest Big Pharma, millega te neid oma rahaga toetate, b) mõned inimesed on
nende suhtes allergilised, c) mõned lahustuvad soolestikus, mitte maos, d) edasimüüjad panevad sageli kapslis
on vähem õli, kui peaks olema, e) need ei tööta nii hästi paljude tingimuste korral, f) on raske õli sealt välja
saada, kui soovite teha liigese või aurutada kopsuhaiguste korral õli. või kui soovite õli paikselt kasutada. Ma ei
ütle, et te ei saa kapsleid kasutada, ma ütlen vaid seda, et parem on õppida õli kasutama otse torust. Kui olete
rohkem harjutanud, saate teada, kuidas õli ilma ebamugavusteta kasutada. Mulle isiklikult meeldib süüa õli otse
riisipliidist, ma lihtsalt kastan sõrme sinna ja võtan nii palju, kui arvan. Pane tähele, see on väga “õli tarbiv” ja
tavaliselt  võtate  rohkem  kui  süstlast.  Kui  õli  on  hea,  paneb  „üleannustamine”  teid  ainult  magama.  Aga
loomulikult saan ma seda oma kogemuste ja sallivuse tõttu teha, ma ei soovitaks ega soovitaks seda algajatele
või neile, kellel pole nii palju kogemusi. Ka kõike head teile, Stefan. Jindrich "

"Kui olete mures kulude pärast, on see palju odavam kui enamiku vähivastaste ravimite omaosalus ja mõned,
kui kodus vähktõve vastu tarvitatavad ravimid ei ole kindlustatud. Kui keegi minu perest vajaks seda õli vähi
vastu, leiaksin ma viisi. Edu!!!!" Lisa
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-  „Olen  nõus,  Lisa,  õli  on palju  odavam ravi,  kui  arvestada  kõiki  muid kulusid ja  kulusid.  Lisaks  on see
võrreldamatult  ohutum  kui  kõik,  mida  meditsiinisüsteem  pakuks,  rääkimata  sellest,  et  see  töötab  palju
tõhusamalt ja usaldusväärsemalt ning seda on kindlasti lõbusam võtta kui mürki või kiirgust. ”

K. Ma tean, et soovitate RSO -d ise teha, kuid apteegis on mõni kohalik ja ma lihtsalt mõtlesin, milline peaks
olema selle eest õiglane hind. 

A. Grammi õli tootmiseks on vaja 4–7 g kvaliteetset punga, nii et see peaks olema “õige hind”. Ärgem arutage
kanepi  naeruväärseid  hindu,  minu jaoks  on 60g annuse jaoks  õige  hind 50-100USD (või  vähem,  kui  seda
kasvatatakse seaduslikult õues suures koguses). Ma ei ütle, et ma tean, kust seda praegu selle hinnaga saada,
kõrgema klassi õli maksab, kui kõrge kvaliteediga materjal maksab teie elukohas. JB

Muud kaevandamisvormid

Kas olete leidnud muid võimalusi õli valmistamiseks?

„Õli tootmiseks on palju viise ja ma ei väida, et minu meetod on tingimata parim, kuid minu teada on see ainus,
mis on tuhandetel juhtudel osutunud edukaks.

Tõepoolest, maailmale näidatud meetodit peetakse parimal juhul tooreks, kuid sel viisil saab toota selle ravimi
väga puhast vormi. Minu eesmärk oli tutvustada meetodit õli valmistamiseks koos seadmetega, mis on kergesti
kättesaadavad, nii et vajadusel saaksid peaaegu kõik oma ravimeid lihtsal viisil valmistada.

Kuni  minu  reidini  2005.  aastal  kasutasin  ma  ravimi  valmistamiseks  ja  lahustite  taaskasutamiseks
destilleerimisprotsesse.  See meetod on palju  vähem ohtlik  ja  maasõbralikum, kuna lahustit  ei  raisata.  Kuid
politsei konfiskeeris mu varustuse, mis sundis mind ülesande täitmiseks kasutama riisipliite.

Milliseid muid kaevandamisviise saab siis kasutada?

Jällegi on mitmeid kaevandamismeetodeid ja ma ei tunnista end selliste asjade asjatundjaks. Selliste teaduslike
meetodite  nagu  väärisgaasi  ekstraheerimine  jms  probleem on  see,  et  enamikul  inimestel  puuduvad  selliste
kaevanduste  tegemiseks  vajalikud  seadmed  ja  teadmised.  Seetõttu  näitasime  avalikkusele  kõige  lihtsamat
võimalikku meetodit selle ravimi ise valmistamiseks.

Samuti  on  vaigude  ekstraheerimiseks  külma  veega  ekstraheerimise  meetodeid.  Olen  proovinud  seda
ekstraheerimist  teha ainult  paar  korda ja  tulemused ei  olnud nii  head kui oodatud.  Siiski tean inimesi,  kes
ütlevad, et on sellisel viisil tootnud kvaliteetset õli. Ilmselgelt ei saa külm vesi süttida ega plahvatada, nii et
külma vee ekstraheerimise meetodid võivad kindlasti  olla üks võimalus,  kuid enne patsiendile  manustamist
tuleb veenduda, et õli on dekarboksüleeritud.

Mis on dekarboksüülimine?

Dekarboksüleerimine toimub siis, kui õlis olevad molekulid on kuumuse abil pööratud delta 9 asendisse, nii et
need muutuvad meditsiiniliselt aktiivsemaks. Temperatuur, mille juures see juhtub, on vaieldav, kuna paljud
sellel  teemal  vaadatud  aruanded  ei  nõustu.  Tehes  seda,  mida  ma  olen  soovitanud,  kuumutatakse  õli
temperatuurini, mis on tunduvalt kõrgem temperatuurist,  mille juures dekarboksüülimine väidetavalt toimub.
Karboksüülrühm eemaldatakse,  mis võimaldab molekulidel  sobituda meie endokannabinoidsüsteemi CB1 ja
CB2 retseptoritega ning võimaldab neil läbida ajutõkke.

Kas on võimalik õli tõhusamaks muuta?

Õli  tugevuse  suurendamiseks  on  mitmeid  viise,  kuid  jällegi  nõuavad  paljud  neist  meetoditest  spetsiaalset
varustust  ja  teadmisi,  mida  tavainimesel  pole.  Varem  olen  selliseid  õlisid  tootnud  ja  pean  neid  küll
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võimsamateks ja meditsiinilisemateks, kuid kehtivate seaduste ja vajalike seadmetega oli mul võimatu mingit
kogust toota.

Kas ma saan midagi teha, kui minu toodetud või ostetud õli pole piisavalt tugev?

Kui õli tootmiseks kasutatakse head lähteainet, ei tohiks selle probleemiga kokku puutuda, kuid olen kindel, et
leidub neid, kes seda teevad. Raske haiguse ravimisel teevad seda ainult parimad, nii et kui teie õli ei vasta
antud ülesannetele, võtaksin ma natuke punga materjali ja tooksin selle korralikult välja. Kui kellegi elu on
rippumas, pole praegu aeg madala kvaliteediga õliga mängida. Kui teie kannataksite, kas te ei tahaks parimat
võimalikku ravimit? Nii et palun proovige teistele sama pakkuda. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Võimalikult kvaliteetse õli tootmine

„Selleks, et tavainimesel oleks võimalik toota kõrgeima kvaliteediga ja võimalikult palju meditsiinilisi õlisid,
olen  avastanud  lihtsa  meetodi,  mis  võimaldab  peaaegu  kõigil  toota  õlisid,  millel  on  veelgi  tõhusamad
meditsiinilised väärtused, kui olen varem avalikkusele näidanud. . Kõik, mida peate tegelikult tegema, on lisada
veel mõned sammud protsessile, mida oleme teile juba näidanud, kuid ma arvan, et pärast sellisel  viisil  õli
tootmist nõustute, et sellel on tohutu erinevus.

Kui teil on töötamiseks kvaliteetne ravimipuu, peaksite suutma toota väga kõrge kannabinoidisisaldusega õlisid,
kasutades lihtsalt head lahustit ja riisipliiti.  Sel viisil valmistatud õlid näitasid tavaliselt THC taset 95% või
rohkem koos erinevate kannabinoidide ja taimevahade erineva tasemega. Selliste õlide tervendav jõud on see,
mis on lõpuks andnud kanepi kanepitaimele väärilise meditsiinilise tunnustuse, kuid olen siiski leidnud, et selle
aine tervendavat jõudu saab viia ilma raskusteta täiesti uuele tasemele.

Kõik, mida pead tegema, on võtta õli ja panna see kütteseadmesse, mis suudab aurustumisel kannabinoide kinni
püüda ja nii saadakse kvaliteetsemaid ja puhtamaid õlisid. Kuigi tavaline aurusti suudab seda ülesannet täita, ei
ole need tegelikult selle ülesande täitmiseks loodud, kuna mis tahes koguse ravimite tootmine võtaks nii kaua
aega ja enamik olemasolevaid aurustit kipuvad lekkima.

Suuremas  mahus  õli  tootmiseks  oleks  vaja  palju  suuremat  õhukindlat  aurustamisseadet,  samuti  oleks  vaja
kasutada palju suuremat nurga all olevat kogumikuplit, nii et kui kannabinoidid hakkavad kogunema, hakkavad
nad joosta kupli madalaimasse punkti, kust neid saaks koguda väikesest tühjendusavast kõrgelt puhastatud õli
kujul. Igaüks, kellel on mehaaniline kalduvus, ei tohiks selle ülesande täitmiseks seadme kokkupanekuga liiga
palju vaeva näha, kuid seadme kokkupanek võtab natuke aega ja vaeva.

Õli kogus, mida saab pärast aurustamist koguda, sõltub sellest, kui palju kannabinoidi massiprotsenti oli algsel
lähteõlil. Kui teie kasutatavas õlis oli 99% massist kannabinoide, siis peaksite pärast aurustumist umbes selle
koguse tagasi saama.

Peaksin ka mainima, et see on suurepärane võimalus parandada madalama kvaliteediga õlide kvaliteeti, millel
on  palju  lisandeid,  nii  et  neid  võib  kasutada  võimsama  ja  tõhusama  ravimina.  Isegi  palju  madalama
kannabinoidisisaldusega lähteõli võib toota korralikku ravimit, kui kannabinoidid aurustatakse ja lisandid kaussi
maha jäävad. Te ei pruugi välja tulla nii palju kui panite, kuid vähemalt saate õli, mis on palju ravimlikum kui
see, millega alustasite. Mis puutub paranemisse, siis ravimi puhtus ja tõhusus tähendavad patsiendile kõike, nii
et kui soovite toota võimalikult palju meditsiinilisi õlisid, peaksite minu öeldule tõsiselt tähelepanu pöörama.

Siiani ei oska ma seletada, miks sel viisil toodetud õlid on meditsiiniliselt palju aktiivsemad kui isegi parimad
õlid, mis on toodetud teiste meetoditega. Kuna õlid, mida olen aurustanud, olid dekarboksüleeritud enne, kui
nad isegi aurustisse läksid, peaks see tähendama, et need olid juba nii meditsiiniliselt aktiivsed kui võimalik,
seega võib eeldada, et pärast õli aurustist kogumist ei näe potentsiaalseid erinevusi. Kui kannabinoidid nendest
kvaliteetsetest õlidest aurustuvad, jääb aurusti kaussi alles soovimatud taimvahad ja muud saasteained. Jättes
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need  soovimatud  ained  kaussi  maha,  on  teie  kogutud  õli  palju  puhtam,  kuid  kuna  nendel  õlidel  oli  enne
aurustisse panemist vähe lisandeid, ei selgita see vähe, miks õli on nüüd nii palju võimsam .

Kannabinoidid aurustuvad õlist 300–400 kraadi Fahrenheiti järgi ja need temperatuurid on palju kõrgemad kui
need, mis on meile öeldud, dekarboksüülimiseks. Kas on midagi, mida me dekarboksüleerimise kohta veel ei
mõista,  mis  põhjustab  selle  hämmastava  tugevuse  suurenemise,  või  kogu  see  lisaküte,  mis  on  vajalik
kannabinoidide aurustamiseks, võib õliga midagi ette võtta, millest me pole kunagi varem teadlikud olnud .

Ma olen sellest uuest protsessist rääkinud viimased nädalad intervjuusid tehes ja nüüd on mõned üksikisikud,
kes on hakanud sellisel viisil õlisid tootma, ja mulle öeldud põhjal olid nad šokeeritud potentsi erinevuse pärast.
Minu kogemuse põhjal ei saa isegi kõrgeima kvaliteediga õlisid, mis on toodetud destilleerimisseadmete või
riisipliidi  abil,  võrrelda  õlidega,  mis  kogutakse  pärast  kannabinoidide  aurustamist.  Need  võivad  tunduda
mõnevõrra ühesugused, kuid ma arvan, et aurustunud õlid on mitu korda tugevamad ja see peaks tõepoolest
muutma need veelgi sobivamaks tõsiste haigustega inimeste raviks.

Mõned inimesed lihtsalt panevad taimset materjali aurustisse ja koguvad pärast taimse materjali kuumutamist
aurusti kuplast õlina kannabinoide.  Taimset toorainet kasutades saab toota korralikku õli,  kuid testimine on
näidanud,  et  need õlid  ei  võrdu riisipliidis  toodetud õlide tugevusega ja  see on põhjus,  miks  ma juhendan
inimesi  oma meetoditega õli  tootma. Kui panete aurustisse kõrgekvaliteedilise  õli,  on saadud õli,  mis tekib
pärast  kannabinoidide  aurustumist,  palju  tugevam  kui  isegi  parimad  õlid,  mida  saab  kvaliteetsest
pungamaterjalist aurustada. Nii et kui soovite näha suurepäraseid tulemusi, on neid võimalik saavutada parima
võimaliku õli aurustamisega ja see annab teile ravimi, mis on minu arvates võrreldamatu.

Olenemata sellest, kas valitsustele see meeldib või mitte, toodavad paljud meist lähitulevikus ise ravimeid ja
kuna  need  õlid  on  nii  tõhusad  paljude  meditsiiniliste  probleemide  korral,  loodan,  et  näeme  seda  lihtsat
rahvameditsiini kõikjal, need, kellel pole raha narkootikumide tootjatega mängimiseks. Tulevikus olen kindel,
et ravimifirmad üritavad öelda, et nemad on ainukesed, kellel on õigus seda ravimit toota, kuid me kõik teame,
et kõik, mida need kurjategijad on valmis pakkuma, tuleb väga kõrge hinnaga; ja kuna peaaegu igaüks saab seda
ainet toota, ei näe ma vajadust, et ravimifirmad isegi oma rolli mängiksid.

Pärast vajalike lihtsate uuringute tegemist saame segada erinevaid looduslikke kannabinoide ja toota õlisid, mis
on spetsiaalselt ette nähtud erinevate haiguste raviks, kuid kuigi neil uutel õlidel on hämmastavad tervendavad
võimed, on õlid, mida saame ise toota, alati  on oma koht meie ravimikappides.  Ma pole kunagi proovinud
ühtegi minu avastatud meetodit patenteerida, sest mulle tundub, et need teadmised peaksid olema kättesaadavad
kõigile, kes otsustavad neid kasutada, ja kellelgi pole õigust midagi tagasi hoida, mis võib kellegi elu päästa.
tegelikult arvan, et see oleks palju parem maailm, kui meil poleks sellist asja nagu patendid.

Kuigi need, kes soovivad selle ravimi kasutamise keelata, nagu ravimifirmad, on varem tõestanud, et nad on
rohkem kui õnnelikud, et nad mürgitavad ja tapavad meid nende pakutava prügiga, olen kindel, et nad püüavad
meile öelda, et nad on ainsad, kes suudavad seda ravimit korralikult toota. Kasutades äsja kirjeldatud meetodit,
saab igaüks valmistada ravimeid, mis on täpselt nii puhtad kui kõik, mida ravimifirma võiks pakkuda. Lisaks
arvan, et ravimid, mida saame ise toota, on palju tõhusamad kui see, mida ravimifirma pakuks, sest erinevalt
nendest ei tegele me selle rahaga ja meie eesmärk on lihtsalt ennast ravida.

Nüüd pole mõistlikku põhjust, miks me ei saa ise ravimeid toota ja kui meie ostetud ja makstud valitsused
üritavad meid seda takistada, on see vaid üks näide sellest, miks me peame nende korruptsioonist vabanema ja
üks kord kõigile, vabastada inimkond nende küüsist. Nüüdseks peaks olema enam kui ilmne, et ravimifirmad ja
meie valitsused hoolivad meie tervisest ja heaolust vähe või üldse mitte, seega andkem tervele mõistusele ja
emake loodusele võimalus näha, mida nad saavad teha meie üldise tervise parandamiseks, ja üks kord me teeme
seda, olen kindel, et me ei aktsepteeri enam minevikus toimunut. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Kanep või marihuaana?
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„Läbi  ajaloo  on  kanepit  alati  teadnud  need,  kes  tuhandeid  aastaid  seda  põllukultuurina  kasvatasid.  Suurte
rahakontsernide  ja  nende  kontrolli  all  olevate  valitsuste  manipuleerimise  tõttu  nimetati  suure  vaiguga
kanepitüved  ümber  marihuaanaks  ja  avalikkusele  laastati.  Ajal,  mil  see  juhtus,  ei  olnud  laiemal  üldsusel
enamasti aimugi, mis marihuaana üldse oli. Neile öeldi vaid, et marihuaana on ohtlik sõltuvust tekitav ja surmav
narkootikum.  Meid  kõiki  ajendati  uskuma,  et  liigese  suitsetamine  on  peaaegu  kõige  enesehävitavam  ja
kahjulikum asi, mida me endale teha saame. Loomulikult oli see kõik lihtsalt valepakk, kuid tol ajal polnud
avalikkusel vahendeid teisiti teada saada.

Kui avalikkus oleks teadnud, kui nende valitsused üritasid seda tehast keelata, et paljud USA asutajad ja endised
presidendid suitsetasid oma karjääri jooksul üsna palju kanepit, ei oleks nad ehk neid uusi piiranguid, mis neile
nii kergesti peale suruti, alla neelata . On palju dokumenteeritud kontosid, mis kirjeldavad üsna eredalt paljude
tuntud riigimeeste suitsetamistavasid ja isegi seda, kuidas sellised presidendid nagu Abraham Lincoln naudisid
aega, mis ta verandal istudes piibus kanepi suitsetamisega veetis.

Mõne selle ajastu poliitiliste liidrite loodud dokumentide, näiteks iseseisvusdeklaratsiooni ja põhiseaduse järgi
otsustades  võib  minu arvates  julgelt  öelda,  et  tegelikult  olid  nad väga  selged  mõtlejad.  Tundub,  et  nende
suitsetatud marihuaana kardetavad mõjud, millest nüüd avalikkusele räägiti,  on nii kahjulikud, ei mõjutanud
üldse  selliseid  inimesi  ega  nende  võimet  ratsionaalselt  mõelda.  Siiski,  aastakümneid  hiljem,  kui  kanepi
kasutamist piiravad seadused kehtestati  1900. aastate alguses, olid väga vähesed inimesed sellistest  asjadest
teadlikud.

Kanepi  meditsiiniline  kasutamine  läbi  ajaloo  on legendaarne.  Seda kasutati  peaaegu igasuguste  haiguste  ja
vigastuste  raviks.  Alles  viimased  aastakümned  on  avalikkusele  keelatud  kanepi  kasutamine  meditsiinis.  Et
kanepitaime ära tunda, mis see tegelikult on, peame vaid eraldama fakti väljamõeldisest.

Süsteem avalikustas kanepi avalikkusele, nimetades selle ümber marihuaanaks. Uudised ja filmimeedia ütlesid
meie vanematele ja vanavanematele, et marihuaana- ja/ või kanepitaim on surmav, ohtlik ja sõltuvust tekitav
narkootikum. Miski ei saanud olla tõest kaugemal, kuid tol ajal oli avalikkusel peaaegu võimatu fakte ise välja
selgitada.

Need, kes seda naeruväärset propagandat produtseerisid, on ammu surnud, miks siis kanepit puudutavad valed
ja  pettused püsivad?  Vastus on lihtne  -  raha.  Me kannatame ja  sureme,  sest  ravimifirmad ja  muud suured
rahahuvid tahavad oma kasumimarginaale parandada. Selleks, et nad saaksid seda jätkata, peavad nad tagama,
et kanepit hoitakse ebaseaduslikuna ja avalikkusest eemal meditsiiniliseks ja muuks otstarbeks.

Kui  me vaatame selle  taga  olevat  ajalugu,  siis  leiame,  et  John D.  Rockefeller  ja  tema rikkad sõbrad koos
korruptsiooniga,  mis  hõlmas  selle  möödunud ajastu  valitsusi,  andsid  meile  tänapäevase  meditsiinisüsteemi.
Rikaste ja võimsate rahastatavates meditsiinikoolides õpetati arstidele allopaatilist meditsiini ehk kemikaalidest
ja  mürkidest  ravimit.  Aja  jooksul  on  nende  valed  ja  pettused  veennud  mitte  ainult  arste,  vaid  ka  laiemat
avalikkust,  et  kemikaalid  ja  mürgid  on  tervislikele  seisunditele  kasulikud.  Teisisõnu,  need  niinimetatud
meditsiinikoolid on nii arstidel kui ka üldsusel ajupesu teinud, uskudes, et must on valge. ” Rick Simpson,
Kanep: Kõige ravimtaim

Millist tüve või tüvesid peaksin õli valmistamiseks kasutama?

„Sellele  küsimusele  on  üsna  raske  vastata,  sest  tegelikult  oleme kõik  seemnekaupmeeste  meelevallas,  sest
nemad on need, kellel on viimane sõna selles, mida me kasvatame.

Probleem on selles, et kui telliksite sellise tüve nagu White Widow viiest erinevast seemnetarnijast, kasvataksite
neid  kasvatades  tõenäoliselt  viit  täiesti  erinevat  tüüpi  taimi.  Valge  lese  tüübil,  mida  ma  Kanadas  tagasi
kasvatasin, oli väga tugev rahustav toime nagu hea Indica sordil ja see oli üks parimaid valuvaigisteid, mida ma
kunagi kohanud olen. Aga kui ma prooviksin tellida samu seemneid ettevõttelt, kust ma need algselt ostsin, siis
täna saadaksid nad mulle tõenäoliselt täiesti erinevate raviväärtustega seemneid.
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Valge lesk, keda ma Euroopas näinud olen, on palju energilisem kui see, mida ma Kanadas kasvatasin, nii et
tundub, et siin saadaval olevad seemned peavad olema rohkem sativa domineerivad. Kahjuks ei olnud sellel
enamasti meditsiinilisi väärtusi, mida ma otsin, et tekitada tugevat unisust, nagu valge lesk, keda ma Kanadas
tagasi kasvatasin.

Mõned  tüved  on  valu  leevendamiseks  paremad,  teised  aga  tõhusamad  diabeetikute  veresuhkru  taseme
kontrollimiseks või glaukoomi all kannatavate inimeste silmasisese rõhu alandamiseks. Me vajame pidevat ja
pidevat seemnete pakkumist, millel on teadaolevad meditsiinilised väärtused, nii et tavainimene teaks, mida nad
kasvatavad.  Kõik,  mida  vajame,  on vabadus  kasvatada  kõige  meditsiinilisemaid  tüvesid  maa  peal,  seejärel
saaksime  lihtsa  kõrvaldamisprotsessi  abil  kindlaks  teha,  millised  tüved  toodavad  erinevate  haiguste  raviks
parimat õli.

Pärast seda saab avalikkusele kättesaadavaks teha nende seemnete stabiilse pakkumise ja seejärel  kasvatada
nende tüved, mis vastavad nende meditsiinilistele vajadustele. Kuid kuni selle päeva saabumiseni ei saa ma
tõesti soovitada mõnda tüve või seemnete müüjat ja öelda, et "see on teie jaoks" ja sellel on "garanteeritud
mõju".

Mõnel seemneettevõttel on teavet müüdavate tüvede raviväärtuste kohta. Seega oleks hea mõte see teave enne
ostmist üle vaadata.

Milliseid tüvesid peaksid patsiendid siis otsima?

Praegu ei saa ma muud teha, kui öelda avalikkusele, et ta telliks tugevad ja väga rahustavad indica või indica
domineerivad sativa ristid, mille õli tootmiseks on 20% või rohkem THC -d. Lisaks küsivad inimesed minult
alati,  kust seemneid saada ja see võib olla tõeline probleem neile, kes elavad mõnes riigis, mis ei luba neid
müüa. Kui lähete Internetti ja leiate palju seemneettevõtteid, mis tarnivad kanepiseemneid ja mõnda laeva kogu
maailmas. (Nõuanne: googeldage sõnu marihuaana seemned kogu maailmas ja näete valikut veebipoode, mis
võivad teie vajadusi rahuldada).

Mida peab jälgima, kui valite või ostate õli tootmiseks mõeldud taimi?

Inimesed, kellel pole kanepiga kogemusi, peavad olema ettevaatlikud, sest paljud kasvatajad ja edasimüüjad
proovivad teile lihtsalt müüa kõik, mis neil on. Neile, kes pole kunagi kanepit suitsetanud, soovitan neil ostu
sooritamisel kaasa võtta kogemustega inimene.

Kanepi tugevuse määramiseks ei saa alati välimuse ja lõhna järgi minna. Olen näinud pungi, mis särasid vaigust
ja lõhnasid ilusti, kuid neil puudus võime toota häid ravimeid. Seetõttu on enne suure koguse ostmist parem
teada saada, kui tugev materjal on.

Kui keegi toob naela ravimi tootmiseks, katsetan kõigepealt selle toimet enda peal. Lõikasin natuke pungi ja
rullisin sellega vuugi. Kui kanep on hea, siis selleks ajaks, kui olen pool liigest suitsetanud, tunnen selle mõju.
Mida ma otsin, on raske unine tunne, mis tekitab soovi pikali heita. Kui ma suitsetan head indikat või Indica
domineerivat sativa risti, siis tavaliselt avaldavad sellised sordid neid efekte.

Olen avastanud, et praktiliselt kõik kanepisordid, mis tekitavad seda rasket unisust, on väga ravimtaimed. Neid
sorte kasutasin nii suure eduga vähi ja muude tõsiste siseprobleemide raviks mõeldud õlide tootmisel. ” Rick
Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Kuidas otsustada, millist lähtematerjali osta?

"Lihtsaim viis pungade materjali omaduste kindlakstegemiseks on lihtsalt suitsetada ja vaadata, kuidas see teile
mõjub. Kui inimesed toovad mulle selle ravimi tootmiseks kanepit,  veeretan liigese.  Selleks ajaks, kui olen
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suitsetanud umbes poole sellest, tean, kas sellel on rahustav toime, mida ma otsin, ja nii valin ma kasutatava
materjali.

Kui kavatsete osta kanepit ravimite tootmiseks ega suitseta neid ise, võtke kaasa kogenud suitsetaja ja laske neil
proovida mõnda materjali, mida kavatsete osta. Ütle neile, et otsite rahustavat toimet ja te ei soovi osta midagi,
mis on meeliülendav või energiline.

Samuti pole halb mõte taskusuurendajat kaasa võtta, nii et saate uurida pungi, mida kavatsete osta, vaiku. Hea
punga  näeb  välja  nagu  oleks  pakasega  kaetud,  enamasti  on  seda  isegi  palja  silmaga  näha.  Kui  olete  õli
tootmisega harjunud, võib sageli saada päris hea ettekujutuse sellest, kui palju õli tüvi võib ühe kilo kohta toota,
luubi abil pungade materjali vaadates. Vaik, mida te jälgite, on ravim ja mida rohkem seda pungade materjalil
on, seda suurem on õli kogus.

Miks soovitate inimestel teha õli naelast või enamast lähtematerjalist? Kas nad saaksid seda toota näiteks 
untsist kuivatatud kanepist? '

Jah,  muidugi  võib  õli  toota  ka väiksemates  kogustes.  Unts  heast  kuivast  kanepipungast  peaks  tootma  3–4
grammi kõrgekvaliteedilist õli ja kahe pesemise tegemiseks kulub ainult umbes 16 untsi lahustit.

Kuid on põhjust,  miks ma soovitan patsientidel võimaluse korral  õli  naelsterlingist  toota ja need hõlmavad
patsiendi  kasutamise  lihtsustamist.  Ma  arvan,  et  isegi  need,  kes  on  suhteliselt  terved,  peaksid  oma  keha
detoksifitseerimiseks ja hea tervise taastamiseks võtma 60 -grammise ravikuuri. Nii palju õli tootmiseks kulub
tavaliselt  umbes  kilo  pungi  ja  ma arvan,  et  patsiendil  on  mõnevõrra  lihtsam,  kui  ta  ei  püüa toota  paljude
erinevate sortide õlisid.

Iga tüvi toodab erineva toimega õlisid,  nii et kui patsient lülitub ühelt  tüvelt  teisele,  ei tea ta kunagi, mida
oodata. Neile, kes on selle ravimi kasutamisega rahul, on õlide vahetamisel probleeme vähe või üldse mitte.
Kuid patsientide jaoks, kes kogevad selle mõju esimest korda, arvan, et on parem, kui nad söövad ainult ühte
tüüpi õli.

Kui tugevad ja tugevad on taimed, mida õli valmistamiseks kasutate?

Valmistan ravimit alati kõige tugevamast ja rahustavamast materjalist,  mis on mulle kättesaadav ning sageli
tekitavad  tüved,  millega  töötan,  ka  eufoorilist  efekti.  Nende  omadustega  tüvedest  toodetud  õlidel  on  väga
meeldiv mõju ja patsiendid kipuvad neid võtma.

Kohalikult  kurdavad  paljud  potisuitsetajad,  et  ostan  kõik  head  kanepid  ravimiteks  ja  ei  jäta  suitsetada
soovijatele midagi. Ma ei pööra sellele palju tähelepanu, sest pean elude päästmist palju olulisemaks kui nende
inimeste vaba aja veetmise vajadusi, kes pole haiged.

Ma otsin alati tüvesid, millel on tugev vaigusisaldus ja õiged meditsiinilised väärtused. Suur osa materjali, mida
ma ravimi valmistamiseks kasutan, pärineb sortidest, mis peaksid olema 20% THC vahemikus. Muidugi, kui
need tüved sisaldaksid tegelikult nii palju THC -d, annaks üks nael 90–100 grammi õli. On neid, kes tegelikult
kasvatavad sellise kvaliteediga ravimkanepit, aga võtke minult, selline kanep võib olla väga kallis ja seda on
raske leida.

Suurem  osa  mulle  kättesaadavast  pungamaterjalist  tooks  kuiva  naela  kohta  umbes  60  grammi
kõrgekvaliteedilist õli; nii et kahtlemata oleks kvaliteet võinud parem olla. Tegelikult oli mul selles küsimuses
väga  vähe  valikut.  Kui  tahtsin  päästa  patsientide  elusid,  pidin  kasutama  olemasolevat.  Inimesed  peavad
tegelikult teadma, et iga tüvi varieerub toodetud õli koguses ja need õlid erinevad ka meditsiinilise väärtuse
poolest.

Lisaks  on  kanepi  kasvatamise  meetoditel  palju  pistmist  sellega,  kui  palju  THC  -d  on  kuivades  pungade
materjalis. Kasvatatav tüvi võib toota pungi, mis võivad sisaldada 20% või isegi rohkem THC -d, kuid paljudel
kasvatajatel puuduvad selle saavutamiseks vajalikud oskused ja seadmed. Olen töötanud tüvedega, mille ühest
pungast pungast tekkis 90 grammi õli ja mõnikord isegi natuke rohkem. Kahjuks on sellise kvaliteediga kanepit
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üsna harva, nii et kui saate 60 grammi head õli kanepipunga kuivast kilost, olge õnnelikud. Otsige lähtematerjali
ostmisel  alati  võimalikult  tugevat  kanepit;  kellegi  elu  võib  sellest  sõltuda.  ”  Rick  Simpson,  Kanep:  Kõige
ravimtaim

Cannabis Sativa versus Cannabis Indica

Mis on peamine erinevus cannabis sativa ja cannabis indica vahel ravis?

"Mulle ei meeldi näha, et keegi sööks sativaõli vähki ja muid tõsiseid haigusi ravima. Kindlasti on võimalus, et
heast sativast valmistatud õli võib ravida vähki, kuid selle õli energiline toime ei soodusta paranemist. Kindlasti
ei  kõhkle  ma  nahavähki  sellise  õliga  väliselt  ravida,  kuid  sativa  sortide  õlide  allaneelamine  võib  halvasti
mõjutada patsiendi magamisharjumusi. Samuti pean selliseid õlisid väga tõhusaks depressiooni all kannatavate
inimeste ravimisel. Mõnel juhul võivad depressiooni põdejad kasu saada sellest, kui nad voodist tõustes võtavad
väikese annuse seda õli.  See annaks neile energiat  ja tõstaks tuju, kuid kui liiga palju võtta, võivad mõned
tugevad sativaõlid olla liiga energilised ja see mõju ei meeldi enamikule inimestele.

Kuigi  sativast  valmistatud  õlid  võivad  mõnes  olukorras  kasulikud  olla,  püüan  enamasti  nende  kasutamist
vältida. Sageli on need õlid liiga energilised ja ma ei taha näha, et keegi, kellel on terminaalne vähk või mõni
muu  tõsine  haigus,  prooviks  küüni  värvida.  Mõned  patsiendid  ei  saa  energiseerivate  õlide  mõjuga  hästi
hakkama, mis võib sageli muuta nad väga rahutuks. Minu kogemus näitab, et patsient reageerib palju paremini,
kui õli toodetakse sedatiivsetest tüvedest, mille tunnused on sellised, nagu ma mainisin.

Täiendav uni, mida patsient kogeb, on väga värskendav ja loogiline, hästi puhanud patsient paraneb paremini
kui  see,  kellel  on  unehäired.  Sisekasutuseks  enamiku  meditsiiniliste  seisundite  raviks  soovitan  tungivalt
kasutada indica tüvesid või indica domineerivaid sativa riste. Indicas lõdvestab inimest ja pakub talle rohkem
puhkust, und ja meelerahu.

Samuti  olen avastanud, et  Indica domineerivatest  tüvedest  toodetud õlid on tõhusad depressiooni  ja muude
tervisega  seotud  probleemide  ravis.  Minu  vaatenurgast  on  headest  indica  tüvedest  valmistatud  õlid
meditsiiniliselt soovitavamad kui enamik sativast valmistatud õlisid.

Olen proovinud õlisid paljudest tüvedest ja tüvede kombinatsioonidest. Mäletan üht õli, mis andis mulle 
peaaegu nirvaana. Kuidas kirjeldaksite ideaalset õli, mis tooks patsientidele kõige meeldivama kogemuse?

Nirvaanasse jõudmine ei ole vajalik, kui kasutate seda õli oma keha tõhusaks tervendamiseks, kuid isegi kui te
võtaksite liiga palju ja saavutaksite selle seisundi, ei saaks te sellest kahju. Tegelikult suurendaks nende, kes on
vähktõvest väga lähedal surmale, suure üleannustamise kõrge kvaliteediga õli nende ellujäämisvõimalusi.

Patsient võiks seda kodus teha, kuid kui õli lubataks, oleks minu arvates seda haiglas palju parem teha. Kui
patsient ei ole surmale lähedal, ütlen neile, et nad järgiksid meie annustamisjuhiseid, kuid neile, kelle elu on
ohus, soovitan neil seda ravimit võtta nii kiiresti kui võimalik.

Paljud, kes on varem kanepit suitsetanud, ei karda seda ainet ja ma olen näinud, et mõned terminaalse vähiga
inimesed ravivad oma seisundit kuu ajaga. Tegelikkuses on patsiendi enda otsustada, kui kiiresti see ravim sisse
võetakse. Kui avalikuks saab, kui ohutu on allaneelamine, eeldan, et rohkem üritatakse seda kiiremini sisse
võtta.

Indica, Sativa või Ruderalis?

Õnneks tundub, et enamasti on head kanepi indica tüved tõhus vahend igat tüüpi vähktõve raviks. Praegu on
tuhandeid erinevaid kanepitüüpe, mis on tekkinud tänu erinevatele tüvedele ristuvate aretajate tõttu. Selle taime
kolm peamist  sorti on cannabis indica,  cannabis sativa ja cannabis ruderalis.  Puhtad tähised toodavad väga
rahustavat ravimit, mis on efektiivne enamiku haigusseisundite ravis.
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Seda tugevat sedatiivset ravitoimet võivad omada ka head indica tüved, mis on ristatud sativa või ruderalisega.
Ometi sõltub suuresti indica protsendist nendes uutes ristides, kui tõhusad need ravimina on. Üldiselt,  mida
suurem on indika sisaldus, seda rahustavamad ja tõhusamad on need ristid ravimina.

Puhas sativa aga tekitab energeetilise efekti, mis enamikul juhtudel ei soodusta paranemist ja võib häirida nende
magamisharjumusi, kes proovivad seda ravimina kasutada. Puhtast sativast või sativa domineerivast indikast või
ruderalise  ristist  toodetud  ravimid  võivad  olla  kasulikud  depressiooni  või  lokaalsete  nahahaiguste  all
kannatavate inimeste ravimisel.

Allaneelamisel tuleb sativa ja sativa domineerivatest ristidest valmistatud õlisid kasutada ettevaatlikult. Sellised
õlid  võivad  allaneelamisel  olla  uskumatult  energiat  andvad  ja  see  mõju  minu  arvates  ei  soodusta
paranemisprotsessi.

Viimastel aastatel on kanepimaailmas palju tähelepanu pälvinud kanep ruderalis. Nagu ma aru saan, ristatakse
ruderalis  tähiste  ja  sativadega,  et  muuta  need  tüved  vastupidavamaks  ja  hallitusekindlamaks.  Lisaks  on
ruderalise sortidel palju CBD -d ja mõned arvavad, et sellel võib olla suur tähtsus, kuid see on veel tõestamata.
Ma ei saa avaldada arvamust selle kohta, kui tõhusad oleksid sellest sordist valmistatud ravimid meditsiiniliselt.
Kuna mul pole ruderalise sortidega töötamise kogemust, ei tunne ma end praegu oma seisukohtade esitamiseks
kvalifitseerituna.

Parimate  tulemuste  saavutamiseks  kasutaksin  selle  ravimi  valmistamiseks  siiski  puhtaid  indica  või  indica
domineerivaid sativa riste, sest nende tõhusus on juba tõestatud.

Minu kogemuste põhjal võivad praktiliselt  kõik Indica domineerivad tüved toota ravimeid,  mis on tõhusaks
ravimeetodiks  paljudele  haigusseisunditele.  Isegi depressiooni all  kannatavad inimesed saavad kasu headest
näidetest  valmistatud õlide mõjust. Nii et kõige parem on sativast eemale hoida, et toota ravimeid enamiku
sisemiste  eesmärkide  jaoks.  Siiski,  kui  soovite  nahahaigust  või  nahavähki  paikselt  ravida,  arvan,  et  sativa
sortidest toodetud õlid võivad selliste asjade ravis olla üsna tõhusad. Pole kahtlust, et mõned tüved toodavad
erinevate meditsiiniliste seisundite korral palju tugevamaid ravimeid kui teised. Tulevikus tuleb see uuring teha.
” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim
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Väljas versus siseruumides

Kas sise- ja välistaimede õlide vahel on erinevusi?

“Olen tootnud õli  kanepist,  mida kasvatati  nii  toas  kui  ka väljas  heade tulemustega.  Eelistan  töötada õues
kasvatatud kanepiga, kuna heal kasvuperioodil õues kasvatatud kõrgekvaliteediline kanep võib keskmiselt olla
tugevam ja  toodab  sageli  rohkem vaiku.  Ma seostan  seda  enamasti  päikesega,  sest  ma  ei  usu,  et  enamik
sisevalgustussüsteeme suudaks selle valgusallikaga konkureerida. Samuti on looduses muid pingeid ja tegureid,
mis võivad mõjutada kasvatatava tüve tugevust, millega siseruumides kasvatatud taimed kokku ei puutu.

Siseruumides  kasvatatav  kanep  võib  muidugi  olla  väga  võimas  ja  toota  häid  ravimeid,  kuid  siseruumides
kasvatamisega on seotud palju puudusi. Sees kasvatatavad taimed on tavaliselt palju väiksemad kui väljaspool.
Samuti tekivad siseruumides seadistamisel probleeme lõhna, õhu liikumise,  nakatumise ja kuumusega. Toas
kasvatamise süsteemid toodavad tavaliselt suures koguses liigset soojust ning sageli kontrollitakse nakatumist ja
taimede kasvu kemikaalide abil.

Ma ei saa öelda,  et mul oleks probleeme siseruumides kasvatatavate ravimite tootmisel;  nii et kui teil  pole
alternatiivi, on see hea võimalus ennast varustada. Neile, kes ei ela maapiirkonnas, soovitan neil ehitada või osta
väike siseruumides kasvatamise süsteem, millest nad saaksid varustada kogu oma pere ravivajadusi. Praegu on
saadaval palju erinevaid siseruumides kasvatatavaid kambreid või kui soovite, võite alati omale ehitada. Minu
vaatenurgast  on  siiski  ainult  üks  viis  kanepit  korralikult  kasvatada  ja  see  on  vabas  õhus.  Vajalik  on  hea
drenaažiga  ja  nõuetekohase  pH  -ga  avatud  maa.  See  koos  rohke  päikesepaiste,  hobusesõnniku  ja  rohke
veekogusega võib anda hämmastava saagi.

Ma ei  ole märganud siseruumides  või õues taimedest  toodetud kanepiõlis  mingeid erinevusi  peale  selle,  et
toataimed tunduvad olevat  veidi  vähem tugevad.  Kuid sellel  võib olla  mitu  põhjust ja  võib -olla  sobivatel
tingimustel võivad toataimed olla sama tugevad kui õues kasvatatud taimed.

Kõige võimsamad õlid, mida ma Kanadas kunagi tootnud olen, pärinesid välitaimedelt. Toataimed võivad toota
veidi  vähem tugevaid  õlisid,  kuid  need  on ravimina  endiselt  väga  tõhusad.  Nii  et  praegu  töötaksin  kõige
tugevama rahustava pungaga, mida saate, olenemata sellest, kas see pärineb sise- või välistingimustest. ” Rick
Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Mis tüüpi kunstliku valgusega saate parimaid tulemusi?

„Olen  saavutanud  siseruumides  parimaid  tulemusi  kõrgsurvetulede  kombinatsiooni  kasutades.  Kasutasime
samas kasvukambris 1000-vatist kõrgsurve-naatriumi ja 1000-vatist metallhalogeniidi, et toota suurimaid pungi,
mida  ma  sees  kasvatanud  olen.  Kuigi  ma  pole  kunagi  siseruumides  kasutanud  600-vatiseid  kõrgsurve-
naatriume, on minu arvates kogunenud sellised lambid kõige tõhusamad, kuna need annavad kõige rohkem
luumenit  vatti  kohta.  Kõrgsurve valgustussüsteemide  põhiprobleemiks  on nende toodetud soojus ja  tarbitav
võimsus, seega olen uurinud ka muid valgustuse vorme, mis aitaksid neid probleeme lahendada.

Tavalised neljajalgsed jahedad valged luminofoorlambid kasvatavad vegetatiivses olekus kanepit üsna kenasti;
aga  lootustandmiseks  soovitaksin  palju  rohkem  valgustugevust.  Tänapäeval  on  saadaval  palju  kõrge
intensiivsusega LED- ja kompaktluminofoorlampide vorme, mida kasvatajad on mulle öelnud, et saavutada häid
tulemusi. Seda tüüpi valgustid toodavad väga vähe soojust, neil on väike energiatarve ja need seadmed on pika
elueaga.

Viimase  paari  aasta  jooksul  on  nende  erinevate  valgustite  maksumus  dramaatiliselt  langenud,  nii  et  need
seadmed on nüüd hinnaklassis,  mida paljud kasvatajad saavad endale lubada.  Kõigile,  kes on siseruumides
kasvatamise  kunstiga  kursis,  usun,  et  selline  valgustus  koos  luminofoorlampide  kasutamisega  on  hea  viis
alustamiseks ja võib kõrvaldada paljud kõrgsurvevalgustussüsteemidega seotud probleemid.
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Kuigi  LED- ja  luminofoorlambid  võivad kasvatada  toredat  siseruumide saaki,  on valgusallikas,  millest  ma
kõige  rohkem  elevil  olen,  plasmavalgustus.  Nagu  ma  aru  saan,  on  see  väga  energiasäästlik  väikese
soojusvõimsusega ja valguse hulk, mida vaid üks 1000-vatine pirn suudab eraldada, on peaaegu arusaamatu.
Ainult  ühe  sellise  pirni  kasutamine  võib  kõrvaldada  vajaduse  kasutada  paljusid  1000-vatiseid  kõrgsurve
naatriume.  Suuremate  kasvatajate  jaoks  võib  see  aidata  lahendada  nende soojusprobleeme  ning  vähendada
nende energia- ja juhtmestikukulusid dramaatiliselt. Praegu on selline valgustus üsna kallis, kuid nagu LED -
valgustid, langeb hind peagi.

Ma  arvan,  et  plasmaseade,  mis  on  samas  valgusspektris  nagu  meie  päike  teie  kasvuruumis,  oleks  hea
investeering  enamikule  tõsistele  kasvatajatele.  Loodan,  et  lühikese  aja  jooksul  näen,  et
kompaktluminofoorlambid,  LED-  ja  plasmavalgustid  muudavad  siseruumides  kasvamise  näo  igaveseks  ja
muudavad  asjad  palju  keerukamaks  kõigile,  kes  on  seotud  kanepikanepi  kasvatamisega.  ”  Rick  Simpson,
Kanep: Kõige ravimtaim

Mida peavad patsiendid teadma kanepi kasvatamiseks?

„Igaühele,  kes  on kanepikasvatuses  uus,  on hea  raamat  või  video sellel  teemal  hädavajalik.  Minge lihtsalt
mõnele kanepiväljaandele veebis või ostke üks neist väljaannetest kohalikus kaupluses, kus te elate. Tavaliselt
ütlevad  need  ajakirjad  teile,  kus  on  sellel  teemal  häid  raamatuid  saadaval.  Minu isiklik  lemmik  on Jorge
Cervantese raamat „The Indoor Outdoor Medicinal Grower's Bible”. Lisaks on Ed Rosenthalil ja paljudel teistel
sellel teemal saadaval suurepäraseid raamatuid.

Neile, kes soovivad kanepi ja selle paljude kasutusviiside kohta rohkem teada saada, soovitan tungivalt lugeda
Jack Hereri raamatut “Keiser ei kanna riideid” või vaadata Jacki videot “Kanepi keiser”.

Pärast avastusretke see taim on mind enda juurde võtnud, olenemata teie meditsiinilisest probleemist, tunnen, et
see ravim ei  aita  teid,  siis  arvan,  et  on ebatõenäoline,  et  leiate  midagi,  mis  seda teeb.  Mul on hea põhjus
nimetada seda looduse imet tuhande erineva ravimiprofiiliga taimeks. Kui olete kogenud erinevatest tüvedest
toodetud  õlide  meditsiinilist  toimet,  saate  täpselt  aru,  mida  ma  mõtlen.  ”  Rick  Simpson,  Kanep:  Kõige
ravimtaim

K. Kas Afganistani Kush on õli valmistamiseks sobiv asi? Olen teinud tänavakraamist õli ja kasutanud seda
viimased kaks nädalat, kuna mul olid uneprobleemid, nüüd magan nagu laps ja ärkan hommikul hästi puhanuna.
Probleem on selles, et Londonis on raske häid asju hankida, sellepärast tellisin AK -d, vajan nüüd teie arvamust.
Suured tänud.

A. Ma ei saa tegelikult tüve nime järgi minna. Kui see on tugev ja tekitab unisust, võib see toota häid ravimeid.
Nagu teate, soovitame kõige tugevamaid ja rahustavamaid tüvesid (eelistatavalt 20% THC -ga ja rohkem) ning
parimad õlid on toodetud mitme väga tugeva ja rahustava tüve kombinatsioonist, seega prooviksin tellida mitu
rahustitüve, kui üldse võimalik, see oleks ideaalne. Kuid isegi ühe tüve õlid võivad imet teha, ma ütlen vaid
seda, et parimad õlid on tavaliselt toodetud mitme tüve kombinatsioonist. Parimate soovidega, JB

„Tere, mu sõber Bobby suunas mind teie juurde ... Olen RI hooldaja/kasvataja ja avastasin just, et mu isal on
vähk, nii et loomulikult on prioriteediks saanud mõne Rick Simpsoni õli valmistamine. Mul on kiire küsimus õli
valmistamiseks kasutatud materjali kohta ...

Kas see peab alati olema domineeriv? Mul on juurdepääs rohkele A+ materjalile, kuid suurem osa sellest on
sativa domineeriv, kuna ma pole indy pea ... idaranniku hapu diisel, chemdog d, chemdog 4, chemdogi õde,
mustika  sativa  kloon,  tüdrukute  skaudiküpsised,  OG Kush jne ...  kõik kalduvad rohkem sativa  spektrile  ...
Vajadusel saaksin kätte rohkem indica domineerivat materjali ... Tänan teid kõige eest, mida teete ... “Sam

- Sam, sa tahad, et õli toodetaks kõige rahustavamast materjalist, sativad annavad patsiendile liiga palju energiat
ja neil pole õiget tervendavat toimet, mida me otsime. Nii et valige kõige rahustavamad pungad, tehke paar
grammi õli, et ta saaks ravi alustada, ja jätkake õige lähteaine otsimist. Parimate soovidega, JB
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Kas on tüvesid, mis ei ole vähktõve vastu tõhusad?

"Meie  õnneks  tundub,  et  kui  õli  on  korralikult  valmistatud  rahustavatest  sortidest,  tundub  see  väga  hästi
toimivat igasuguste vähivormide ravis. Nagu ma juba mainisin, toodan seda õli tavaliselt tugevate indica sortide
abil,  kuid domineerivad sativa ristid võivad sageli anda ka suurepäraseid tulemusi. ” Rick Simpson, Kanep:
Kõige ravimtaim

„Pärast seda, kui olin 35 -aastaselt oma naise vähki kaotanud ja vend oli vähktõve tõttu viimased viis aastat
maksasiirdamist oodanud, otsisin RSO -d apteekritest. Selle hind varieerub vahemikus 100 USD/g kuni 30 g
Washingtoni osariigis. Ühes nn RSO kohas oli õli jumalakartmatu 7% THC sisaldusega kõrgemate CBD -dega,
kas see on seda väärt? See oli 30 g õli. Saja dollari grammi õli oli üle 90, ma arvan, et 92%. Milline on kõigi
kolme psühhoaktiivse kemikaali ideaalne tasakaal? ” Heath

-Heath,  parim RSO on umbes  95–98% THC,  tavaliselt  umbes  1% CBD ning äärmiselt  tugev  ja  rahustav,
rõhuasetusega sõnadele tugev ja rahustav (diivanilukk, see peab sissevõtmisel väga uniseks ja lõdvestuma Kui
see ei õnnestu, proovige mõnda teist partiid ja hoidke energiat andev õli paikseks kasutamiseks).

Mis puudutab neid kõrge CBD sisaldusega õlisid, milles on 7% THC, siis vähemalt nüüd teate, miks me selliste
õlide vastu oleme - enamik praegu tarnitavaid kõrge CBD sisaldusega õlisid on sünonüümid sellele, mida me
nimetame prügikastiks, sest me teame, mis vahe on kõrge kvaliteediga õli ja põhimõtteliselt kõik muu.

Tõepoolest on parem teha õli igal võimalusel ise. Hankige pungad apteekidest, ostke parimad, mis neil on, ja
tehke siis  õli,  tegelikult  pole  sellest  midagi.  Ma ise ei  ostaks õli  kelleltki,  teeksin alati  ise.  Tahad olla  ise
kvaliteedikontroll, ei taha kellestki sõltuda. Kui saate valmistada tassi kohvi või mojito, võite teha ka õli. JB

Ladustamine

Kui kaua saab õli säilitada?

"Minu kogemuste põhjal ei ole kanepiravimite säilitamise kohta" parim enne "kuupäeva. Kanepiõli tugevust
võivad mõjutada kolm asja:  õhk, valgus ja kuumus. Ma ütlen inimestele,  et hoidke seda ravimit jahedas ja
pimedas kohas, kuid see ei vaja jahutamist. See hoolitseb kõigi valguse ja kuumusega seotud probleemide eest.
Mis puutub õhku, mis põhjustab raskusi, siis õli on paks määre, mistõttu õhk ei pääse sinna, seetõttu saab õli
aastakümneid säilitada ja säilitada oma tugevuse.

Praktilistel põhjustel tarnin õli tavaliselt süstaldesse, et patsientidel oleks lihtsam oma annuseid mõõta ja vältida
saastumist. Õli pikaajaliseks säilitamiseks soovitaksin roostevabast terasest anumat või tiheda kaanega tumedat
värvi pudelit. Kui õli hoitakse nõuetekohaselt, võib mure selle valmistamise kuupäeva pärast väga pikka aega
tähelepanuta jääda. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Kas oleks parem või ohutum toota õli toidukvaliteediga alkoholi 
kasutades?

"Sageli  ütlevad  inimesed  mulle,  et  nad  eelistaksid  õli  toota  teravilja  alkoholist.  Millegipärast  näivad  nad
arvavat, et teraviljapiiritust oleks ohutum kasutada, kuid tegelikult on see ikkagi mürk nagu iga teine  lahusti.
Üks teraviljaalkoholi põhiprobleeme on see, et 99 või 100% puhtust on väga raske leida. Enamikul juhtudel on
raske leida alkoholi, mis ületaks 95 % ja tavaliselt on ülejäänud 5 % vett. Kuna see vesi on olemas, muudab see
alkoholi lahustina vähem efektiivseks ja protsessi lõpus jääb õlisse üsna vähe vett, mis tuleb aurustada.

Oma kogemuste põhjal ei pea ma teravilja alkoholi kasutamist ohutumaks kui isopropüülalkoholi või kerget
tööstusbensiini õli tootmiseks. Pole tähtis, kuidas te seda vaatate, alkohol on mürk ja alkoholi tarbides tekitab
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see  kõrge  mürgi,  mis  mõjutab  teie  motoorseid  oskusi  ja  see  on  tuntud  kui  purjus.  Ma  ei  ütle,  et
kõrgekvaliteedilist õli ei saa teraviljapiirituse abil toota. Pigem tahan öelda, et peaksite teadma, et see aine ei ole
parem ega ohutum kui teised minu kasutatud lahustid ja mõnes mõttes ei tööta see nii hästi.

Sageli võtavad minuga ühendust inimesed, kes soovivad õli ekstraheerida, kasutades selliseid asju nagu või või
oliiviõli jne. Üsna sageli küsivad nad, kas ma arvan, et sellisel viisil ekstraheerimisel saadakse ravim, mis on
sama tugevusega kui ravim, mida toodan minu meetod. Vastus on ei.  Pean sel  viisil  tehtud ekstraheerimist
lihtsalt  nõrgestatud kanepiravimite vormideks. Mahu järgi ei ole võimalik,  et sellisel  viisil  toodetud ravimil
oleks sama tugevus kui minu toodetud ravimil. Kui teil oleks tõsine vähk, kas te sooviksite seda ravida mingis
vormis niisutatud kanepivastase ravimiga või kasutaksite varem ravi tegelikku asja?

Kas kanepiõli saab kasutada koos alkoholiga?

Olen näinud, kuidas paljud inimesed,  kes hakkasid alkoholi  pärast  väga valju  hääle  saama, rahunesid kohe
pärast liigese suitsetamist. Pole kahtlust, et alkohol on üks planeedi kõige hävitavamaid asju, kuid inimesed on
inimesed ja paljudele  meeldib nende alkohol.  Meie kogemuste põhjal tundub, et  kanepiõli  ei  kujuta joojale
mingit  ohtu  ja  võib  tõepoolest  sageli  vähendada  selle  kahjuliku  aine  tarbimist.  Sageli  teatavad  alkoholi
tarvitavad kange õliga ravijad, kes on oma terviseprobleemide tõttu ravi saanud, et nende janu alkoholi järele on
oluliselt vähenenud ja mõned on isegi joomise täielikult lõpetanud. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Lahustid ja lahusti jäägid õlis

„Aastate jooksul on minuga ühendust võtnud suur hulk inimesi, kes olid mures võimaluse pärast, et valmis
õlisse  võib  jääda  lahustijääke.  Oma kogemuste  põhjal  tunnen,  et  õli  tarbimisel  ei  ole  ohtu,  kui  järgitakse
juhiseid, mille oleme andnud õli nõuetekohaseks tootmiseks. Olen seda õli ise alla neelanud kümmekond aastat
ilma halva mõjuta. Lisaks olen teinud selle õli kättesaadavaks tuhandetele inimestele ja kaebusi olen saanud
väga vähe. Kui kellelgi on õli maitsega probleeme, pole see põhjustatud lahusti jääkidest. Selle põhjuseks on
looduslikud  terpeenid,  mida  õli  sisaldab.  Mõnel  õlil  on  väga  vähe  maitset,  samas  kui  teistel  võib  olla
ebameeldiv maitse, kuid minu teada ei peaks meditsiin niikuinii hästi maitsma, nii et mul on selliste asjade
pärast vähe muret.

Minu toodetud õlidega tehtud laborikatsetes ei leitud lahustijääke. Mulle tundub absurdne, et keegi muretseks
õlis  sisalduvate  lahustijääkide  pärast,  kui  mõelda,  mida  meditsiinisüsteem  on  avalikkusele  toitnud.  Maksa
toksilised kemikaalid, mürgid, keemia, kiiritus, vaktsiinid jne. Mulle tundub, et igaüks, kes on mures mürgistuse
pärast, peaks olema palju rohkem mures selle pärast, mida meditsiinisüsteem varustab, mitte täielikult keedetud
lahusti jääkidest.

Kui kellelgi on õli  võtmisega probleeme, siis tavaliselt  seetõttu,  et aine tootmiseks kasutati  energiat  andvat
sativa. Lisaks võivad tekkida muud probleemid, kui patsient üritab õliprotseduuridega koos ravimeid võtta või
kui ta ei kasuta seda õigesti. Ideaalses olukorras võiksid teised pereliikmed õli koos patsiendiga võtta. See aitaks
neil  mõista  õli  mõju ja  nad ei  muretseks nii  palju selle mõju pärast  patsiendile.  Kuna nad ei  tea,  mida õli
kasutamisel oodata, kipuvad pereliikmed sageli üle reageerima, kui patsient neelab liiga palju. Kuid mõju kaob
lühikese aja jooksul ja patsient jääb vigastamata. Seetõttu arvan, et ka teised pereliikmed peaksid õli proovima
väikestes annustes,

Kõrgekvaliteediline kanepiõli võib asendada enamiku ravimite kasutamist, kuid kui patsient proovib ravimeid
koos õliga võtta, võivad koostoimete tõttu mõnikord tekkida probleeme. Paljud arstide pakutavad ained on oma
olemuselt mürgised ja õlile ei meeldi selliste asjade olemasolu patsiendi kehas. Tavaliselt, peagi pärast seda, kui
patsient lõpetab ravimite kasutamise, kaovad kõik tekkinud probleemid lihtsalt. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige
ravimtaim
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"Tööstusbensiin on nafta kaubanimi, nii et proovige ja otsige, et lemmikloomade eetril on palju tööstuslikke
kasutusvõimalusi, rasvatustid värvilahjendajatele." Al

"Meenutage, et THC ja CBD on mittepolaarsed ... ning klorofüll ja H2O on polaarsed ... Nii et parim õli on
valmistatud mittepolaarse lahustiga ... see on puhas ... ilma klorofüllita." Michael

"Minu sõber keemik lihtsustas minu jaoks kogu lugu ja selgitas mulle, miks võib tööstusbensiin olla parem
(kuigi ta arvab, et mitte oluliselt): tööstusbensiin on mittepolaarne lahusti, nii et see ekstraheerib mittepolaarseid
molekule  kergemini  ja  tõhusamalt  (THC  ja  CBD  on  põhimõtteliselt  mittepolaarsed  molekulid)  ja  jätab
polaarmolekulid välja.

Isopropüülalkohol (ja selles osas eeter) on nõrk polaarne lahusti, nii et see on selleks otstarbeks väga hea, kuid
võib -olla natuke vähem kui tööstusbensiin - kuna JB ütleb, et nad testisid mõlemat ja need olid tugevamad.
EDIT: Oh, jah, ma peaaegu unustasin: ta ütles ka, et pole karta, et tööstusbensiin (või iso) jääb lõpptootesse, kui
järgite Rick Simpsoni retsepti (mu sõber ütles, et ärge kasutage plastikust ämbrit, aga klaasist või roostevabast
terasest)  ja kui te pole kindel,  tehke seda,  mida JB alati  ütleb -  lisage veidi vett  ja pange see ahju,  et  see
täielikult  aurustuks.  Ta  kasutaks  siiski  isopropüülalkoholi,  sest  olete  kindel,  et  see  on  see,  mis  see  olema
peaks ... ”Sandra

-  Sandra,  meetod,  mida  Rick maailmale  näitas,  on kõige elementaarsem,  lihtsam ja  taskukohasem. See  on
peaaegu lollikindel, kui järgida juhiseid T. Klaas on hea, kuid see puruneb ja te ei soovi, et see kunagi juhtuks.
Roostevaba on muidugi ok. 99,9% iso töötab hästi, kuid me kasutaksime alati kerge alifaatset tööstusbensiini,
kui vähegi võimalik. JB

“Samuti soovitan enne ekstraheerimist kõik võimalikult külma saada. Enamik pani alkoholi, kanepi, mahutid ja
kõik ekstraheerimisega seotud asjad 24–48 tunniks sügavkülma. Nii saate palju puhtama toote. Teie saagikus on
väiksem, kuid te ei vaja seda palju. Vabandan kirjavigade või puuduvate sõnade pärast, MS imeb ja mul pole
ravimeid, lol. Õnnistagu. ” Chuck

- Chuck, külmutamine on kõik korras ja hea, kuid kvaliteetsete lahustite ja lähtematerjaliga töötades pole seda
vaja teha. Lisaks ei meeldi meile käte külmetamine, toatemperatuur sobib meie jaoks suurepäraselt ja pärast
mõne  kuu  või  aasta  pungade  külmutamist  pole  meil  artriidiga  probleeme.  Lisaks  valmistatakse  õli  sageli
kohtades, kus sadade miilide kaugusel pole sügavkülmikuid. Niisiis, jah, võite selle soovi korral külmutada,
kuid me ei teeks seda ise.

Mulle  ei  meeldi  külmutatud  köögiviljad  ise,  väldin  nende  söömist  igal  võimalusel,  seega  ei  mõista,  miks
peaksin tegema erandi ja külmutama köögivilja, mis mulle kõige rohkem meeldib. Aga jah, see võib aidata, kui
peate õli ekstraheerimiseks kasutama alkoholi, nii et ma pole selle vastu täielikult.

Lihtsalt me ei kasuta alkoholi lahustina ise (või parem: see pole meie esimene valik), ma ei näe ühtegi põhjust,
miks peaksin maksma riigile lahusti eest lisamaksu. aurustub niikuinii (kui te ei kasuta fotot, mida me teeksime
igal võimalusel). Ma saan osta liitri kerget tööstusbensiini umbes 3–4 dollari eest, liiter 99% alkoholi maksaks
umbes viis korda rohkem ja tooks vähem õli ning see õli pole tõenäoliselt nii hea kui kerge tööstusbensiin või
99,9 Kasutati % iso. Lisaks saate vähem õli.

Kus siis täpselt  on alkoholi  lahustina kasutamise eelis?  Ma ei näe ühtegi  ratsionaalset  põhjust,  miks tuleks
eelistada alkoholi puhtale madala keemistemperatuuriga heale alifaatsele tööstusbensiinile, nimelt kui arvatakse,
et õlis ei ole lahustijääke, mille pärast peaks õli nõuetekohase tootmise pärast muretsema. Kui seda ei toodeta
õigesti, on õlis lahustijääke või võib neid olla. Kuid ärge süüdistage meid õlides, mida ei toodetud õigesti, me ei
saa tõesti vastutada teiste tarnitud õlide kvaliteedi puudumise eest. Nii lihtne see ongi. "JB

„Väga lihtne selgitus lõputule küsimusele ... Olen isiklikult kasutanud tööstusbensiini, isoalkoholi ... ja butaani
õli valmistamiseks ... ja kaugeltki parimat ... puhtaimat ... tugevamat ... ja parimat degusteerimisõli oli pärit
tööstusbensiinist  ...  Ma  ei  saa  aru,  mis  inimestele  ei  meeldi  ...  Õigesti  tehes  ei  jää  üldse  kütust  ...  ja
tööstusbensiin eemaldab ka taimedelt rohkem ... See teeb palju kiiremini ... Nii puhtam õli ... (kuld) ... ”Peeter
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„Kerge tööstusbensiin on fraktsioon, mis keeb vahemikus 30 ° C (86 ° F) kuni 90 ° C (194 ° F) ja koosneb 5–6
süsinikuaatomiga molekulidest. Raske tööstusbensiin keeb temperatuuril 90 ° C (194 ° F) kuni 200 ° C (392 °
F) ja koosneb 6–12 süsinikuga molekulidest.

Tööstusbensiini  kasutatakse  peamiselt  lähteainena  kõrge  oktaanarvuga  bensiini  tootmiseks  (katalüütilise
reformimise  käigus).  Seda  kasutatakse  ka  bituumeni  kaevandustööstuses  lahjendina,  naftakeemiatööstuses
olefiinide  tootmiseks  aurukreekerites  ja  keemiatööstuses  lahustite  (puhastus)  jaoks.  Sellega  valmistatud
tavalised tooted hõlmavad tulemasina vedelikku, küttekollet ahjude jaoks ja mõningaid puhastuslahusteid. ”

"Tööstusbensiini  keemiline  valem on CnH2n+2. Kergel  tööstusbensiinil  on 5 ja/või  6 süsinikuaatomit,  mis
taandub C5H12 ja C6H14, tuntud ka kui pentaan ja heksaan. Nii et see, mida te otsite, on tööstusbensiin, mis on
puhtalt pentaani ja heksaani segu. ” Wouter

"Tahtsin lihtsalt  midagi  lahustite  kohta postitada.  Läksin oma sõbra juurde,  kellel  on mitu doktorikraadi  ja
magistrikraadi keemias, ja küsisin temalt, mida saaksin teha, et nafta õlist täielikult eemaldada. Ta ütles: „Võtke
5  ml  isopropüülalkoholi  ja  segage  see  pärast  viimast  korda  mullimise  lõpetamist.  See  aurustub  ja  võtab
tööstusbensiini endaga kaasa. Seejärel muutub toksiline lahusti mittetoksiliseks lahustiks. See pole minu tegelik
nimi, on kahju, et ma ei saa oma tegelikku kontot kasutada, kuna kardan, et mind vallandatakse või võetakse
tööle õena. ” Bobbie

"Ühendkuningriigis tööstusbensiini leidmiseks otsige" paneelipühkimist "või" paneeli kiiret pühkimist ". See on
toode,  mida  kasutatakse  autokerede  remondis,  metalli  puhastamiseks  ja  jääkide  jätmiseks.  Raske  on  leida
täpsete koostisosade loend, kuna need võivad erineda. 99,9% isopropanooli peaks olema lihtne leida. ” Em

„Rick Simpson, oleme teie protsessi VM&P Naphtha abil jälginud ja kõik läks plaanipäraselt, välja arvatud paar
esimest süstaltõmmet, mis tulid veidi vedelamad kui me ootasime. Lisasin paar tilka vett ja proovisin uuesti
ning tundub, et sobib. Minu ainus mure/küsimus on maitse. See maitseb endiselt nagu lahusti. Kas see on korras
või pean midagi veel tegema? Selle saaja magab umbes 12 tundi iga kord, kui õli võtab. Kas see on õige, kuni
tal areneb sallivus? Igasugune abi on väga teretulnud. ” Pamela

- VM&P ei tundu olevat hea lahusti (kuigi mõned ohutuskaardid ütlevad, et see peaks olema sama aine, mida
me sooviksime kasutada). Tundub, et see on raske tööstusbensiin ja tundub, et see ei keema täielikult maha ning
tundub, et see vajab täiendavat hoolt.

Lisan veidi vett ja panen selle mõneks tunniks, võib -olla üleöö või kuni lahusti täieliku kadumiseni elektriahju,
mille temperatuur on 130 ° C (266 ° F), mõned ütlevad, et lahusti jääkide eemaldamiseks kulub kuni neli päeva.
. Lahusti järelmaitset ei tohiks olla, kui õli on korralikult toodetud ja õli ei tohiks olla vedel, see peaks olema
pigem  määre.  Veenduge,  et  õli  oleks  tõesti  korralikult  filtreeritud,  kuna  lahustijäägid  kipuvad  taimsete
materjalide külge kleepuma.

Tehke lihtsalt sõrmetest lahustiga, mida soovite kasutada. Kastke sõrm sellesse ja vaadake, kas see aurustub
täielikult 30 sekundi jooksul või kiiremini. Mida kiiremini see aurustub, jätmata kile, seda parem.

Kui te ei saa puhast kerget alifaatset tööstusbensiini (Euroopas nimetatakse seda ka bensiiniks), küsige CASi
numbrit 64742-49-0. Seda müüakse paljude erinevate nimede all. See ei ole autodes kasutatav kütus, vaid tüüp,
mida kasutatakse lahusti või värvi vedeldaja või rasvaärastusvahend), valiksin 99% või veelgi parem 99,9%
isopropüülalkoholi - seda tundub olevat võimalik leida peaaegu kõikjal maailmas.

Praegu  eelistame  kerget  alifaatset  (madala  keemistemperatuuriga,  hüdrogeenitud)  tööstusbensiini,  kuigi  see
toodab paremaid ja tugevamaid õlisid kui enamik teisi lahusteid, mida praegu kasutatakse. Mida vähem on õlis
taimset materjali ja klorofülli, seda paremini see ravimina toimib, seda paremini maitseb ja seda võimsam on.
Kogu trikk seisneb selles, kui tugev ja rahustav õli on. Mida tugevam ja rahustavam, seda parem. JB

„Õiget tööstusbensiini EI müüda USA -s, mitte Tractor Supply või Home Depot või Lowes või isegi Sherwin
Williams. Seda müüakse siiski Kanadas. Mul on sõber, kes destilleerib selle temperatuurini 100 ° F ja säästab
lahusti eraldumist õli valmistamiseks. ” Steve
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"Kui elate USA -s, ei saa te õiget tööstusbensiini, kogu USA -s valmistatud tööstusbensiini ei saa usaldada,
kuna seda tüüpi lahustite koostisosad on nõrgalt reguleeritud. USA -s ei saa te kunagi puhast tööstusbensiini,
isegi VM&P võib olla ühest pudelist teise täiesti ebajärjekindel ja seda isegi ei reklaamita kui puhast. Kanadas
valmistatakse  puhast  tööstusbensiini  ja  see  on  parim  lahusti,  mida  kasutada  võrreldes  ISO  või
teraviljaalkoholiga, ärge tehke tohutut viga ja raisake ravimeid või veelgi hullem, kui teete ise või keegi teine 
vale lahusti kasutamisel veelgi haigemaks. Tuleb hoiatada, et USA nafta toodab isegi õli, mis näeb välja täpselt
nii nagu peaks, kuid teeb teid väga haigeks. ” Chase

-Asjaolu, et puhast alifaatset tööstusbensiini ei paista müüvat kõikjal USA-s, ei tähenda, et puhast alifaatset
tööstusbensiini  CAS-numbriga  64742-49-0  ja  keemistemperatuuriga  umbes  60-80  °  C  ei  eksisteeriks  või
nõuetekohase kasutamise korral ei tooda paremat õli kui enamik teisi lahusteid. Kui te ei saa puhast kerget
tööstusbensiini, oleks 99% või isegi parem 99,9% isopropüülalkohol meie teine valik.

Aga ma ei annaks ikkagi alla - taimedest õlide ekstraheerimiseks kasutatakse kerget tööstusbensiini (benseeni)
vms lahusteid, seega uuriksin taimeõlitootjate käest ja vaataks, mida nad kasutavad. Kui ma elan Euroopas, saan
lahustit  osta  praktiliselt  igast  riistvara-  või  värvipoest,  see  on  üks  levinumaid  tehnilisi  vedelikke,  mida
lapsepõlvest mäletan, kasutasime seda jalgrattakettide rasvatustamiseks jne ja praktiliselt kõigil oli pudel sellest
kodus. Nii et kogu see lõputu vaidlus lahustite üle tundub mulle natuke naeruväärne. Kui kasutate õiget kerget
tööstusbensiini, ei peaks muretsema lahustijääke, võib -olla mõne ppm pärast, nagu enamiku odavate taimeõlide
puhul, mida toodetakse sageli peaaegu sama lahustiga, mida soovitame. JB

“Kerge alifaatne tööstusbensiin töötas suurepäraselt, maitses suurepäraselt, minu õlisse ei jäänud lahusti vihjet.
Kui järgite Ricsi kirjalikke juhiseid, ei tohiks probleeme tekkida. ” Rick

"Tööstusbensiini on kahte peamist kategooriat - kerge ja raske. Kerge tööstusbensiin EI sisalda benseeni, mida
Raina silmas pidas (mitte heksaani). Kuigi ma ei soovitaks isegi kerget tööstusbensiini, välja arvatud juhul, kui
kanepiekstrakti saab pärast tööstusbensiini jääkide tootmist testida, saab seda kasutada, kui see on kõik, mida
saate lahusti saamiseks. Peamine on veenduda, et keedate ekstrakti paksu määrdeni - sel hetkel peaks enamik
tööstusbensiini  olema  kadunud.  Destilleerimisseadmete  kasutamine  on  viis  kõige  puhtama,  lahustivaba  õli
valmistamiseks, kuid enamiku keskmiste inimeste suutlikkusest väljas. Loodetavasti see aitab. ” Mark

„Raina,  ma ei  hakka sinuga vaidlema.  Vikipeediast:  „Petrooleetrit,  hoolimata selle bensiini  sünonüümist,  ei
tohiks  segi ajada benseeni  või bensiiniga ega bensiiniga,  kuigi  paljudes keeltes  nimetatakse seda bensiinist
pärineva nimega, nt„ Benzin ”(saksa keel) või„ benzina ”(itaalia). Petrooleeter on alkaanide segu, nt pentaan,
heksaan  ja  heptaan,  samas  kui  benseen  on  tsükliline,  aromaatne  süsivesinik,  C6H6.  Samuti  ei  tohiks
petrooleetrit  segi  ajada  orgaaniliste  ühendite  klassiga,  mida  nimetatakse  eetriteks,  mis  sisaldavad
funktsionaalrühma  RO-R  '.  Minu  taust  on  mikrobioloogia  -  kus  ma  õppisin  orgaanilist  keemiat,  mõnda
biokeemiat / mõnda anorgaanilist keemiat ... ma kindlasti ei tea seda kõike, aga tean vähe. Kerge tööstusbensiin
EI sisalda benseeni - punkt. Ma ignoreerin teie kommentaari, "See oleks kõigi huvides, kui te ei esitaks väiteid
väljaspool teaduslikke andmeid." Mark

„Mida sa tahaksid oma isale kinkida? Parim parimatest või midagi, mis näeb välja sarnane, kuid millel pole
lihtsalt õiget mõju? Kui teete ravimit Ricki juhiste järgi, on ebaõnnestumise tõenäosus ravi ajal väga väike. Kui
valmistate õli vastavalt ekspertide ja teadlaste juhistele, valmistate teistsuguse toote. Ja meie kogemuste põhjal
ei pruugi see tööd teha nii hästi kui soovitame.

Nii et kas tahaksite, et ma oleksin vait ja lasksin neil madala kvaliteediga prügi tarnida? Või pigem õpiksite
minult/meilt  ja  teaksite,  kuidas  seda  õigesti  teha,  et  teil  oleks  samad  tulemused,  millest  meie  patsiendid
räägivad? ” JB

"Ma kasutan 99% isopropüülalkoholi, see oli mulle kõige hõlpsamini kättesaadav. Kasutan oma viljapungade
kreemi, mis on kasvatatud 100% orgaaniliselt ja ilma pestitsiidideta, hästi hooldatud ja luu kuiv. Segan selle
mitme indica tüvega kokku. Ravisin Hodgkini lümfoomiga patsienti, ta oli 4. staadiumis ja 6 kuu jooksul pärast
õli võtmist vastavalt juhistele on ta nüüd vähivaba !! Aitäh Rick Simpsonile ohvrite eest, mille olete selle teabe
kõigile  kättesaadavaks teinud! Alles hiljuti  pöördus minu poole abi saamiseks veel üks 4. astme vähihaige,
kellel on ühel neerul kasvaja, mis ei tööta. Palvetage, et saada kaks kinnitatud ravi järjest. Jumal õnnistagu teid
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Rick  Simpson  ja  JB,  levitage  jätkuvalt  sõna  ja  harige  inimesi  selle  imelise  tervendava  kanepiõli  kohta.  ”
GrowGoddess

- Mitme tüve segamine on alati hea mõte. Vaadake seda lihtsalt, te ei tea, milleks konkreetne tüvi täpselt sobib,
nii et mitme tüve segamisel saate palju parema vaiba efekti. Lisaks viivad sellised õlid teid palju kõrgemale -
need, kes suitsetavad potti “meelelahutuslikult”, teavad, millest ma räägin. Kujutage ette, et istute koos oma
sõpradega maha ja esitate igaühele oma parima punga. Paari tunni pärast ei saa te palju teha. Ja see on efekt,
mida vajate parimate tulemuste saavutamiseks, nii et jällegi on õige viis tüvede segamine. Parimate soovidega
ja tänan teid, GrowGoddess, mul on alati hea meel kuulda inimestest, kes lihtsalt järgivad juhiseid ja saavad
tulemusi, millest me räägime. JB

„Tere JB, mul on probleem elektrilise riisipliidiga, kõik, mida ma olen näinud, langeb 100 ° C -ni, vaatasin
kõiki turul olevaid kaubamärke ja kõigil neil on termostaat, mis lülitub välja, kui sisu jõuab temperatuur. Mida
te soovitate?" Cristina

- Cristina, milles probleem on? Õli saate alati panna 130 ° C temperatuuriga elektriahju ja jätta sinna umbes
tunniks ning dekarboksüleerida. JB

“Kui temperatuur jõuab 100 ° C -ni, lülitub elektriline riisipliit välja! Lahusti ei jõua temperatuurini 110 ° C. ”
Cristina

- Lahusti ei saa seda temperatuuri tõepoolest saavutada, sest see keeks ära, ma arvan. Jätkake lahusti keetmist,
kuni pliit esimest korda välja lülitub (lisage viimasele partiile paar tilka vett). Seejärel laske sellel jahtuda ja
lülitage see uuesti sisse. See on kõik, mida me teeme. JB

„Lülitub uuesti sisse ja laseb keema, kuni see taastub? Siis lülitub välja ja õli on juba tehtud? ” Cristina

- Lülitage riisipliit sisse, keetke välja, kuni see esimest korda peatub, seejärel  oodake viis minutit,  kuni see
jahtub, lülitage see uuesti sisse ja oodake, kuni see teist korda välja lülitub. Seejärel valage õli roostevabast
terasest tassi ja pange see tunniks 130 ° C kuumutatud ahju ja teie õli on valmis. JB

- Tänan JB, päästsite mu elu. Cristina

„Te hingate õli tehes nafta sisse. Te hingate MÜRGI, kui teete selle nii. Kui tunnete selle lõhna, olete juba
surnud.  Olen  oma  elu  jooksul  sadu  kordi  nuusutanud  Colemani  laagrikütust,  zippo  tulemasina  kütust  ja
tööstusbensiini, mida on kasutatud osaliselt puhastamisel ja tööstuses ... Pole veel surnud. Lol.

Tõsiselt ... Kui kasutate puhast lahustit (ilma lisanditeta) ja keedate lahusti korralikult maha veega, mille lõppu
on lisatud kõrgem keemistemperatuur, olgu see siis iso, alkohol või tööstusbensiin, saate selle kätte kõik välja.
Aasta jooksul tarbite oma autos gaasi pumpamiseks palju rohkem tööstusbensiini, kui saaksite nõuetekohaselt
valmistatud õli eluaegse kasutamise korral. ” Matthew

„Tere Rick (või need, kes seda kirja loevad), kõigepealt tahan teile öelda, et teete suurepärast tööd selle nõia
reklaamimisel, mis tundub olevat suurepärane ravim nii mõnegi eest! Ma elan Norras ja mul on diagnoositud
Crohni tõbi. Mul on ka väga lähedane sõber, kellel on vähk, mille arstid on lõpetanud, sest nad ei saa enam
midagi teha. Tahan proovida õli mõlemal tingimusel.

Mul on küsimus õli valmistamise kohta. Siin Norras on puhast tööstusbensiini väga raske leida (vähemalt pärast
minu kogemust), seega otsin häid alternatiive. Mõned aastad tagasi ostsin meemesilaste ekstraheerija (silindri,
mille täidate kondiga kuivatatud ürtidega ja õli ekstraheerimiseks kasutate butaangaasi). Kas see on sama hea
kui õli valmistamine naftaga?

Ja kuidas see vaimu kasutab? Mis sisaldab üle 90% alkoholi? Mul on mõned sõbrad, kes teevad oma vaimu ja
see pole minu jaoks väga kallis variant. Kas see on parem kui butaan? Suitsutasin eelmisel korral seda mee
ekstraheerimist ja mõtlesin, kas see on hea ravim nende kahe haigusseisundi jaoks, mida ma mainin, kui ma
seda söön.  Kui  mitte  butaan või alkohol  on hea valik  -  kas  saate  soovitada mõnda muud võimalust,  mida
võiksite teada saada, et Norras või Rootsis on seda lihtne kätte saada? Suur tänu! Ootan väga, et saaksin õliga
oma haigust proovida. Parimate soovidega, Henry "
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"Kallis Henry, mul pole mesilaste ekstraheerimisega kogemusi, kuid ma ei arva, et see meetod oleks nii tõhus
kui minu kasutatavad meetodid. Õli tootmine soojendab õli temperatuurini, mis dekarboksüleerib valmistoote,
et  õli  oleks  võimalikult  tugev.  See kuumutusprotsess  pöörab  molekulid  delta  9  asendisse,  mis  muudab õli
tugevamaks.  Kui  teil  on  probleeme  õige  lahusti  leidmisega,  võite  proovida  atsetooni.  Ma  ei  ole  kunagi
proovinud atsetooni õli tootmiseks, kuid ma ei näe põhjust, miks atsetoon ei töötaks sama hästi kui alkohol või
tööstusbensiin. Teil peaks olema võimalik saada kerget alifaatset tööstusbensiini värvi pakkuvatest kauplustest,
kuna tavaliselt müüakse tööstusbensiini värvilahjendina.

Õigesti valmistatud õli peaks hoolitsema teie probleemide eest ja andma ka vähiga sõbrale võimaluse ellu jääda.
Alkohol, mis on 90%, on vähem tõhus lahusti, kuna ülejäänud 10% on tavaliselt vesi ja viimistlusprotsessi ajal
on teil aurustumiseks palju vett. Parimate soovidega, Rick Simpson ”

„Õige dekarboksüülimine on täiusliku õlitootmise väga oluline osa, sest toores taim ei paku palju puhast delta9-
THC-d ja selle asemel on CBD-s happed-THCA ja CBDA. Karboksüülrühma eemaldamiseks on protseduur
kuumutamine. Tehke seda väga hoolikalt, et mitte oma väärtuslikke molekule ära põletada. Leidsin ajakirjast
Journal of Chromatography hea märkuse, mis peaks olema õli kuumutamiseks vajalik temperatuur ja aeg, sest
sõltuvalt riisipliidist ei pruugi temperatuur olla piisav. Seega on hea mõte lasta oma õli kuumutada vähemalt 27
minutit  min.  122  kraadi  Celsiuse  järgi.  Kontrollige  oma  kütteplaadi  temperatuuri  alati  digitaalse
mõõteseadmega,  et  vältida  õli  ülekuumenemist.  Allolevas  tabelis  näete  peamiste  kannabinoidide
keemistemperatuure, milleni te ei tohiks kunagi jõuda, vastasel juhul küpsetate need ära. Lisaks märgin, et see
on õige, mida Rick kogu aeg oma videotes ütles, et õli ei kuumene üle, kuid tervendava õli valmistamiseks on
vaja soojust. Õige dekarboksüülimisprotsessi jaoks on skeemil määratud aja jooksul umbes tund aega vajalik
minimaalne temperatuur 106,2 kraadi Celsiuse järgi. Kui teie õlis on ainult happeline THCA ja CBDA vorm, ei
ole see nii  tõhus, sest  happed ei  sobi CB1 ja CB2 retseptoritega väga hästi.  Nii  et hoolitsege selle eest,  et
teeksite seda õigel viisil, sest see, mida Rick ütles, on tõsi, ainult kõige paremini valmistatud õli saab seda tööd
teha, kui otseülekanne sõltub. (…) Kui teie õlis on ainult happeline THCA ja CBDA vorm, pole see nii tõhus,
sest happed ei sobi CB1 ja CB2 retseptoritega väga hästi. Nii et hoolitsege selle eest, et teeksite seda õigel viisil,
sest see, mida Rick ütles, on tõsi, ainult kõige paremini valmistatud õli saab seda tööd teha, kui otseülekanne
sõltub. (…) Kui teie õlis on ainult happeline THCA ja CBDA vorm, pole see nii tõhus, sest happed ei sobi CB1
ja CB2 retseptoritega väga hästi. Nii et hoolitsege selle eest, et teeksite seda õigel viisil, sest see, mida Rick
ütles, on tõsi, ainult kõige paremini valmistatud õli saab seda tööd teha, kui otseülekanne sõltub. (…)

Jah, vaadake ja tõlgendage seda teadusskeemi,  et mõista,  et  dekarboksüülimisprotsess töötab kogu aeg,  kui
kuumutate  riisipliidis  kannabinoidide  lahustivedeliku  segu.  Seega  näitavad  graafikud,  et  maksimaalse
dekarboksüülimise saavutamiseks on palju temperatuuri tõsta temperatuurini 130 kraadi Celsiuse järgi. Kõik on
temperatuuri ja aja küsimus, et saavutada parim tase.

Kui kasutate digitaalset temperatuuri mõõtmisseadet ja asetate selle kogu protsessi vältel riisipliidi põhja, et
aurustada lahustit, näete, et alles protsessi hilises faasis, kui veetilgad jõuavad sisse pliidi temperatuur on umbes
100-110 ° C. Kuid selle vahemiku aeg ei ole enamasti kogu dekarboksüülimisprotsessi jaoks piisavalt pikk.
Pärast seda kuumutate õli pisikeses teraspotis kuumutusplaadil pikemat aega. Nii kaua, kui pole tegevust (pole
enam gaasimulle), kuumutate ja ootate. Reguleerige temperatuuri ja hoidke seda umbes pool tundi kõrgemal kui
130 kraadi. Pidage meeles, et THC keemistemperatuur on 157 kraadi C. Nii et ärge ülekuumenedes riskite,
muidu teie soovitud kannabinoidid aurustuvad ja tuulevad.

Põhimõtteliselt ei ole oluline saada dekarboksüülimise tippkogust, nii kaua saate hiljem oma kehasse piisavalt
õli.  Huvitav on üks gramm päevas või rohkem, mida peaksite  võtma.  Muidugi,  kui palju õli  vajate,  sõltub
sellest, kui palju delta9THC õlis tegelikult on - see tähendab, kui tõhus oli dekarboksüülimine. Kui järgite Ricsi
soovitusi ja kindlasti lasete õli piisavalt kaua kuumutada temperatuurini 130 ° C - kõik on korras. See ei sõltu
sellest, millist lahustit te kasutate. ” Stephan

"Tere JB, leidsin selle tööstusbensiini oma piirkonnast ... (link) See ei ütle, et kerge tööstusbensiin ... kas see
ikka töötaks? Tänan teid veelkord abi ja super teabe eest! ”
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-  See  peaks  olema  kerge  alifaatne  tööstusbensiin-  kontrollige  ohutuskaardilt,  kas  see  on  puhas  kerge
tööstusbensiin ilma lisanditeta), tselluliit Austraalias, (tehniline või tööstuslik) bensiin Euroopas (bensiin, mitte
benseen ja mitte seda tüüpi, mida kasutatakse kütus autodes). Seda müüakse paljude erinevate nimede all. Seda
kasutatakse  värvi  lahjendina,  lahustina,  rasvaeemaldajana,  see  oli  väga  levinud  majapidamislahusti  või
tekstiilide rasvatustamisvahend, seda saab kasutada ka kergema vedelikuna jne. Keemistemperatuur umbes 60-
80 ° C, mida madalam, seda parem .

Määrige osa puhtale Petri tassile või kastke sõrm sellesse ja kui see aurustub kolmekümne sekundi jooksul ega
jäta õliseid jääke, peaks see olema kasutamiseks sobiv. Tarnijaid on palju, ma ei saa teile öelda, milline neist on
parim või mida me praegu soovitaksime, seega anname ainult üldisi juhiseid.

CASi number 64742-49-0, puhas nafta destillaat, võimalusel ilma lisanditeta ja keemistemperatuur peaks olema
võimalikult madal. Enamik rafineerimistehaseid toodab seda, küsige neilt, mida nad soovitaksid ravimtaimede
ekstraktide jaoks.

Teine  võimalus  on  99%  või  99,99%  isopropüülalkohol  või  väga  kallis  99%  toiduainete  alkohol.
Isopropüülalkohol  ja  toiduks  kasutatav  alkohol  ei  ole  nii  tõhusad kui  lahusti  kui  tööstusbensiin  ning  need
eemaldavad õlist rohkem taimset materjali ja klorofülli, muutes selle vähem tugevaks ja maitsvaks, mistõttu
soovitame alati kasutada tööstusbensiini, kui see on võimalik/saadaval. Parimate soovidega, JB ”

Q. Rick,  Mehhikos on tööstusbensiin vaid üks paljudest tööstusbensiini  tüüpi tootenimedest.  Saatusliku vea
vältimiseks oleks teil juhuslikult kasutusel oleva tööstusbensiini teaduslik nimetus?

A.  Otsige  puhast  kerget  tööstusbensiini  ilma  täiendavate  koostisosadeta.  See  on  põhimõtteliselt  sama,  mis
Colemani  kütus, mida näete alloleval  fotol,  kuid otsige tööstusbensiini  ilma roostevastaste  lisanditeta,  mida
lisatakse Colemani kütusele.

Kui leiate, et kerge alifaatne tööstusbensiin on teie riigis keelatud (näiteks Hondurases), otsige 99% või paremat
99,9% isopropüülalkoholi, seda peaks olema lihtne leida. 99% alkohol on kolmas lahusti, mida kasutaksime,
kuid  teeksime  kõik  võimaliku,  et  seda  mitte  kasutada,  sest  see  eemaldab  liiga  palju  klorofülli  ja  muid
soovimatuid  taimset  materjali.  Mõnele meeldib  lahusti  ja  lähteaine  külmutada,  kui  nad kasutavad lahustina
isopropüülalkoholi või alkoholi. Me isiklikult ei kasuta neid lahusteid, kui me seda ei pea, ja meile ei meeldi
käed  külmutada,  seega  me  tegelikult  ei  propageeri  selle  külmutamist,  kuid  mõned  ütlevad,  et  see  aitab
parandada  õli  kvaliteeti.  Kui  kasutate  madala  keemistemperatuuriga  mittepolaarset  puhast  kerget
tööstusbensiini, ei pea te midagi külmutama ja juhiste järgimisel saate ikkagi hea toote. JB

"Hei  JB,  mis  siis,  kui  Naptha  kasutamine  on  allergiline?  Meil  on  pereliige,  kellel  on  tõsised  allergilised
reaktsioonid  IGA  pisiasja,  eriti  lahustite  suhtes.  Me  tahame  talle  õli  valmistada,  kuid  peame  kasutama
orgaanilist lahustit. Mõtlesime teha orgaanilist “kuuvarju”, mida puhtuse saamiseks mitu korda destilleeriti, aga
mis on teie mõtted selle kohta? Mis on teie soovitus tugevalt allergilisele nahale? Ta ei saa üldse ravimeid võtta,
sest ta on sideainete suhtes allergiline, ta kannatab NII palju, sest tal on allergia kõige suhtes. Ette tänades!"
Sara

-  Noh,  võite  kasutada  99%  alkoholi,  me  pole  kunagi  öelnud,  et  ei  saa.  Meie  kogemuste  kohaselt  on
mittepolaarsete  lahustitega  toodetud  õlid  veidi  tugevamad  ja  sisaldavad  tavaliselt  vähem taimset  materjali.
Mõned külmutavad alkoholi ja pungad enne töötlemist, et saada rohkem merevaigukollast õli. Nii et ma arvan,
et see on sinu tee, Sara.

Kõrge THC või kõrge CBD õli?

"Ma olen natuke segaduses. Mu sõbral on kopsus neljas staadiumis neeruvähk ja vähk. Kas on parem anda
kõrge CBD või THC õli? Kas CBD õlis on ainult THC jääke? Ma sain talle kümne grammise tuubi ja see
sisaldab 18% CBD -d ja vähem kui 1% THC -d. Kas ma lähen sellele valesti? "Richard
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Mikees: Jah, see pole nii, peate hankima tõelise RSO.

-95-98%  THC  ei  ole  18%  CBD,  kas  pole?  Ütle,  kes  seda  teile  on  tarninud,  lõpetage  see.  Kõrge  CBD
turunduskära tapab paljud pahaaimamatud patsiendid, nagu tundub, see on kurb. Miks nad ei saa lihtsalt järgida
tõesti  toimivaid  juhiseid?  Kõrge  CBD sisaldusega  õlide  kasutamine  on  väga  piiratud,  need  ei  tööta  isegi
nahahaiguste korral nii hästi, ma tõesti ei saa aru, miks kõik selle CBD jama üle nii hullumeelsed on. Jah, see on
ka võimas ravim, kuid selle kasutamine on tõelise RSO -ga võrreldes tõesti piiratud.

95-98% THC, 1-2% CBD, äärmiselt tugev ja rahustav ning eufooriline; see on teie parim õli ja see töötab kõige
paremini.  Proovige  seda  kõigepealt.  Kui  te  seda  teete,  ei  puuduta  ega  lähe  lähedale  neid  kõrgeid  CBD
sisaldavaid õlisid ja teate erinevust ning keegi ei kisu teid ära. Esmalt RSO. JB

„Mulle väga meeldib see leht ja teave, mida ma sellest õppida saan. Siiski on nii pettumusttekitav kuulda teisi
kannabinoide lisaks THC -le kui teisejärgulist. See tüdruk ja tema vanemad ei näe CBD -d teisejärgulisena. See
on  andnud  talle  elu.  Kas  mitte  THC ei  teinud  seda,  vaid  CBD.  Palun  lõpeta  jama.  Te  heidutate  inimesi
proovimast kõrgeid CBD tüvesid, kui neid saab tõesti aidata. Kõrge THC ei ole vastus kõigele ja seetõttu on
taimes rohkem kui üks kannabinoid. ” Tina

"JB vastas kopsuvähi, mitte Draveti sündroomi kohta, keegi ei pane midagi pahaks. Patsientide aruanded ja
teaduslikud uuringud näitavad vähktõve puhul, et THC tapab vähki. Mõned uuringud väidavad, et CBD on
kasulik teatud tüüpi vähkkasvajatele, kuid vähe, võrreldes THC -ga tehtud uuringutega. Nüüd otsite krampe ja
mõningaid muid tingimusi, mille kõrge CBD on. " Kellin

-  Kellin  ja  Tina,  õlid,  mida  kasutame,  töötavad  ka  krampide  korral.  Ja  patsiendid  saaksid  võrreldamatult
paremaid tulemusi, kui nad kasutaksid tõelist asja ja prooviksid ravida põhjust, mitte ainult sümptomeid.

Ma ei pane CBD -d maha, see on iseenesest tõesti võimas ravim ja ma arvan, et see sobib suurepäraselt näiteks
lastele närimiseks. Kuid kui soovite tõelist jõudu, vajate kõige julmalt tugevat RSO -d ja palju THC -d. See on
minu vaatenurk ja see ei muutu.

Lihtsalt proovige seda nahahaigustel ja vaadake, kas põletus või haav paraneb kiiremini tõelise RSO-ga või
selle madala kvaliteediga kõrge CBD-versiooniga. Olen seda oma silmaga näinud, mul pole vaja enda jaoks
kõrge CBD sisaldusega õlidega katsetada. Soovin parimat nii endale kui ka patsientidele.

Enamik kõrge CBD sisaldusega õlisid on sekundaarse kvaliteediga, võrreldes parima ja narkootiliselt tugevaima
ja rahustava toimega RSO-ga, mis sisaldab 95–98% THC.

Teie peamine probleem on see, et ostsite üheainsa kannabinoiditeooria juurde, mida Big Pharma soovib, et nad
saaksid kanepiravimitest kasu. Sa ei taha tegelikult ravimeid, mis põhinevad üksikutel kannabinoididel, vaid
tahad parimate tulemuste saavutamiseks kõige jõhkramalt võimsat ja rahustavat õli.

Ja võite taimi ise kasvatada ja õli ka ise valmistada, pole tõesti vaja seda osta suurtelt ravimifirmadelt,  kes
üritavad  dekarboksüülitud  kanepivaigule  tohutult  hinnasilti  panna  ilma  mingil  muul  põhjusel  peale  nende
ahnuse .

Teil võib ja tõenäoliselt on ühel päeval vaja kilo õli - endale või oma perele - kui palju soovite grammi eest
maksta? Raha on liiga palju, kui taimi kasvatati õues ja suures mahus. Seega ei mingeid erimakse, ei midagi
sellist.  100%  legaliseerimine  on  ainus  viis  ja  see  tuleb  teha  kohe,  pole  põhjust  lasta  sadadel  miljonitel
patsientidel üle maailma kannatada.

Võite selle üle vaielda; aga see on peaaegu kõik, mida saate selle vastu teha. Parimate soovidega, JB

„Palun selgitage jätkuvalt nii, nagu teil on, ma tegin ühest päevast märkmeid ja õpin nii palju kui võimalik selle
kohta,  mis on millekski  kasulik ja nii  edasi,  ma tahan olla valmis ja valmis  mulle  sobivate  teadmistega ja
minu ...  Kui te  poleks rääkinud kõrge THC vajalikkusest,  oleksin arvanud, et  kõik on korras,  olen tänulik
KÕIGI INFO eest. ” Vicky

"Rick on alati väitnud, et kõrge THC on hädavajalik, et anda teile parim võimalus, see on ilmselgelt parim
tulemus. CBD võib olla palju parem, seda kasutatakse tavaliselt laste puhul Draveti sündroomi, ADHD ja raske
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obsessiiv -kompulsiivse häire korral, sest paljud inimesed kardavad endiselt lapsi kõrgeks saada. THC viib teid
kõrgele. Olen leidnud mõned inimesed, kes kasutavad enamiku inimeste raviks kõrge THC -sisaldusega õli,
kuid kui patsient ei reageeri ootuspäraselt, on nad üle läinud kõrgele CBD -le ja see on paremini toiminud.

Ma arvan, et kõik on erinevad ja iga vähk on erinev. Kuid seni, kuni kõik vajalikud uuringud on lubatud läbi
viia, on ilmselt kõige parem jääda Ricki meetodi juurde. Kõrge THC, domineeriv indikaator pärast protokolli.
Öeldakse, et kui nad alustavad väikeste annustega ja kahekordistavad annuseid iga 4 päeva tagant, võib patsient
kiiresti tolerantsi tekitada ja raske unisus väheneb mõne aja pärast õli kasutamisel. Ricki õli sisaldab 95-8%
THC, kuid psühhoaktiivsed mõjud ei kahjusta teid.

Ja proovides otsustada, kelle meetodit  järgida, ei usu ma, et kellelgi oleks selle ravimiga rohkem kogemusi
olnud kui Rickil.  Olen näinud Hollandi meetodit  ja mõtlen lihtsalt,  et  kui keegi sureb, siis miks te ravimit
lahjendaksite? ” Nick

„Pärast  seda,  kui  olen  kuulnud,  et  kõrge  CBD sisaldusega  õlid  aitavad  krambihoogudele  kaasa,  olen  alati
mõelnud, et kui need vanemad kingiksid oma lapsele hübriidi, kuid domineeriksid indikaõlis, siis laps paraneks.
Ma tean, et CBD õlid kontrollivad krampe ja mul on nii hea meel, et MIDAGI võib aidata lapsi nagu Charlotte,
kuid  kujutage  ette  paranemist,  mis  võib  juhtuda,  kui  THC ja  muu taimes  sisalduv kannabinoidide  spekter
antakse. Nii et teie laps magab THC tõttu palju, nende keha kohandub annusega. Ma arvan, et kõige kasulikum
on lihtsalt täistaim, mitte ükski kannabinoid. ” Sara

"Meedia keskendub jätkuvalt kannabinoidide eraldamisele, kuid on tõestatud, et nii THC kui ka CBD tapavad
vähki ja vähendavad kasvajaid. Cannabis Indica valmistatud Rick Simpsoni õli on ravim, mis ravib Landonit ja
Brave Mykaylat  ning paljusid teisi  ja igaüks saab seda teha.  Ärge laske meedial  arvata,  et  peate  seda ravi
ootama, või eraldage CBD! THC töötab ka meie endokannabinoidsüsteemiga. Lugege ravi kohta, mida igaüks
saab teha. ” Hanan

Kas õli on ohutu kasutada?

"Selle ravimi ohutus on võrreldamatu ja selle põhjal, mida olen näinud, pole see ohtlikum kui tassi värske vee
joomine. Isegi kui inimene üleannustab halvasti, ei tehta talle pärast õli mõju kadumist kahju. Kõige tavalisem
kõrvaltoime, mida oleme täheldanud inimestel, kes tarbivad kanepiõli oma tervisehäirete tõttu, on suur puhkus
ja naeratus näol.

Sarnaselt mõne teise võimsa ravimiga võib mõnedel inimestel liiga palju allaneelamisel põhjustada soovimatuid
kõrvaltoimeid. Kuigi selle õli mõju ei kujuta endast ohtu, on ka neid, kellele üleannustamine kõrgeks ei meeldi.
Kuigi see ravim on ohutu ja enamikul pole selle kasutamisel probleeme, tuleb arvestada ka sellega, et on ka
neid, kellel tekib raskusi.

See on põhjus, miks ma juhendan kõiki alustama väga väikeste annustega ja seejärel  suurendama iga nelja
päeva tagant neelatud kogust. Seda tehes annab see seda ainet kasutavale inimesele võimaluse oma sallivust
arendada ja paljud patsiendid on teatanud, et nad ei tõusnud isegi ravi ajal kõrgele. Kui kanepiõli toodetakse
õigesti kanepi indica väga tugevatest rahustavatest tüvedest või sageli, kui seda toodetakse teatud tüüpi indika
domineerivatest  sativa  ristidest,  võib  avastada,  et  selliste  õlide  toime  soodustab  uimasust  ja  und,  mis  on
ilmselgelt oluline osa tervenemisprotsessist.

Patsiendid peaksid olema teadlikud asjaolust,  et see õli  võib vähendada ka nende vererõhku, silmarõhku ja
veresuhkru taset. Kui üksikisikud võtavad nende probleemide raviks ravimeid, peaksid nad suutma vähendada
vajadust nende ravimite järele,  mida nad praegu kasutavad, enamikul juhtudel väga kiiresti.  Pean teavitama
patsiente,  kes  võtavad  vererõhuravimeid,  et  pärast  õli  kasutamist  alustades  ei  nõua  sageli  nende
vererõhuprobleemid enam ravimite kasutamist ning see kehtib ka diabeetikute ja glaukoomi põdevate inimeste
kohta.
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Pidage meeles, et kui õli võetakse alla teiste seisundite raviks ja seda võetakse koos vererõhuravimitega, võib
see mõnel juhul vähendada patsiendi vererõhku liiga madalale. Kuigi ma ei tea kedagi, kes oleks seda kogenud,
kes oleks saanud tõsist kahju, tunnen siiski, et peaksime püüdma seda olukorda võimaluse korral vältida. Nii et
kontrollige sageli oma vererõhku ja kui ravimeid enam ei vajata, ärge neid alla neelake.

Mõne inimese jaoks võib tunduda uskumatu, et nad võivad nende ettenähtud ainete kasutamise lõpetada. Kui
aga mõistame selle loodusliku meditsiini tervendavat potentsiaali, mõistavad nad peagi, et see hämmastav õli
võib asendada praktiliselt kõigi ravimite kasutamise.

Kuidas õli tavaliselt talutakse?

Meil  kõigil  on  võimsate  ravimite  suhtes  erinevad  tolerantsid,  seega  julgustan  patsiente  jääma  oma
mugavustsooni, määrates kindlaks, millist annust nad neelavad. Enamiku inimeste taluvus areneb väga kiiresti
ja keskmiselt kulub normaalsel inimesel 60-grammise ravi sissevõtmiseks tavaliselt umbes 90 päeva. 60 grammi
nõuetekohaselt  toodetud õli  näib olevat võimeline ravima enamikku vähkkasvajaid,  välja arvatud juhul,  kui
meditsiinisüsteem on patsienti oma keemia ja kiirgusega jms tõsiselt kahjustanud.

Patsiendid, kes on kannatanud keemia ja kiirguse mõju all,  vajavad meditsiinisüsteemi poolt tekitatud kahju
kõrvaldamiseks rohkem õli. Enamasti, kui inimene on õliefektidega harjunud, näib patsient seda ainet nautivat.
Kuid selle ravimi mittesõltuvuse tõttu unustavad sageli need, kes seda ainet kasutavad, oma annused õigesti
võtma. See ei tähenda, et õli paneks nad unustama, see on lihtsalt sellepärast, et nende keha ei tunne vajadust
selle  olemasolu järele,  ja  see toob esile  ainult  tõsiasja,  et  aine ei  tekita  sõltuvust.  Kui  see nii  ei  oleks,  on
ebatõenäoline,  et patsient unustaks annuse võtmata,  sest kui see tekitaks sõltuvust, siis kaheksa tunni pärast
nutaks nende keha aine järele.

Kas on mingeid kõrvaltoimeid, mille pärast peaks muretsema?

Mõned patsiendid on teatanud, et neil tekkis selle ravimi kasutamisel ärevus või paranoia. Sellega tegelemise
viise arutatakse, kui küsimus selles raamatus veidi kaugemale kerkib.

Kanepiõli peamised kõrvaltoimed, millest mulle on teatatud, on hea tervis, õnn ja hea uni, nii et mida veel võiks
keegi küsida nende kasutatavast ravimist?

Paljud inimesed söövad iga päev palju ravimeid. Kas see võib kehale kasulik olla?

Mul pole õrna aimugi, miks need, kes näevad ravimireklaamides allopaatiliste ravimite ohtlikke kõrvalmõjusid,
peaksid ikkagi kaaluma nende ravimite võtmist. Tundub, et mõtlematult paljud inimesed teevad nii, nagu arst
käsib, ja suur osa neist samadest inimestest kipub kanepiravimite kasutamise tagasi lükkama. Lihtsalt valede
tõttu  on neid rääkinud nende valitsused ja need, kes seisavad farmaatsiatööstuse taga varjus.  Keegi ei  sure
kanepiravimite kasutamisest ja sellest pole kahju. Ma soovin, et saaksin sama öelda selle kohta, mida arstid
meile iga päev ette kirjutavad, kuid kahjuks pole see nii.

Mõnikord  piisab  erinevatest  koostoimetest,  mida  need  niinimetatud  ravimid  põhjustavad,  et  panna  meid
varakult hauda. Kuid isegi kui meil ei esine koheselt probleeme, kujutab nende kasutamine siiski ohtu. Aja
jooksul kogunevad nende ravimite kemikaalid ja mürgid meie kehasse ning see võib põhjustada ka tõsiseid
terviseprobleeme,  mis  võivad  sageli  lõppeda  surmaga.  Isegi  sellised  lihtsad  asjad  nagu  aspiriini  tabletid
põhjustavad  igal  aastal  tuhandeid  surmajuhtumeid  kogu maailmas.  Nii  et  ma ei  usu,  et  keegi  meist  peaks
usaldama ravimitööstust  või  kõike,  mida  see  pakub.  Kui  soovite  näha  tõelist  tervendavat  jõudu,  pöörduge
emake looduse poole, sest pillivabrikust leiate väga vähe, millest on palju kasu.

Kuidas võrreldavad patsiendid kanepiõli kõrvaltoimeid keemiliste ravimite kõrvaltoimetega?

Kanepiõli  kõrvalmõjude  ja  meditsiinisüsteemi  pakutavate  mürgiste  kemikaalide  vahel  pole  tõelist  võrdlust.
Need ained, mida arstid pakuvad, ei peaks meie kehas olema, sest need on maksatoksilised. See tähendab, et
neid  niinimetatud  ravimeid  ei  tohi  alla  neelata,  sest  need  mürgitavad  meie  maksa  ja  kahjustavad  selle
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funktsiooni. Lisaks võib nende kasutamine põhjustada hulgaliselt muid terviseprobleeme, mida saaks vältida,
kui selle asemel kasutataks kanepiõli.

Keemiliste ravimite kasutamisel puutume sageli  kokku kõrvaltoimetega,  mis võivad olla isegi hullemad kui
algselt ravitud. Mõned patsiendid, kellel on sellised haigused nagu vähk ja diabeet jne, on mulle isegi öelnud, et
nende seisundi põhjustasid arstid. Seega tundub, et üsna sageli vastutavad arstid ise vähemalt osaliselt patsiendi
praeguse  tervisliku  olukorra  eest.  Paljud  patsiendid  on  mulle  üksikasjalikult  kirjeldanud  kohutavaid
kõrvaltoimeid, mida nad kogesid välja kirjutatud ravimitega, nii et ma püüaksin nende kasutamist võimaluse
korral vältida.

Kuna meie keha keemia ja paljude teiste ainete taluvus on väga erinev. Sageli pole arstidel aimugi, millist mõju
võib erinevate keemiliste ravimite kogunemine meie tervisele ja heaolule avaldada. Me ei ole kaks ühesugust ja
erinevad ravimid, mis on kokku segatud, on midagi muud kui mürgine keemiline kokteil, millel võib mõnel
juhul olla patsiendi jaoks tervisele täiesti ootamatud tagajärjed. Niisiis, kuidas saaks iga arst arvesse võtta kõiki
tundmatuid, et teha kindlaks, mis on ohutu ja mis on vastuvõetamatu?

Ma arvan ausalt, et sellised haigused nagu Alzheimeri tõbi ja paljud teised haigused on sageli põhjustatud nende
arstide poolt määratud kemikaalide segust. Paljud patsiendid on mulle rääkinud probleemidest, mis neil tekkisid
ravimite  kasutamisel,  kuid  kui  nad  lõpetasid  nende  ainete  võtmise  ja  hakkasid  õli  alla  neelama,  kadusid
probleemid. Kokkuvõtteks võib öelda, et kui kanepiravimeid toodetakse nõuetekohaselt, on nende kasutamine
äärmiselt ohutu ja kahjutu, kuid meditsiinitöötajad seda ei tee.

Kas on võimalik võrrelda allopaatilise ja empiirilise meditsiini toimet?

Minu jaoks pole allopaatilise ja empiirilise meditsiini vahel mingit võrdlust. Allopaatiline ravim on enamasti
ainult kahjulike kemikaalide ja mürkide segu, mida keegi ei tohiks alla neelata. Empiirilist meditsiini (taimset
ravimit)  on  kasutatud  tuhandeid  aastaid  ja  kanepist  toodetud  ravimid  on  ohutuse  osas  võrreldamatud.
Kanepivaikude  meditsiiniliselt  tõhus  ja  kahjutu  olemus,  millest  õli  toodetakse,  teeb  kanepitaimest  “kogu
empiirilise meditsiini kuninganna”.

Olen aastate jooksul kokku puutunud paljude patsientidega, kes võtsid oma seisundite raviks kõik olemasoleva
ja pärast seda, kui kõik muu ebaõnnestus, tulid nad minu juurde. Arvan, et patsiendid, kes on kasutanud nii
allopaatilist kui ka empiirilist meditsiini, on minu asemel võimelised rääkima keemiliste ravimite ja kanepiõli
erinevusest. Kuid kahjuks kardavad paljud endiselt tulla, nii et saan edastada ainult seda, mida nad on teatanud.

Enamik  neist  patsientidest  ütles  mulle  otse,  et  nad  kasutavad  palju  varem  kanepiõli,  mitte  nende  arstide
pakutavaid  ravimeid.  Lihtsalt  sellepärast,  et  see  toimis  palju  paremini,  sellel  ei  olnud  ebameeldivaid
kõrvalmõjusid  ja  lühikese  aja  jooksul  võisid  paljud  naasta  normaalse  elu  juurde.  Nad  ei  kogenud  neid
väljendunud tervendavat  toimet  allopaatiliste  ravimite  kasutamisel  ja  enamus arvas,  et  need ravimid  teevad
palju  kahju.  Ma  arvan,  et  see  räägib  palju  sellest,  miks  ma  nüüd  isegi  ei  kaaluks  allopaatiliste  ravimite
kasutamist ja lähitulevikus hakkavad paljud teised tundma sama.

Kas on põhjust muretseda THC sõltuvuse pärast?

Kanepitaime ekstrakte  saab kasutada ka selleks,  et  hõlbustada ohtlikest  ainetest  sõltuvate  isikute loobumist
nende kasutamisest. Süsteem ütleb meile, et marihuaanal on väravaefekt, mis paneb selle kasutajad oma elu
minema viskama ja muutuma sõltuvusse rasketest narkootikumidest. Sellised avaldused on täielik jama. Kuidas
saab ravim, mis on kasulik sõltuvustest vabanemiseks, põhjustada kellegi sõltuvuse samadest ohtlikest ainetest,
mis probleemi põhjustavad?

Ma nõustuksin, et kanepiõli on värav, kuid see on värav sõltuvuste all kannatavatele inimestele ja see ei vii
neid, kes seda kasutavad, hävitamise teel, nagu meie valitsused meid usuksid. Kui olete tõesti teada saanud,
mida sellest taimest toodetud ravimid võivad teha, leiate, et selle meditsiiniline kasutamine on piiramatu.

Nüüd vaatame kanepiõli väga suure üledoosi “laastavat” mõju. See ravim põhjustab poolkooma seisundit, mida
nimetatakse magamiseks, ja kui see on toodetud õigetest  tüvedest, on see ka palju tõhusam valuvaigisti kui
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morfiin. Kui tavaline inimene võtaks liiga palju, siis kahtlemata magaks ta mõnda aega, kuid ärgates oleks ta
vigastamata ega kannataks sõltuvust.

Olen andnud seda ravimit paljudele patsientidele, kuid ma ei tea ühtegi seisundit, mis takistaks patsiendil seda
ainet kasulikult kasutamast; siiski võime aja jooksul avastada, et on neid, kes ei saa. Ma ütlen ainult seda, et ma
ei tea ühtegi tõhusamat ja ohutumat ravimit ning olen kindel, et meditsiinisüsteem ei kasuta midagi, mille kohta
nad saaksid sama öelda. Nüüd vaadake kanepiõli mõju ja vaadake, mida meditsiinisüsteem pakub. Arvan, et
nõustute, et kanepiravimite väljavõtmine on peaaegu kõige nõmedam vabandus, mille nad oleksid võinud välja
mõelda, kui arvestada nende ainete kahjulikku ja ohtlikku olemust, mida nad praegu asendavad.

Seda ravimit  võib alla  neelata,  paikselt  kasutada,  aurustada või saate  seda kasutada ka suposiitidena heade
tulemustega. Kui alustate õli allaneelamist, on alguses parimad väikesed, umbes kaheksa tunnise vahega võetud
annused. Kui teil  on tõsine haigus ja te kasutate tugevaid valuvaigisteid,  suurendage annust nii  kiiresti  kui
võimalik ja proovige nende ohtlike ainete kasutamine lõpetada.

Neilt, kes arvavad, et nad vajavad juhendamist, kuna teie arst pani teile esmalt kõik need sõltuvust tekitavad
vastikud kemikaalid, küsige neilt nõu, kuidas nende ainete kasutamine kõige paremini lõpetada. Kui teie arst ei
taha teid aidata, pöörduge nõu saamiseks naturopaadi või homöopaatia poole. Varem olen paljudel juhtudel
näinud, et inimesed loobuvad tarbetutest ravimitest üksi ilma kellegi nõuanneteta.

Pärast  õliga  ravi  alustamist  saavad paljud  patsiendid,  kes  võtavad opiaadipõhiseid  ravimeid,  nende ohtlike
ainete  kasutamise  koheselt  poole  võrra  vähendada.  Enamikul  juhtudel  võib  patsient  ühe  kuni  kahe  nädala
jooksul nendest ravimitest täielikult loobuda ja neil on vähem võõrutusnähte.

See ravim ei tähenda tõepoolest kõrgeks saamist, vaid lubab end terveneda loodusliku ainega, mis ei kahjusta.
Miks peaksime nüüd inimestena lubama teistel meil selle ravimi kasutamist keelata? Kanepi tasuta kasutamine
meditsiinis  on  meie  aja  kõige  olulisem küsimus  ja  kuna nii  paljud  surevad asjatult,  on  kõik  muud mured
kahvatud.  Kanep  on  ravim  massidele,  mida  praktiliselt  igaüks  saab  kasvatada  ja  toota.  Nüüd  toodavad
lugematud  inimesed  kogu  maailmas  oma  ravimeid  ja  saavutavad  samu  tulemusi,  mida  oleme  oma  teabes
kirjeldanud. Muutuste aeg on käes, palun ühinege meiega, et aidata lõpetada nii paljude inimeste kannatused ja
tuua lootus muidu lootusetusse maailma.

Kanepitaim pandi siia maa peale, et me kõik saaksime seda vabalt kasutada toidu, kiudainete, ravimite, energia
ja paljude muude rakenduste jaoks. Lõpuks võib sellest hämmastavast taimest toota üle 50 000 erineva asja. Kui
need ebaseaduslikud piirangud kõrvaldatakse, viib see inimesed tagasi maale, kuhu nad kuuluvad. Taas saavad
nad  loodusega  kontakti  ja  muutuvad  palju  iseseisvamaks.  Miljonid  töökohad  oleksid  siis  maasõbralike
kanepipõhiste  tööstusharude jaoks  ja  lühikese  aja  jooksul  võiksime  saada  kanepipõhise  majanduse.  ”  Rick
Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

"Kui ma esimest korda õli kasutama hakkasin, tekkisid mul" kohutavad "kõrvaltoimed, olin ma vist pool karpi
sõõrikud ära söönud !!! Ha Ha Ha !!! Ma soovin, et mul oleks rohkem, ma magasin suurepäraselt! Iga päev
ootasin õhtut, et saaksin magada. Võtsin natuke õli kell 7.00 magama umbes kell 9.30 ja magasin kella 8.30 -ni.
Imeline !!! ” Tom

„Irooniline, et kuuleme iga päev palju lugusid inimestest, kes võtavad kanepikontsentraate, ilma õudusjuttudeta,
sõltuvusteta,  kõrvalmõjude  või  nendega  seotud  surmajuhtumitega,  kuid  kohalikud  seadusandjad  võitlevad
avalikkuse huvides marihuaana kasvatamise, kasutamise ja müügi vastu. ohutusprobleemid ”, mis varjab nende
lojaalsust  Big  Pharmale  ja„  Booze-Baroni  rahalist  altkäemaksu,  et  piirata  USA  kanepitööstuse  kasvu  ...
”Raphael

“Hakkasin sel nädalal isale õli andma. Kaugelearenenud eesnäärmevähk, mis on levinud luudele. Siiani magab
ta palju ja on isu tagasi saanud. Ta ei söönud midagi kurguvalu tõttu. Samuti on osa tema ärevusest muutunud
näiliselt rõõmsateks sündmusteks tema peas!

Ta saab haiglas endiselt valuvaigisteid, mis aitavad ägeda valu korral, kuni asjad on kontrolli all. Dokumendid
ei  tea  õlist  siiski.  Me  isegi  vihjasime  ideele  kombineerida  õli  ravimitega,  kuid  arstid  tulid  tagasi  koletu
kõrvalmõjude  väljamõeldistega.  Tahtsin  paluda  neil  näidata  meile  uuringuid,  kuid  ei  taha  ohustada  isa
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vabastamist, kuna meid on märgitud kui „raskeid”, et seada kahtluse alla vajadus liigsete ravimite järele, mis
muudavad ta aina hullemaks.

Ma ei sooviks oma halvimale vaenlasele haiglavähiravi. Ma olin õudusjutte kuulnud, kuid ma arvan, et mingil
tasandil arvasin, et isal on asjad teisiti. Loodan siiralt, et pole hilja. ” Edmund

- Edmund, neil oli võimalike kõrvalmõjude osas õigus, kuid need oleksid põhjustatud kemikaalidest, mida nad
talle andsid, mitte õlist. Mida varem ta koju tagasi saad ja õli täis teed, seda parem võimalus. Õliga pole kunagi
liiga hilja alustada, küsimus on vaid selles, kas pole veel hilja haigusest ette jõuda. Kuid see on otseselt seotud
sellega, kui palju õli teil õnnestub temasse saada ja kui kiiresti.

Sellega ma ei ütle, et te ei peaks protokolli järgima või et peaksite alustama suurte annustega. Tooge ta koju,
järgige protokolli ja loodame parimat. JB

"Tere Jindrich, tahan jagada mõningaid õli" kõrvaltoimeid ". Esiteks olen juba mõnda aega ise valmistanud ja
mõned  ka  apteegist  ostnud  (nagu  minu  enda  parem!),  Mul  pole  ühtegi  erilist  seisundit  ega  haigust,  olen
tõenäoliselt alates 2012. aastast alla 30 ml sisse võtnud, nii et ...

* ei saa enam alkoholi juua ... üks klaas veini ja ma olen väljas! Ma ei üritanud joomist lõpetada, kuid tõesti
lükkab mu keha selle täielikult tagasi ja kukkumine on tõesti tore !!

* Mu silmade iiris on täiesti roheline ... siin ja seal pole enam väikseid pruune täppe (kui teate iridoloogiat, siis
on need väikesed täpid viide elundite talitlushäiretele või isegi surmadele), nii  et selged silmad tähendavad
suurepärast tervist! 

* Sama mõju minu 10-aastasele lambakoerale-selged silmad ja palju energiat! (Tal on olnud umbes 6 annust).
Õli  ja  kõik  ootamatud  kõrvalmõjud !!  Aitäh  teile  ja  Rickile  kõigi  pingutuste  eest  seda ravimit  maailmaga
jagada. Palju armastust, Estelle "

„Ma võin teile öelda, et minu tüdrukul (lambakoeral) oli piimanäärmevähk, suured tükid. Andsin talle iga päev
2  tilka  enne  õhtut.  3  nädala  pärast  KÕIK  MÖÖDUD  !!!  (See  on  nagu  rinnavähk  inimestel  ka
östrogeenitundlik !!!). JA see päästis mu sõbra elu, tal oli põievähk - Gone. VÄGA ÕNNELIK, et saan inimesi
ja loomi aidata. ” Dolly

"Ma annan kõigile kolmele oma koerale iga päev tilga õli vähktõve ennetamiseks pärast seda, kui olen varem
kõik koerad vähki kaotanud." Roger

"Kirjutasin just eelmisel nädalal õli peale oksendamisest. Lõpuks lõpetasin ja kasutan siiani sama partiid õli. Ma
tunnen end nüüd suurepäraselt. Ma arvan, et eemaldasin kõik farmaatsiaravimid oma süsteemist. See oli õnnetu
kogemus, kuid võõrutus ei ole kunagi lõbus. ” Robin

„Ma ei  tea kindlalt,  aga arvan, et  võtsite liiga palju  liiga kiiresti.  On olemas selline asi  nagu liiga kõrgele
tõusmine ja see võib mõne inimese oksendada. Tean seda isiklikust kogemusest. (Sain just aru, et see kõlab
kuidagi alandavalt, ma ei mõelnud seda nii.) ”Tina

"Tina, ma mõtlesin ka sellele ja mul oli palju küsimusi, miks ma nii haige olen. Ma tõesti usun, et see oli detox,
sest see juhtus minuga eelmise aasta detsembris. Minu onkoloog ütles mulle, et mul on lõppfaas, õli on otsas ja
mul on IV Zometa, mis aitab luid tugevdada. Selgus, et õli töötas allergia pillidena ja päästis mind Zometa
mõjude eest.  Õlist välja saades muutusin anorektikuks, mul oli  palju valu, kui Zometa mu luudesse läks ja
oksendas, külmavärinad läksid ja haiglasse viidi.

Pärast seda juhtumit ei saanud ma isegi India stiilis istuda, sest mu liigesed ja puusad valutasid nii halvasti. Kui
hakkasin õli tagasi kasutama, oli mul alguses kõik korras, kuid siis haigestusin järk -järgult. Jäin siis tõsiselt
haigeks ja kui ma mitu päeva oksendasin ja olin õnnetu, juhtus midagi kummalist, kõik mu liigesed said puhtaks
ja mul ei ole enam liigesevalu pärast 6 kuud. Olen jälle paindlik. Ma võin ainult uskuda, et õli tõmbas mu
liigestest välja selle jama, mis võib teiega aastaks jääda. ” Robin

"Väga oluline  on võimalikult  kiiresti  terminalipatsiendi  juurde  pääseda.  Enamik  terminaalseid  patsiente  on
läbinud  keemia-/kiiritusravi,  valuvaigisteid  jne.  Veenduge,  et  see  oleks  korralikult  valmistatud,  ja  alustage
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võimalikult kiiresti nii palju kui võimalik ja ma ei lõpetaks selle võtmist vähemalt enne, kui vähk on täielikult
kadunud! ” Bonny

"Kui teie arstid ütlevad teile:" te olete lõplik ", kas te ei tahaks proovida kõike, mis seal on? Mõtle järele ...
Mida sa kaotad pärast sellist diagnoosi? Mul on õetütar, kes on täna elus ... selle õli tõttu ... Kas ma pean
rohkem ütlema? ” Carol

"See olen mina, tema õetütar. See tõesti töötas. ” Joanne

“Tegin poolmaratoni, kogusin 5000 dollarit vähiuuringuteks. Ma ei teadnudki, et kuradi ravi on juba olemas ja
nad ei anna seda mulle. Nad andsid mulle kaks korda tõesti tugevat keemiaravi. Nad rikkusid mu maksa; nad
rikkusid mu neerud. Nad saatsid mind eelmise aasta aprillis koju surema. Nad ütlesid, et ma ei ela kuus nädalat.
Ja siin ma olen täna, veel elus, sest ma sain teada, kuidas ise ravimeid valmistada, et saaksin täna siin olla.

Peame sellest ravist kõigile rääkima. Igaüks peab teadma: on olemas tegelikke meditsiinilisi marihuaanatooteid,
mis aitavad teil elada ja aidata teie sõpradel elada, kellel on vähk. Kõik peavad teadma: keegi ei pea vähki
surema. Ravi on olemas, ravi on alati olnud. Nad lihtsalt ... Big Pharma ei lase meil seda saada. Kuidas nad
julgevad ?! Vähiuuringud on mitme miljardi dollari tööstus ... Ja mida nad teevad? Nad tapavad minusuguseid
oma narkootikumidega. See on jama! Ravi on olemas! Phoenix Tears õli töötab! Ütle kõigile. Palun! ” Joanne

"Tere, ma usun õlisse ja kasutan seda praegu oma ema jaoks, kellel on vähk, kuid mul on küsimus, te ütlete, et
seda tuleks tarbida 2 untsi kolme kuu jooksul, kuid mu ema on haiguse tõttu väga nõrk. seda võetakse ainult
untsina ja see on peagi kolm kuud kohtumas, kuid siiski võtan seda ja ma tahan teada, kas see on sama efekt,
sest te ütlesite, et see peaks olema kolme kuu pärast.  Palun vastake mulle sõnumile, sest ma olen mures. ”
Esmeralda

"Ärge muretsege liiga  palju  selle  pärast,  kui palju  ta  on siiani  võtnud. Proovige lihtsalt  panna teda natuke
rohkem sööma. Ütle talle, et ta sööks suurema tüki kui kunagi varem, öösel magama minnes saab ta vähehaaval
rohkem süüa. Veenduge, et ta sööks öösel suuremat annust ja tal tekib taluvus kiiremini. Mu isa tegi sama
esimese kolme kuu jooksul. Tal kulus palju aega, enne kui ta suutis süüa üle poole grammi päevas ja vähk oli
kadumas isegi siis,  kui ta sõi vaevalt  1/4 grammi päevas (kasvaja hakkas vähenema).  Nüüd kaalub ta kuni
grammi päevas ja 10 kuu jooksul on ta söönud üle saja grammi. Edu!" Jose

Ravimite asendamine

"Oma kogemuste põhjal õliga ei tea ma isiklikult ühtegi ravimit, mida oleksin valmis kasutama. Mul on selleks
mitu põhjust, kuid peamine on see, et need pole vajalikud. Teie keha suudab töödelda ainult seda, mida teie
esivanemad varem sõid; ta ei ole valmis igasuguseid kemikaale töötlema ja kemikaalide tarbimine toob lõpuks
kaasa probleeme. Need võivad aidata teie praeguse seisundi korral, kuid maksate selle hiljem. Õli resoneerib
inimese DNA -ga ning aitab kaasa kogu keha rakkude taastamisele ja noorendamisele. Õli toimib valikuliselt ja
ründab kõike, mis on teie kehas ebatervislik. Lisaks ei põhjusta õli kahjulikke kõrvaltoimeid. Kerge liialdusega
tahame öelda, et õli kasutamise ainsad kõrvaltoimed on uni, õnn ja tervis. See ei tähenda, et patsiendil ei esineks
ebatavalisi keha ja vaimu seisundeid, eriti kui ta võtab rohkem õli kui harjunud võtma. Kuid isegi kui nad seda
teevad, siis kui nad kasutavad kõrgekvaliteedilist kanepiõli, lähevad nad lihtsalt uinakut tegema ja selle maha
magama. Pole mõtet püüda võidelda õli mõjudega, kõige parem on lasta sellel lihtsalt töötada ja koos sellega
voolata. “JB

"Olgu, nii et ma pean seda jagama. Sain õli ühest osariigi sõbrast. Esimese asja võtsin apteegist ja mul oli tunne,
et see pole see, mis peaks olema. Võtsin iga paari tunni tagant paraja suurusega annuse ja see ei tundunud eriti
midagi andvat. Kui ma eile oma sõbra käest kraami sain, arvasin, et võin võtta sama palju kui ambulatoorset
kraami. Poiss eksisin! Te ei tee nalja, kui ütlete, et alustage aeglaselt! Kui teil on tõelised asjad, on see kindlasti
võimas! Kahjuks ei olnud mul üldse häid kogemusi, suur paranoia ja võimetus kogu öö magada. Mu poeg pidi
tegelikult kohale tulema ja mind lapsehoidma! Ma olen täna väga väsinud ja tunnen endiselt selle mõju, nii et
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ma ilmselt ei võta täna ühtegi ja kui ma seda teen, on see vähem kui pool riisitera! Ma arvan, et heast küljest
pole mul täna hommikul valu.

- Casey, lol. Tõenäoliselt on uues partiis mõni sativa, nii et proovige hankida teine. Meie soovitatud õli ei tee
seda. Prooviksin uue partii või poole sellest, mis te võtsite. Need ebameeldivad tunded võivad mõnikord tekkida
kellelgi, kuid kui olete õppinud sellega toime tulema, ei kujuta see endast suurt probleemi, nagu teie lapsehoidja
tõenäoliselt kinnitab.

Aga jällegi, nagu ma ütlen, on õlis ilmselt mõni energiline sativa. Kuid võib -olla on sellel parem valuvaigistav
toime kui eelmisel õlil. Proovige vähem võtta ja vaadake, kuidas see toimib. Kui teile ei meeldi see ka teist
korda, andke see oma pojale meelelahutuslikel eesmärkidel või kasutage seda paikselt (ilu jaoks jne) ja laske tal
hankida teile midagi tugevamat ja rahustavat, mis vastab meie nõuetele. "Juhised." Parimate soovidega, JB

"See toimib igasuguste haiguste ja haiguste korral. Kui te võtate seda, olge kaaliumisisaldusega, sest mõnedel
inimestel tundub, et see langeb. Kõigil, kellel on neeru-, maksa- ja südameprobleemid, otsige regeneratiivset
toimet näärmete toidulisanditest koos RSO ja q10 -ga. ” Matthew

"Rakke reguleerivad ainult kannabinoidid. Enamik haavade salve/aineid on desinfektsioonivahendid ja püüavad
luua  ainult  ideaalse  olukorra,  et  keha  paraneks.  Kannabinoidid  on  antibakteriaalsed  /  seenevastased  /
viirusevastased jne jne ja need reguleerivad rakke nii, et koledad kahjustatud rakud on reguleeritud ning neid ei
parandata ja kopeerita. Teisisõnu, teil on vähem tõenäoline, et teil tekivad armid kannabinoidide kasutamisel
haavadel, kuna rakke reguleeritakse järgmise loogikaga:

Kas ma olen natuke kahjustatud? - Jah = autofagia raku ümbertöötlemiseks/parandamiseks. Kas ma olen palju
kahjustatud? - Jah = programmeeritud rakusurm (apoptoos)

Kas olen kuupäevast möödas? - Jah = programmeeritud rakusurm (apoptoos)

Kas ma olen väga kahjustatud? Jah = nekroos. Kui kahjustus on nii tõsine, kui kannabinoide ei kasutata selles
piirkonnas,  ei  jõua  vere  endogeensed kannabinoidid  tavaliselt  rakkudeni  ja  ei  suuda  neid  reguleerida  ning
tulemuseks on mädanenud liha / nekroos.

Vähk tuleneb tavaliselt kahjustatud rakust, mis jääb reguleerimata, kuna selle CB retseptorid ei tööta kahjustuste
tõttu.

Ained, mis teadaolevalt põhjustavad vähktõbe, on tavaliselt ained, mis väljuvad kehast aeglaselt ja põhjustavad
kogu teekonna vältel rakukahjustusi.

Mida  sagedamini  rakke  kahjustatakse,  seda  suurem on  võimalus,  et  rakk  eksisteerib  ilma  toimivate  CB -
retseptoriteta. ” Scott

Vähi ravimine õliga

Otsustades ravitud patsientide arvu vaatluste põhjal, kas õli on efektiivne kõigi vähitüüpide korral või kas 
olete teadlik mis tahes vähitüüpidest, millest see ei aita?

"Õli on efektiivne igat tüüpi nahavähkide ravis ja minu teadmiste kohaselt kehtib see ka sisevähkide ja muude
haigusseisundite kohta. Pärast aastatepikkust kogemust igasuguste meditsiiniliste probleemidega patsientidega
tegelemisel. Ütlen ausalt, et ma ei tea ühtegi seisundit, mille puhul õli ei oleks tõhus ravi.

Kõrgekvaliteediline kanepiõli, kui seda valmistatakse ja kasutatakse vastavalt minu juhistele, tundub töötavat
kõikide vähitüüpide puhul ja ma ei ole teadlik ühestki vähiliigist, mille ravimine ei oleks tõhus. Mõni aeg tagasi
kuulsin küll uuringust, mis väitis, et THC võib põhjustada teatud tüüpi vähki, kuid ma arvan, et see oli lihtsalt
rohkem propaganda, mis visati avalikkuse ette tõe teadasaamisest. Võin ainult öelda, et see uuring peab olema
vigane ja selgitan nüüd, miks ma sellisele järeldusele jõudsin.
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Lihtsamalt öeldes ütleb enamik uuringuid, et vähk on lihtsalt muteeruvad rakud, millel lasti paljuneda patsiendi
kehas esineva probleemi tõttu. THC tapab muteeruvad rakud. Niisiis, kuidas saab THC toota neid rakke, mida
see nii hästi hävitab?

Kui otsite ravimeetodeid, mis võivad põhjustada vähki, ärge otsige kaugemale kui keemia ja kiiritus. Mõlemad
niinimetatud ravimeetodid on väga kantserogeensed, nii et teisisõnu võivad nad vähki põhjustada ja tekitavad.
Isegi CT -skaneerimine paljastab keha tohutu kiirgusdoosi. Kiirgus põhjustab rakkude muteerumist ja seda on
meile kõigile öeldud, et vähk on rakkude muteerimine. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Kas õli saab kasutada koos keemiaravi ja kiiritusraviga?

"Kui patsiendid küsivad seda küsimust, ütlen neile, et jah, õli võib kasutada koos keemia ja kiirgusega. Ma ei
kahtle,  et  selle  õli  kasutamine  oleks  väga  kasulik  ja  see  annaks  neile  paremad  võimalused  sellise  ravi
põhjustatud  tagajärgede  üleelamiseks.  Siiski,  miks  peaks  keegi  terve  mõistusega  isegi  kaaluma  keemia  ja
kiirguse võtmist?

Keemia ja kiiritus ei ravi vähki, vaid põhjustavad seda ja varem olen keeldunud pakkumast õli inimestele, kes
plaanivad selliseid nn ravimeetodeid teha. Miks peaksin riskima sellega, et lähen vangi, et toota õli kellelegi,
kes plaanib meditsiinisüsteemist selliseid ravimeetodeid võtta? Kui inimene otsustab keemia- või kiiritusravi,
on see tema valik. Kuid minu vaatenurgast tundub mulle, et oleks rumal omalt poolt ravi pakkuda, kui need
inimesed tahavad nii  lasta  meditsiinisüsteemil  neid mürgitada.  See on nagu antidooti  tarnimine,  samal  ajal
pumpades mürki patsiendi veenidesse.

Varem olen andnud seda ravimit patsientidele, kes soovivad tõhusat ravi, mis ei kahjusta ja annab neile väga
hea võimaluse ellu jääda. Kuid ma pean enamikku sellest, mida meditsiinisüsteem pakub, rohkem mõrvast kui
meditsiinist. See on põhjus, miks ma ütlen tõsiste haigusseisunditega inimestele, et võtke õli ja hoidke eemale
meditsiinisüsteemist ja arstidest.

Kui meditsiinitöötajad ei hakka vähiravi suhtes ratsionaalselt käituma, usun, et patsiendil on parem mitte nõu
küsida. See, mida meditsiinisüsteem lõpuks pakub, teeb tavaliselt  palju rohkem kahju kui kasu ja vähendab
patsiendi  ellujäämisvõimalusi.  Kemoteraapiast  ja  kiiritusest  põhjustatud ja  maha jäänud kahjustused toovad
enamikul  juhtudel  kaasa  patsiendi  surma,  välja  arvatud  juhul,  kui  nad  neelavad  suures  koguses  õli  enda
mürgitustamiseks.  Enamik  inimesi,  kes  võtavad  kemoteraapiat  ja  kiirgust,  surevad  nende  ravimeetodite
põhjustatud tagajärgedesse, mitte vähki, mida nad ravisid.

Nagu ma ütlesin, tundub minu kogemus, et õli toimib igasuguste vähivormide korral, kuid mul on olnud mõned
inimesed, kes on ravi omandanud ja seejärel keeldunud seda kasutamast. Ma ei oska nende käitumist teisiti
seletada kui öelda, et lõpuks tundub, et nad ei soovinud meditsiinisüsteemist lahku minna. Seda on teinud vaid
üksikud ja minu teada surid lõpuks kõik need patsiendid. Soovin, et saaksin selgitada, miks inimesed teevad
seda, mida nad teevad, ja miks nad on oma eluga nii hoolimatud. Aga kui nad pole valmis end harima selle
kohta, mida meditsiinisüsteem neile varub, siis eeldan, et see jätkub. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Vähihaigete edukuse määr?

„Kui inimesed tulevad minu juurde vähidiagnoosiga ja nad on keeldunud keemia- või kiiritusravi võtmisest, on
peaaegu ette nähtud, et neid saab ravida, kui nad pole oodanud ravi saamist surmauksel või keelduvad sellest.
neelake õli õigel viisil.

Vähki saab isegi tagasi pöörata ligikaudu 75% -l neist, keda meditsiinisüsteem on tõsiselt kahjustanud, kui nad
õliprotseduuri nõuetekohaselt kasutavad. Siiski on umbes üks neljast, kes on nii rängalt kannatada saanud, et
parim, mida loota võib, on anda neile palju parem elukvaliteet, kui nad on veel meiega. Kuid sellises olukorras
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patsientide jaoks on õli sissevõtmine endiselt mõistlik, sest see leevendab nende kannatusi palju ja sageli elavad
nad oodatust palju kauem.

Isegi kui saate vähki ravida, põhjustavad kemoteraapiast ja kiirgusest tulenevad kahjustused sageli patsiendi
surma, välja arvatud juhul, kui tekitatud kahju on võimalik parandada. Need isikud ei sure vähki; nad surevad
tegelikult nn meditsiinilisest ravist, mida nad said meditsiinisüsteemist. Nagu näete, on kanepiõlil hämmastav
edukus,  eriti  kui  arstid  pole  sellega  seotud.  Aga  kui  meditsiinisüsteem  hakkaks  ratsionaalselt  käituma  ja
kasutaks seda ravimit nii, nagu peaks, siis arvan, et ellujäämismäär võib veelgi suureneda.

Kui palju inimesi, keda teate, on end õliga ravinud?

Alates 2003. aastast olen seda õli pakkunud ligikaudu 5000 inimesele, kes kannatasid igasuguste meditsiiniliste
probleemide all. Paljudel neist patsientidest oli mitmeid meditsiinilisi probleeme, mis vajasid tähelepanu, kuid
enamik neist saadi kontrolli alla või raviti selle õli abil. Selle ravimi ebaseadusliku staatuse tõttu ei pidanud ma
arvestust, kuid võib kindlalt öelda, et olen näinud sadu inimesi, kes on paranenud välise ja sisemise vähiga ning
lisaks veel palju muid haigusi.

Lisaks saan iga nädal tohutul hulgal e-kirju kogu maailmast, kus öeldakse, kui palju see õli on aidanud kaugete
maade patsiente. Kui panime juhised oma veebisaidile ja tõime välja dokumentaalfilmi „Run From the Cure”,
mis  selgitas  üksikisikutele  kõikjal,  kuidas  nad saavad ennast  ravida,  tõmbas  see palju  tähelepanu ja  paljud
kasutasid seda teavet abivajajatele ravimite pakkumiseks mis töötas. Kuna seda õli on nii lihtne toota, on juba
enneolematu  hulk  inimesi  kogu maailmas  selle  eeliseid  kogenud ja  loodan,  et  lähitulevikus  on meil  kõigil
vabadus seda teha. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Kas on kunagi liiga hilja õli kasutama hakata?

"Kunagi pole liiga hilja seda hämmastavat ravimit kasutama hakata. Isegi inimestel, keda meditsiinisüsteem on
tõsiselt kahjustanud, on endiselt hea võimalus taastuda. Meil oli üks kopsuvähiga härrasmees, kes oli haiglas ja
arstid andsid talle kakskümmend neli tundi elamist. Hoolimata meditsiinisüsteemi vastuseisust andis poeg talle
suure annuse õli ja ta lahkus haiglast juba järgmisel päeval. Umbes viisteist kuud hiljem suri see 83-aastane
veteran  küll,  kuid  mitte  kopsuvähki,  vaid  suri  juba  olemasoleva  südamehaiguse  tõttu,  mida  ta  oli  aastaid
kannatanud. Elanud lisakuudel oli tal hea elukvaliteet ja ta suri unes ilma valuta. Kas pole see parem kui surra
haiglas, uppudes kopsuvähki enda vedelikku?

Meil  on  olnud  suurepäraseid  tulemusi  nende  ravis,  kellel  on  4.  astme  vähk  ja  keda  ei  oodatud  elama.
Loomulikult ei suutnud me neid kõiki päästa, kuid üks on kindel: me päästsime oma hullumeelse ravi ja sünge
ellujäämismääraga palju rohkem, kui meditsiinisüsteem suutis. Nagu ma varem ütlesin, on see õli efektiivne
igat  tüüpi  vähktõve ravis,  kuid tulemused,  mida ma sageli  kogesin kopsuvähi ja  leukeemia  all  kannatavate
inimeste puhul, olid tõeliselt hämmastavad. Sageli reageerivad seda tüüpi vähid õlitöötlusele väga dramaatiliselt
ja ei ole ebatavaline, et patsiendid näevad oma seisundi paranemist iga päev.

Julgustan alati neid, kes õli võtavad, selle võimalikult kiiresti oma süsteemi sisestama. Idee seisneb selles, et
mida kiiremini saavad nad oma kehasse THC-ga täidetud õli, seda kiiremini saavad nad vähki ja muid haigusi
ravida. See tagab, et patsiendil on palju paremad võimalused ellu jääda, kuid siiski ei kahjustata neid.

Ma ütlen kõigile tõsiste eluohtlike seisunditega inimestele: "Õli päästab teie elu või kergendab teie väljapääsu."
Isegi kui patsient sureb, teevad nad seda väärikalt ja kõigi nende kohutavate valuvaigistite mõju saab vältida.
Meie eesmärk on päästa nii palju kui võimalik, kuid neile, kellele abi pole, on siiski tore teada, et nad ei pea
valusat piinavat surma läbi elama, nagu teised, kellel on samad tingimused, peavad haiglates vastu pidama. ”
Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim
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Kas mõnda inimest on raskem ravida kui teisi?

"Inimesi, keda on kõige raskem ravida, on need, kes on lasknud end meditsiinisüsteemil tõsiselt kahjustada.
Keemiaravi ja kiiritus on mõlemad kantserogeensed ravimid, teisisõnu põhjustavad vähki. Kui patsient suudab
need niinimetatud ravimeetodid üle elada, võib ta näha kasvaja suuruse vähenemist. Kuid lõpuks mürgitavad
need ravimeetodid keha nii tugevalt, et neil puudub immuunsüsteem nende kaitsmiseks. See koos ravimeetodite
vähki põhjustavate mõjudega aitab vähki levitada teistesse kehaosadesse.

Kuna patsiendil ei ole enam immuunsüsteemi, mis tema kaitsmiseks nõuetekohaselt toimiks, ei suuda ta nüüd
end kaitsta paljude meditsiiniliste probleemide eest, mis võivad põhjustada nende surma. Mõnel ratsionaalsel
inimesel ei tohiks olla raskusi arusaamisega, miks meditsiinisüsteemi pakutavad ravimeetodid ei tööta. Kuid
arstid ütlevad meile jätkuvalt, et muid tõhusaid ravimeetodeid pole saadaval. Ma arvan, et see tõestab, et kui
maksate arstidele ja teistele spetsialistidele piisavalt raha, et millestki aru saada, on nad enamasti nõus seda
täitma.

Pean  mainima  ka  asjaolu,  et  üsna  sageli  võtavad  patsiendid  juba  ravimeid,  mis  blokeerivad  nende
kannabinoidiretseptoreid  või  häirivad  endokannabinoidsüsteemi  tööd.  Selliste  ravimite  hulka  kuuluvad
Remonabant, Surinabant, Taranabant ja Ibipenabant. Kuna need ained määrasid arstid, siis ma arvan, et seda
tuleks  nendega  arutada.  See  on  üks  põhjus,  miks  ma  ütlen  patsientidele,  et  nad  võimalikult  kiiresti
keemiaravimitest  loobuksid.  Kui  teie  kannabinoidiretseptorite  funktsioon  on  häiritud,  muudab  see  selliste
inimeste ravi palju raskemaks või võimatuks.

Paljud  inimesed  näivad  tänapäeval  arvavat,  et  meie  mõistuse  jõul  on  palju  pistmist  tõsistest  haigustest
taastumisega. Sageli tunnevad nad end kindlalt, et positiivne suhtumine ja kindel usk kasutatava ravi suhtes on
tervenemisel väga oluline. Kuid enamik neist, kes minu juurde tulid, ei uskunud ravi alustades, et sellest õlist on
mingit kasu. Ehkki olen nõus, et positiivse mõtlemise vägi võib olla kasulik, tundus valdav enamus neist, keda
ma ravisin, ilma selleta üsna kenasti paraneda.

Ma kaldun paranemist edukalt käsitlema pigem kui õiget ravimit, mitte patsiendi meeleseisundit. Ma eeldan, et
paljud, kes seda uue ajastu retoorikat usuvad, kipuvad eriarvamusele jääma, kuid mul ei ole põhjust moonutada
fakte  selle  kohta,  mida  olen  näinud.  Lisaks  on  meie  lemmikloomade  ja  teiste  loomade  kehas  ka
kannabinoidiretseptorid,  nii et ka nemad saavad selle õli mõjust kasu. Olen ravinud paljusid loomi ja kuigi
mõned neist olenditest olid üsna intelligentsed, olen kindel, et selle õli imed ei olnud positiivse mõtlemisega
kuidagi seotud. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Leukeemia

"Kui ravite kedagi, kellel on leukeemia, kanepiõli,  annab see sageli väga kiiresti tulemusi. Minu kogemuste
põhjal  on  leukeemia  üks  lihtsamini  ravitavaid  sisemisi  vähke  ja  selle  õli  kasutamisel  oleme  näinud
suurepäraseid tulemusi. Esimene koht, kuhu THC pärast kehasse sisenemist satub, on otse vereringesse. Kui
veres on vähk, ei esine seda tõenäoliselt kaua. Olen näinud, et leukeemiahaigete valgete vereliblede arv on kahe
päevaga dramaatiliselt langenud ja minu arvates tunnen, et selle seisundi all kannatajatele pole paremat ravi. ”
Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Nahavähi ravi

"Kui õli toodetakse õigesti, aitab see kindlasti  ravida nahavähki ja tavaliselt kulub ülesande täitmiseks vaid
väike kogus õli. Kandke õli probleemi põhjustavale alale ja katke see sidemega, seejärel pange iga kolme või
nelja päeva tagant uuesti värske õli ja uus side ja vähk peaks varsti kaduma.
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Ma ütlen patsientidele alati, et nad jätkaksid ravi, kuni vähk on kadunud, ja jätkake selle piirkonna ravi veel
umbes kaks nädalat, nagu oleks vähk alles. See tagab, et kõik vähirakud on surnud ja ma pole kunagi näinud
nahavähi taastumist, kui minu juhiseid järgitakse.

Kui teil on nahavähk olnud juba mõnda aega ja vähk on hästi välja kujunenud, võib paranemine võtta aega, kuid
tavaliselt ka üsna rasketel juhtudel kaob nahavähk vähem kui kuu aja pärast. Äärmuslikul juhul võib see võtta
kauem aega,  kuid kui  jah,  siis  jätkake  ravi,  kuni  see on täielikult  paranenud.  Paljud inimesed saavad oma
nahavähi kiiresti ravida, kuid kõik sõltub teie enda paranemiskiirusest ja sellest, kui sügavale on vähkkasvaja
kinnistunud.

Kui paljud inimesed on teie kanepiõli abil nahavähki ravinud?

Olen andnud õli sadadele nahavähiga inimestele. Tavaliselt kolme nädala jooksul on vähk kadunud ja järele
jääb vaid terve roosa nahk. Ma tõesti ei saa teile anda hinnangut selle kohta, kui palju patsiente on kasutanud
minu ravimeetodit selliste vähivormide raviks. Kuid kuna see on nii hästi teada saanud, siis eeldan, et selleks
ajaks on sajad tuhanded, kui mitte miljonid inimesed kogu maailmas sellest seisundist sel viisil paranenud.

Kas saate võrrelda seda ravi standardprotseduuridega?

Ei saa võrrelda nahavähkide ravimist kanepiõliga ja seda, mida meditsiinisüsteem nimetab õigeks raviks. Üsna
sageli tehakse kirurgilist sekkumist ja mõnikord õnnestub neil edukalt eemaldada kõik olemasolevad vähirakud.
Kuid otsustades nende järgi, keda olen kohanud ja kes pidid selle eemaldamiseks ikka ja jälle tagasi tulema,
ütleksin, et seda juhtub üsna harva. Liiga paljudel juhtudel peavad patsiendid naasma oma arstide juurde, et neid
operatsioone ikka ja jälle korrata.

Isegi kui neid toiminguid tehakse mitu korda, ei suuda meditsiinisüsteem sageli probleemi likvideerida. Arstid
kasutavad ka teisi  nahavähi  ravimeetodeid,  näiteks vedelat  lämmastikku ja kemo sisaldavaid kreeme.  Need
ravimeetodid  on  tavaliselt  valusad  ja  paljudel  juhtudel  vähk  lihtsalt  tuleb  tagasi  ja  kipub  palju  hullemaks
minema.

Kui kanepiõli kasutatakse nahavähi raviks, tapab see ainult muteeruvad vähirakud ja seisund paraneb tavaliselt
kiiresti. See kahjutu ja tõhus ravi ei kahjusta terveid rakke ja minu kogemuste põhjal usun, et see on kaugelt
kõige  mõistlikum  viis  selle  seisundi  raviks.  Meditsiinisüsteemi  kasutatavad  meetodid  on  võrdlemisi
ebameeldivad ja õli kasutamisel ei pea muretsema infektsioonide või muude komplikatsioonide pärast. ” Rick
Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim
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Õli versus keemiaravi

Millised on selle ravi peamised eelised võrreldes keemiaravi, kiiritusravi või muude keemiliste ravimitega?

„Kanepiõlil on kolm peamist eelist võrreldes tavapäraste ravimeetoditega. Esiteks, kanepiõli ei kahjusta, teiseks,
see toimib  ja kolmandaks,  see ei  tapa patsienti.  Keemiaravi,  kiiritus  ja  muud mürgised keemilised ravimid
kahjustavad keha ulatuslikult ja liiga paljudel juhtudel vähendavad meie ellujäämisvõimalusi. Lisaks satuvad
selliseid  ravimeetodeid  kannatavad  patsiendid  sageli  muude  meditsiiniliste  probleemide  tõttu,  mis  on
põhjustatud nendest ravimeetoditest ise.

Ma ei saa tegelikult võrrelda kanepiravimeid meditsiinisüsteemi pakutavatega, sest ma ei pea seda, mida nad
meile  annavad,  ravimiks.  Keemilised  ravimid  on  maksatoksilised.  Mis  peaks  igaühele  selgeks  tegema,  et
selliseid kemikaale ei tohiks meie kehasse sattuda, kuna need on mürgised ja ohustavad patsienti.

Keemiaravi ja kiiritus on kantserogeensed, mis tähendab, et need ravimeetodid pole mitte ainult mürgised,
vaid võivad põhjustada ka vähki. Sageli saab kasvaja suurust vähendada keemiaravi või kiiritusravi abil, kuid
paljudel juhtudel võimaldab see lihtsalt vähki levida. Sellise ravi kantserogeense toime ja mürgise olemuse
tõttu  rikuvad  need  teie  immuunsüsteemi,  kui  seda  kõige  rohkem  vajate.  Minu  arvates  on  naeruväärne
nimetada keemia- või kiiritusravi vähi või mõne muu haigusseisundi raviks, kuigi ilmselgelt ei tohiks neid üldse
kasutada.

Kas õli kasutamine võib asendada kiiritusravi?

Mõiste kiiritusravi kõlab üsna healoomuliselt. Jääb mulje, et patsient peab vaid raadiost muusikat kuulama ja
nad saavad terveks. Muidugi, kuna enamik meist juba teab, et see pole kaugeltki see, mis tegelikult toimub,
nimetagem seda kiirgusteraapiaks.

Ma ei usu, et kiiritusravi on parem kui keemiaravi, kuna mõlemad ravimeetodid on mürgised ja põhjustavad
vähki.  Kanepiravim peaks olema esimene kaitseliin  vähi ja kõigi teiste  haiguste vastu,  mitte ravi,  mis võib
põhjustada meie surma või halvendada meie seisundit.

Niipalju kui ma näen, on meditsiinisüsteemil meie kehale selliseid hävitavaid asju teha lihtsalt kiirem viis surra.
Mõne  jaoks  toimib  keemiaravi  ja  kiiritus  viivitava  taktikana,  kuid  lõppkokkuvõttes  on  kahju,  mida  need
ravimeetodid teie kehale teevad, kohutav. Kui olete keegi, kes juhtus selliseid ravimeetodeid ja nende püsivat
mõju üle elama, lugege oma õnnelikke tähti, sest valdav enamus pole nii õnnelik. Lisaks tahan inimesi hoiatada,
et  parem  on  eemale  hoida  kompuutertomograafiatest  ja  muudest  sellistest  asjadest,  kuna  need  avaldavad
patsientidele ka tohutu kiirgusdoosi, mis võib jällegi põhjustada vähki või muid terviseprobleeme.

Kanepiõli ei ole organismile mürgine ja kui seda õli kasutatakse vähi või mõne muu haiguse raviks, ei kahjusta
see terveid rakke.  Pärast kanepiõli  võtmist  viib patsient  väga lõdvestunud olekusse, nii  et  ta saaks rohkem
puhata ja magada, mis soodustab paranemist.

Minu seisukohast pole keemiliste ravimite ja kanepiõli vahel mingit võrdlust. Kemikaalid ja mürgid kahjustavad
ja  mõjutavad  teie  heaolu;  neil  võivad olla  ka  rasked  kõrvaltoimed  ja  need võivad  lõppeda  isegi  surmaga.
Kanepiõli on kahjutu ning soodustab head tervist ja kiiret paranemist. Mulle meeldib öelda, et see aine edendab
elu ja oma kogemustest selle kasutamisel võin tegelikult teatada, et see on nii.

Kirjeldaksite, kuidas THC toimib vähirakkudele võrreldes tervete rakkudega?

Esiteks ei kahjusta THC terveid rakke, kuid sellel võib olla laastav mõju vähkkasvajateks muutunud rakkudele.
Enamikul  inimestel  on  vähe  teadmisi  nende  rakkude  käitumise  kohta,  kuid  tegelikult  üritavad  vähirakud
enesetappu teha ja see on hästi dokumenteeritud fakt. Aga kui meie immuunsüsteem on kahjustatud, ei saa me
toota piisavalt looduslikke kannabinoide, et nende kasv peatada. Kui rakud muutuvad vähkkasvajaks, toodavad
nad tegelikult rohkem kannabinoidiretseptoreid, mis võimaldab meie keha toodetud looduslikel kannabinoididel
kergemini siseneda. Need samad retseptorid aktsepteerivad ka kanepitaime toodetud kannabinoide nagu THC ja
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sellest võib patsiendile palju kasu olla. Nii et kui teie keha ei tooda neid looduslikke aineid piisavalt, et peatada
vähi kasv,

Kanepiõli allaneelamisel annab see neid kannabinoide rohkesti ja seejärel saab haiguse kontrolli alla saada ja
ravida.  Meie  keha  toodab  vähirakke  iga  päev,  nii  et  sisuliselt  on  meil  kõigil  vähk,  kuid  kui  meie
immuunsüsteem toimib korralikult, ei kujuta need rakud meie heaolule mingit ohtu või üldse mitte. Kui meie
immuunsüsteem halveneb, teeb vähk sageli oma kohaloleku teatavaks. Aga kui inimene on piisavalt tark, et
neelata kanepiõli,  et oma immuunsüsteemile turgutada, selle asemel, et minna meditsiinisüsteemi, pole selle
olemasolu kaua tunda.

Oleme  uurinud  selleteemalisi  teadustöid  ja  ma  annan  teile  nüüd teadusliku  selgituse,  miks  THC on  tõhus
vähiravis. Kui kanepiõli neelatakse vähiravimina, põhjustab õlis sisalduv THC rasvmolekuli kogunemist, mida
nimetatakse  keramiidiks.  Kui  keramiid  puutub  kokku  vähirakkudega,  põhjustab  see  programmeeritud
rakusurma,  kahjustamata seejuures terveid rakke.  Nii  selgitati  meie uuritud teadusuuringutes,  kuid ma pole
kunagi lõpetanud muude selgituste otsimist.

Imelise daami Batya Starki abiga olen välja töötanud uue teooria, mis hõlmab meie käbinääret ja selle toodetud
melatoniini.  Fluoriid  ja  paljud  arstide  pakutavad  kemikaalid  ning  muud  asjad,  millega  kokku  puutume,
halvendavad  sageli  käbinäärme  võimet  toota  melatoniini.  Melatoniin  on  suurim  inimestele  teadaolev
antioksüdant ja see rändab meie keha kõikidesse rakkudesse. Käbinääre ja selle toodetud melatoniin võivad
mängida  väga  dramaatilist  rolli  hea  tervise  säilitamisel  ja  neil  on  tõepoolest  palju  pistmist  meie  üldise
heaolutundega.

Kui käbinäärme funktsioon on halvenenud, on selle võime melatoniini toota oluliselt vähenenud. On leitud, et
vananedes  melatoniini  tase  väheneb  ja  ma  arvan,  et  see  vähenemine  võib  mõjutada  ka  vähi  arengut.  On
teaduslikult tõestatud, et ainult kanepi suitsetamine võib melatoniini taset väga palju tõsta. Võib -olla on see üks
põhjusi, miks kanepit suitsetavatel inimestel on vähktõbi madalam kui neil, kes seda ei tee. Mõelge nüüd, mida
toores põlemata õli sissevõtmine teie melatoniini taseme jaoks teeks.

Nagu ma aru saan, põhjustavad õlis sisalduvad kannabinoidid käbinääret ülekäigul ja melatoniini tase tõuseb
järsult.  Vähemalt  osaliselt  põhjustab  see  meie  arvates  selle  ravimi  imelist  mõju  nii  paljudele  haigustele,
sealhulgas vähile. Kui käbinääre toodab suures koguses melatoniini, ei kahjusta see keha, kuid sellel võib olla
laastav mõju haigusele, mida patsient kannatab. Kui melatoniini tase jääb kõrgeks, võib patsiendi kimbutanud
haiguse või haiguse sageli kontrolli alla saada või isegi täielikult ravida. Tegelikkuses ei ole ma arst ega mul
pole selleks saamiseks vajalikku kvalifikatsiooni,  kuid tunnen siiski, et peaksime jätma oma mõtted teistele
seletustele avatuks. Kui mul on melatoniini tähtsuse osas õigus, siis võib see anda meile uue viisi  haiguste
kontrollimiseks  ja  see  võib aidata  selgitada  selle  ravimi  vananemisvastast  toimet.  "  Rick  Simpson,  Kanep:
Kõige ravimtaim

Vähi iseloomustused

Moto: Vähi spontaanne remissioon näib olevat üllatavalt sageli kanepiõli juuresolekul

"Sõbral  on  luuvähk.  Alles  eelmisel  nädalal  alustasin  õliga,  valu  on  kadunud,  ta  tunneb  end  paremini.
Onkoloogiaarstid on šokeeritud. ” Joe

"Eile natuke häid uudiseid. Mees, kellele me äsja andsime, põrkas oma arstile, kui paar nädalat hiljem leiti, et
tema kopsudes olevad kasvajad on kadunud, samuti maksa kasvaja, mis on kahanenud vaid täpiks. Üks väike
toru! Meil on paar liikvel ja neil kõigil läheb hästi. Loodan, et asjad on head. Phoenix Tears on elus ja terve. ”
Chris

„Värskendus - mu 81 -aastane sõber läbis oma näolt (nahavähk) lamerakk -kartsinoomist 3 kasvajat. Neil ei
olnud võimalust maailma parima ravimi vastu. 5 nädalat õli peal ja ta tunneb end paremini kui 15 aasta jooksul.
Tema isu on tagasi! Ta võidab lahingu !!! Me võidame lahingu! Jose
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Steve: Kas ta neelas õli ja kasutas seda ka paikselt?
Jose: Mõlemad
Steve: Fantastiline Kas pole hämmastav teada, et saame kellegi elus niimoodi midagi muuta
Jose: Ta hakkas hõõruma oma põsele 2 nädalat 68% THC õli, mis oli segatud oliiviõli ja kookosõliga, enne kui 
see pinnale ilmus. Ta neelab seda ka ilma oliiviõlita pärast põse siseküljele hõõrumist.
Jose: Tema arst helistas mulle eile ja ütles, et tal on ka nahavähk ja ta soovib, et õli prooviks ennast.
Steve: Nüüd on see fantastiline uudis, et arst soovib abi. Hästi tehtud mu sõber !!!! Ja mul on hea meel, et teie 
81 -aastane sõber on taas elu nautimas.
Jose: Jah, see on tõesti hämmastav! Dr P, keda me talle kutsume, on paari raamatu tuntud autor, suurepärane 
loodusravitseja ja arst. Viimase 2 nädala jooksul on ta saatnud minu juurde 5 oma patsienti. Kõik terminaalsed 
vähihaiged. ”

„Kaks nädalat  tagasi andsin teisele  naha-/kurguvähiga patsiendile/sõbrale  tervendavat  õli  allaneelamiseks  ja
paikselt kasutamiseks koos vähese kookosõliga. Teisipäeval ütles ta mulle, et tema põse nahk on avanenud ja
kasvaja paljastatud. Ütlesin talle, et ta jätkaks õli kasutamist, kuid ilma kookosõlita vaid puhast tervendavat õli.
Ta pani tervendava õli otse paljastatud kasvajale ja ütles: „Välja paistnud muhk kadus järgmiseks päevaks. See
hakkas nõrguma mõne minuti jooksul pärast selle hõõrumist. See voolas välja - õli tõmbas vähi välja nagu salv.
” Vähkkasvaja oli olemas, nüüd on see kadunud ... Kaks nädalat !!! ” Jose

„Ühel pereliikmel olid 48 tunni jooksul pärast õli  viskamist üles kasvajad, millel  see toimib,  olid golfipalli
suurused kasvajad.  See on dokumenteeritud.  Aitab  ka naiste  probleemide  korral.  Kedagi  ei  huvita  rohtude
leidmine või abi, mis annavad ainult sünteetilisi hobushormoone ja imestavad, miks naised hulluks lähevad. ”
Debra

„Tere, Rick Simpson ja Jindrich Bayer, ma tahtsin jagada mõnda väga ÕNNELIKU ÕNNELIKU uudist. Ema
skaneeringud näitasid maksa ja kõhunäärme KÕIK kasvajate suuruse "mõõdetavat" vähenemist. Samuti on tema
kopsus olev kasvaja nüüd TÄIESTI, 100% MÄNNUD !!!

Ringi minekuks on nii palju tänu, kuid kõige rohkem armastust vääriv inimene number üks on Rick selle teabe
nii avalikult maailmaga jagamise eest.

Tänan  teid  Jindrichi  eest,  kaasa  arvatud  toetava  lahkuse  ja  juhiste  eest.  Ma  tean,  et  me  kõnnime  tema
diagnoosi/prognoosiga  endiselt  munakoortel,  kuid  kui  asjad  paranevad  jätkuvalt  (kasvajad  kahanevad  või
“lahenevad”,  nagu nad seda nimetavad, ilma edasiste metastaasideta).  Lõpuks saadan ta teile enne ja pärast
meditsiinilisi aruandeid, et näeksite, et aitasite päästa uskumatu, armastava, aktiivse, andva naise elu, kes istutab
õues oma ürdiaeda, kui ma kirjutan. : o). Palju armastust, Barbara "

-Tere, Barbara, tänan teid, et tegite meie päeva oma e-kirjaga. Öelge meile oma emale tere ja veenduge, et ta ei
läheks muudele skaneeringutele,  röntgenipiltidele ega muule kantserogeensele jamale.  Laske tal enesetunnet
järgida, ta peaks kuue kuu jooksul või vähem sööma 120–180 g õli. Kui ma oleksin tema, sööksin ma nagunii
kogu elu õli iga päev, vähil on väga vähe võimalusi, kui kehas on õli. Säilitusannused on selle meetodi äärmiselt
oluline osa. Parimate soovidega, Jindrich

"Mu ema ravis õliga oma 3. astme väikerakulise kopsuvähi !! J Kas ma mainisin, et ta oli vähivaba alles neli
kuud pärast diagnoosimist? No nii juhtuski. J ”Koit

"Minu isal on ka kõhunäärmevähk, mis levis maksale ja kopsudele keemiaravi ajal, seejärel levis ta uuesti väga
halvasti ja halvenes kiiresti. Ta alustas õli 3 kuud tagasi, viimane esmaspäevane skaneerimine näitas, et kõik 7
täppi on kadunud ja kõhunäärmevähk on vähenenud, ta tunneb end 100% paremini ja elukvaliteet on tagasi. Õli
on tõesti hämmastav. ” Lisa

"Mu isa on ka kõhunäärmevähi õlil, mis levis seitsmele muule laigule. Ta on õlil olnud 5 kuud. Kõik seitse
täppi, mis ilmusid keemiaravi ajal, on pärast õli alustamist kadunud ja kõhunäärmevähk on vähenenud. tema
elu!" Lisa

"Tere,  ma  tahtsin  teid  lihtsalt  värskendada.  Pärast  5  kuud  tagasi  õliga  alustamist  tehti  isale  veel  üks
skaneerimine  kõhunäärmevähi  suhtes.  Viimane  skaneerimine  näitas,  et  kõhunäärmevähk  on  vähenenud  ja
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ülejäänud 7 täppi, mis olid ilmnenud, kui ta oli keemiaravi ajal, oli pärast õli kasutuselevõttu kadunud. Uued
tulemused  näitavad,  et  kõhunäärmevähk  on taas  kahanenud  ja  pole  muid  laike,  mis  on  verine  fantastiline,
arvestades, et sellepärast on kõhunäärmevähk selle levimiskiiruse tõttu nii surmav. Nii et kaheksa kuud nendest
viiest kuust õliõli kasutamisel läheb suurepäraselt, tegelikult tunneb ta end praegu paremini kui esmakordselt
diagnoosides. Nii et tänan veel kord Rickit, JB -d ja kõiki, kes aitavad seda teavet välja saada, kui see poleks
õli, mida mul poleks! " Lisa

"Mu isa oli ka neljanda staadiumi kõhunäärmevähk. Tal oli ka 10 täppi maksas ... see oli novembri lõpus 2012.
Tal on nüüd 1 täpp maksas (.08) ja 1 laik kõhunäärmes (8 mm). Me lööme seda. Tema arstid on šokeeritud. Ta
võtab kaalus juurde ja tunneb end kokkuvõttes suurepäraselt. Hea on ka kanepiga infundeeritud õli. ” Angie

- Ära mängi lahjendatud ravimitega, Angie. See on hea kohalikuks kasutamiseks, kuid te ei soovi vähihaigetele
ainsa  ravivahendina  anda  kanepiga  infundeeritud  õlisid.  Täisvõimsusega  täisspektri  rünnak  toimib  kõige
paremini.

Eriti  neile,  kes  "peavad"  minema,  tehke  skaneering,  "vaadake  ka",  kuidas  see  paraneb.  Sellised  inimesed
peaksid  automaatselt  lisama  protokolli  veel  60  g  õli,  sest  nad  lihtsalt  läbisid  asjatult  väga  kantserogeense
protseduuri, et näha, kuidas nad end tunnevad. Uudishimu maksab, vabandust.

Õnnitlused ja parimad soovid. Tore on näha teisiti mõtlevate inimeste edu. JB

"Olen faktiline tõestus, et RSO -l on otsene mõju MPNST -le ja NF1 -le. Meditsiinilised andmed, MRI, PET,
CAT -skaneeringud näitavad kasvaja suuruse ja aviduse olulist vähenemist. ” Kristyne

„Okei mu piiksud. Täna on see päev, mida ma lootsin, et see kunagi juhtub. Biopsia tulemused on sisse toodud.
Corrie  Yelland  ON TÕESTI  saanud  kinnituse,  et  tema  vähk  on 100% täielikult  kadunud  !!!!  MA OLEN
VÄHKI TASUTA !!!!! Isegi mitte ükski düsplaasia, rääkimata suurest C.

Minu uskumatutele  ja  hämmastavatele  sõpradele,  kes  vastutasid  kollektiivselt  selle  eest,  et  ma sain endale
ravimit lubada = pole sõnu, mis kirjeldaksid, kui tänulik ma olen teile kõigile. Te olete kõik hämmastavad!

Heatherile, kes saatis mulle esmalt RUN FR THE CURE-see video muutis sõna otseses mõttes mu elu. Kes
oleks  seda peksnud, hei? Ma armastan sind! Rick Simpsonile,  Jindřich Bayerile  kogu südamest  ...  AITÄH
teadmiste ja toetuse eest. Ma olen täna teie kõigi pärast elus! Olen tõeliselt õnnistatud, et mul on nii hämmastav
perekond ja sõbrad. ” Corrie

Tere Jindrich, vaid lühike märkus, et ma tean, et nägin täna oma arsti. Aruandes öeldakse, et vähk (anaalkanali
vähk) ei ole enam tuvastatav. Eelmisel sügisel öeldi mulle, et mul on 2-4 kuud aega, kui ma kiirgust ei tee.
Otsustasin kiirgust mitte teha ja proovida RSO -d. Ilmselgelt see töötas! Südamest, aitäh, aitäh, AITÄH Rickile
ja endale !!!! ” Corrie

“Minu  viimane  edulugu.  See  on  50ndates  eluaastates  naine,  kellel  diagnoositi  3.  staadium,  kuid  4.  astme
kopsuvähk oli väga lähedal. Täna sain selle: „Mu ema läks kuu aega tagasi kompuutertomograafiasse ja sai paar
päeva tagasi oma tulemused tagasi. See on täiesti kadunud! Tema arst luges neid ja ütles, et suurem mass on
selge ja midagi pole järele jäänud ...

Tal on KOK, kuid me töötame selle kallal ja tema suitsetamine lol ... Suur tänu kõigi nõuannete ja teadmiste
eest asjade kohta, mida me kunagi ei teadnud. Kõik tuli põhjusega kokku ja me oleme nii õnnelikud. Jumal
õnnistagu sind ja su perekonda. ” Corrie

- Kopsuvähi spontaanne remissioon tundub olevat üllatavalt sageli kanepiõli juuresolekul. JB

„Okei,  kõik mu imelised piilumised,  sellest  tuleb pikk lugemine,  kuid ma arvan,  et  võisin eile  PAYDIRTi
tabada. Ma pole oma hambaarsti juures käinud alates eelmise aasta septembrist. Sel ajal võitlesin oma elu eest.
Minu hambaarstile öeldi sel hetkel, et mul on vähk. Meil oli tavaline vestlus, kus ma ütlesin talle, et ma ei tee
kiirgust ja tegin alternatiivset ravi. Sel ajal oli ta küsinud, mida ma teen. Ma kõhklesin talle seda ütlemast, kuna
ta oli tuntud oma “jäikuse” poolest, kuid käskis tal vaadata filmi “Run From the Cure”. Tegelikult helistas ta
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mulle pärast vaatamist. Ta ütles, et meditsiinitöötajana kippus ta olema kastis, et tal on vend (arst) ja teine vend
(farmakoloog) ja kuidas mõnikord neil „pole kõiki vastuseid”.

Edasi  eilsesse.  Ta oli  hämmeldunud,  nähes,  kui  hea ma välja  näen,  ja  hetkeks  sõnatu,  kui ütlesin  talle,  et
kanepiõli  on toiminud.  Ta hakkas küsima igasuguseid küsimusi.  Paljud neist  olid "teaduslikud küsimused",
millele ma ei osanud vastata. Ta küsis kliiniliste uuringute kohta, dif. haigused, mida ravitakse kanepiga jne. Ta
tahab rääkida oma vennaga minust, samuti kanepist kui vähiravist, ning soovib, et tema vend uuriks kanepit kui
ravimit. Kas oleks ok, kui ta võtaks mu mobiilinumbri ja e -posti aadressi?

Siin saab suureks. Tema vend dr Jake Theissen oli dekaan ja oli Waterloo ülikooli farmakoloogiaprogrammi
pioneer. Nüüd on ta ravimifirmade konsultant ja spetsialiseerunud vähiravi uutele lähenemisviisidele.  Ta on
tugevalt  seotud  Kanada  vähiliiduga.  (Samuti  on  valitsus  teda  palunud  juhtida  lahjendatud  kemoskandaali
uurimist.) John ütles, et tema vend on sageli öelnud, et vähktõve raviks peab olema midagi paremat. Midagi
looduslikku, mitte keemilist. Ütlesin talle, et “ära otsi enam”. Kanep on "midagi looduslikku".

Sõrmed ristasid mu piiksusid. Kui keegi nii mõjukas on meie poolel, võib see olla tohutult suur! Janet Sweeney,
Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson. Kanepiteadus, kas te oleksite
pardal,  et  mind vajadusel  aidata,  ja  kas  teil  oleks hea,  kui  ma teie  hambaarsti  või  tema venna teie  juurde
suunaksin?

Täname, et lugesite Peepsi. Jätkake sõna levitamist ... KANEVIÕLI TAPAB VÄHI! ” Corrie

Q. Kas olete kunagi näinud, et RSO aitab ravida eesnäärmevähki? 

A. Muidugi. Parimate tulemuste saamiseks järgige juhiseid. Siin on näide selle toimimisest ja Dennis annab ka
teadusliku  selgituse  õli  toimimise  kohta.  Sellegipoolest  järgige  Ricki  juhiseid,  sööge õli  vastavalt  juhistele
(väikestest annustest, nagu need, mida Dennis kasutas, ei pruugi teistele patsientidele piisata) ja kasutage õli ka
suposiitidena. Parimate soovidega, JB

„2013. aasta alguses diagnoositi mul eesnäärmevähk, saades Gleason 9 reitingu. Esimese variandina otsustasin
proovida  Rick  Simpsoni  kanepiõli.  Suurem osa  vähist  kadus  90  päeva  hiljem teise  biopsia  kohaselt,  kuid
kasvaja oli endiselt olemas. Otsustasin, et minu annus on liiga väike, mis oli kümnendik grammi päevas, nii et
otsustasin  seda  uuesti  teha  veel  90  päeva.  Seekord  suurendasin  annust  esimese  kümne  päeva  jooksul  3
kümnendiku grammini päevas ja viimase kolmekümne päeva jooksul 5 kümnendiku grammini, välja arvatud
viimane päev, mil võtsin täis grammi. Järgmine biopsia näitas, et kasvaja oli kadunud. Ja veel parem, mu vähk
oli 99,9% kadunud! Ma tänan Jumalat, et ta juhatas mind otse kanepi juurde.

Enne vähki olin ma olnud marihuaana vastu igasugusel kujul, kuid kui te seisate surma ees kohutava kiirguse ja
keemiaga, arvasin, et mul pole midagi kaotada. Minu uroloog ütles, et pole kunagi midagi sellist näinud, see oli
graafikust täiesti väljas. ” William

"Ma sain just uroloogiga telefonist maha. Minu abikaasal on pärast eesnäärmevähki aastaid tagasi olnud palju
meditsiinilisi probleeme. Ta saadeti umbes 2 kuud tagasi biopsiale, kuid neerust põiele tekkinud probleemide
tõttu ei saanud nad täielikku biopsiat teha. Siiski said nad piisavalt kudesid, et näha, et eesnäärmevähk on tagasi
ja nüüd olid tema põie seintel vähirakud. Nad pidid teda teiste probleemide tõttu ravima, enne kui nad said
tagasi minna ja biopsiat jätkata muude meditsiiniliste probleemide tõttu.  Suure vaevaga sai see täna tehtud.
Tulin just arstiga telefonist välja ja kuigi tal on kiirgusest tingitud neeruprobleemid ja ta võib neeru kaotada, oli
ta rohkem hämmingus vähiraku puudumise eest, mille ta avastas 2 kuud varem. Puuduvad tõendid vähist ja ta
lihtsalt ei saa sellest aru. Pärast esimest biopsiat tegin kohe fööniksi pisarad. Meil mõlemal on üsna hea taluvus,
nii  et  nädala  kuni  10 päeva  jooksul  sain  ta  1  -grammise  annuse.  Kuu aega  hiljem pole  meil  vähki!  Olen
hämmingus,  kuigi  ma  pole  kunagi  kahelnud  kõikvõimsa  umbrohu  imelistes  jõududes.  Ka  mul  on
autoimmuunhaigus, mis on haruldane (sama mis näitleja Harold Ramis). Ma hämmastan ennast iga päev, kuna
olen olnud remissioonis üle 3 aasta, mis on minu arvates üsna haruldane. Ma ei tea miks, aga võib -olla võib ka
minu igapäevane tarbimine sellega midagi pistmist olla. 2 mu arsti on minu ravist teadlikud ja toetavad 100%.
Nii et ma olen tänulik härra Simpsonile! Täname teid teejuhiks! Tahtsin teile lihtsalt oma tunnistuse saata, sest
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olen nii tänulik. Ma annetan teie heaks, kui ta on kodus ja ma olen ta sisse seadnud. Veelkord tänan teid kogu
südamest! Lugupidamisega DKS ”

"Mul on sama haigus, mida Harold Ramis suri eelmisel kuul ... vaskuliit. Mul on see olnud juba üle 15 aasta,
kuid tegelikult diagnoositi see lõpuks umbes 4 aastat tagasi, kui sümptomid olid nii kohutavad, et ma ei suutnud
isegi kõndida. Olen olnud remissioonis 3 aastat pärast tsütoksaani (kemo) ja prednisooni esialgset ravi. Siis
imuraani hoolduseks. Ma tahtsin ära jätta kõik ravimid, sest minu jaoks olid nende kõrvaltoimed hullemad kui
haigus. Minu arst ütles ei. Nii ma siis tegin seda, mida iga teine  kõva peaga, kangekaelne inimene teeks ...
Võtsin end neist oma loal maha !!! Hehe. Nüüd on steroidid kuni 2 mg päevas. Neid on raske loobuda !!!
Viimane arstivisiit, kuna mul läks nii hästi, võttis mu arst mind lõpuks ravimitelt maha, mille ma enne lõpetasin
(ta ei teadnud kunagi, et ma aastaid tagasi loobusin). Ma ei tea, aga ma olen juba 3 aastat remissioonis olnud.

Enamikul inimestel, kes seda haigust põevad, on kogu aeg nii palju probleeme, kuid ma tunnen end tavalise
inimesena, kellel on vaid mõned probleemid, mille tekitas haigus alguses nagu neuropaatia jalgades ja kätes.
Muidu olen tubli. Tee iga päev trenni ja jookse. Tean ainult seda, et igapäevase kanepitarbijana näib ma olevat
väga  õnnelik  inimene  võrreldes  paljude  teistega,  kellel  on  see  haigus  ja  kes  käputäis  kohutavaid  tablette
immuunsüsteemi pärssimiseks ja haiguse kontrollimiseks. Ainus, mida ma kindlalt tean, on see, et kanep on
aidanud mul tunda end nii nagu täna. Mul on 100% toetus kahest paljudest arstidest, üks on minu neuroloog!

RSO koostamine on väga lihtne. Olin alguses närvis, nii et proovisin kõigepealt väikese koguse teha. See osutus
imeliseks, nii et selle teadmisega tegin rohkem. Ma lihtsalt järgisin Ricki retsepti koos väikese sõbra abiga!
Alates hiljutisest Facebooki postitusest (olen sellest imelisest ürdist väljas) on mul olnud palju privaatsõnumeid
edu kohta, mida mu pere on abi otsinud! Panen oma terved täiskasvanud lapsed ülalpidamisele, et neil oleks
vähem võimalusi midagi katastroofilist saada. Ma armastan seda!!! Suur tänu, härra Simpson !!! See California
tüdruk hindab väga teie pühendumust kõigile! ” Deborah

"Mu abikaasa tegi programmi Phoenix Tears, kui tal oli 4. astme põievähk. Tee aruanne pärast operatsiooni
(mida  ta  EI  oleks  saanud,  kui  oleksime  programmi  rohkem uskunud)  ei  näidanud  vähki.  Ma ei  ole  nõus
Alzheimeri tõvega edu saavutama, kuid vähktõve puhul pole paremat võimalust. ” Caren

„Tere jälle Rick! Loodan, et see e-kiri leiab teid hästi. Kirjutan täna, et küsida, kui kaua peaks patsient õli peal
hoidma? Meil on tohutu kasvajaga patsient. Ta alustas 15. märtsil ja on siiani kaalunud 40 grammi. Ta on alates
2. päevast võtnud 1,5 grammi või rohkem päevas. Kas lõpetate terapeutilise annuse 60 grammi juures? Raha on
selle  patsiendi  jaoks  oluline  tegur.  Ta  pole  siiani  oma  ravimite  eest  midagi  maksnud.  Nende  hooldaja  on
annetanud esimesed 60 grammi õli, kuid ei saa igavesti tasuta rohtu anda. Täname sisendi eest. Ma hindan teie
arusaamist. Lugupidamisega, Janet "

„Kallis Janet, sa ütled, et ta on alates teisest päevast võtnud 1,5 grammi või rohkem päevas. Minu toodetud õli
on nii tugev, et tavaliselt kulub keskmisel inimesel umbes 5 nädalat, et jõuda punkti, kus ta suudab 1 grammi
päevas sisse võtta. Selle õlikanepitüve tootmiseks kasutatud tüvega võib olla probleeme, kuna nende tervendav
võime võib olla väga erinev, nii et probleemiks võib olla tüvi. Tavaliselt selleks ajaks, kui patsient on neelanud
60 grammi õli, on vähk kadunud. Aga kui seda pole, annaksin neile jätkuvalt õli, kuni see on. Aeg ja vajalik õli
kogus võivad inimestel  erineda.  Me kõik oleme erinevad ja mõned inimesed paranevad palju kiiremini  kui
teised. Tavaliselt vajavad keemia- ja kiiritusraviga tõsiselt kahjustatud inimesed pikemat ravi ja rohkem õli. Õli
peab kõrvaldama kõik kahjustused,  mida need niinimetatud ravimeetodid maha jätsid.  Minu nõuanne oleks
proovida toota õli mõnest teisest tugevast indica tüvest, kuid igal juhul hoidke teda õlis, see on ainus asi, mida
ma tean, mis võib tema elu päästa. Parimate soovidega, Rick Simpson ”

"Ma pole kindel, kas see on edukas- aga ma loen seda kindlasti üheks! Igaks juhuks, kui keegi imestab, miks
mul  mehelik  hääl  on,  siis  mitte  sellepärast,  et  olin  sigaretisuitsetaja  või  midagi  muud-  ma  pole  kunagi
suitsetanud,  vaid  sellepärast,  et  mul  eemaldati  kilpnääre.  Olen  51  (ja  pool!)  Ja  kasutanud  õli  alates  20.
eluaastast. Mulle tundus alati alati meeldiv aurustuda. Paar aastat tagasi- mul hakkasid neelamisraskused olema
ja arstid leidsid kilpnäärelt  sõlmed. Sõlmed kilpnäärmel,  et  pidin minema vähktõve analüüsi.  Kui nad seda
teevad- pistavad nad lihtsalt suure nõela kurku ja satuvad testitavatesse sõlmedesse. Nad ei anna teile asukoha
tõttu midagi- ei mingit anesteetilist. Nii- tehke seda paar korda ja vaadake, kas saate paigal istuda. Igatahes-
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pärast 6x pussitamist ja kilpnäärme muutumist nii suureks, et mul oli neelamis- ja hingamisraskusi- eemaldati
kilpnääre. Kogu perevähi korral arvasin, et olen mängust ees. Ei vähki. Puudub. Olen siiani ainuke oma peres
vähist põgenenud. Olen õliga tegelenud alates 20ndatest. Mul on olnud peaaegu iga vähitesti seal perekonna
ajaloo tõttu- ja nada tänan Jumalat! Sina teed matemaatikat :-) ”Janet

„Tere Rick! Amy suri täna hommikul. Amy lõpetas õli kasutamise, kui tema numbrid tulid imelikuks. Ütlesite,
et midagi ei lõhna õigesti- arstid tegid tema laboratoorsed tulemused ja need olid halvad. Amy oli nii väsinud
(23 kiirgusringi, 3 või 4 keemiaravi). Ta lihtsalt loobus. Ma ei tee nalja. Ta oli enne meid nii palju läbi elanud,
et tundis, et tema aeg on kätte jõudnud. Tal oli õigus. Ilma õlita- see oli läbi. Nädal enne seda tundus ta nii
suurepärane- ma vannun! Ta tahtis kaalus juurde võtta kuni kaks grammi päevas ja tõepoolest lüüa. Siis tulid
need neetud testid tagasi ja ta oli valmis. Ma palusin tal seda jätkata. Kuidas sa sellega toime tuled? Ma olen
laastatud. Janet ”

„Kallis Janet, ma tean, mida sa tunned, kallis, mul on mõne inimesega juhtunud sama asi, mis mul ravi all oli, ja
see pole hea tunne. Vähemalt võime südant võtta, et see, mida tegime, aitas ja meie ei ole need, kes kahju
põhjustasid.  Sageli  on väga raske mitte  süveneda nende inimestesse,  keda me ravime, ja kui midagi  sellist
juhtub, tekitab see minus alati soovi vastutajaid kägistada. Mind ei huvita, kui palju need idioodid arstid endast
ja oma elukutsest arvavad, mõrv on mõrv ja enne, kui see on läbi, näeb avalikkus kõiki neid, kes nad on. Ma
vaatan  seda  nii,  Janet,  me  ei  saa  kõiki  päästa,  kuid  see,  mida  me  teeme,  leevendab  lugematute  inimeste
kannatusi. Nii et peaaegu kõik, mida saame teha, on jätkata, kuni suudame selle maailma mõistusele tuua. Sa
oled imeline naine, kellel on tohutu süda ja see, mida sa teed, tähendab kannatavatele massidele nii palju. Nii et
proovige keskenduda kõigele heale,  mida olete teinud, ja ärge süüdistage ennast teiste saamatuses. Sellised
inimesed nagu meie muudavad seda ja meie sarnased inimesed, kes muudavad seda maailma, nii et palun ärge
laske miski teid teelt, mida me mõlemad rändame, kõigutada. Parimate soovidega, Rick Simpson ”

“Jagasin oma Facebooki seinal mitu korda Rick Simpsoni Phoenixi pisaraid ... siis ühel päeval oli mu sõber
Lümfoomiga surivoodil. Kui ta nägi minu postitusi õli peal, hakkas ta kohe õli võtma ja on nüüd VÄHIVABA!
Tema arstid on üllatunud, et nad ütlesid talle, et tal on kolm kuud elada ... NAD OLID VALE. ” Jamie

„Lugupeetud härra Simpson, mul on USA -s patsient, kes alustas hiljuti Phoenix Tearsiga. Meie riigis on see
seaduslik.  Ta on programmis umbes kuu aega,  kuid on alates  teisest  nädalast  nõudnud tublisti  üle  grammi
päevas. Kas rohkem kui gramm päevas teeb midagi head? Võtsin selle patsiendi tasuta vastu ja mul on tunne, et
ta mängib mind natuke. Ta tahtis alates teisest nädalast grammi päevas ja soovis siis kaks grammi päevas - ja
see on äärmiselt tugev. Mul tekib veerand grammi silmuseid. Me kasutame Buddha - 100% indikat, mille THC
sisaldus on üle 15%. Kuidas suhtute patsientidesse, kes tahavad rohkem ja rohkem? Aitäh, George "

„Lugupeetud doktor, julgustan kõiki, kellel on tõsine seisund, võtma õli võimalikult kiiresti. Mida kiiremini nad
selle vastu võtavad, seda kiiremini saavad nad terveks. Olen näinud, kuidas üksikud inimesed võtavad kuu aja
jooksul alla kogu 60 grammi ravikuuri ja ravivad oma lõplikku vähki. Kuid selliseid inimesi on harva ja on
rohkem kui võimalik, et see mees mängib sind. Mul oli paar inimest seda minuga proovimas ja panin neile
jooksu. Ma ei pahanda, et tarnin õli neile, kes seda meditsiiniliselt vajavad, kuid ma ei tarnita seda lollidele, kes
soovivad kelmust välja tõmmata. Kui tunnete, et see tüüp üritab kelmust teha, öelge talle, et ta peab ravimi
valmistamiseks ise kanepi välja mõtlema. Kui ta on tõsi, proovib ta tõenäoliselt seda teha, kui mitte, siis ei
kuule te temast enam kunagi. Teil pole seda õli lõputult ja see peab minema sinna, kus see kõige rohkem head
teeb. Jätka samas vaimus. Parimate soovidega, Rick Simpson ”

„Ma ravin naist, kellel on TERMINAALVÄHK, RS -kanepiõli ja ta saab lõpuks paremaks. SEE TÖÖTAB!"
voodootattooo

"Teeme nüüd sama asja. 25% THC SKYWALKER OG, viimane OG õli, minu PSA oli 160. Pärast 100 grammi
täna on see 7. ” Jimmy

"Tere  Chris,  värskendage  ...  vähk  on  kadumas  ...  ta  helistas  eile  hommikul  oma  segaduses  onkoloogilt.
Tavaliselt on meil kohtumine näost näkku, kuid ta helistas talle seekord, et anda talle teada mõne nädala eest
tehtud skaneeringute tulemustest.
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Maks - vähki pole enam näha. Kopsuvähk, üks kopsuvähk kadus ja teine kopsuvähk vähenes oluliselt. Rind - ta
ei kommenteerinud ... Ta ei maininud rinna mõtet ... nii et ema helistab talle mõne küsimuse saamiseks ja lepib
kokku aja, et saaksime temaga sisse rääkida ja temaga rääkida. ja hiljutised skaneeringud. Ma kardan, et ta oli
natuke  šokeeritud,  kui  doktor  hakkas  rääkima  tema  maksa-  ja  kopsuvähi  kadumisest,  et  ta  unustas  oma
rinnapiirkonna kohta küsida.

Kõik skaneeringud olid mõeldud uue hormoonravi jälgimiseks, kuid dr ütleb, et ta ei ole enam hormooniuuringu
kandidaat, kuna patsiendil peab vähkkasvajad kasvama ja kõik tema piirkonnad EI kasva suremas.

Nafta tulemustega oleme üle kuu !!! Kui ma umbes kuu aega tagasi Rickiga oma ema kohta rääkisin, soovitas
ta, et ta peaks minema teisele 90 -päevasele ravile ja seega plaanime seda septembri alguses. Vahepeal anname
talle säilitusannuse.

Vau! Ta teadis ravi algusest peale, et õli mõjub tema kasvajatele, tundis, et need kahanevad ja kaovad. Oleme
kõik nii tänulikud, et tutvustasite mulle oma dokumentaalideed ja jagasite seda käsitlust. Olen täna õhtul kodus,
kui teil on aega vestelda. Igavesti tänulik, Cindy "

“Tere kallis Corrie ... Tahtsin teile lihtsalt teada anda, et andsin oma emalt saadud õli sõbra sõbrale, kellel on
rinnavähk ... Ta võttis kuu aega ja on remissioonis ... Mõned vähirakud on surnud kasvajasse ... Ja arst oli
üllatunud ja positiivne ning ilmselt  kui tal  on järgmine kord paremad tulemused, hakkab õliga midagi ette
võtma. Ma olen nii õnnelik ja tänan Jumalat selle eest, et ma sain anda sellele naisele seda teavet kanepiõli
kohta ... :)) Nii soovisin, et mu ema oleks võinud seda õli iga päev võtta ... ”

"Tere Rick, mul on häid uudiseid. Mu ema ei suutnud enam vaimselt taluda teadmist, et tal on rinnas vähk,
mistõttu talle tehti operatsioon. Siiski sõi ta 30 g annusest ja jõi mõnelt mehelt taimeteed, millel on igasuguseid
ravimtaimi, ja pani ka nende maitsetaimede sidemed. Igatahes, kui arstid selle vähi välja võtsid, ei olnud see
suurem kui 7 mm ja 100% koest, ainult 1% oli aktiivne, pahaloomuline ja suremas. 3 arsti vaatasid seda ja nad
ütlesid,  et  nad pole kunagi  midagi  sellist  näinud ...  Niisiis,  kui  ta  peaks  rohkem kui  1 või  2  nädalat  ilma
operatsioonita minema, oleks kõik kadunud. Nüüd võtab ta iga päev poolteist grammi õli ja saab nüüd aru, et
operatsioon oli täiesti tarbetu.

Siiski on ta nüüd palju rahulikum kui ta oli, sest ta oli närvis, nii et me ei suutnud teda operatsioonist välja
rääkida ... aga nüüd on kõik hästi ning maitsetaimed ja õli tegid ka oma töö. Lollid arstid andsid talle igatahes
23 raadioteraapiat, kuid naine ütles, et ei tee seda ja arst ütles ridade vahelt, et tal on õigus. Uskumatu, kui
kaugele  need  arstid  jõuavad.  Kõik  ütlevad  tere,  Rick.  Tänan  teid  väga  soovituse  eest  ja  tänan  veel  kord
Jindrichit. ” Sasa

"Rick ... sõbral eemaldati just ajust kasvaja peast ... tal on laigud kopsudel ... nad tahavad, et tal oleks keemia ja
kiiritus ... kas õli võtmine oleks keemiaravi ajal raiskamine ja kiirgus? Nähes, kuidas tal on pärast ajukasvaja
eemaldamist, on tähelepanuväärne, ta on 80 % parem kui eelmisel nädalal selle asjaga peas ... Ma tahan talle
öelda, et ärge tehke keemia- ja kiiritusravi ning tehke õli, aga see pole nii minu valik ... ”Sharon

- Sharon, see suurendaks tema ellujäämisvõimalusi. Kuid tegelikult põhjustab keemia ainult seda, et ta peab
pärast kahjustuste kõrvaldamist sööma 120–180 g õli. Seda muidugi juhul, kui ta mürgistuse üle elab. Parimate
soovidega, JB

„Kõigile teie naeruväärsetele, kes arvavad, et Rick Simpson on pettus, peaksite teadma, et Michelle Aldrich
ravis just oma 3. astme kopsuvähi kanepiõliga, mida pakuvad Valerie Corral ja WAMM! Miks ei võiks meedia
ja arstid hakata kord tõtt rääkima ?! Kanep ravib vähki, kurat !!! Ja vastutustundetud inimesed püüavad seda
tegelikkust varjata,  mitte inimesed nagu mina ja Tommy, kes tahavad, et maailm teaks tõde kanepi ja vähi
kohta. ” Steven

"Tere kõigile, mul on suurepärane uudis. Naine sai oma PET -skaneerimise tulemuse esmaspäeval. Tal oli vähk
5 aastat pärast 6 keemiaringi ja ühte tüvirakkude siirdamist, siis tuli see ikkagi tagasi. 6 kuud tagasi pidi ta
tegema uue siirdamise, kuid see tühistati, kuna nad ei leidnud doonorit. Nii alustas ta õliga. Esmaspäeval ütles
arst meile, et vähk on kadunud. Aitäh õli eest, Rick. Sina oled mees, aitäh. " Luc
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- Tänan teid, Luc. Meditsiiniline dokumentatsioon oleks enam kui teretulnud. Ta peaks säilitama säilitusannuse,
ma sööksin nii palju õli kui võimalik. Laske tal võimaluse korral rohkem skannimistest eemale hoida. Youtube'i
video tunnistus oleks suurepärane. Parimate soovidega, JB

„Aasta 2013 on nüüd möödas ja mul on hea meel, et näen 2014. aastat, mida arstid ei arvanud, et ma 2013.
aastat näen. Kuid siin olen endiselt elus ja terve. Mõned inimesed, keda ma pole mitu aastat näinud, ütlesid, et
vau, sa oled veel elus! Jah, ma olen endiselt elus, sest olen kasutanud oma ravimatu GBM -i ajuvähi tapmiseks
õigeid taimseid ravimeid (kanepiõli).

Nii et tänan Jumalat,  et näitasite mulle teed tervenemiseks. Ja dr Tiew Han teie kraniotoomia oskuste eest,
samuti Rick Simpson, et jagasite oma teadmisi selle Jumala saadetud õli kohta, ja mu naine Cinimin Mansur
minu eest hoolitsemise eest ning minu inglid teie alandliku abi eest ja sõbrad ja mu pere nende suurepärase eest
toetust ja armastust. Ilma teieta on võimatu mind jälle tervena näha. Tunnen end nii õnneliku ja õnnelikuna. Ja
jah, ma usun inglitesse.

Kõike paremat kõigile 2014. aastaks, proovige mitte stressida, olge õnnelikud ja jääge terveks. ” Elia

„Tahaksin tänada (xxx) õli eest, mis annetati minu vähi vastu !! Praeguse seisuga ei leidu mu kehast vähki !!
See tõesti toimib inimesed, tõendid on kõik minu meditsiinilistes dokumentides! Suur tänu kõigile ja suured
rekvisiidid pisaratele !!! ” Becky

“Pöidlad pöidlad Jindrichile,  tal oli täiesti õigus, kui paikset manustamist kanti otse nahale, mitte sidemele.
Erinevus oli nagu öö ja päev. ” Roland

-- Muidugi. Samuti sobivad suurepäraselt tinktuurid 20-30-50% õliga, sest need satuvad kergesti pinna alla.
Mõnel juhul on väga kasulikud ka kanepiseemneõli (või sheavõi) ja kanepiõli segud. Aga loogiliselt võttes,
mida rohkem õli haavale saab, seda parem. JB

"Kirjutasin varem, et meil õnnestus rinnavähki ravida. Nüüd ütlesid arstid patsiendile, et tema tulemused on nii
head, et ta peab tööle minema. Patsient ütles TÄNU JUMALALE ja arst ütles, et ta peab teda jumalale tänama
ja ma küsin, miks ta ei teinud midagi, vaid ütles talle pidevalt, et ta peab võtma keemia- ja kiiritusravi ... hull
doktor. .

Aga me viisime selle järgmisele tasandile, me ravime kellegi nägu, sest see hävitati pillidega 5 aastat tagasi.
Sellel inimesel olid suured probleemid soolestikuga ja nad arvavad, et see oli alguses vähk, ja nad annavad talle
tugevaid tablette, mis hävitasid tema näo, ta oli nagu konn. Siis nad ütlesid, et see võib olla Crohni tõbi ja nii
edasi ja nii edasi.

Minu mõte on selles, et see inimene üritas oma nägu 5 aastat ravida, kuid edutult. Ta pani 5 korda kanepiõli
näole ja me ei suuda uskuda, kuidas ta nahk praegu välja näeb. OMG, ta on nüüd nii õnnelik, et saab jälle olla
tema ise.

Proovin teha pilte, kuid iga kolme päeva tagant, kuid nahk paranes nii kiiresti, et ma ei saa teile näidata, kuidas
ta nägu varem välja nägi, kuid tema loal näitame järgnevatel päevadel talle vanu pilte (ainult näonahka) ja uus,
et te inimesed näeksite erinevust ... ”Jasmin

"Olen 39 -aastane naine, kellel on 2 aastat ja olen kohanud rinnavähki. See õli on minu ravim ja ravim. Need
inimesed on ahnust täis. Neil pole aimugi, mis valu ja ängi meie ja meie perekonnad läbi elame. Lihtsalt isekas
ahnus. Karma. ” Sally

“Noh, kaks nädalat ... Arst ütles, et mul on põies 2-3 cm kasvaja. Tahtsin viia mind otse VÕI -sse. See kadus
vähem kui 14 päevaga. Kinnitatud CT -skaneerimisega. Diagnoositi 15.02., CT tehti 29.02. ” Gersh

"See CT-skaneerimine tehti 14 päeva pärast seda, kui minu põie ulatuse kaudu täheldati 2-3 cm kasvajat. Ainult
14 päeva jooksul, kasutades ainult olulist kanepiõli, ei täheldata põies kasvajat. Ainult kanep ... 14 päeva ...
läinud. Seadusandjatel palun sellest aru saada. Ärge võtke mu ravimeid ära. See pole lihtsalt teine  viis purju
jääda. See ravim päästab mu elu. ” Gersh
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„OK ... sain patoloogiaaruande. Minu põie kasvaja oli enne selle väljavõtmist kahanenud. Viimati, kui arst seda
nägi, oli selle suurus umbes 2,5 cm. Kui nad selle eemaldasid, oli see kahanenud 0,5 cm -ni. Huvitav, mida see
arst selle kohta ütleb. ” Gersh

„Kallis Rick, Jumal õnnistagu sind! Olen aastate jooksul vähi tõttu kaotanud oma ema, vanaema, armastatud
tädid ja onud ning sõbrad. Kuid see, mis mind kõige rohkem tabas, oli minu uhke, intelligentne ja imeline õde
Kim. 2010. aasta juulis diagnoositi tal 42 -aastaselt 4. astme kopsuvähk ja 2011. aasta veebruariks oli ta surnud.
Ma ei tea, milliseid ravimeetodeid ta kasutas, sest ta ei öelnud kellelegi perest, et ta sureb liiga hilja, ja tema
narkomaanist endine abikaasa astus tema hoole alla ja lukustas pere välja. Õlist sain teada alles viimasel kuul ja
olen sellest ajast kõvasti uurinud. Alguses arvasin, et see on maduõli, nagu paljud muud asjad, kuid siiani olen
loetlenud 27 inimest, kes väidavad, et on sellega oma vähi ravinud või oluliselt vähendanud. 27 inimest !!! Ja
seda ainult YouTube'is ja veebiblogides! Ma soovin, et oleksin sellest teada saanud juba 1997. aastal, kui mu
emal diagnoositi, või 2000. aastal, kui mu vanaema tuli remissioonist välja, või 2010. aastal, kui mu õel kästi
koju minna ja surra, või eelmisel aastal, kui mu vend -seadusel diagnoositi suu ja kurgu vähk ning tal tuli pool
nägu eemaldada ja rekonstrueerida. Aga nüüd, tänu teile. Jumal õnnistagu teid ja kõiki, keda armastate, ja tänan
teid selle eest, et olete nii palju vaeva näinud, et see imeline ravim oleks kõigile kättesaadav. ” Denise ja aitäh,
et olete nii palju vaeva näinud, et see imeline ravim kõigile kättesaadavaks teha. ” Denise ja aitäh, et olete nii
palju vaeva näinud, et see imeline ravim kõigile kättesaadavaks teha. ” Denise

- Kallis Denise, mis mul öelda on? Nad tapsid mu ema keemiaga varase väikerakulise kopsuvähi tõttu, nii et ma
tean täpselt, mida sa tunned. Ei midagi meeldivat. Ravim oleks pidanud kogu aeg kättesaadav olema ja seda
mitte ainult sellepärast, et keegi tahab raha teenida. C'est la vie, kuid mitte kõik ei neela seda nii rahulikult kui
mina. See on väga traumaatiline kogemus, kui saate teada, mida kogu õli saab ravida või kontrollida ja mida
kõike selle asemel on kasutatud.

Palun saatke mulle nende veebipõhiste iseloomustuste loend, see võib olla huvitav ja kasulik teistele, kes olid
sama ajupestud kui mina enne Rickiga kohtumist ja said teada „tavameditsiini” valdkonna tegelikust olukorrast.

Täname teid toetuse ja selle ravimi levitamise eest. Pärast kahte ja pool aastat koostööd Rickiga võin öelda vaid
seda, et korralikult toodetud ja kasutatud õli teeb täpselt seda, mida ta ütleb. JB

"Tere Corrie! Hämmastavad uudised taas. Mu sõber ***** ***** sa rääkisid ja saatsid *** Los Angelesse, noh,
ta on juba umbes 2 kuud kanepiõli tarvitanud ja läks täna oma arstlikule skaneerimisele ja tema kehas pole
ROHKEM VÄHKI !!!!!!! KÕIK SELGED !!!!!!! Ta on mulle teile tänulik, et ma talle sinust rääkisin ja tänulik
selle eest, et rääkisite talle **** !!!

AITÄH veelkord igavesti. Teil on nii hea aidata kõiki neid inimesi, keda te isegi ei tunne, ja päästa elusid kogu
maailmas! Ma kavatsen sõita Los Angelesse, et töötada koos **** ja püüda peatada kogu kõhulahtisus ning
tõsta mind tualetist välja 60-80 korda päevas. Kuidas oleks see veel ühe hämmastava aruande jaoks? Me nii
armastame seda !! ”

"Tahan täna jagada oma arsti kommentaari. Mul on põieinfektsioon olnud pikka aega ja arst on seda haigust
ravinud. Täna vaatas ta kaameraga esmapilgul (pole eriti lõbus) JA tundub, et mul on põie massi (kasvaja)
jäänused, mis on surnud (tema sõnad pole minu omad) ja põhjustavad nakkuse venimist.

JÄLLE! TEMA SÕNAD EI OLE MINU; Dr ütles: "Olen praktiseerinud meditsiini üle 40 aasta ja pole kunagi
näinud, et kasvaja sureks ilma mingisuguse välise sekkumiseta." Olen võtnud õli maha ja sisse alates märtsist,
kuid  pärast  saagi  saabumist  olen  umbes  6  nädalat  kahekordselt  doseerinud.  8.  oktoobril  läheb  väike
koristusoperatsioon, et veenduda, et mass on kadunud (kui ma seda enne ei läbi). Mul oli õlis kahtlusi, kuid ma
ei kahtle rohkem.

Mul on piisavalt pungade materjali, et moodustada umbes 5 või 6 untsi õli. Materjal on Sativa Blend Pineapple
Kush, 25% THC. Ma ei saa teile öelda, kui rahul olen seniste tulemustega. Ma pole oma doktorile veel midagi
rääkinud, sest FLas keeldub mõni dr teid ravimast. Nii et ta ei tea praegu midagi. ” John

- Aga sa tead rohkem kui piisavalt, John. Palju õnne. Jätkaksin õli võtmist ja jätaksin operatsiooni hilisemaks.
Enam ei skaneeri kui vähegi võimalik. Ja ma võtaksin õli ka suposiitide kujul, alati tahate õli saada haigele
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kohale võimalikult  lähedale.  Kui  võimalik,  proovige parima tulemuse saamiseks  valmistada õli  ka mitmest
tüvest. Palju õnne teile, JB

"Seal  on täielik  nõusolek  JB.  Ja  rõhutage operatsiooni  hilinemist.  Igasugune invasiivne  kehatöö lubab teie
süsteemi nakkusi. Läbi lohakate harjumuste ja täieliku lugupidamatuse oma imerohtude vastu on meil  nüüd
antibiootikumide suhtes resistentsed liha söövad bakterid, mida leidub enamikus haiglates. RSO parandab selle,
kuid mis saab kirurgilisest "ebaõnnestumisest"? Run From the Cure ütleb kõik. ” Tielman

“3 päeva tagasi ravisime sõbra basaalrakulist kartsinoomi RSO -ga. Kontrollisime seda täna ja see oli peaaegu
kadunud. Panime uuesti RSO peale ja kaeti sidemega. Kontrollime seda veel 3 päeva pärast ja eeldame, et see
on eelmise 3 päeva tulemuste põhjal kadunud. See on tema paremal käel. Varasemad vähid, mille me temast
välja ravisime, olid tema vasakul käel. Hurraa, see töötab. ” Mark

- Jah, saab. Me ei teeks seda, mida teeme, kui seda ei tehtaks. JB

„Minu nimi on George ja ma tahan teile oma tunnistuse anda. 82 -aastaselt, 22. detsembril 2010, diagnoositi
mul  söögitoruvähk.  Mulle  öeldi,  et  mul  on  elada  6  kuud  kuni  2  aastat  ja  võib  -olla  nõuan  neelamise
hõlbustamiseks mingil hetkel pärast kiiritusravi kurku asetamist.

Enne diagnoosi oli mul hingamis- ja toidu neelamisraskusi, mul olid mõlemad jalad tursed ja kerge aktiivsuse
tõttu väsinud. Olin saanud kiiritusravi 2011. aasta alguses. 2011. aasta septembriks oli mul raske tahket toitu
neelata ja närida. Tundsin, et lämbun. Minu toit tuli lõigata väikesteks tükkideks. Eelistasin süüa mustseid toite
ja Boost shake’e. Samuti tekkis kõhus tugev gaas. Gaas rebis kõhtu nagu äike ja välk. Mul hakkasid tekkima
pearingluse episoodid hingamisraskused, õhupuudus ja higistamine. Minu tasakaal oli kehv ja ma ei suutnud
väga hästi ringi liikuda. Ilma hingelduseta ja higistamata oli raske oma toidukraami oma sviiti tassida.

Hiljem saatis  mind tõsine pearingluse episood haiglasse ja arst pani mulle teise vererõhupilli.  Varsti pärast
haiglas viibimist tuli minu juurde üks võõras inimene, kes pakkus mulle vähktõve raviks kanepiõli ja suunas
mind lisateabe saamiseks Phoenix Tearsi  veebisaidile.  Olin alguses rahutu ja hirmul kanepiõli  võtmise ees,
arvasin alati, et kanep on värav, mis tekitab sõltuvuse ja viib mind teiste kangete uimastite juurde. Pärast Rick
Simpsoni kanepiõli uurimist otsustasin, et lähen ravile. Mõistsin ravi ajal ja pärast seda, et kanepi-/kanepiõli on
“värav” parema tervise poole.

Pärast esimest annust -1/2 kanepiõli riisitera märkasin, et see toimib kohe mu kehas.
 Tundsin, kuidas see voolab läbi mu keha sõrmedest varvasteni. 
 Kogesin lõõgastust, õnne ja oma huumori täiustamist. 
 Mu jalad tundusid kummid, mis 6 tunni pärast tuhmusid. 
 Puhkades ja ka magades oli hingamine vaiksem
 Pärast päevi/nädalat:
 Minu kuhjad/hemorroidid kadusid.
 Valu õlas vähenes
 Hingeldus vähenes. 
 Alates  teisest  päevast  gaaside  kogunemine  ja  ebamugavustunne  maos  rahunesid  ning  muutusid

regulaarsemaks ja jätkasid ravi. 
 Vähendasin ja lõpetasin vererõhupillide võtmise, kuna vererõhk oli liiga madal. Kui vererõhupillid ära jäeti,

normaliseerus vererõhk
 Mõlema jala ja pahkluude turse vähenes märgatavalt. 
 Maandasin söögiisu ja reguleerisin kaalu - kaotasin seni 26 kilo. 
 Naha värv paranes
 Pearinglus kadus
 Südamelöögid  tunduvad  regulaarsemad  ja  mitte  nii  häirivad,  arvestades,  et  mul  on  sünnist  saati

ebaregulaarne südametegevus 
 Väljaheide muutus regulaarsemaks
 Kogenud paremat, rahulikumat und. 
 Tasakaal ja koordinatsioon on paranenud
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 Oskab paremini ringi liikuda ilma õhupuuduseta. 
 Muutus vestlustes sõnastatumaks
 Muutsin oma väljavaateid asjadele ja tõstsin tuju
 Muutsin oma arvamust Marihuaana kohta
Üldiselt kadusid kõik sümptomid, mis mul tekkisid enne kanepiõli ravi alustamist.

Ravi lõpetamiseks kulus mul 3 1/2 kuud. See kogemus polnud nii ebameeldiv. See oli siiski kohandamine, kui
suurendasin annuseid,  kuid päeva  või  kahe  pärast  korrigeeriti  kõike.  Järgisin enam -vähem Rick Simpsoni
soovitatud annuse suurendamist.

Pärast 2 -kuulist ravi oli minu visiit onkoloogi juurde üllatav. Ta väitis, et mu nahavärv nägi hea välja, vererõhk
ja südamelöögid olid normaalsed ning kuna mul ei olnud neelamisprobleeme, ei olnud vaja minestamist. Samuti
väitis ta, et eelneva kohtumise röntgen tundus hea ja ma ei pea vähemalt 6 kuud tagasi tulema. Tavaliselt oli
mul plaanis onkoloogi külastada iga 3 kuu tagant ...

Usun, et  kanepiõli  tappis mu Vähi. Kõik muud tervise parandused, mida ma kanepiõlist  kogesin,  tekitavad
minus uue mehe tunde. Ma olen täiesti üllatunud kanepiõli imest. Olen nii tänulik, et otsustasin kanepiõli võtta.

Kanepiõli uuendas mu tervist ja pikendas mu elu. Ma tänan teid Rick Simpson, Jumal õnnistagu teid! Jätkake
häid tegusid! Olen täiesti veendunud, et kanepiõli võib päästa elusid. Aitäh." George

“Miniuuendus George'ile ... Praeguseks on ta kaotanud +31 naela, nüüd, veidi aega tagasi, pidi ta kaalulanguse
tõttu külastama hambaarsti (varem oli ta umbes 280 naela). Ta on õppinud, et kui ta tahaks, võiks ta nüüd kaalus
juurde saada üsna lihtsalt, kuid ta valib tervislikuma kehakaalu ja elustiili), ta pidi laskma oma proteesid ümber
paigutada/reguleerida. Tema hambaarst märkis, kui hea ta välja näeb ja ka tema värv on parem.

Pean mainima, et George ütles, et tal on endiselt hea hingamine ja siiani pole probleeme lämbumisega, tal oli
selle nädala alguses õhtusöögiks praad, kartul ja köögiviljad ning tema toit langes palju, palju kergemini kui
kunagi varem enne "ravi" harjunud. Ta ütleb meile,  et  külastas selle  nädala alguses oma perearsti  (tavalist
dokki) ... Tema arst hüüdis: "VAU! Ka tema arst ütles, et tema värv on paranenud. George ütleb mulle, et näitas
hiljem oma arstile, kui palju rohkem vedelikku ta mõlemast jalast kaotas, öeldes talle, et tema arvates on see
peaaegu kadunud ... Siis ütles arst: "George, sul pole enam turset."

Ta on hankinud mõned vanad meditsiinilised teabepaberid ja talle öeldi (nüüd), et ta peaks/ võiks proovida
järgmisel on (juunil) oma onkoloogilt  oma vana röntgen- ja CT-skaneeringu (plaadil)  saada. Ta üritab juba
varem oma onkoloogi vastuvõtule pääseda ... nüüd oma perearsti abiga. Sellel visiidil küsib ta MRI -d. Nüüd on
ta jõudnud kaugele ... aga tema ainus tõeline probleem (muidu ütleb ta, et oleks suurepärane !!) on see, et tal on
sünnist saati olnud ebaregulaarne südametegevus ja viimasel ajal on see tõusnud veidi rohkem kui tavaliselt. Ma
ei tea, kas tema kehakaalu langus vallandab tema ebaregulaarse südamelöögi või põnevuse sellest elumuutvast
sündmusest või mis seda kindlasti teeb, ma tean ainult, et tahan, et see oleks tema jaoks liiga fikseeritud. Nüüd
on tal saatekiri kardioloogi vastuvõtule seoses tema südamelöökidega jne. Ka hiljuti muutus tema värv veelgi
paremaks, tal on rohkem punast/roosilist nägu, ka tema ringlus tundub veelgi parem. Noh, see on kõik, mida ma
praegu saan ... Rahu 1 ”Vabadus

„Noh, Rick ja Jindrich, minu raske töö ja pühendumine RSO -le on lõpuks vilja kandnud. Olen jälginud Ricki ja
Phoenixi pisaraid alates 2004. aastast ning uskusin kohe õli ravivõimetesse. Ma levitasin sõna ja seisin selle
taga 100% isegi siis, kui inimesed naersid ja mind hulluks nimetasid. Olen nüüd ravinud 3 terminaalse vähiga
inimest ja oma viimast patsienti, kellele võlgnen palju tänu selle eest, et ta tegelikult läbis meditsiinisüsteemi ja
keeldus igasugusest ravist ning dokumenteeris, et ta kasutas oma vähi raviks RSO -d ... tema mõlemad kopsud
olid vähki täis ja nad andsid talle 3 kuud elada, kui ta esimest korda diagnoositi ... 5 kuud tagasi. Täna on ta
ametlikult vähivaba ja kaalus tegelikult 27 kilo. Vähiarstid on hämmastunud tema imelisest paranemisest vaid 5
kuuga, vaevalt nende abiga, ja ütlevad tegelikult, et ta on tervislikum kui praegu. Lol, ta sõi haiglas arstide ees
õli ja kandis ringi Weedi maailma ajakirja, milles oli Phoenix pisarate artikkel, mis näitas seda kõigile teistele
patsientidele ja levitas sõna RSO kohta. Varsti on mul koopiad kõigist haigla dokumentidest, mille kohaselt
RSO ravis tema vähki ... seal on paberil kirjas, et ta kasutas raviks kanepiõli.  Ma koostan talle võimalikult
kiiresti loo, et aidata seda sõna võimalikult palju levitada. Ma tean ka umbes 25 inimest, kes on näinud RSO
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imetegevust paljude erinevate haiguste puhul ja töötavad nüüd ka enda ravimise nimel. .. sõna on väljas !!!! : )
Tervendatud ja peagi paljude teiste nimel minu piirkonnas tahaksin tänada teid, poisid, jätkuva raske töö ja
pühendumise  eest  imerohu  taasavastamisele  ...  Te  olete  elupäästjad  ...  Sõna  otseses  mõttes  !!  RAHU  JA
ARMASTUS PA -lt ”Steve

"Tere, ma pean teile rääkima loo eile juhtunud imest. Mul on sõber ja tema nimi on Shannon O'Brien. Ta on 17
-aastane aju vähi ellujäänu. Tal on juba aasta aega kasvanud kasvaja, mis ei tööta. See oli kasvanud peaaegu
kogu aju suuruseks. Jagasin temaga RSO -d ja eile näitasid tema MRI tulemused, et kasvaja on vähenenud
peaaegu poole võrra. Ta on seda võtnud alates 14. veebruarist. Sa pead aru saama, et see oli tervitus Maarja.
Olen nii tänulik, et mu vaim leidis teie loo ja sain selle edasi anda. ” Nadine

"Mu sõber on soolevähist täielikult paranenud, nelja nädala jooksul pärast kanepiõli võtmist. Arstid kratsivad
pead, nad ei saa sellest aru. See mees pidi 12. oktoobril läbima radikaalse operatsiooni, tal oli 10% võimalus
operatsioonist välja tulla. 1. novembril andsid arstid talle tervisekontrolli.  Need on samad arstid, kes ütlesid
talle, et ta poleks jõulude nägemiseks elus. Halleluuja. Kiitke isandat selle äärmiselt tervendava taime siia maa
peale panemise eest, et tervendada kõiki, kellel on piisavalt usku selle kasutamiseks. SEE TÖÖTAB." Sherrie

"Noh, ma tunnen end paremini. Olnud RSO -s umbes 30 päeva ajukasvaja ja diabeedi korral. Mu veresuhkur
langeb. Lõpetasin insuliini 2 päeva tagasi, sest veresuhkur langes liiga madalale. ” Jeff

“See puhastas ka teise sõbra rinnavähi staadiumi 1. Läks golfipalli suurusest kasvajast hernega väiksemaks kahe
nädalaga. 0,4 g kaks korda päevas, toorõli. Teine nahavähiga sõber eemaldas selle paikse lahusega, mis hõõruti
otse nahale.

Ma  olen  vabanenud  infektsioonist  ja  tursetest  halvas  hambas,  puhastanud  kopsud  pärast  astmahoogu  ja
eemaldanud nahalt kaks hämmastavat täppi, mis võisid olla või mitte olla vähid ... pole seda kunagi kontrollinud
ja see on läinud ... oeh. Keemiat, kiirgust, kõrvalmõjusid ega probleeme. ” Bruce

"Kasutasin õli,  mille  tegin  ise  Ricki  videojuhiste  järgi,  ja  ravisin end välja  4.  etapi  hajusast  suurest"  B "-
rakulisest lümfoomist, mis on väidetavalt" ravimatu "follikulaarvähk vaid 58 päevaga !! Sellest ajast alates olen
jätkanud õli  valmistamist  endale ja  teistele  ning näinud üle  10 kinnitatud  kopsu-,  rinna-,  eesnäärme-,  aju-,
käärsoole-,  leukeemia-,  kõhunäärmehaiguse  juhtumit,  patsiendid  ravivad  end  tumeroheliste  õlidega  !!  Ma
valmistan  õli,  kasutades  mõlemat  lehte  ja  lilli,  kuna  AINULT  rohelistes  lehtedes  leidub  põletikuvastaseid
ühendeid! Kaotasin kogu jämesoole 1992. aastal. Mul on 20 aastat tehtud peensoolest “kott”, mis töötab nagu
tavaline torustik, mis oleks pidanud 7 aastat tagasi ussima! Minu gastroenteroloogi sõnul PAMFis; ta arvestab
raske  kannabinoiditarbimisega  terves  „kotikeses“  paremas  vormis  kui  20  aastat  tagasi  päeval,  mil  see
esmakordselt  sisse  pandi.  "Ta  on  kuulnud  samu  tulemusi  paljudelt  teistelt  kannabinoide  kasutavatelt
patsientidelt ja soovitab seda nüüd oma patsientidele!" Craig

“Whoot Whoot, Rick Simpsoni õli on hämmastav !! Täname, et jagasite kogu maailmale, kuidas seda imelist
ravi kõigile teha. Panin oma sõbra Carmeni õli võtma, kui tal diagnoositi Hodgkini lümfoomivähk. Ta on juba
aasta VÄHITASUTA !!! Ja minu Addisoni tõbi on kadunud ja sellest pole jälgi ning arstid ei oska seletada,
kuidas ja miks, kuna seda pole KUNAGI varem juhtunud. AGA saan ja teen !!! Kanep ravib !!! ” Amy

"Tere, ma mõtlesin, et jagan teiega häid uudiseid. Vähihaige, kellest ma teile varem rääkisin, on hiljuti läbinud
CAT -skaneerimise. Kasvajaid ei esine !!! Tema rinnal oli kasvaja, mis oli umbes pesapalli suurune. See ja
teised kasvajad on täielikult kadunud! Ainus, mis järele jääb, on mõni armikude. Tema ja mina kiidame Jumalat
selle imelise ravimi eest. Kanep, vinge taim, kingitus, mille on meile kõigile andnud Jumal. Me kõik peaksime
tänama Rick Simpsoni ja tema tehtud ohverdusi, et teadvustada inimestele, mida Jumala taim suudab. Patsient
on kaotatud 40 kilo tagasi võtnud. Ta näeb tervem ja parem välja, kui ma kunagi näinud olen. Olen 100% kindel
ja tõeline usk, et Rick Simpsoni õli, kui seda õigesti teha ja kasutada, võib vähki ravida. Nüüd, pärast 12 aastat
selle haigusega võitlemist, see patsient on vähivaba. Selle eest saame oma au anda ainult Jumalale.

Aitäh  veelkord  Rick,  et  sa  oled  standup mees,  kes  tõi  inimeste  jaoks  väga  suuri  ohvreid.  Juba  aasta  olen
levitanud sõna, mida RSO suudab. Nüüd olen 100% kindel, et kõik, mis teie videotes öeldi, on tõeliselt sinine.
Võtan vastu teise astme vähihaige ja olen väga kindel, et ta saab vähem kui aasta pärast vähivabaks. Jätkan selle
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sõna levitamist nii hästi kui suudan. Samuti aitan nii palju inimesi kui saan. Tõde võidab. Tänan teid kõige eest,
mida olete teinud ja mida teete siiani. Lugupidamisega, kasva jumalanna "

"See  ravi  on  reaalsus  KOHE.  Nad  ütlesid  emale,  et  ta  oli  eelmise  aasta  detsembris  neljanda  staadiumi
kopsuvähk. 14 kuud hiljem näeb ta välja ja tunneb end paremini kui aastaid! Tänan teid, et teil on pallid oma
veendumustele kindlaks jääda. ” CK

"Dr. Rondeau ütles  mulle  enne jõule,  et  see must  laik mu seljal  on melanoom.  Läksin tema juurde  pärast
verejooksu algust. Tulin koju ja hakkasin pungaõli selga panema ning hakkasin ühtlaselt ka õli sööma. Kulus
vähem kui 2 nädalat ja koht seljal sai selgeks ning jätkasin umbes 2 untsi õli söömist. Vaevalt märk seljal ja
tunnen end fantastiliselt.

Philipil oli ka aastane kontroll ja ta on juba üle aasta olnud vähivaba. Nii et nad nimetavad seda vähivabaks. Ta
ei pea arsti külastama vähemalt 3 aastat. TEMA EI VÕTNUD KEMOT JA EI KIIRGUST, TEGI 4 UNTSI
KANEVIÕLI JA SÖÖB IGA PÄEVA VEEL. MITTE INIMESED LÖÖVAD PÕHJAVÄHKI. RICK on meie
kangelane. ” Flöödipuu

„Me tegime mu poiss -sõbraga hiljuti teie õli ja pakkusime seda heale sõbrale, kellel oli jalal halva välimusega
melanoom. Me selgitasime, kuidas teie õli kasutada, ja just eile helistas ta, et hüüda oma üllatusest, et see on
täiesti kadunud! Värske uue naha kasvu all. ” Gwendolyn

„On raske uskuda inimestele, kellel pole olnud võimalust saada haridust kanepiõli tervendava jõu kohta ... Ma
elan piirkonnas, kust Rick Simpson on pärit, ja me oleme näinud tervendavat jõudu 10 aastat. See ravib vähki,
diabeeti, lihashaigusi, hambavalu, eriti imevahend põletuste vastu (seda peab nägema, et seda uskuda).

Siiani pole midagi, mida oleksime näinud, et see ei töötaks, kui seda korralikult ja regulaarselt võtta. Eriti hea
nahavähi,  iivelduse,  kõhukrampide ja mis iganes vaja. Head und. Miski ei leevenda stressi elu kanepiõli  ja
enamik meie sisemisi probleeme on põhjustatud stressist. Nii et sa oled valmis. Palju õnne kõigile. See tõesti
toimib, peate lihtsalt seda usaldama. Usaldage Jumalat ja Rick Simpsoni. ” Terry

"Ma tean ainult seda, et olin valmis minema, ei suutnud seda enam taluda, panin oma loo siia ja mu ingel astus
üles ja haakis mind RSO õli külge. Olin söömise lõpetanud ja vaid mõne riisisuuruse õliga tundsin muutust enda
sees.  Enne  seda  oli  mu elu  soojenduspadjaga  diivanil  ja  hoidis  jooke  alla.  Kuid  teisel  päeval  olin  üleval,
jääkastis,  otsisin midagi süüa, käisin duši all.  Mõne jaoks pole see suur asi,  kuni saabub aeg, mil  te ei saa
piisavalt kaua duši all seista. Jäin selle juurde, võtsin kaalus juurde, hakkasin uuesti elama, saades tõesti oma
elu tagasi. Kahju ainult, et ma sellest enne operatsiooni ei teadnud. 56, valge emane rinnavähi ohver Kathleen ”

“Mu sõbra emal oli 3 korda rinnavähk. Ta kasutas regulaarselt  marihuaanat,  kuid arst käskis tal seda mitte
kasutada, kui ta läbib keemiaravi. Ta kuulas oma arsti ja lõpetas marihuaana kasutamise, kuid ta ei paranenud
kunagi. Kolmandal korral, kui see tagasi tuli, ignoreeris ta arsti ja kasutas kogu ravi vältel marihuaanat ning
kasutab seda jätkuvalt Rick Simpsoni õli ja söödavate vahendite kaudu. Ta on juba 5 aastat vähivaba ja tal pole
mingeid märke selle taastumisest! ” Duane

„Ma pean lihtsalt jagama seda suurepärast uudist teie ja teie järgnevate inimestega ... Mu naise töösõber ütles
talle paar kuud tagasi, et tema mehe kõhunäärmevähk on teist korda tagasi tulnud, mu naine ja mina teadsime
teie RSO -st juba nii, et pani need oma saidile, et selle kohta rohkem teada saada jne. Noh, ta alustas sellega
kohe ja läks eile haiglasse oma viimaste testide tulemuste saamiseks, haigla ütles talle üsna palju, et ta vajab
uuesti keemiaravi, aga mis tegelikult juhtus, kui nad tulemusi vaatasid, on see, et vähk oli kindlasti muutunud
palju väiksemaks, kui see oli, kui nad esimest korda märkasid, et see on tagasi tulnud, peaaegu kadunud. Nad
olid hämmingus, kuidas see võis kahaneda (nad peaksid siis õppima tundma kõiki ravimeid, eh, mitte ainult
mürgiseid). Nad ütlesid, et tahavad järelejäänud eemaldada aga ma soovitasin tal jätkata samade annustega,
mida ta tegi varem, sest see on ilmselgelt positiivselt mõjunud ja mitte vaevata laskma neid lihunikke kuhugi
enda lähedale. Mul oli aga rõõm seda uudist kuulda ja ei jõudnud ära oodata, millal teile sellest teada anda. :)
”Mark

- Hästi tehtud, Mark, minge patsiendi enesetunde juurde, skaneerimine pole enamikul juhtudel vajalik. Tundub,
et kui ta sööb kuue kuu jooksul 120–180 g, pole tal palju muretseda. JB
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"On tuhandeid dokumenteeritud tõendeid selle kohta,  et see tõepoolest  ravib vähki inimestel,  kes keeldusid
arstidega tegelemast, ainult õli. Mul oli 4. astme vähk. Mul oli elada jäänud vaid 3 kuud ja see oli 14 kuud
tagasi. ” Tom

„Et teile teada anda, siin on värskendus minu onu Tomi kohta. Tema uus PSA tase on 0,1 ja stabiilne. Täname,
et andsite meile teadmisi, et päästa tema elu. Ta oli eesnäärmevähi neljandas staadiumis. Ootame iseloomustust
tegema. Jumal õnnistagu sind." Sherri

"Pärast  haavandilise  koliidi  ja  vähktõve  paranemist  on  minu  gastroenteroloogil  nüüd  KÕIK  patsiendid
kanepitooteid  kasutanud,  sest  need  on  kõige  võimsamad  põletikuvastased  ained,  mida  ta  teab  ...  ja  need
toimivad paremini kui ükski ravim, mida ta saab ette kirjutada !!!" Craig

"Ma tean, et see ravib vähki ... ma ravisin oma ema kolm korda ja ta on nüüd vähivaba." Mc Jay

„Kallis Lara, ma tahtsin sulle lihtsalt väga kiiresti sõnumi saata, et tänada sind kõige eest, mida sa teed. Olen
teie lehte jälginud umbes 6 kuud. (Vabandust, see on esimene kord, kui me räägime. Ma arvan, et ma pole eriti
suur jutumees.) Kuigi ma ütlen teie lehel väga harva midagi, olen teie tehtud uurimistööd väga hinnanud, sest
see viis minuni tegelen oma uurimistööga. Üks asi, millest ma teie postitusi esimest korda jälgima hakates teada
sain, oli see, kuidas kanep võib vähki ravida. See tabas mind koju, sest mu ema on juba umbes aasta olnud väga
haige kõhunäärmevähiga.  Ta oli mõnda aega tõesti halb ja me olime väga hirmul, et ta ei pääse läbi. Ühel
päeval lugesin teie postitust kanepiõli kohta ja otsustasin emalt küsida, kas ta seda prooviks. Ta polnud kunagi
varem kanepit tarbinud, kuid sel hetkel oli ta valmis kõike proovima. Kuna me elame Lõuna -Californias, sain
ma tellida talle  kohalikust edasimüüjast  3 -kuulise kanepiõli.  Mõtlesime,  et  lõikame keemia mõneks kuuks
välja, et näha, kas kanep toimib iseenesest. Hämmastaval kombel oli näha, et ta paraneb kohe. Ta tundis end
paremini, suutis paremini süüa, tal oli rohkem energiat, kuid ta sai korralikult magada ilma pideva ärkamiseta.
Ta suutis esimest korda isegi mööda tuba kõndija abita kõndida. kuud. Vaid paar päeva tagasi viisime ta eriarsti
juurde, et näha, kui palju vähk on vähenenud. Tänasest on ta seda õli võtnud 2 kuud ja 2 nädalat ning mul on
hea meel teatada, et tema vähk on peaaegu täielikult kadunud. Arst ütles, et see oli vaid 5 % suurem kui kunagi
varem. Kui ma talle rääkisin, kuidas see juhtus, ei suutnud arst seda uskuda. Ma tõesti arvan, et aitasite mu
emade elu päästa.  Võitlus  pole veel lõppenud,  kuid peaaegu lõppenud ja nüüd on see täiesti  võidetav.  See
sõnum on minult ja kogu mu perelt ... Tänan teid selle eest, mida teete Lara. Täname teid kogu südamest. ♥
”Dean

„Kallis  CureYourOwnCancer.com, lugesin mõni aeg tagasi  Rick Simpsoni õlist  ja otsustasin proovida seda
teha. Olen marihuaanat kasvatanud väga pikka aega. Kasutasin mõnda oma parimatest pungadest ja valmistasin
esmaklassilist kanepiõli. Ma proovisin seda ja ei suutnud seda uskuda. See oli nii võimas, et mul polnud midagi
sellist.

Pärast proovimist teadsin ma patsienti, kes oli sel ajal umbes 11 aastat võidelnud vähiga (Hodgkini lümfoom).
Pakkusin,  et  olen  tema  meditsiiniline  marihuaanahooldaja  ja  varustan  teda  õliga  tasuta,  kuni  ta  võtab  õli
soovitatud viisil. Tol ajal oli ta mulle rohkem kui vähem võõras. Olin temaga kohtunud umbes aasta varem
kaastundeklubi koosolekul ja sain siis teada, et tal on vähk. Tahtsin tõesti näha, kas õli võib vähki ravida, nagu
on mainitud Rick Simpsoni raamatus “Run From the Cure”.

Niisiis, pärast selle patsiendiga kontakti saamist ja talle pakkumise esitamist esitasime oma riigile korralikud
paberid ja alustasime ravi. Me seadsime selle sinna, kus ta taimede valduses oleks, nii et lõpuks saaks ta endale
õli anda. See oli ka kokkuleppe osa, et ta õpib ennast aitama. Alustasime ravi. Algul oli tal raske, sest õli oli nii
võimas ja kolm korda päevas selle võtmine võib olla üsna keeruline.

Kolme  kuu  pärast  hakkas  väga  kasvaja  rindkere  ülaosas  kahanema.  Viie  kuu  pärast  oli  kasvaja  täielikult
kadunud. Seejärel läks ta CAT -skaneerimisele. Tulemused tulid tagasi, et ta on vähivaba! Arstid on püüdnud
tema vähki ravida vähemalt 11 aastat. Keemia, luuüdi siirdamine jne. Selleks kulus vaid umbes kilo lisatasu
kanepiõliks muundatud punga. Tal on enne ja pärast CAT -i skaneerimise tulemused kettale (antakse meile
varsti).  Ta  on  tulnud  ette  ja  rääkinud inimestega  avalikult.  Tegelikult  on  ta  nüüd hooldaja,  kes  aitab  teisi
patsiente tervendava kanepiõliga!
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See lugu on tegelik asi, ei BS Mul on kaks videot (mõlemad paremal), mis on tehtud kohalikus kanepilaagris.
Üks video on lihtsalt  minu patsient.  Teine video on minu patsiendi  ja  teiste  patsientide  tunnistused.  Minu
patsient ja mina anname Jumalale au selle ime eest. Lugupidamisega, GrowGoddess ”

"Aasta tagasi ütles mu onkoloog, et võtame varsti haiglaga ühendust, käärsoolevähk oli tagasi mu kopsudes ja
käärsooles, eemaldati käärsoolest 09. kui ma avastasin kanepiõli, hakkasin õli võtma samal päeval kui keemia.
Minu kasvaja marker oli 17,6. Pärast ÜKS ravi (ja 2 nädalat õli) oli mu kasvaja marker 10,6. Eelmisel reedel
pärast 2 ravikuuri ja 5 nädalat õli oli mu kasvaja marker 4,8. Mu õde ütles mulle, et ta ei tea, mida ma teen, kuid
see keemia ei pidanud neid tulemusi andma. Tunnen end paremini kui üle pika aja. ” Diane

"Ma proovisin seda, mul oli käärsoolevähk, vähk on kadunud !!!" Jean

„Kallis Rick, kuigi ma ei tunne sind isiklikult, tunnen, et oleksid peaaegu minu pere liige, kui tähtis on sinu roll
olnud juba minu ja minu perekonna elu jaoks!

Mul pole kunagi piisavalt sõnu, et tänada teid pühendumuse eest aidata kogu inimkonda täiesti isetul eesmärgil.
Ma elan Sloveenias ja kuulsin, et olete kuu lõpus siin ja ma ei jäta kasutamata võimalust tänada teid isiklikult, et
suruda oma kangelase kätt!

Minu tüdruksõbranna emal  on peaaegu 3 kuud tagasi  diagnoositud neljaastmeline väikerakuline  kopsuvähk
(kasvaja, mis on suur nagu tennisepall paremas kopsus, 2 metastaasi maksas ja lümfisõlmedes). Vaid mõni kuu
enne  seda,  kui  mul  oli  suur  õnn  kohtuda  teie  videoga  „Run  From  the  Cure”,  ja  isegi  kui  ma  teaksin
meditsiinilise marihuaana paljudest eelistest,  olin ma šokeeritud teie filmis tehtud paljastusest ja mäletan, et
mõtlesin „kui juhtub, et mul on vähkkasvaja, lähen kindlasti õli järele. ” Siis ei juhtunud see minuga, vaid mu
tüdruksõbra emaga, tõeliselt erilise inimesega, keda ma alati armastasin, lisaks sellele, et ta on mu tüdruksõbra
ema!

Seega otsustame kohe tegutsema hakata ja mul oli õnne leida kogu tooraine ravimi valmistamiseks! Kuigi ta oli
avatud ideele õli võtta, alustas ta ka keemiaraviga, sest tol ajal oli ta nii hirmul, et teeb kõik, et sellest jamadest
haigusest vabaneda.

Nii et alguses alustas ta kemoteraapiast  ja ülejärgmisest  päevast ka õliga. Ta nägi suurepärast kemo-vastast
toimet juba tund aega pärast esimese õliannuse võtmist. See oli uskumatu, kuigi teadsime, et õli tõenäoliselt
töötab, kuid me ei oodanud nii kiiret paranemist! Pärast 24 -tunnist pidevat oksendamist ja tundmist, et ta on
suremas,  hakkas  ta  end  igast  vaatenurgast  paremaks  tundma  (iiveldust  enam ei  olnud,  suus  polnud  halba
maitset, suur söögiisu, suurepärane uni jne) ja ta muutus aina paremaks ja parem kuni järgmise keemiani.

Pärast  kolme  keemiaringi  ja  35  ml  õli  tehti  talle  esimene  kompuutertomograafia  ja  tulemused  olid  tõesti
julgustavad,  kopsudes  olnud  suur  kasvaja  oli  nüüd  pool  sellest,  mis  oli  eelmisel  kompuutril,  ja  kahest
metastaasist ainult üks jäänud ja see oli väiksem!

Sel perioodil hakkasin ka palju uurima endokannabinoidsüsteemi ja kannabinoidide omadusi. Ja on uskumatu
näha, kui palju selleteemalisi uuringuid, uuringuid ja katseid on olemas, ja tundub tõesti, et kogu teadus toetab
seda, mida avastasite  peaaegu juhuslikult.  Hiljuti  isegi Ameerika Riiklik Vähiinstituut  avas oma veebisaidil
jaotise „kanep ja kannabinoidid” ning vaid kuu aega tagasi uuendati seda paljude dokumentidega THC ja vähi
kohta.

Põhjus, miks ma sooviksin teiega isiklikult kohtuda (peale selle, et ma pean teid tänama, nagu te väärite) on see,
et mul on vaja abi, et veenda oma tüdruksõbranna ema sellest tühisest keemiast loobuma, mis isegi siis, kui ta
saab ravi vähk, kahjustab teda tohutult!

Olen arvutanud, et selle kuu 15. päeval on ta 60 ml hoolduse lõpetanud, kuid 27. päeval peaks ta minema 5.
keemiaringile (millele järgneb isegi 6.!).

Nii nagu saate aru, tahan vältida, et ta läheks keemiale, kui ta võiks juba vähivaba olla! Probleem on selles, et
väikerakuline kopsuvähk reageerib kemoteraapia alguses hästi (või vähemalt  nii väidavad arstid), nii et nad
ütlesid talle, et see pole tõesti nii üllatav, kui häid tulemusi ta oma viimasel kompuutertomograafil tegi ...
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Soovitasin tal teha veel üks kompuutertomograafia, et minna viiendaks keemiaks, et olla kindel, et ta ei tee
kehal puhast keha. Ta nõustus, kuid siiski tean, et ta kardab arstide väidetele vastu minna ...

Mõtlesin,  kas  võib -olla  oleks  võimalik  teiega  enne kongressi  ja  enne  tema viiendat  keemiaringi  isiklikult
kohtuda. Olen kindel, et ta on teiega kohtumisel entusiastlik ja tõenäoliselt suudate leida õige argumendi ja anda
talle õige stiimul kemoteraapiast loobumiseks!

Kujutan ette, et olete ilmselt igasuguste abipalvetega üle koormatud, nii et ma saaksin täiesti aru, kui teil pole
aega ja energiat või isegi soovite osaleda igas isiklikus kurvas loos, mida teie teel kohtate ... Ja sõltumata teie
võimalustest isiklikult kohtumiseks olen alati lõputult tänulik selle eest, mida olete minu ja kogu maailma heaks
teinud!

Tänan teid kogu südamest. Soovin teile kõike head teie eluks ja loodan, et ühel päeval saate ka naasta normaalse
elu juurde normaalses maailmas! Austus, xxx

PS Kui soovite selle iseloomustuse postitada, tehke seda julgelt, kuid ärge märkige ega kasutage minu nime,
sest me kasutame endiselt õli ja elame endiselt keelustavas riigis, nii et ma ei saa endale lubada vahelejäämise
ohtu. Hoian teid igal juhul kursis ravi väljatöötamisega ja annan teile hea meelega täieliku hea loo.

„Xxx, kui ta saab, peaks ta kuue kuu jooksul kiiremini sööma 120–180 g kõrge kvaliteediga õli. Enam pole
kemoteraapiat ega võimalusel enam kompuutertomograafiat - need on mõlemad kantserogeensed ja levitavad
vähki veelgi. Tehke suposiite, milles on 0,2–3 g õli (sulatage kakaovõi, lisage õli, segage, valage vormidesse,
laske toatemperatuuril jahtuda) ja laske tal kasutada neid kaks või kolm korda päevas lisaks õlile, mida ta sööb (
kui ta võib seda võtta, kui mitte, siis vähendage veidi suukaudset annust). Samuti peaks ta õli mitu korda päevas
aurustama - köhimine aitab kopse puhastada ja hiljem köhib ta ka kasvajad välja.

Mis puutub teiega isiklikku kohtumisse, siis oleme selle üle väga rõõmsad, kuid tavaliselt teeme väga lühikese
protsessi nendega, kes soovivad keemiaravi võtta, me ei raiska enam aega nende veenmisele, otsus on nende
otsustada. Meie seisukohast on kogu vajalik teave meie saidil ja Ricki raamatutes. Kui keegi tuleks ja ütleks, et
soovib õli keemiaga võtta, siis me isegi ei tarniks neile õli, keegi teine  sööb seda hea meelega ilma surmava
keemiata.  Iga  ratsionaalne  inimene  peab  teadma,  et  mürki  võtta  ei  ole  hea.  Õli  saab  ilma  keemiata  palju
paremini hakkama.

Igatahes, mida rohkem kemoteraapiat ta võtab, seda rohkem õli ta peab kahjustuste kõrvaldamiseks sööma - kui
ta keemia üle elab, muidugi, et te ei tea kunagi ette ja iga süst võib jääda viimaseks. Kahju, et nii ütlen, aga nii
see on.

Niisiis, kui ma seda vaatan, peaks ta naela naelutama ja hoiduma arstidest ja nende ravist nii palju kui võimalik.
Ta peaks tõstma oma keha pH -d,  sööma iga päev kahe õuna seemneid ja seejärel  sööma õli,  võtma seda
ravimküünaldeks,  aurustama õli  ja  võib -olla  ka kasutama seda paikselt  rinnal  alkoholitinktuuris  või  segus
kanepiseemnetega. õli vms. Parimate tulemuste saamiseks järgige lihtsalt meie saidil ja Ricki raamatus toodud
juhiseid. Vaadake ka Ricki Youtube'i videoid - kuulete peaaegu samu lauseid, mida kuuleksite temalt või meilt
isiklikult, sõnum jääb samaks - ja see on "Hoia eemale keemiast ja kiirgusest" nii palju kui võimalik. Parimate
soovidega, Jindrich Bayer ”

„Teismelisena keemia läbinud inimesena võin teile öelda, et see pole jalutuskäik pargis !!! Seda tundes võin
teile öelda, et me püüame leida ravi ja miks mitte proovida teha kõik, et seda vähem valusalt leida. Mürgi
tapmiseks mürgi andmine ei ole alati lahendus, proovige looduslikku ravi ja vaadake, mis juhtub. ” Constance

„Me peame nägema mõningaid tõelisi muutusi ... ja vanemaid ei tohiks sundida oma lapsele mürki süstima
(keemia)!  Kui  inimesed  tegelikult  teaksid,  mis  keemia  on,  arvaksid  nad,  et  pumbavad  selle  oma kehasse.
Rääkimata sellest, kui teil veab ja võitlete vähiga kemo kõrvalmõjude eest! See on rõve! Aeg äratada Ameerika
ja maailm! ” 46/7 Võitlus ravi nimel

"Tere Jindrich, eile lõpetasin Ricki raamatu lugemise. Hea kraam! Ausalt, ma tõesti ei vaja rohkem tõendeid õli
tõelise võlujõu kohta!
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Olen  teinud  ka  mõningaid  katseid  ja  avastan  iga  päev  midagi  uut,  mida  see  ravim  suudab!  Hämmastav!
Kahjuks, kuigi olen veendunud ja isegi kui mu tüdruksõber on veendunud, ei suuda tema ema kuidagi kuidagi
täielikult lahti lasta ... ja siiski pole ta kindel, kas loobuda nõmedast keemiast ...

Püüan pidevalt välja tuua häid argumente, kuid ma ei suuda tema eest otsustada! Ta on vähihaige ja ta on ainus,
kes saab otsustada, mida oma eluga peale hakata.

Ma tean, et ta saab lõpuks terveks, sest me paneme talle nii palju õli sisse, et tal on võimatu surra. Kuid ikkagi
tunnen, et nende kuradi kemikaalidega on nii rumal ja ohtlik mängida, eriti kui teil on juurdepääs loodusravile,
mis on tõestatud vähktõve ravimiseks!

Lugesin teie kogemusest vähktõve ja meditsiinisüsteemiga ... Mul on tõesti kahju teie kaotuse pärast ... ja nüüd
mõistan paremini teie suhtumist traditsioonilisse nn meditsiinisse! " Luigi

- Tere Luigi, tänan teid toredate sõnade eest raamatu kohta ja kahju, et peate selle läbi tegema. See on tema
enda valik, millise ravi ta valib, aga ma ei läheks kemo lähedusse - lihtsalt lugege mu ema lugu tema jaoks, võib
-olla mõistab ta,  et mürgi võtmine pole kunagi hea mõte,  eriti  kui see pole põhjendatud ega vajalik.  Naise
võimalused kemoteraapiast ellu jääda paranevad tunduvalt, kui ta õli võtab, kuid miks jälle kahjustada tema
haiget keha? Sellel pole üldse mõtet. Parimate soovidega, Jindrich

„Sõber istus mulle umbes kaks ja pool aastat tagasi Run From the Cure'i vaatama, arvates, et see võib aidata mu
psoriaasi. Tegime õli koos- esimene kord mõlemale- kolme nädala jooksul, mu naastuline psoriaas oli kadunud.
Olen sellest ajast alates õli valmistanud ja alla neelanud. Kui ma neelan iga päev ja määrin õli paikselt öösel
juhuslikult  esile kerkivatele üksikutele kohtadele,  on psoriaas väga kontrollitud ja peaaegu nähtamatu.  Selle
kogemuse tõttu hüppasin kahe jalaga sisse ja oman nüüd esimest täielikult  riikliku litsentsiga meditsiinilise
marihuaanaäri Colorados. Aasta pärast minu äritegevust diagnoositi mu isal IV staadiumi melanoom- see oli
levinud  tema  kopsudesse  ja  maksa.  Tema  onkoloog  andis  talle  3  kuni  12  kuud  ja  käskis  tal  olla  valmis
haiglahoolduseks.  Alustasin teda kohe RSO -režiimiga ja viis  kuud hiljem oli tema vähk kadunud. Läinud.
Lihtsaim asi maailmas! Aitäh Rick, selle hämmastava ravimi maailmale taas tutvustamise eest! :-) ”Erica

"Kanepiõli ravib vähki. Olen 3. astme rinnavähiga patsient ja kasutan õli enda raviks. ” Adele

"Ei kemot, ei kiirgust ... RSO ja dieedi muutmine ... RSO ravis mu maovähi ilma selle jama ..." Dale

"Sain hakkama, manustasin selle oma 18 -aastasele pojale ... Praegu pole vähktõbe. Ma võlgnen teile tohutult
tänu Rick Simpson. Minu pojal diagnoositi oktoobris sünoviaalne sarkoom pärast kasvaja eemaldamist enne
biopsiat ... Öeldi, et vähk on endiselt olemas ja võis levida kopsudesse agressiivse vähitüübi tõttu ... Viimane
testitulemused, ei leia nad oma hämmeldusest jälgi ... Kanepiõli oli üks paljudest asjadest, millega ma teda
peaaegu kohe pärast diagnoosi panin. ” Amanda

"Minu lähedasele sõbrale anti ajukasvajavalu korral morfiini. Morfiin ise põhjustas sõltuvust, võõrutusi ja tegi
asja kasutamise ajal ainult hullemaks. Kanep ise oli see ravim, mis leevendas võõrutusnähte, depressiooni, valu
ja vähki. Teie sõnum päästis mu sõbra. ” Jasper

"Ma olen õli pärast nii põnevil. See viimane kuu oli esimene kord, kui ma sellest lugesin või kuulsin. Ma olen
vaimustuses ... Härra Simpson, paljud meist tänavad teid omakasupüüdmatu ja armastava töö eest, mida olete
teinud kogu inimkonna heaks. Teie olete minu määratlus humanitaariks !!! Olen olnud vabatahtlik Hospice'is
alates  1998. aastast,  olen näinud paljusid kannatamas  ja  lahkumas,  isegi  süles.  Mõelda,  et  nii  palju  sellest
kannatusest oleks saanud leevendada, on sõna otseses mõttes meeletu ... ”Cindy

- See on kindlasti nii, eriti kui mõelda, et kogu teave Rick Simpsoni õli imeliste tervendavate jõudude kohta on
tõene. Õigesti toodetud ja kasutatud õli võib tõesti ravida vähki, diabeeti ja tuhandeid muid haigusi. See võib
tõesti aidata valu, mida morfiin ei puuduta. See tõesti noorendab keha ja taaselustab lihaseid. Sõna meeleheitlik
ei kirjelda seda täielikult, ma arvan. JB

“OMG.  Sain  just  sõna  kelleltki,  kellele  ma  annan  Phoenixile  pisaraid,  kellel  oli  ja  ma  mõtlen,  et  tal  oli
neeruvähk. Pärast õli võtmist 90 päeva jooksul näitab uusim PET -skaneerimine, et kasvajad on kadunud. See
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on imeline. Olen näinud, kuidas Phoenix Tears ravib paljusid, sest olen sellega töötanud. Tänan, et aitasite mul
aidata teistel paraneda. ”

- Õnnitleme ja täname, et aitate teisi, Gregg. Enam pole skannimist, ainult õli. Skaneerimine on kantserogeenne,
see võib põhjustada vähi taastumist ja kes seda soovib? JB

„Tere kallid armsad Rick Simpson ja Jindrich Bayer, ma loodan, et teil on kõik hästi ja õnnelik. Arvestades e -
kirjade koguseid, mida peate saama, olen kindel, et te ei mäleta mind kuude eest, nii et lisasin meie varasemad
kirjavahetused.

Ema on elus ja väga terve! Ütlemine, et oleme nii tänulikud, on alahinnatud.

Diagnoosimisel  veebruaril  2012  (4.  astme  pankrease  adenokartsinoom  koos  metastaasidega  maksas  ja
kopsudes) oli  tema prognoos 3 kuni  6 kuud, eeldatavalt  tõsine tervise halvenemine selle  aja jooksul.  Selle
asemel on ta 10 kuu pärast elus, õnnelik ja terve.

Ma tean, et te mõlemad olete keemia vastu ja meie ka ... Aga kui nad ütlesid, et 3 kuud, siis viskasime KÕIK
selle kallale, kaasa arvatud keemia ja kohe RSO käivitamise. Meile on öeldud, et keegi ei jää nii terveks kui
ema Gemzari kemoteraapias nii palju kui ta sai. RSO pidi selle aja jooksul ta tervena hoidma.

Chemo  peatus  6  nädalat  tagasi,  kui  otsustas,  et  tunneb  keemiakahjustuste  algust.  Ta  on  nüüd  6  nädalat
keemiaravist eemal olnud ja tunneb end suurepäraselt.

Pärast diagnoosimist 2012. aasta veebruaris, pärast esialgset kogunemist, on ta võtnud grammi RSO päevas
(kokku umbes 300 grammi).

Viimane  esmaspäeval  12-17-12  tehtud  skaneerimine  näitas  rohkem  kasvaja  kokkutõmbumist,  sealhulgas
dokumente, et mõned kasvajad olid CT-skaneerimise abil visualiseerimiseks liiga väikesed. See oli uskumatu
uudis! Teisipäeval saime tema laboritöö tulemused. Pärast selliseid häid skaneerimisuudiseid saime šokeeritud,
kui  kuulsime,  et  tema kasvaja  markerite  test  (CA19-9) tõusis  285-lt  2100-le.  Kas olete  kunagi  varem seda
näinud? Kas teil on selgitust selle kohta, miks või kuidas markerid suurenesid? Kas on üldse ideid? Soovitusi?
See küsimus on läinud mitmele RSO tegijale, kuid siiani pole lõplikku vastust.

Siin  on tema CA19-9 praegused tulemused.  Normaalne  tase on VÄHEM kui  37.  Veebruaris  tehti  esialgse
diagnoosi tegemisel kasvaja markerita test. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5240; 6-18-12 ... 4,458; 8-8-12 ... 538;
10-8-12 ... 285 (Viimane keemia oli 10-29-12); 12-17-12 ... 2100. Minu pere hindab kõiki teie sisendeid! Palju
armastust, B "

- Kallis B, CT-skaneeringud annavad tohutu kiirgusdoosi ja see võis selle põhjustada, lisaks oli keemia täiesti
tarbetu. Tahaksin tal võimalikult  kiiresti  180 g parima kvaliteediga õli ära süüa. Enam pole vaja teha CT -
skaneeringuid ega muid kantserogeenseid jamasid, vaid õli ja nii palju kui võimalik. Kõigepealt peate tühistama
keemia-  ja  kiirituskahjustused  ning  see  võtab  natuke  aega,  see  tegi  õli  jaoks  töö  raskemaks.  Nagu  annan
vastumürki tema veenidesse mürki pumpades, pole see minu jaoks üldse mõtet. Parimate soovidega, Jindrich
Bayer

"Minu poole pöördus umbes 4 nädalat tagasi rinnavähiga naine ja mul õnnestus ta õiges suunas suunata. Tal on
üsna  märkimisväärne  kasvaja  (ma  arvan,  et  tal  võib  olla  rohkem kui  üks.)  Ja  ta  suudab  seda  tunda.  Õli
alustamisest  on möödas vaid 3 nädalat  ja juba on kasvaja kindlasti  pehmenemas.  Pole paha 3 nädalat!  Ma
tunnen teda väga julgustavalt ja ma lihtsalt TEAN, et sellest daamist saab järjekordne edulugu. Üks armastus."
Corrie

"Minu isa on 89 -aastane, tal on näol nahavähk. Kolm korda olen ta haiglasse viinud, et neid välja lõigata, mis
avab ta  nakkustele,  rääkimata  hooldekodust  ja  tagasi  võtmisest,  on tal  raske.  Alustasin  paar  nädalat  tagasi
kanepiõliga. Mõned neist on minu sõrme suurused pöidlale. Neid on ravitud 11, nüüd on 4 - see on beebi sõrme
pöidla suurune. Nad lihtsalt surevad ja kukuvad tervena nahalt maha. Olen üllatunud, nagu ka kõik õed ja arstid.
” Steve
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„Tahaksin lihtsalt öelda, et mul on ülimalt hea meel teatada, et mu äia vähiotsing on teist korda pärast esimest
korda kopsudest laigud esimest korda täiesti puhas. Alustasime teda õliga kohe pärast seda, kui esimene näitas
laike. Kanep on võtnud ta kopsud ja puhastanud need! Talle öeldi, et ta vajab Chemo't. Olime selle vastu ja
panime ta hoopis õli peale. Kanep ravib vähki !!! Olen ka oma väikest pomeranianit õlil alustanud, sest tal on
hingetoru kokku varisenud ja kaasasündinud südamepuudulikkus. Ta ei ole suvest saati oma tavalisi ravimeid
tarvitanud ja esimest korda pärast suve pole ta vaevu köhinud (ta köhis pidevalt ja pani gaasi isegi arsti antud
ravimite peale). Tal on rohkem energiat ja tal läheb paremini kui tal oli ravi ajal. ” Karen

"See ravib ka emakakaelavähki! Ma ei saanud endale lubada ravi (isegi mitte ÜKS ...) ja läksin aasta ilma
igasuguse meditsiinilise abita ... aga ma suitsetasin peaaegu iga päev ... siis aasta hiljem iga -aastasel eksamil
arst ja õed olid õhkõrnad ... nad ei suutnud leida muud asja kui kerge armistumine, kus vähk oli ... Olen praegu
100% vähivaba ... tänu marihuaanale ... mitte arstidele ... mitte “ravimile "... mitte ravi ... vaid puhta, ürdilise ja
loodusliku taime tõttu ... ma olen elav tõestus ...

Arstid ütlesid, et ma oleksin pidanud olema vähktõve 5. tasemel, ilma et oleksin ilma ravita läinud ... aga ometi
oli see MÖÖDANUD ... ilma nende abita ... nad olid nii pahviks löödud, et saatsid mind RIIGI HAIGLASSE
LITTLE ROCKis (UAMS), et rohkem testida ... ja ka UAMS ei leidnud midagi muud kui kerged armid ... nad
ütlesid, et see oli ime ... ma arvan, et see oli lihtsalt marihuaana ... Legaliseeri see juba. .. aita inimesi ... kas see
pole see, millest inimkond KASUTATUD on? ” Monica

"Ma olen nii tänulik, et David Triplett pani oma video sinna ... mulle meeldis see video ja see oli üks lugudest,
mis pani mind proovima kanepiõli oma laubal oleva basaalrakulise nahavähi korral ... mis on nüüd kadunud! ...
ärge lõpetage tõe levitamist! ” Dee

"Kasutasin kanepiõli, et ravida basaalrakulist kartsinoomi mu peas, kaelal ja näol. EDUKALT. See on ideaalne
vähk uurimiseks. See on palja silmaga selgelt nähtav ja kõik toimuvad muutused on kergesti nähtavad. Olen
püüdnud siin USA -s selle vastu huvi äratada, kuid FD -del on kedagi ja tundub, et kõiki puudutada puudutab
surm. Vaadake,  mida saate  teha.  ” Joseph Siler (Esimene postitus KANNABISE VÄHKIDEST! Facebooki
grupp, mida haldab Kane Slater, 7. jaanuar 2010)

"Mul on reied tükike, varem oli see kõva, peaaegu 2 cm, nüüd on see alla poole väiksem ja muutub pehmemaks
(4 nädalat)." Katri

"Sain just teada, et olen vähivaba pärast seda, kui olin 5 kuud järjest õlil olnud!" Mimi

Q. JB, kas teil on midagi teatud kasvajatüüpide ravimiseks, mida nimetatakse hemangioblastoomideks? Jälgin
teie postitusi ja ka teisi.  Ma pole KUNAGI näinud seda tüüpi kasvaja ravi peale ekstsisiooni.  Mul on neid
hunnik. Graeme

A. Mitte isiklikult, meil pole kindlasti olnud võimalust ravida kõiki inimesele isiklikult teadaolevaid diagnoose,
kuid otsustades selle põhjal, mida ma praegu selle kohta lugesin, ei näe ma põhjust, miks õli ei peaks aitama.
Minu teada saavad nad seda diagnoosida ainult kompuutertomograafia abil ja nii, nagu ma seda vaatan, peaksid
kõik, kes teevad kompuutertomograafiat, pärast sööma vähemalt 60 g õli. Ja kui need 60 g enne operatsiooni ära
süüa,  olen enamikul  juhtudel  kindel,  et  operatsioon pole  vajalik,  sest  kasvajaid  pole.  Seega prooviksin õli
kindlasti ise proovida. Kõik head soovid, JB

"Just see, et platseebo tervendab mõnda inimest, on põhjus meditsiin igaveseks kõrvale jätta ja õppida platseebo
kunsti. Kui olete öelnud, et te ei tee kunagi platseebouuringut, kui teil on tõhus ravi, on teil õigus, see tapaks
pooled haiged ja julmad patsiendid. ” Christopher

- See oleks tõepoolest haige ja julm ning seetõttu ma isiklikult seda ei tee. Teised saavad, kui tahavad, aga mina
mitte. Ma tahan, et meditsiinisüsteem hakkaks õli platseeboks kasutama - kui nad tõestavad, et kõik, mida nad
soovivad kasutada,  on õlist  ohutum ja  tõhusam (ja  patsiendile  lõbusam/meeldivam),  saavad nad seda edasi
müüa. . Kui ei, siis mitte. See on minu arvates üsna lihtne ja väga ratsionaalne. Ja niimoodi on see tulevikus
niikuinii, miks siis oodata? JB
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“Kunagi pole liiga hilja leppida tõsiasjaga, et kanep on lihtsalt ravim. Samal ajal pole kunagi liiga hilja õli
ravimina  kasutama hakata,  olenemata  teie  seisundist  või  raskusest.  Õli  kasutamisel  on  patsiendil  tavaliselt
võimalus või õli tagab neile maksimaalse elukvaliteedi kuni lõpuni. Ja see on ka palju. "JB

"Kui kemoteraapiat kasutanud patsiendid hakkavad õli kasutama, peab õli kõigepealt tegema keha mürgitust.
Nii et mõnikord kulub umbes 120–150 g õli, enne kui see hakkab vähki ennast ründama. Keemiaravi ei ole
tõesti hea mõte, eriti kui see on absoluutselt tarbetu, arvestades, et meditsiinisüsteem on teadnud kanepist kui
vähiravist juba kümneid aastaid. “JB

Q. Vähktõvega patsiendid:  kas  alustate  neid agressiivselt  1  grammi päevas  või  töötate  nädala jooksul  ära?
Nõuandeid kogemustest?

A. Ei,  me alustame alati  väikeste  annustega ja  järgime üsna palju  juhiseid.  Muidugi,  kui neil  on kanepiga
varasem kogemus ja nad teavad, et midagi karta pole, siis võib vahel alustada suurema annusega. Kuid te ei tea
kunagi, kuidas patsient õlile reageerib, lisaks kasutavad nad tavaliselt erinevaid ravimeid, seega võiksite olla
ettevaatlik ja jälgida patsiendi vererõhku jne. Üldine soovitus on järgida juhiseid, vähem ametlik on - järgige
oma sisetunnet ja otsuseid ning kui patsiendil pole midagi kaotada,

Ma ei kõhkle neile vajadusel suurt annust andmast (äge seljavalu jne). Gramm tõeliselt kõrgekvaliteedilist õli
võib kogenematu kasutaja väga kõrgele viia. Mõnikord oleks sellest kanepist põhjustatud komast kasu ja ma
olen kindel, et seda kasutatakse niikuinii varem või hiljem enne operatsiooni anesteesiaks, kuid praegu tahame
näha, et patsiendid jääksid oma mugavustsooni võimalikult  palju. Loodan, et selgitasin seda hästi.  Parimate
soovidega, JB ”

„Corrie, mu sõber, sa aitasid mind ***. Olen andnud talle neuroendokriinsete kasvajate jaoks ravimeid. Ta on
olnud ravimil 1 kuu ja see hakkab vähenema. See oli nii suur, et surus kõhule, kuid nüüd on asi nii, et ta saab
uuesti süüa ja tema arst ütles, et pole kunagi näinud sellist kasvajat nii kiiresti kahanemas. See ehmatas ta ära ja
kõik veretööd normaliseerusid, nii et veel üks paranemise teel ja see on VÄGA. Ja sa oled VÄGA ja Jumal on
suur. ”

"Mul on sõber, kellel on aju vähk, ja mul on Cml. Õli mõjub meile mõlemale !!! Mu sõber on minu silmis
esmakordne tõestus, et see õli on ime ... Mul oli varem kahtlusi, kuid mitte nüüd! Võtke õli, see toimib! ” Tyler

“Ema sõbranna küsis minult eelmisel aastal, kas saaksin teha tema emale 6 -kuulise kanepiõli kuuri, kõrgeima
klassi  kanepist.  Tal  oli  kaelavähk.  Ma  tegin  talle  Youtube'i  nõuande  järgi  õli,  postitasin  selle  seejärel
Venemaale. Ta kasutas esimest 6 -kuulist kursust hämmastavate tulemustega ja palus veel 6 -kuulist annust, ma
saatsin talle teise koormuse ja nüüd 14 kuud hiljem on ta hea tervise juures. Sa teed imelist tööd, Rick. Aitäh."
Gareth

"Tere, minu nimi on Alysa Erwin ja ma olen 16 -aastane. 2011. aastal diagnoositi mul 3. astme anaplastiline
astrotsütoom. Meie (minu pere ja mina) tegime otsuse kasutada kanepikontsentraati.  Michigani ülikool ütles
meile,  et  ma  ei  ela  tõenäoliselt  üle  paari  aasta  ja  vähk  ise  oli  kasutamiskõlbmatu,  kuna  see  oli  ämbliku
moodustises. Eelmise aasta jaanuaris käisin Michigani ülikoolis tavalisel MRT -l. Kõik kasvajad on kadunud. ”

«Mul diagnoositi uuesti vähk. Kolmas kord. 4. etapi luu- ja maksamets, rinnavähist. Minu vähilugu sai alguse
peaaegu 7 aastat tagasi, olen üks õnnelikest, kes on üle elanud keemia koguse, mille olen oma kehale allutanud,
rääkimata kiirgusest. See kolmas diagnoos pani mind veenduma, et olen selleks valmis; Ma mõtlen, kes sellise
diagnoosi üle elab ??

Läksin siis imesid otsima ja leidsin Rick Simpsoni. Olin kindel, et see tüüp ei räägi kuidagi tõtt, nii et vaatasin
sügavamale. Hakkasin suhtlema inimestega Michiganis ja sain rohkem teada Rick Simpsoni õli või kanepiõli
kohta ning tulemuse, mida inimesed nagu mina kogesid, mis oli ellujäämine, remissioon, ravi !!

Siinkohal  pole mul midagi  kaotada,  nii  et  sirutasin käe ja  palusin abi.  Hakkasin oma ravimit  alla  neelama
grammi päevas, jõudes aeglaselt selle annuseni. Puhkusest sai suur osa minu päevast, mis oli täpselt see, mida
mu võitlusorgan vajas. Ainus kõrvaltoime, mida ma kunagi kogesin, oli une kogus ja imeline kvaliteet.  See
pluss mu vererõhu reguleerimine ja mu valu on nüüd kontrolli all.
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Vähem  kui  aasta  tagasi  diagnoositi  mul  neljanda  staadiumi  luu-  ja  maksavähk  koos  lugematu  arvuga
kasvajatega (nii paljud lõpetasid lugemise), kästi mul asjad korda saada. (See võtab ikka hinge.) Edasi tänasesse
päeva ja ma olen remissioonist sentimeetrite kaugusel. Minu eelmise nädala PET -skaneering oli negatiivne ...
Negatiivne! Mul pole selliseid varem olnud. See tähendab, et vähki pole. Ainus põhjus, miks ma ei ole täielikult
remissioonis, on see, et kassi skaneerimisel on mu luudel paar varju, kuid ma jätkan ravi ja ka need on peagi
kadunud.  See pole midagi  muud kui  ime,  lugematu  arv kasvajaid  paarile  varjule,  mis ei  ilmu isegi  PET -
skaneerimisel.

Inimesed võivad öelda, et olge sõnaga ravi ettevaatlik ... Aga ma mõtlen, see on see, mis see on. Olen siin ja
saan iga päevaga tervemaks ning John on aidanud mul sinna jõuda. Ta võttis mu enda juurde, kui ma talle
helistasin ja abi palusin. Tema ja tema rühm on võtnud aega, et koos minuga maha istuda, veendumaks, et olen
haritud selle ravimi tõsidusest ja pühendumusest, mis selle kõikide osade täitmiseks võtab. Mulle ja teile on see
elu ja surma küsimus. Loodan, et kõik võtavad seda tõsiselt! Me sõltume sellest ravimist kogu oma elu.

Michigani kanepiklubi on hoolitsenud minu meditsiiniliste ja hariduslike vajaduste eest. See on tõsine rühm ja
nad vajavad tõsist tuge, õnnistagu sind, John Roberts, sinu ohverdused on mind elus hoidnud. Palun aidake neid
kohe, et nad saaksid nii paljusid aidata. Aitäh!!"

- See värskendus postitati mitu kuud tagasi ja nüüd on ta täielikult remissioonis. Michigani vähiprojekt

"Olen 68 -aastane mees, kes elas minu arvates normaalses tervislikus elus ilma suuremate probleemideta ja
säilitas  ennast  iga  -aastase  gripivaktsiini  ja  kontrollidega.  Mu kehafunktsioonid  olid  korras  ja  kõik  tundus
korras, kuni ärkasin ühel hommikul kohutava kõhuvaluga.

Mõeldes, et tegemist on pimesoole või herniaga, tormas mu naine mind hädaabisse. Mulle tehti umbes 2 tundi
hiljem, 15. augustil 2012 erakorraline operatsioon ja mu jämesooles oli tohutu kasvaja, mis eemaldati koos 14
lümfisõlmega. Nädal hiljem mu sisemus murdus lahti ja mürgitas mind ning see viis teise operatsioonini.

Hakkasin end 4 päeva hiljem paremini tundma, olin püsti ja hakkasin aeglaselt liikuvust taastama ning hakkasin
veritsema. Tagasi operatsioonile number 3 ja päev hiljem oli kerge südameatakk.

Varsti pärast seda - 33 päeva ICU -s - lasti mind koju ja võtsin OSTOMY KOTI. Kott oli minuga 8 kuud ja
pöördoperatsioon tehti ilma komplikatsioonideta. Kirurg ütles, et vähk pole levinud sõlmedest kaugemale.

Sellest hoolimata marssisid nad mind vähikliinikusse ja hakkasid "järelmeetmena" arutama kemo ja kiirguse
üle. Standardprotokoll  nad ütlesid. BULLSHIT ütles mina! Minu keha ei kiirguta ega mürgita seda rohkem
kemo või kiirgusega. Vähikliiniku onkoloog ei vaidlenud ja kirjeldas aasta jooksul iga 3 kuu järel järelkontrolli,
mis hõlmas kompuutertomograafiat ja vereanalüüsi.

Ma  hankisin  materjali  vastavalt  Rick  Simpsoni  kirjeldusele  ja  koostasin  RSO.  Järgides  kõiki
ekstraheerimisprotsessi  juhiseid  ja  kasutades  tööstusbensiini  lahustina,  oli  mul  valmis  õli  süstalde  sees  ja
hakkasin seda kaks korda päevas alla neelama, iga kord väikese koguse.

Lõpetasin oma neljanda järelkontrolli vähikliinikus ja nad väitsid, et kompuutertomograafia EI näita midagi,
mis viitaks VÄHKI olemasolule. Vereanalüüs näitas CEA taset 1,4, aga mis seal ikka, kõigil on vähirakk või
kaks sees. Nad peavad muret tekitama kõike, mis on 5+. Praegu valmistan ette järjekordse partii ja tarbin seda
ennetava meetmena iga päev.

KÕIGIL, kes põevad praegu vähki, soovitan teil sama teha. Meil pole MIDAGI kaotada ja kõik võita. ” Gerry

"Kas on liiga hilja päästa kedagi, kellel on 4. staadium ja kes on juba nahk ja luud ning kes vaevalt enam
kõndib, jõu kaotusest?" Tumble

"Kunagi Pole liiga hilja. Selle õli kasutamisel on nähtud palju imesid. Kui see ei suuda neid päästa, aitab see
vähemalt nende kannatusi leevendada ilma ravimite karmide kõrvalmõjudeta. Pange tähele, et kui nad alustavad
suurte annustega, magab palju, kuni taluvus on üles ehitatud. See on väga võimas. ” Nick

"Olen  kahekordne  rinnavähi  sõdalane.  Tahaksin  olla  elav  tõestus  sellest,  et  teie  õli  aitab  päästa  elusid.  ”
Michelle
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"Mina ka, kilpnäärmevähist vaba !!" Michelle

„Koit: Ütle, mida sa minust tahad, solvu mind, mõista mind kohut ... Sinu argument on kehtetu! See on viimane
skaneering, mille ema kunagi saab !!! KANNAB tapab vähki!

Stacy: Millises etapis su ema oli? Ma tean, et sa postitasid selle korra varem, aga ma unustan. See on vapustav 
raport kohe !!
Koit: Stacy, see oli kopsu väikerakuline kartsinoom 3. 5 kasvajat väikeste metsadega ülemisse lümfisüsteemi.
Debbie: See on nii fenomenaalne! Ma pole kunagi kuulnud, et keegi raviks väikerakke isegi kõigi tavaliste 
protokollidega. See on tähelepanuväärne! Sa ei päästa mitte ainult oma ema elu, vaid ka teisi elusid, sest see on 
tõestuseks, et kanep toimib. Suur tänu selle jagamise eest!
Koit: Debbie, ta tegi seda kõike, kanepiõli - keemia - kiiritus AGA sai enne tema keemia- ja kiiritusravi 
sooritamist terveks, nii et ta keeldus ülejäänud ravist ja jäi õliga kinni ... Mida ta ikka võtab ja võtab IGA PÄEV
ülejäänud elu!
Steve: ütleb, et see sobib kõige paremini kiirgusjärgsete muutustega. Kas ta sai kiiritusravi?
Koit: Steve, jah, ta tegi seda, aga ta ei lõpetanud kunagi ... Dr on põrandal! ”

„Patsient: Linda V., teenuse kuupäev: 16.11.2013, protseduur: CT -RINT KONTRASTIGA

Tehti rindkere kompuutertomograafia ... Võrreldakse varasema rindkere CT -ga alates 7.08.13

NÄIDUSTUS: See on 64-aastane naine, kellel on esinenud kopsuvähki ...

JÄRELDUSED: Suurenenud on interstitsiaalne muutus ja interlobulaarne vaheseina paksenemine ...  mis on
paranenud võrreldes varasema eksamiga ... Kindlaid mediastiinumi pehmete kudede sõlme või mediastinaalset
adenopaatiat  ei  ole  näidatud.  Puuduvad  kindlad  tõendid  aksillaarse  lümfadenopaatia  või  hillaarse
lümfadenopaatia  kohta.  Peale  kiiritusjärgsete  muutuste  parema  ülasagara  mediaalses  osas  ei  ole  näidatud
täiendavaid parenhüümseid kopsu läbipaistmatusi ega kahtlaseid kopsusõlme. Hingetoru ja peamised bronhid
on patenteeritud. Pleuraefusioon puudub. Südame suurus on normaalne. Perikardi efusioon puudub. Ülakõhu
visualiseeritud  osad  on  tähelepanuväärsed.  Puudub  fookuslikult  agressiivne  lucent  või  sklerootiline
luukahjustus.

MULJETUS: Kiiritusjärgsete muutuste parandamine paremas küngas ja parema ülasagara mediaalne aspekt.
Puuduvad kindlad tõendid korduva või järelejäänud haiguse kohta. ”

„Õli pööras kõik kiirguskahjustused ümber ja paranes uskumatult ... Meditsiiniline marihuaana päästis mind ja
hoiab mind 5 varrast eemal. Ma kaotasin oma parema neeru keemia tõttu ja see hakkab haarama, kus mul on
valus, kui mul on nahk ... ja mõne minuti jooksul pärast õlide tarbimist tinktuuris, mis paneb krambid peatuma
ja kuudeks eemale hoidma ... Hämmastav ja see on vaid üks õlidest, mis muutsid mu silmis närvikahjustuse,
mille põhjustas keemia, sinna, kus mul diagnoositi glaukoom, ja minu viimasel visiidil, vaid 6 kuud tagasi, ei
olnud glaukoomist üldse märke ja minu nägemine on parem, kui ma ravimit tarvitan ... "Teresa

"Minu tädi, kellel oli 4. astme glioblastoom, läks ratastoolilt kõndimisele juba pärast kolme annust! Tema vasak
külg oli halvatud üle kuu. Aga nüüd täiesti töökorras !! Nii elevil!" Nicolette

“Töötasin kollektiivis ja palju aastaid ning mul oli vasaku käe nahavähk, mis tekkis selle sõidu ajal aknast välja
riputamise tõttu. Nüüd ma tean, et keegi ei pea mind uskuma, aga hakkasin sellele iga päev RSO õli panema ja
vannun, et see on kadunud. See võttis paar kuud, kuid see on tõesti kadunud sinna, kus see on olnud aastaid. ”
Randy

„See on muutnud mu elu pärast seda, kui mul oli peaaegu aasta tagasi diagnoositud CML (krooniline müeloidne
leukeemia) ja vaatasin videot Run From the Cure sellest, kuidas kanepiõli ravis terminaalseid vähihaigeid. Noh,
ma olen  elav  tõestus  sellest,  et  see  toimib.  See  on muutnud mu vähitaset.  Pole  veel  terveks  saanud,  kuid
loodetavasti  võin ühel  päeval  varsti  öelda,  et  olen ellujäänu,  nii  et  kui  te  pole  kõndinud miili  vähihaigete
kingades, ärge hakake pihta midagi, millest te midagi ei tea. ” Denise

"Ma usun. Mu sõbral diagnoositi 3 tüüpi vähki. Talle anti elada 3 nädalat. Nüüd, 2 aastat hiljem, on ta ühte
tüüpi ja teeb head. ” Sandra
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"Mu vennal oli lümfoom, kõht, metastaasid selgroogu. Narkootikumid, mida nad talle andsid, hoidsid teda igal
ööl ja päeval üleval ning ei saanud nädalaid magada ega süüa. Üks gramm õli pilli ja ta saab 18 tundi magada ja
süüa  isuäratavalt.  Nädal  hiljem on  ta  78% vähivaba.  Arst  oli  hämmingus.  Me ei  öelnud  talle,  sest  ta  oli
mittemeditsiinilises seisundis, kuid kanep päästis tema ja meie elu. Nüüd aasta hiljem MINU VEND LÖÖB
LÜMFOOMA! Keegi ei tee seda ... ilma kanepita. ” Errl

"Mul on praegu 4. astme vähk. Mul on olnud maksa ablatsioon ja resektsioon, samuti folfoxi keemia. Olen
kasutanud  õli-  ja  kasvajamarkereid  1200  -lt  aastalt  3.  Kõik  meditsiinimeeskonnad  ütlevad  NSD.  Haiguse
tunnuseid pole. " Jim

“Ma sain  kanepiõli  abil  lahti  5  oma  kasvajast  ...  oli  huvitav  näha  arste,  kui  ta  ei  suutnud  leida  5  algset
kasvajat ... kuhu nad kadusid? Kas see loeb? Aitäh kanepiõli. ” Kelly

"Mul oli seda mõnda aega tagasi suur viaal. Ma võtaksin tilga päevas. Inimene, kes selle mulle andis, palus selle
tagasi.  Lõpuks andis ta selle naisele,  kes oli  vähist  kadumas.  Ta ei  saanud süüa, juua,  rääkimata tegelikult
elamisest. Ta kaalus alla 70 naela. Mu sõber andis talle õli ... voila! Ta hakkas sööma, jooma ja jätkas võitlust ...
edukalt. Kindel usk kanepi raviomadustesse. ” Tara

"Täna  sain  sõna  mehest,  kellele  ma  annetasin  suure  summa.  Tal  oli  kurgus  vähkkasvaja.  Täielikult  on
söödasöödetud alates 2013. aasta aprilli algusest. Haige mehe naine kutsub kõiki nutma. Pärast 4 -nädalast õli
võtmist  2 korda päevas on see kadunud. Täiesti  kadunud ...  Ta on söönud tahket  toitu  ...  Ei mingeid uusi
ravimeetodeid ega uusi ravimeid, lihtsalt RSO. Jagage teadmisi, päästa elu. ” Jared

„Dean: Mu tädi kasutas keemiaravi. Samad tulemused. SURNUD.

Stephen: Vabandan kaotuse pärast. Olen näinud, kuidas kanepiõli ristiemalt nahavähki tõmbab. Arvan, et peate
selle siiski varakult tabama. Olen kindel, et kanep aitas. ”

"Sain just teada, et minu 16-aastane patsient, kellel oli Hodgkinsi lümfoom, on selge! Kasvajad on kadunud,
laborid normaalsed. ” Janet

"Mulle helistati lõplikult haigelt patsiendilt. Nüüd ravib ta paar kuud RSO -ga. Soolevähk. Dr Ted, tal oli veel
mitu kuud elada. Jindřich Bayer, mul on hea meel teatada, et viimasel dr Apptil andis ta talle parima jõulukingi.
Ta ütles talle, et ma ei leia vähki ja sa võid elada !!!! See on jõulukink. Aitäh Jeesus !!!! Ära kunagi ütle iial ...
”Raymond

„Mul on olnud kaks sõpra, kes elasid vähi üle, tehes kuulsat Simpsonite õli! Ühel oli kopsuvähk ja talle anti
elada 6 kuud, ta on elus olnud juba 7 aastat ja teine on kaks korda vähi läbi teinud, viimane oli munasarjavähk
ja mul on hea meel öelda, et 2 nädala eest pole vähki enam! Mõlemal korral kasutas ta kanepiõli !! ” Vicki-Jane

„Olen Ricki lehte jälginud umbes aasta, sellest ajast peale, kui mu ema sai diagnoosi väikerakuline kopsuvähk.
Tal diagnoositi eelmise aasta märtsis ja ta alustas keemiaravi varsti pärast seda. Ta kannatas läbi suve keemia-
ja rindkerekiirgust ning jäi väga haigeks, kuna raadium põletas tema kõri, nii et ta ei suutnud neelata/süüa jne.
Ta viibis haiglas ligi kaks kuud. Siis oli tal ajukiirgust (ennetav, bleh:/) kogu selle aja, kui olime palju aega
uurinud ja alustanud oma teekonda, et saada kõik kokku, et oma õli nullist toota. Mis meil õnnestus -jah!

Nii et pärast tema esimest kahepäevast ajukiirgust jäi ta sellest väga haigeks, nii et otsustasime, et ta alustab õli
kasutamist (oktoober). Juba esimesest annusest alates ei vaadanud ta kunagi tagasi !!!! Ta sõitis läbi ülejäänud
ajuradid ja hämmastas arste,  et tal  ei  olnud migreeni  ega tugevat oksendamist ega mälukaotust jne jne! Ta
lendas!

Nii et pärast tema kontrolli oktoobris näitas see kopsukasvaja suurt vähenemist, kuid see oli endiselt olemas.
Nad tahtsid teda jaanuaris  uuesti näha, et otsustada järgmiste sammude üle. Nii kündsime edasi novembrist
detsembrini,  andes talle ainult  õli ja muud ravi. Tal oli jõulude ajal  väike tagasilöök ning ta langes kaheks
nädalaks depressiooni ja oksendas, kuid me panime ta tagasi tema tooretele vegan -smuutidele ja nisurohule
ning ta on tõesti üles tõusnud ja näeb välja helendav. Tema suur kontroll pärast viimast skaneerimist oli eile,
arvake ära ... Minu ema on vähivaba !!!! See on kadunud !!!! Kui hämmastav see on !!!! ” Janeti kaudu
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"Umbes 6 kuud tagasi diagnoositi mu emal terminaalne vähk, metastaatiline melanoom, mille mõlemal kopsul
oli 6 kasvajat. Arstid ütlesid meile, et keemia ja kiiritus ei tee midagi ja ütlesid, et neil on uus ravi, mis on
edukalt  peatanud kasvajate kasvu ja võib -olla laiendanud tema elu veel paar aastat.  Alustasime uut ravi ja
kõrvaltoimed  olid  kohutavad,  nii  et  lõpetasime.  Umbes  nädal  hiljem  mainis  mu  sõber  Youtube'is  teie
dokumentaalfilmi "Run From the Cure".

Pärast selle vaatamist otsustasin, mis kahju võib proovida? Hei, kui see ei tööta, sureb ta niikuinii. Lühidalt
öeldes  on ema õli  tarbinud umbes 3 kuud ja  ta  oli  skaneerinud 2 päeva tagasi  ning 5 kuuest kasvajast  on
TÄIESTI kadunud ja viimane on poole väiksem kui varem.

Ma ei suuda sõnadega väljendada tänu, mis mul on teie teabe ja mu ema elu päästmise eest. Kohutav on mõelda
kõigile inimestele ja lastele maailmas, kes kannatavad ja surevad, kui lihtne taim suudab selle kõik parandada.
Olen  nüüd kindlalt  otsustanud  seda  sõna  levitada  ja  võib  -olla  kasvatada  oma ja  kasvatada  õli  tuttavatele
inimestele, kes abi vajavad. Tänan teid veel kord ja edu edaspidiseks kõigega. ” Janeti kaudu

“Munasarjavähk, 5,5” kasvaja, 90 päeva elada, levib kõhtu ... Allaneelatud 90 grammi 38 päevaga. Enam pole
vähki. Kas teil on vaja kõiki dokumente uskuda, kuid inimesed seda siiski ei tee! Jumal õnnistagu sind, püha
Simpson, kes aitas meil oma ema hoida !!! ” Larry

"Mul on päris vingeid uudiseid. Üks mu piilujatest itta andis ühe, loe see ... ÜKS tuub õli sõbrale, kellel oli
massiivne kasvaja ümber unearteri. Ta lihtsalt ignoreeris seda, kasvatas oma juuksed pikaks, et neid varjata, sest
need  kasvasid  järjest  suuremaks.  Tema  vend,  arst,  oli  teadmatuses,  mida  teha,  kuna  patsient  keeldus
keemiast/kiiritusest.  Kuna  nad  ei  suutnud  seda  enam  ignoreerida,  viisid  nad  ta  kaks  päeva  tagasi
operatsioonituppa, kus pidi toimuma tohutu operatsioon. Kohal olid mitmed spetsialistid/ kirurgid, kuna see oli
väga ohtlik, pikk ja keeruline operatsioon. Nad prooviksid kasvajast võimalikult palju eemaldada ja pidid võtma
veeni jalast ning siirdama kaela. Nad avasid tema kaela ja kasvaja oli VOILA täielikult kapseldatud ja unearteri
küljest lahti ühendatud. Nad sirutasid sõna otseses mõttes sisse ja tõmbasid selle välja! Arstid on hämmingus ja
tahavad üksikasjalikku aruannet kõige kohta, mida ta tegi. Inimesed, see nimekiri  pole pikk. Lihtsalt  mahla
valmistamine ja ÜKS tuub õli. ” Corrie

“Õli on imeline !! Minu sõbrannal olid munasarjatsüstid ... talle tehti operatsioon ühe eemaldamiseks ja kuu
aega hiljem oli ta tagasi, et avastada, et tal on rohkem! Möödus kuu ja see kahekordistus ning talle öeldi, kui
midagi juhtub tagasi ja nad teevad erakorralise operatsiooni! Tema kutt tegi talle õli ... ta võttis seda 3 nädalat ...
tema üllatuseks, kui ta läks järgmisele ultrahelile, oli see peaaegu kadunud !!! ” Jolie

"Täna 1 aasta tagasi ütles mulle üks väga lähedane inimene, et tal on terminaalne vähk. Talle öeldi, et tal on 8
kuud elada.  Viie päeva jooksul andsin talle kanepiõli  alla neelata,  süües pool riisitera suurusest õlist.  Kuue
nädala jooksul vähenes tema kasvaja suurus ja ei olnud märke selle levikust, nagu nad ütlesid.

Mul on hea meel öelda, et kasvaja oli suure greibi suurune ja tänapäeval tammetõru suurune. Kanepiõli päästis
ta elu. Ta jätkab õli söömist, kuni see on kadunud. See mitte ainult ei ravi tema lõplikku vähki, vaid sellel on
olnud ka hämmastav mõju tema tervisele. Ta oli diabeedieelne ja rasvunud ning nüüd on ta saavutanud ideaalse
kaalu ja on õnnelik kui kunagi varem!

Julgustan kõiki vaatama kanepiõliteraapiat. Palun vaadake -> RICK SIMPSON “RUN OF THE CURE” Video
Youtube'is ... See võib lihtsalt päästa teie elu või kellegi, keda tunnete. Kingi neile elu kingitus! ” Jose

Tõendid

"Rick Simpsoni õlil on täielik teaduslik usaldusväärsus, kui viitsite lugeda teaduskirjandust." Robert Melamede,
aka Dr. Bob

"Rakkude  ellujäämisraja  pärssimine  viib  Bad  defosforüülimiseni  ja  selle  Bcl-2  valgu  translokatsioonini
mitokondritesse ning seejärel apoptoosini." Ummmm, võhiku tingimused palun ??? ” Võimalus
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- See tähendab: "Kanep tapab vähirakke," Võimalus. JB

K. Miks peaksin eeldama, et arstid toetavad väidet, et kanep ravib vähki? 

A. Noh, sest see ravib vähki ja see on kõik. THC põhjustab apoptoosi, nii et üllatavalt põhjustab see apoptoosi
kõigi  vähivormide  korral.  Miks?  Noh,  sellepärast,  et  dekarboksüülitud  õli  satub  kuidagi  kõikidesse
keharakkudesse, kui seda neelata õiges koguses. Endokannabinoidsüsteem reguleerib immuunsüsteemi, nii et
kui immuunsüsteem töötab korralikult, võib see võidelda ka vähiga. Mitte palju, tõesti, see on tõesti solvavalt
lihtne.

Õigesti toodetud kõrgekvaliteediline õli on patsiendil igal juhul parim võimalus (võib-olla on mõnel eluohtlikul
juhul vaja operatsiooni). Ja kui teate ravivõimalust, mis on patsiendile ohutum, tõhusam ja lõbusam kui õli, siis
ütle meile. Ei ole ühtegi.

Vaadake,  mida  Mechoulam ja  Pacher  ütlevad:  „Põletik/koekahjustus  põhjustab  kohaliku  endokannabinoidi
taseme  kiiret  tõusu,  mis  omakorda  reguleerib  signaalivastust  immuunrakkudes  ja  teistes  rakkudes,  mis
moduleerivad  nende  kriitilisi  funktsioone.  Muutusi  endokannabinoidide  tasemes  ja/või  CB2  retseptori
ekspressioonides on teatatud peaaegu kõigist inimesi mõjutavatest haigustest, alates südame -veresoonkonna,
seedetrakti, maksa, neeru, neurodegeneratiivsete, psühhiaatriliste, luu-, naha-, autoimmuun-, kopsuhaiguste ja
valu ning vähi muutustest ning CB2 moduleerimisest. retseptorite aktiivsusel on nendes patoloogiates tohutu
terapeutiline potentsiaal. " http: //www.ncbi.nlm.nih. gov/pubmed/21295074

Ja kuidas seda kõike teha? Noh, õliga. Vajadusel tasakaalustate tasemed või panete need ülelaadimisse. Võite
süüa õli, hõõruda seda, aurustada ja võtta ravimküünaldesse ning nende nelja meetodi vahel leiate võimaluse
aidata iga patsienti siin planeedil. Hiljem süstivad arstid kasvajaid õliga ja vähendavad neid rekordajaga (kodus
ei soovitata).

Ja miks ma soovitasin nahavähki (või diabeetilisi haavandeid või põletusi)? Noh, kuna näete, mis seal toimub,
ja tavaliselt ei võta kaua aega, et neid õliga ravida, enamasti paar nädalat. Seejärel mõistke lihtsalt, et sama, mis
juhtub pärast nahale paikset manustamist, juhtub õli sissevõtmisel ka teie kehas. Jällegi solvavalt lihtne, kuid
see  on  lõpuks  väga  täpne  selgitus.  Ja  siis  minge  tagasi  Mechoulami  kirjutatu  juurde:  „Muutusi
endokannabinoidide  tasemes  ja/või  CB2  retseptori  ekspressioonides  on  teatatud  peaaegu  kõigist  inimesi
mõjutavatest  haigustest,  alates  südame  -veresoonkonna,  seedetrakti,  maksa,  neerude,  neurodegeneratiivsete,
psühhiaatriliste, luu-, naha-, autoimmuun-, kopsuhaigused kuni valu ja vähini ning CB2 retseptori aktiivsuse
moduleerimisel on nendes patoloogiates tohutu terapeutiline potentsiaal. "

- Seda kõike teades kavatsen kohe oma CB2 retseptori aktiivsust moduleerida. JB

"See ravis mind vähist ... 4. etapi aju ... Nii jah." Kristall

"Öeldes,  et  see  ravib  vähki,  on  muidu  kehtiva  punkti  üsna ohtlik  ja  illusioonlik  ülehindamine,  mis  väärib
rohkem uurimistööd. Aga ei, ei, ei. Kanep ei ravi vähki. Hetkel ei ole lõplikku ja tõelist vähivastast ravi ning
vähi  põhjustatud  surmaohtu  võivad  aidata  vähendada  vaid  mitmed  edevad  meditsiinilised,  toitumis-  ja
psühholoogilised pingutused. Kanep ei ravi vähki ja patsiendid peavad seda teadma. ” Davide

"RSO tapab vähi, semu ... Suitsetamine, ei, aga RSO jah." Kevin

"Palun aidake mind siin, palun ..." Jeff

"Esiteks  on"  vähk  "kõike  tsüstist  neuroblastoomini,  nii  et"  ravib  vähki  "on  üldine,  illusioonne  ja
mittespetsiifiline.  Seejärel  mõjutab  kanep rakkude dubleerimist  väga hästi,  mis  kindlasti  aitab,  kuid ei  ravi
süstemaatiliselt  kasvajaid.  Jällegi  on  iga  vähitüüp  erinev  ja  kanep  on  näidanud  kuidagi  positiivset  vastust
rinnavähkidele, mis on o -tüüpi kartsinoom, mida ravitakse laialdaselt ja väga tõhusalt ka tavameditsiiniga. Seda
öeldes olen ma TÄIELIKULT kanepi legaliseerimise eest,  kuid kuigi ma olen väga avatud alternatiivsetele
ravimeetoditele, pean ma selle pompose väitega nõustuma. ” Davide

"Jindrich Bayer, aidake, palun !!!" Kevin
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"Väide,  et  kanep näitab  positiivset  vastust  teatud  tüüpi  kasvajate  vastu võitlemisel,  on väide,  millega  võin
nõustuda." Davide

- Davide, võta vastu mis iganes sa tahad, minuga on kõik korras. Jah, Rick Simpsoni õli kohta on väga vähe
raskeid  andmeid,  kuid see on tingitud  ainult  meditsiinisüsteemi  ja  nende rahameistrite  korruptsioonist.  See
muutub väga kiiresti, kui Colorado ja Washington hakkavad oma andmeid esitama. Lisaks hakkavad Iisrael ja
Holland praegu naftat katsetama, Tšehhi Vabariik ühineb tõenäoliselt üsna pea.

Niipalju  kui  me  teame  ja  meie  praktilistest  kogemustest  tuhandete  patsientidega,  näib,  et  õli  töötab  kõigi
vähitüüpide puhul palju paremini kui miski, mida praegu meditsiinisüsteem pakub. Kui soovite tõestust, tehke
õli ja leidke keegi, kellel on nahavähk, ja vaadake, mis juhtub, kui õli sellele kantakse. Parimate soovidega, JB

„Tehke  ise,  me  küsisime  Ricki  käest,  kust  seda  saada,  ja  mõne  aja  pärast  mõistsime,  et  kuna  me  elame
Ameerikast kaugel ja me ei saa rahaliste piirangute tõttu kuskile seda hankida, vaatasime videot lihtsalt 100
korda  ,  jättis  selle  praktiliselt  meelde,  leidis  kohalikult  pakkujalt  kanepit,  ostis  riisipliidi,  alkoholi,  isegi
termomeetri, et veenduda temperatuuris. See oli lihtsam, kui me arvasime, TEISIME ISE, mu poiss -sõber on
seda  võtnud  juba  4  päeva  ...  Ootame  ja  vaatame.  Oleme  lugenud  meditsiiniajakirju  ja  vaadanud  paljusid
dokumentaalfilme, kõik nende tulemused on samad (kliinilised uuringud, mis on tehtud UCLA -s, Harvardis ...)
- õli tapab vähirakke! Nii otsustasime selle teha, sest lõppude lõpuks ei saa te seda kunagi teha enne, kui olete
seda proovinud! ” Ioanna

"Just see, et platseebo tervendab mõnda inimest, on põhjus meditsiin igaveseks kõrvale jätta ja õppida platseebo
kunsti. Kui olete öelnud, et te ei tee kunagi platseebouuringut, kui teil on tõhus ravi, on teil õigus, see tapaks
pooled haiged ja julmad patsiendid. ” Christopher

- See oleks tõepoolest haige ja julm, Christopher, ja sellepärast ma isiklikult seda ei tee. Teised saavad, kui
tahavad, aga mina mitte. Ma tahan, et meditsiinisüsteem hakkaks õli platseeboks kasutama - kui nad tõestavad,
et kõik, mida nad soovivad kasutada, on õlist ohutum ja tõhusam (ja patsiendile lõbusam/meeldivam), saavad
nad seda edasi müüa. . Kui ei, siis mitte. See on minu arvates üsna lihtne ja väga ratsionaalne. Ja niimoodi on
see tulevikus niikuinii, miks siis oodata? JB

"Hei Kim, ma kutsun teid välja TÕENDAMA, et kanep kui mittetoksiline elupäästev ravim on" retoorika ".
Palju õnne sellega. MA KASUTAN kõlada täpselt nii nagu sina. Siis otsustasin, et hakkan sellest “retoorikast”
läbi lööma auke, sest see PEAB olema BULLHHIT ... poiss eksisin. Ma mõtlen SURNUD VALE. Te ei saa
eitada teaduslikke 100% RAUAKLADI FAKTE. Mina ei saaks seda teha ja ka teie ei tee seda. FAKTID on
FAKTID ja see on FAKT, Kim. AMA ja Big Pharma on kurjategijad. Nad on teadlikult lasknud seda imelist
Jumala kingitust demoniseerida ja valetada PUHASTE KASUMITE nimel! Nad on lubanud teie pereliikmetel
kannatada ja surra, Kim. Kui arvate,  et need petrokemikaalid,  mida nad müüvad, on ravimid,  mõtle  parem
uuesti.  Tahad  avastada  “retoorikat”,  räägi  oma  arstiga,  räägi  Ameerika  Vähiliiduga,  mine  räägi  oma
mürgipillide tootjatega. Pange tähele, Kim, IGA PILL, ET NÕUDED ON „OHUTUD”, EI OLE! Leia mulle
üks, mis pole MÜRGINE, vaid ÜKS! Ometi on meil MITTEVÕTETU KÖÖGIVILJA, mis toodab MAA kõige
võimsamat ravimit, mis on tõestatud haiguste raviks, ning meie tervishoiutöötajad ja valitsus on pidanud õigeks
keelata meile see elupäästev köögivili, võimaldades meil kannatada ja surra JA panna vanglas, et ühiskonnas
asjad veelgi turvalisemaks muuta ... Tahad rääkida “RETOORILISEST” ??? Loodan, et see postitus avab teie
silmad TÕELE. Kui ei, siis RIP Kim, teil ja teie liikmel pole lootust, teil on “kliinilised endokannabinoidide
puudused”. Vaata järele, see on tõsi. ” Dan Ometi on meil MITTEVÕTETU KÖÖGIVILJA, mis toodab MAA
kõige võimsamat ravimit, mis on tõestatud haiguste raviks, ning meie tervishoiutöötajad ja valitsus on pidanud
õigeks  keelata  meile  see  elupäästev  köögivili,  võimaldades  meil  kannatada  ja  surra  JA  panna  vanglas,  et
ühiskonnas asjad veelgi turvalisemaks muuta ... Tahad rääkida “RETOORILISEST” ??? Loodan, et see postitus
avab  teie  silmad  TÕELE.  Kui  ei,  siis  RIP  Kim,  teil  ja  teie  liikmel  pole  lootust,  teil  on  “kliinilised
endokannabinoidide  puudused”.  Vaata  järele,  see  on  tõsi.  ”  Dan  Ometi  on  meil  MITTEVÕTETU
KÖÖGIVILJA, mis toodab MAA kõige võimsamat ravimit, mis on tõestatud HAIGUSTE RAVIMISEKS, ning
meie tervishoiutöötajad ja valitsus on pidanud õigeks keelata meile see elupäästev köögivili, võimaldades meil
kannatada  ja  surra  JA  panna  vanglas,  et  ühiskonnas  asjad  veelgi  turvalisemaks  muuta  ...  Tahad  rääkida
“RETOORILISEST” ??? Loodan, et see postitus avab teie silmad TÕELE. Kui ei, siis RIP Kim, teil ja teie
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liikmel pole lootust, teil on “kliinilised endokannabinoidide puudused”. Vaata järele, see on tõsi. ” Dan Kas
soovite rääkida retoorikast ??? Loodan, et see postitus avab teie silmad TÕELE. Kui ei, siis RIP Kim, teil ja teie
liikmel pole lootust, teil on “kliinilised endokannabinoidide puudused”. Vaata järele, see on tõsi. ” Dan Kas
soovite rääkida retoorikast ??? Loodan, et see postitus avab teie silmad TÕELE. Kui ei, siis RIP Kim, teil ja teie
liikmel pole lootust, teil on “kliinilised endokannabinoidide puudused”. Vaata järele, see on tõsi. ” Dan

„Mu mehel on õigus. Mul on 4 PET -skaneeringut, mis seda tõestavad. Kui mul oli õli palju, hakkasid mu
kasvajad hulluks minema. Kui ma pidin oma annust vähendama, on need stabiilsemad kui kahanevad. Mul on
nähtavaid tõendeid selle kohta, et asi toimib. ” Maria

"Kõlab nagu pettus raha teenimiseks. Kas te tõesti arvate, et seadus lubab mul kasvatada kanepit, et teha õli?
Hangi tõeline kutt. Mul on leukeemia ja ma ei usu sõnagi sellest, mida te räägite. Teie, haigete eest palvetav
pettur, peaksite vangi panema. Kui olete nii kindel, et see toimib, tehke mõned tõelised kliinilised uuringud.
Paljud riigid lubavad teil neid teha, ärge kasutage mõnda Lame Ass FDA vabandust! “Steven

- Steven, mida varem õli peale saad, seda parem. Ärge süüdistage mind õli puudutavate teaduslike uuringute
puudumises. Kui meditsiinisüsteem tõesti teeks seda, mida nad peaksid tegema, oleksid need kaheksakümmend
tunnistust  üksi  olnud  kõik,  mida  nad  peaksid  nägema,  et  viia  läbi  kõik  need  kümned  või  sajad  tuhanded
uuringud, mis tuleb läbi viia.

Rick ja mina ei saa tõesti endale lubada kõigi nende uuringute läbiviimist, see ületab meie eelarvet, lisaks ei saa
me neid läbi viia seaduslikult ja nii, nagu me tahame neid läbi viia, nii et tegelikult on teiste ülesanne praegu
oma tööd teha. Minu teada on osariike, kus meditsiiniline marihuaana on lubatud, ma ei tea, miks nad veel
uuringut ei teinud. Näiteks nahavähi puhul tehakse seda mõne kuu jooksul, kasutades ainult kohalikku õli. Aga
tundub, et seda ei juhtu või ma ei tea sellistest uuringutest.

Kuid  on  olemas  teaduslikke  tõendeid  selle  kohta,  mida  me  räägime,  lihtsalt  uurige,  vaadake  PubMed  ja
ühendage punktid enda jaoks.

Loodan, et see rahuldab teie teaduslikud vajadused ja loodan, et jõuate õlile enne, kui arstid saavad võimaluse
teid  tappa  oma  keemilise  mürgiga,  mis  poleks  kunagi  lubatud,  kui  seda  testitaks  korralikus  ja  eetilises
meditsiiniuuringus. JB

"Uurijad jõudsid järeldusele:" Siin esitatud andmed on esimesed, millest me oleme teadlikud, et näidata CB1
(kannabinoid) retseptorite ja endokannabinoidide kriitilist rolli inimeste PTSD etioloogias. Sellisena annavad
nad aluse PTSD haavatavuse informatiivsete biomarkerite väljatöötamiseks ja valideerimiseks, samuti juhivad
PTSD tõenduspõhise järgmise põlvkonna ravi ratsionaalset väljatöötamist. ”

Kuid  ärge  oodake,  et  föderaalametnikud  aitavad  seda  protsessi  edasi  viia.  Aastal  blokeerisid  föderaalsed
administraatorid Phoenixi Arizona ülikooli uurijatel FDA heakskiidetud platseebokontrollitud kliinilise uuringu
läbiviimise,  et  hinnata  kanepi  kasutamist  50 patsiendil,  kellel  on PTSD. Teaduslik  terviklikkus?  Mitte,  kui
rääkida marihuaanast. Mitte kaugeltki. "

- Palun ärge süüdistage meid kanepiõliga seotud meditsiiniliste uuringute puudumises. Mida varem saate aru, et
jah, on olemas grupp inimesi, kes tõesti kontrollivad seda maailma ja et nad lihtsalt teevad kõik, et kanepi
tagasitulekut edasi lükata, seda parem teile. See ei tähenda, et me kanepiravimeid läbi ei suruks, vaid tähendab,
et see võtab kauem aega kui vaja või eeldati. JB

"Ma usun kindlalt õli. Mu mehe pojal oli leukeemia, arstid andsid talle 4 kuud. Ta elas 2,5 aastat ja seda kõike
tänu õunakastmele neelatud õlile. Aitäh Rick Simpsonile !!! Jumal õnnistagu sind." Terri

"4 päeva ilma uue töökohata. Ei mingeid kõrvalmõjusid, väljavõtmisi ega inimeste peade hammustamist! Siin
on teie uurimus, lol. Levitage sõna! Me vajame seda. Me võlgneme inimkonnale, et muuta maailm paremaks.
See on algus :) ”Christina

"Mullu aprillis, pärast 5 aastat rinnavähist vabanemist, diagnoositi mul uuesti. Seekord oli see 4. etapp, terminal
koos metsaga selgroo, ribi, lümfisõlmede, rinnaku ja rinnaga. Põhimõtteliselt pakuti mulle palliatiivset abi ja
öeldi, et nad püüavad mind liigse valu eest hoida ... koju minna ja oma asjad korda ajada. Mul oli väga valus ja

78



RAVI VÄHKI: RICK SIMPSONI PROTOKOLL

nad  kirjutasid  järjest  juurde  mürgiseid  valuvaigisteid,  millel  on  VÄGA  vastikud  kõrvaltoimed  (Percocet,
hüdromorfoon ja deksümetasoon). Ma ei saanud nendel funktsioonidel töötada.

Mu abikaasa hakkas seda kraami Internetist lugema ja ma olin pehmelt öeldes skeptiline, kuid arvasin, et mul
pole sõna otseses mõttes midagi kaotada. Närida väga väikest kogust valget leske 3 korda päevas. Eelmisel
nädalal sain teate, et mu luumetsad on täielikult kadunud. Täna öeldi mulle, et MRI näitab pehmete kudede
kasvajate märgatavat kahanemist. Nüüd pole see nii skeptiline ja enesetunne suurepärane, valu pole. ” Julia

"See ravib vähki, ma olen elav tõestus. 4. etapi luu- ja maksamets koos arvukate kasvajatega kasutas õli ja olen
nüüd vähivaba. ” Laura

"Tere Jindrich, eile lõpetasin Ricki raamatu lugemise. Hea kraam! Ausalt, ma tõesti ei vaja rohkem tõendeid õli
tõelise võlujõu kohta! Olen teinud ka mõningaid katseid ja avastan iga päev midagi uut, mida see ravim suudab!
Hämmastav!

Kahjuks, kuigi olen veendunud ja isegi kui mu tüdruksõber on veendunud, ei suuda tema ema kuidagi kuidagi
täielikult lahti lasta ... ja siiski pole ta kindel, kas loobuda nõmedast keemiast ...

Püüan pidevalt välja tuua häid argumente, kuid ma ei suuda tema eest otsustada! Ta on vähihaige ja ta on ainus,
kes saab otsustada, mida oma eluga peale hakata.

Ma tean, et ta saab lõpuks terveks, sest me paneme talle nii palju õli sisse, et tal on võimatu surra. Kuid ikkagi
tunnen, et selle kuradi kemikaalidega on nii rumal ja ohtlik mängida, eriti kui teil on juurdepääs looduslikule
ravile, mis on tõestatud vähktõve raviks!

Lugesin teie kogemusest vähktõve ja meditsiinisüsteemiga ... Mul on tõesti kahju teie kaotuse pärast ... ja nüüd
mõistan paremini teie suhtumist traditsioonilisse nn meditsiinisse! " Luigi

- Tere Luigi, tänan teid toredate sõnade eest raamatu kohta ja kahju, et peate selle läbi tegema. See on tema
enda valik, millise ravi ta valib, aga ma ei läheks kemo lähedusse - lihtsalt lugege mu ema lugu tema jaoks, võib
-olla mõistab ta,  et mürgi võtmine pole kunagi hea mõte,  eriti  kui see pole põhjendatud ega vajalik.  Naise
võimalused kemoteraapiast ellu jääda paranevad tunduvalt, kui ta õli võtab, kuid miks jälle kahjustada tema
haiget keha? Sellel pole üldse mõtet. Parimate soovidega, Jindrich

"See on lahing, millega peavad tegelema paljud head inimesed, võhiklik arst, kes arvab, et teab rohkem, ilma et
peaks kunagi edasi liikuma uue areneva ja olemasoleva teabe osas kanepi, selle kannabinoidide ja võime kohta
vähki tappa, kahjustamata patsienti. Kui hull meie vaatenurgast, et nad nõuaksid mürki millegi nii ohutu pärast,
miks? Kas see on teadmatus või on nad hirmul?

Olen näinud arsti kord 5 aasta jooksul pärast seda õli õppimist oma IBS -i jaoks ja see oli midagi, mida ma ise
teha ei saanud. Nihutatud pinkie ja mina kasutasime õli, et mitte kunagi nakatuda, eemaldasime õmblused ilma
kannatusteta ja iga kord, kui ma seda rakendasin, kadus valu kohe põletiku eemaldamise tõttu. See paranes
täielikult 2 1/2 kuni 3 kuuga füsioteraapia asemel ja umbes 9 kuud kuni aasta paranemiseks. Olen ikka ja jälle
oma silmaga näinud ja keegi ei saa seda minult ära võtta. ” Covey

"Arstid EI ole teadlased ega praktiseeri teadust. Kui nad seda teeksid, nõuaksid nad valitsuselt neile juurdepääsu
marihuaanale. Põhjus on nüüdseks tõestatud kehaosa, endokannabinoidsüsteem, Ameerika meditsiiniseltskond
on  täielikult  eiranud.  Kui  teised  riigid  uurivad  üha  rohkem  marihuaanat  ja  eriti  vähiravi,  siis  Ameerika
meditsiiniasutust juhivad Big Pharma, suur kindlustus ja suur raha. Arstid on andnud kontrolli oma käsitöö üle
mitte-arstidele ja hirmupõhistele poliitikutele. Nad veedavad aastaid patendijuristide kontrolli all alternatiive
otsides, ähvardades samal ajal võimalikke ravivõimalusi.

Kui marihuaana oleks peidetud mõnda sügavasse džunglisse, mida kontrollib mõni kirjaoskamatu hõim, oleks
Big  Pharma  esimene,  kes  kontrolliks  oma  tootmist,  patenteeriks  oma  64  erinevat  kannabinoidühendit  ja
pöörduks  seejärel  arstide  poole,  et  see  "välja  kirjutada".  Kuid  USA  suurim  hõim hakkab  juba  tõde  välja
karjuma. Kahju Big Pharma jaoks, see hõim pole müügiks. ” Bryan
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"Need  tõendid  on  meiega.  Ja  me  jagame  seda.  Stiimulite  nimel  töötavate  narkootikumide  tõukurite
meditsiinikamp [ei tohi enam lugupidavalt kohelda] paljastatakse. Nad rabelevad rahakotis. Nad on toimuvast
teadlikud ja nende mängukaaslane FDA läheb nendega koos alla. Ei erine mis tahes türannia vormist, millega
oleme kokku puutunud, enne kui tunnistame, et see on kodune. Me teeme seda iseendaga. Vähktõve vastu on
ravi,  MITTE MITTE RAVIMIT,  kuidas  MEDITSIINI meile  praegu peale  surutakse,  kui  me oma tasku ja
hääletussedeliga ei hääleta! ” Thielman

„Olen  jälginud, et sugulased, sõbrad langevad ja surevad nii kiiresti pärast seda, kui olen sunnitud kulutama
kümneid tuhandeid dollareid, et tappa aeglaselt, kui ravim kasvab otse emake Maa välja. Tule nüüd, ärka üles ja
nuusuta jama. Ärge hüpake stereotüüpide peale ja tehke PÄRIS uuringuid. ” Amy Jane

"Ma tean, et mul oleks pigem RSO kui kemo/rad ... Naljakas, kuidas mõned inimesed saavad helistada RSO -le,
kui kõige muu kõrvalmõjud võivad jätta teile väga madala elukvaliteedi." Kerry

"See peab olema kergesti kättesaadav. See peab olema kättesaadav. "Mida rohkem ma loen, seda rohkem olen
lummatud." Shelley

"Kõik  vähid  on  reguleerimata  rakud.  Rakku  tuleb  lihtsalt  reguleerida.  Kui  tema  keha  ei  suuda  vähirakke
reguleerida,  võivad  vähirakud  olla  CB  retseptorid  purunenud/kahjustatud.  Kui  fütokannabinoidid  (füto  =
taimsed) puutuvad kokku reguleerimata rakuga, võib see vähirakule signaali anda rohkemate väravate kaudu kui
ainult CB 1/2 retseptorid. Nii õnnestub fütokannabinoid seal, kus endogeenne kannabinoid ebaõnnestub.

Siin on mõned märkused protsessi kohta, kuidas kannabinoidid vähirakke reguleerivad: Vähk

1) Vähk on reguleerimata rakk. 
2) Apoptoosi esilekutsumine Reguleerib vähirakke. 
3) Kannabinoidid põhjustavad rakkudes apoptoosi. 

Vähki  määratletakse  kui  „laia  rühma erinevaid  haigusi,  mis  kõik  hõlmavad reguleerimata  rakkude kasvu”.
https://en.wikipedia.org/wiki/Vähk

K:  Kuidas  me  rakke  reguleerime?  V:  Apoptoosi  kaudu.  Apoptoos:  http://en.wikipedia.org/
wiki/Apoptoos#Protsess „Apoptoos (pron .:/ˌæpəˈtoʊsɪs/ka pron .:/ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs/) [2] [3] on programmeeritud
rakusurma (PCD) protsess mis  võivad esineda mitmerakulistes  organismides.  [4] Biokeemilised sündmused
põhjustavad iseloomulikke rakkude muutusi (morfoloogiat) ja surma. ”

"Apoptoosi protsessi kontrollivad mitmesugused rakusignaalid, mis võivad pärineda kas rakuväliselt (välised
indutseerijad) või rakusiseselt (sisemised indutseerijad). Rakuvälised signaalid võivad sisaldada toksiine, [13]
hormoone, kasvufaktoreid, lämmastikoksiidi [14] või tsütokiine, mis peavad vastuse saavutamiseks kas läbima
plasmamembraani või muunduma. Need signaalid võivad apoptoosi mõjutada positiivselt (st vallandada) või
negatiivselt (st allasuruda, pärssida või summutada). ”

Kuidas panna vähirakud läbima apoptoosi?

Vajame  kannabinoide/endokannabinoide,  et  anda  märku  kannabinoidiretseptoritele  (CB1R,  CB2R),  et  esile
kutsuda apoptoos (on juba ammu kahtlustatud, et retseptoreid on rohkem kui 2):

Mis on CBR? (Kannabinoidiretseptor):

„Kannabinoidiretseptoreid  aktiveerivad  kolm  peamist  ligandide  rühma,  endokannabinoidid  (imetaja  keha
toodetud),  taimsed  kannabinoidid  (näiteks  THC,  mida  toodab  kanepitaim)  ja  sünteetilised  kannabinoidid
(näiteks HU-210). Kõik endokannabinoidid ja taimsed kannabinoidid on lipofiilsed, st rasvlahustuvad ühendid.
” http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Kas kannabinoidid võivad apoptoosi esilekutsumiseks CBR -ile signaali anda?

"Nende haigusmudelite  uuringud koos paljude in vitro katsetega näitavad,  et  kannabinoidid avaldavad oma
immunosupressiivseid  omadusi  neljal  peamisel  viisil:  (1)  apoptoosi  esilekutsumine,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548/
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Autofagia - kui ma eksin, palun parandage mind, kuid sellest, mida ma mõistan:

Autofagia  on  protsess,  kus  rakku  saab  parandada  või  ringlusse  võtta.  Tavaliselt  on  nad  vähirakkudega
programmeeritud surema, kuid autofagia võib selles protsessis siiski oma osa mängida.

See on nagu teil oleks taaskasutusmahuti ja prügikonteiner ning kogute kokku erinevaid jäätmeid ja korraldate
need kahte konteinerisse. Mõnikord peate ringlusse võtma, mõnikord peate lihtsalt midagi utiliseerima. ” Scott

"Uues  uuringus  avastasid  Chen ja  tema  meeskond,  et  Δ9-THC-ravi  põhjustas  ensüümi tsüklooksügenaas-2
(COX-2) taseme tõusu hiire hipokampuses, aju piirkonnas, mis on seotud õppimise ja mäluga. Uimastid või
geneetilised  meetodid,  mis  vähendasid  hiirte  COX-2  taset,  hoidsid  ära  korduva  Δ9-THC  kokkupuute
põhjustatud  mäluhäired  ja  neuronaalsed  häired.  Kuna  COX-2  pärsivad  käsimüügi  valuvaigistid  nagu
ibuprofeen, näitavad leiud lihtsat strateegiat marihuaana kõrvaltoimete vältimiseks.

Uurijad avastasid ka, et Δ9-THC ravi vähendas Alzheimeri tõve hiiremudeli neuronite kahjustusi ja see kasulik
toime  püsis  ka  siis,  kui  loomi  samaaegselt  raviti  COX-2  inhibiitoriga.  "Praegu  pole  Alzheimeri  tõve
ennetamiseks  ja  raviks või haiguse progresseerumise peatamiseks  tõhusaid ravimeid saadaval,"  ütleb Chen.
"Meie tulemused näitavad,  et  kanepi  soovimatuid  kõrvalmõjusid  saab kõrvaldada  või  vähendada,  säilitades
samal  ajal  selle  kasulikud  mõjud,  manustades  COX-2  inhibiitorit  koos  Δ9-THC-ga  selliste  raskete
haigusseisundite  nagu  Alzheimeri  tõbi  raviks."  http:  //  www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-
pmm111413.php

"Uus valitsuse rahastatav kanepi-/vähiuuring ŠOKISTAB teadlaskonda ...

THC, kanepi peamine psühhoaktiivne koostisosa, võib tegelikult  muuta inimese geneetilist  koodi, et vältida
vähki ja põletikulisi haigusi. Mida?!!!! Mida mida!!!????

Rick Simpson ja tema ülemhaldja, Tšehhi aktivist Jindřich Bayer, on seda rääkinud juba mitu kuud ja ma olin
viisakas, kuid mõnitasin seda arusaama salaja, sest see kõlas mulle nagu hokipokk (ja muude väikeste tehniliste
põhjuste tõttu) erimeelsusi nende vaatenurgaga). . . Ravimid ei saa DNA -d muuta, eks? Ilmselt vale! PÜHA
[MAGU]! ” Alan Gordon

"Taust:  kannabinoidid  indutseerivad  tugevaid  müeloidist  pärinevaid  supressorrakke  (MDSC)  in  vivo.
Tulemused:  THC  poolt  indutseeritud  funktsionaalne  MDSC  näitab  erinevat  miRNA  ekspressioonimustrit.
Järeldus:  spetsiifiline  miRNA  võib  mängida  olulist  rolli  MDSC  arengus  ja  toimimises,  reguleerides
müeloidrakkude  diferentseerumisega  seotud  sihtgeene.  Tähendus:  valitud  miRNA  võib  olla  oluline
molekulaarne  sihtmärk,  et  manipuleerida  MDSC  aktiivsusega  vähi  ja  põletikuliste  haiguste  korral.  ”
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- Olgu, mida iganes see ka ei tähendaks, see ei kuulu minu pädevusse. Tõenäoliselt ütleb see midagi sellist nagu
kannabinoidid, mis võivad vähki ravida ja nad teevad seda mingil moel geenimuutmise teel. Ja nagu alati, on
vaja rohkem uurida.

Ma ütlen ainult seda, et asja mõte on asja väikseim osake ja õli võib ka mõtteid parandada. Geenid on ikka liiga
suured.  Uuring  peaks  keskenduma  sellele,  mida  kannabinoidid  teevad  meie  keha  väikseimate  osakeste,
aatomite, kvarkide, stringide jms abil. Sealt algavad probleemid, kõige väiksemad osakesed, see on see, mida
peate parandama, kui soovite probleeme tõeliselt lahendada. JB

Teave teiste haiguste ravimiseks

„Oma kogemuste põhjal oma praegu keelatud kanepi kosmeetikaga, milles kasutasime tööstuslikest 
kanepipungadest pärit õli, mis on võrreldes teie valmistatud õliga palju nõrgem, leidsime, et kanep on 
põhimõtteliselt ravi, sest seda saab kasutada peaaegu kõigil seisukorras. Kas saate seda kinnitada?

Ajalugu nimetab kanepit imerohuks, mis tähendab kõiki ravimeid ja varem kasutati seda paljude meditsiiniliste
probleemide raviks. Oma kogemustest kanepiõli kasutamisel erinevates meditsiinilistes tingimustes nimetan ka

81



RAVI VÄHKI: RICK SIMPSONI PROTOKOLL

kanepit kõikideks ravimiteks. Kanep on kasulik praktiliselt iga haiguse või seisundi ravis; see soodustab kogu
keha paranemist,  kahjustamata.  Nii  et  mulle  ja  paljudele  teistele  on sellest  saanud ülim ravim ja  ma usun
kindlalt, et paremat pole olemas.

Maailmas, kus me praegu elame, kardavad paljud isegi päikese käes käia, kuid see ravim sobib hästi selliste
asjadega nagu nahakreemid ja päevituskreemid, miks siis peita end pimedas? Kas poleks tore minna uuesti
päikese kätte ja nautida elu, muretsemata näiteks nahavähi pärast? Vean kihla, et see oleks nii ja nüüd saab see
imeline aine selle kõik võimalikuks teha. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Põletab

„Tean omast kogemusest, et raskete põletuste korral pole paremat ravi kui kanepiõli. Kui põletusele määrida õli,
võtab  see  mõne  minuti  jooksul  valu  ära  ja  kiirendab  oluliselt  paranemisprotsessi.  Kui  haiglad  kasutaksid
põletusüksustes kanepiõli, võib inimeste kannatusi oluliselt vähendada.

Kui ma esimest korda õli tootma hakkasin, neelasin palju arstide poolt välja kirjutatud kahjulikke ravimeid, mis
mõjutasid minu arutlusvõimet, nii et mu mõtlemine ei olnud väga selge. See muutunud olek põhjustas mind
mõnevõrra hooletu ja selle tulemuseks oli plahvatus ja tulekahju, mis jättis mu parema käe tõsiste kolmanda
astme põletushaavadega.

Kui ma ütlen, et raske, siis ma mõtlen, et raske, kolmveerand paremast käest oli sõna otseses mõttes sulanud ja
rippus nüüd käppades. Mu tüdruksõber Leah tuli alla ja pärast seda, kui ta vaatas põletust, võttis ta käärid ja
lõikas  ära  kogu surnud liha.  Ma tean,  et  see kõlab  õudselt,  kuid see,  mille  ta  eemaldas,  oli  surnud, nii  et
tegelikult ei tundnud ma midagi.

Üheteistkümne päevaga paranes mu käsi täielikult, armid ei jäänud. Ainus viis, kuidas öelda, et mul oli isegi
vigastus, oli kogu nähtava uue roosa naha olemasolu ja isegi karvanääpsud kasvasid tagasi.

Vaadake  nüüd,  mis  toimub  nendes  põletusüksustes,  mida  meie  meditsiinisüsteem  pakub.  Lapsed  ja
täiskasvanud, kes on kannatanud tõsiste põletushaavade all, leiavad, et põletusüksused on vaid midagi enamat
kui  piinamiskambrid,  mis näivad kannatustele  lõppu andvat.  Need patsiendid on nakatunud,  paljud valusad
operatsioonid, mis hõlmavad naha siirdamist, ja lõpuks on nad tavaliselt endiselt halvasti armistunud.

Kanepitaime eeterlik õli on looduslik anesteetikum ja looduslik antibiootikum. Kui panete kanepitaimelt saadud
õli otse põletusse, on 5 minuti jooksul valu kadunud ja paranemine algab. Otsustades selle põhjal, mida ma olen
näinud, et see aine teeb põletust, mida olen saanud, ja teised, kes on saanud sarnaseid vigastusi, usun kindlalt, et
see hämmastav ravim võib raskelt kannatanud inimeste nägu või muid kehaosi uuesti kasvatada. põletada.

Kui õli võib mu käe uuesti kasvatada ega jäta arme, siis miks mitte jalg või isegi nägu? Niisiis, kui need, kes
juhivad põletusüksusi, tahaksid tõesti oma patsiente aidata ja nende kannatusi leevendada, võib -olla on just
õige aeg hakata kasutama midagi, mis töötab. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

«Pühapäeva hommikul sain sõrmedelt 3. astme keeva õlipõletuse. Suured villid ja väga valusad. Mulle meenus,
et RSO lugemine on põletuste raviks hämmastav, seega proovisin seda. OMG Inimesed, põletus on täielikult
kadunud vaid 40 tunniga. Sellest pole üldse märki. Mullidele kandsin suuremas koguses RSO -d, värske Aloe
Vera filee ja sideme. Kordus 12 tundi hiljem. Kolmandat rakendust pole vaja. ” Bobbi

“Mu tütar  praadis  seaprae  sügavkülmas  ja  kastis  sõrmed  põhimõtteliselt  kuni  esimese  sõrmenukini  keevas
kuumas õlis ja need muutusid valgeks nagu keedetud kana. Me panime neile RSO ja valu kadus umbes minuti
pärast, ta kattis need kaks korda päevas RSO -ga. Nad paranesid väga kiiresti vaid mõne päevaga ja nahakaotust
ega arme üldse polnud. On hämmastav,  et hoiame nüüd natuke köögikülmikus, nii et kui keegi põleb (eriti
lapsed),  rakendame kohe RSO -d,  pole  vaja  sellist  valu  tunda,  kui  meil  on  looduslik  taim,  mis  selle  eest
hoolitseb. . ” Debra

"Kasutasin seda tugeva päikesepõletuse korral. Töötas suurepäraselt, olen näinud, kuidas see paranes noahaava
vähem  kui  nädalaga.  See  ravib  ka  halitoosi.  Olen  seda  kasutanud  umbes  kuus  kuud  ja  vabanesin
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krambivastastest ravimitest täielikult. Kui otsa sain, tabas mind kerge krambihoog. Mul on vedanud, et saan
selliseid ravimeid, soovitan närvivalude korral. ” Jack

"Ma kasutan kuumutamiseks puupliiti,  nii et randmepõletused on mind saatnud palju külmemaid kuid.  Kas
eelmisel sügisel tegi kõrvetamist, ei jätnud veel ärkvel. Mulle anti enne RSO õli, nii et määrisin tupsutusega,
katsin põletuse ja kahe päevaga oli  see piirkond roosa,  puhas plaaster,  ei  mingeid ville  ega põletust!  Olen
100%müüdud! ” Janine

Armid

"Olen näinud selle õli kasutamisel paranenud põletusi, mis oleksid pidanud maha jätma kohutavad armid. Kuid
pärast jäi üle vaid terve roosa nahk ja meditsiinisüsteemi kohaselt ei tohiks sellised asjad olla võimalikud. Läbi
ajaloo on kanepil alati olnud maine selle poolest, et tal on võime haavu ravida, jättes pärast seda vähe või üldse
mitte arme.

Olen seda õli  tarninud paljudele  inimestele,  kelle  näol oli  halb jume ja armistumisprobleemid.  Pärast  õliga
töötlemist oli nende jume paranemine hämmastav. Isegi arme, mis on olnud aastaid, saab täielikult või enamasti
eemaldada lihtsalt kahjustatud piirkonda õliga töödeldes.

Seda saab teha umbes samamoodi nagu nahavähi raviks: kandke lihtsalt õli armile ja katke sidemega. Korrake
seda seni, kuni arm kaob ja aja jooksul sulandub töödeldud piirkond ümbritsevate kudedega.

Puutusin kokku Tšehhi Vabariigi mehega, kelle näol oli kohutav arm, mis nägi välja nagu mõõga põhjustatud.
Pärast  seda,  kui  ta  oli  seda  piirkonda  õliga  töödelnud,  oli  mul  väga  raske  isegi  öelda,  kus  arm oli.  Minu
vaatenurgast saab aidata neid, keda hirmutamine on moonutanud, ja ravi on valutu, nii et kui teil on vastik arm,
siis teate nüüd, kuidas sellega toime tulla. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Haavandid, tüükad, mutid

"Keha haavandeid  saab ravida  õli  allaneelamisega.  Ebatervislikke  haavandeid,  tüükaid  ja  mutte  kehal  saab
eemaldada,  kui  lihtsalt  määrida  õli  ja  katta  need  sidemega.  Õli  läheb  ebatervislikele  või  muteeruvatele
rakkudele  ja  hävitab  need  enamikul  juhtudel  valutult.  Üsna  sageli  võivad  tüükad  ja  mutid  muutuda
ebatervislikeks, sel ajal muutuvad nad tavaliselt tumedamaks ja hakkavad kasvama. Kui teil on midagi sellist
lahendada,  saavad  arstid  sageli  probleemi  eemaldada,  kuid  paljudel  juhtudel  see  lihtsalt  naaseb.  Sellistest
asjadest keha mõistlikul viisil vabastamiseks proovige seda ravimit.

Varem olen isegi ravinud inimesi, kellel on jalatalla tüükad ja seda tüüpi tüükadel tekivad juured, mida saab
tavaliselt  likvideerida ainult  ulatusliku operatsiooniga.  Selle asemel,  et lasta meditsiinisüsteemil jalad paelte
külge lõigata, kandke lihtsalt tilk õli tüüka pähe ja katke sidemega. Proovige sidet umbes kolm päeva paigal
hoida,  seejärel  pange uuesti  õli  ja  teine  side.  Tavaliselt  pärast  seda kolm kuni  neli  korda on tüüka juured
hävinud ja tüüka pea lihtsalt kukub maha. Kui õli kasutatakse selle seisundi raviks, toimub see kõik valutult, nii
et kui teil on külvataime tüükad, miks peaksite läbi viima piinamise, mida meditsiinisüsteem teie jaoks silmas
peab, siis ravige ennast mõistlikul viisil. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

"Mu liigesed lähevad sõrmedele ja voilaa, hõõru õli, valu on kadunud. Põlesin eelmisel nädalal põletustünnil,
randme siseküljel 3 tolli musta, mullitavat nahka. Väike kogus õli, side, kaks päeva hiljem, hämmastav roosa
nahk. Rakendati uuesti, sama, kaks päeva hiljem ja see paranes ... UP üles Mi. ~ Aitäh !!!!! ” Janine

“Olen kasutanud RSO stiilis õli näonaha nõial. 2 rakendust kaetud bändiabi abil ja see on peaaegu kadunud! ”
Leslie
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"Olen põletuste  ja lõikude jaoks kasutanud kanepit  oliiviõliga ja  need paranevad paari  päeva jooksul.  Pole
kunagi midagi sellist näinud. Ma tean, et RSO oleks isegi parem. Kanepit kasutati kõige raviks enne, kui meie
valitsus ahnitses. ” David

"Põletasin end väljalasketorul päris hästi ja panin kanepiõli, millele oli lisatud viinamarjaseemnete ekstrakti, ja
see paranes vähem kui nädalaga ning vaevalt valu ja ärritust ning armid puudusid!" Daniel

"Mul on nahahaigustest palju hirmutamist, et mulle anti peaaegu 6 kuud kohutavaid ravimeid. Oh üllatust! Mõni
nädal pärast ravi on mu nahk jälle halb. Seda on hea teada. Ma olin nende peale kohutav, ravimid, tujukas, kuiv
ketendav nahk, higistamine, issand, see oli kohutav. Ma ei näe enam arsti. " Nikki

„Lugupeetud  härra,  ma  olen  vana  hipi  60ndatest  ja  elan  Californias.  Olen  8–9  aastat  mitmesuguste
rongivrakkide  ja  valge  lese  hübriidinud  suurepäraste  tulemustega.  Nägin,  et  Rick  on  ka  White  Widow'i
kasutanud.

Aitan praegu paranemisjärgus olevat Hospice'i patsienti, kes oli/on? suremas MRSA viimastesse etappidesse,
nagu juhtis mu vana arst dr Ronald Sand ... Alustasin teda tinktuuridega,  mida olen valmistanud ja andnud
küpsiseid nii veest kuni pungade ekstraheerimiseni kui ka või ekstraheerimiseni neli kuud tagasi.

Veel üks kasvatajavenna sõber, kellega ma Unity kirikus käin, keeras mind teie veebisaidile alles kolm nädalat
tagasi. Jason on alustanud "JOY GREASE" ja ta on läbinud oma esimese toru ja on nüüd teisel. Veidi rohkem
kui kuu aega tagasi  olid  tema pallid  väga suure meloni  suurused kui pehmekuul  ...  Pärast  minu küpsetiste
söömist ja nüüd otse “Magic Grease” söömist läheb ta iga päevaga paremaks ja tema sugunäärmed on peaaegu
kadunud tagasi normaalsesse suurusesse ... Nad ütlevad, et MRSA -le pole ravi ???

Jasonil on seljal olnud väga halvad suured haavandid, kuna ta ei saa külili ega kõhuli lamada. Nüüd ütleb ta
mulle, et nad on vaibumas ja kui meie arst koos teise meeskonnaga kohale ilmus, ei saanud nad kõik aru, miks
ta pole surnud või miks ta paraneb. Ma pole veel arstile rääkinud oma/meie kanepiõli ravist, kuid varsti ühel
päeval ... Ma tõesti tahan arstilt luba, et ravida oma haavandeid nüüd õliga paikselt, kas pole nõus ??? Kui me
suudame peatada MRSA patsiendil,  kellel  oli elada jäänud vaid mõni kuu, siis mõelge,  mida see võiks või
peaksin ütlema, PEAB ma ütlema meditsiiniringkondadele. Rahu ja lugupidamine, Craig "

“Minu abikaasal oli 30 -aastane arm põletusest, mis nõudis naha siirdamist ... Nii et ma mõtlesin, ahaa, teine 
koht selle hämmastava tootega katsetamiseks. Noh, tal oli vähem kui null usku, et see teeb midagi ... Pärast
paari rakendust on see morfiseeriv, on tal nüüd pigment seal, kus seda polnud. Juuste kasv, kus ükski pole 30
aastaga kasvanud. ” Rebecca

«Ma põlesin majapõlengust teise astme põletusi kogu näol ja kätel. Panin kuu aega kakaovõiga segatud RSO -d
ja võite vaevu öelda, et ma kunagi põlesin. On hämmastav, kui kiiresti see töötab ja see on parim valuvaigisti,
mis mul kunagi olnud on. ” Ameerika

“Mul oli peanahal mool, mis hakkas hiljuti sügelema. Kandsin tupsutamist paar korda päevas paar päeva ja
mool hakkas tegelikult kahanema! Räägi hämmastavast. ” Amanda

"Ma olen usklik ... parandab podagra ...  see peab viima yin & yangi tasakaalu,  sest arvasin, et olen varem
õnnelik, kuid viimasel ajal leian, et sügavalt sisimas on tunda õnnetunnet ... Aitäh Rick Simpson." Irving

“Alates 11. eluaastast (olen nüüd peaaegu 30) on mul tekkinud nahale mingi seen, enamasti kaela rinnale ja
seljale. Need punased ümarad plekid ilmuvad minu nahale igal aastal ja olen võtnud kõik, mis naha seisundi
raviks vaja. Ravimid, mida dermatoloogid määravad, võtavad nende laikude eemaldamiseks 5-6 päeva ja nende
täielikuks kõrvaldamiseks veel 5 päeva.

Teisel  päeval  märkasin,  et  need  laigud  hakkasid  taas  ilmnema,  KUID seekord  otsustasin  sellele  kanepiõli
panna ... ja see oli tõesti maagia !!! Kandsin seda ainult 2 korda ja laigud on KÕIK kadunud. Ma ei uskunud
oma  silmi!  Minu  jaoks  pole  enam  pille  ja  kreeme  ning  spetsiaalseid  šampoone!  Nüüd  tegin  kanepiõliga
infundeeritud kookosõli ja jätkan selle pealekandmist veel umbes nädala, veendumaks, et laigud enam ei ilmu.
Suur tänu RS & JB -le abi ja teabe eest, olen igavesti tänulik. ” Ioanna
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"2002. aastal sattusin kohutavasse õnnetusse. Mul olid kõikjal purunemised ja kaotasin osa käe luust. Pärast
naha- ja luusiirdamist olin peaaegu terve ja sain käe infektsiooni. Selgus, et tegemist on luupõletikuga ja tuli
alustada otsast peale. Seetõttu saan alati sisselõikeid/põletusi (olen keevitaja), kui nad alati nakatuvad. Eelmisel
aastal sain kohutava põletuse aurutorust töölt kõhuli. Hoides seda puhtana ja kasutades õli, paranes see nädala
jooksul vaid puudutusega! Minu väikesed keevisõmblused võivad kesta 4-6 nädalat. Minu õliga enam mitte.
Keerake Neosporin, ma kasutan ÕLI! ” Chris

"Mürgine luuderohi mu käsivarrel ... Lööve ja põletushaavad kadusid 5 minuti jooksul ... Ei mingeid lööbeid,
lööbeid ega valu ... Ma kasutasin ühte tera RSO koos väikese kookosõliga ... MÖÖDAS viie minutiga !!!"
Estelle

“Sain näole mürgitamme, pärast teist päeva oli see laubalt kaelani, suured sügelevad laigud, toored ja mõningad
verejooksud kriimustustest. Segasin veidi õli ja veidi kookosõli, et oleks kerge laiali määrida. Ma panin selle
selga ja vabanesin kohe sügelusest ja valust, tunni aja jooksul oli toorus ja põletik kadunud, järgmisel hommikul
polnud see nähtav, kui te tõesti välja ei näinud. See tõstis kindlasti paar kulme ja lõpuks said mõned skeptikud
näha, millest ma alati räägin. Kanepi tervendav jõud! ” Cindy-lee

“Artriitiline psoriaas vähem kui kuu aja pärast… J” Giulliana

"Minu psoriaas kadus pärast seda, kui hakkasin õli sööma ... Lihtsalt õli kohalik kasutamine ei aidanud minu
oma nii palju- ei kadunud täielikult enne, kui hakkasin seda suu kaudu kasutama. See pole veel tagasi tulnud.
Ma saan praegu säilitusannust, nii et MA LOODAN, et sellest piisab, et psoriaas eemal hoida. Mul pole sellest
peaaegu 4 kuu jooksul mingeid märke olnud. Arstid ütlesid mulle, et see ei kao kunagi täielikult ja et see selgub
ainult siis, kui olin tõeliselt haige ja mu immuunsüsteemil oli muid asju, millega võidelda. Noh ... ma ei tunne
end haigena ja jama on läinud! ” Lindsay

“Paari päevaga paranes ka kõõlusepõletik. Isegi 7 kuud vana vigastus. Hõõruge lihtsalt üks kord päevas veidi
potivõid  või  RSO  -d  valulikule  kohale.  Hämmastav  jama.  Kasutasin  RSO-d  3.  astme  põletusel  eelmisel
pühapäeval-teisipäeval, pärast 40-tunnist ravi ei olnud põletusmärki. Muidugi soovin, et oleksin seda teist korda
kasutanud. See oleks säästnud mulle tunde suurt valu ja jää peal hoidmist. ” Bobbi

„Mida see ei saa aidata? Minu õpingute kaudu on võimalusi lõputult. Mul on näol paremal pool põske tsüst.
Viis  päeva  pärast  õli  võtmist  (allaneelamist)  kahanes  tsüst  kiiresti.  Õli  oli  valmistatud  härmas lehtedest  ja
väikestest  pungadest,  mis  olid  alati  läbipaistvad.  Segu  seisis  2  nädalat.  Õli  esimesel  õhtul  oli  mu  tsüstil
kipitustunne. Viis päeva hiljem kadus. Õli töötab. Tõendeid on liiga palju ja teadus selle taga on hämmastav.
Seal  on keemilisi  ühendeid,  mis reageerivad kõigile  meie närvisüsteemi retseptoritele,  ja see on loodustöö.
Hämmastav on see, et seda kõike leidub ühes taimes. KANNABIS. On aeg näha, kui kaugele inimesed jõuavad.
On aeg areneda. Dr Dank ”Jeremy

“Esimest  korda  tegin  õli  (infundeeritud  kookosõlis)  eaka  naabri  selja  paikseks  raviks.  Tal  olid  kõikjal
haavandid, mis sügelesid halvasti. Lutikad on välistatud, nii ka kärntõved, kirbud, skeletid ja muud sellised, sest
teda ei mõjutanud kusagil mujal kui selg ja tema voodil ei ole märke looma tegevusest. Kas sa tead, mida tema
poeg  tegi  ???  Ta piserdas  madratsit  tugevalt  kemikaalidega,  et  vabaneda  putukatest,  mida  polnud  olemas.
Andsin talle uue madratsi koos selgesõnaliste juhistega, et seda EI tohi pihustada. Ta pidi minema haiglasse
veritsevate haavandite tõttu ja kui ta seal oli, väljendas ta oma seljaprobleemi ja teate, mida arstid käskisid tal
teha ??? Pese oma juukseid ja keha täide eest, tal pole täisid. Nii et keda sa arvad, et ma kuulan, et teda aidata?
Arstid? EI Tegin õli, ravis teda seljaga ning paranemine ja paranemine toimub. ” Michele

“Morning  Scot,  rääkis  eile  õhtul  mu  õega  ja  ta  ütleb,  et  on  kõik  terveks  saanud  !!!!!  Ravim  ravis  ta
vöötohatise :) Ta ütleb, et tunneb end imeliselt. Tahtsin enne teile kirjutamist 100% kindel olla. Suur tänu teie
abi eest. ”

"Vöötohatisega tüdrukul juhtus midagi muud ja ta ei öelnud kunagi perele, mis viga oli. Siin see on, ta saatis
selle mulle:

"Tere taas, sain eile teada, et mu õel oli aasta tagasi kilpnäärme kasv, kuid ei öelnud sellest meie perele. Ilmselt
ütles arst talle, et nad hoiavad sellel silma peal ja kui see kasvab, siis nad opereerivad. See ei olnud piisavalt
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suur, et sellest biopsiat saada. Igatahes oli ta eelmisel nädalal arsti juures ja ta sai teada, et kasvaja on lakanud
kasvamast. Ta usub, et ravim peatas kasvu. Kas pole see imeline uudis? Ta jätkab selle võtmist lootuses, et tema
järgmine kohtumine tõestab, et õli tapab kasvajaid. Annan teile rohkem teada, kui see juhtub. ” Šotlane

"Eile alustasin naine ravimit. See on tema aruanne esimesest päevast. Lihtsalt hämmastav! Siin on minu esimese
päeva aruanne:

Ärkasin eile hommikul ekseemiga huulel ja panin õli peale. Nõelamine lakkas umbes 10 minuti pärast. Valu
kadus 30 minutiga. Paistetus langes mõne tunniga. Villid mu huulel on täna umbes pooleks läinud - tavaliselt
kulub nende paranemiseks 2 nädalat. Hingamise aurud huultel. Märkasin, et valud, mis on mitu nädalat olnud
mu paremas siinuses, on lakanud ja nina lakkas jooksmast. Aevastanud eilsest vaid üks kord Märganud, et mu
väsimus ei olnud nii sügav kui tavaliselt. Märkasin, et tundsin end lõdvestununa ja murelik serv oli kadunud.
Märkas õhtul vähenenud kehavalu - Tavaliselt on mul õhtuks nii palju kehavalu, et ma ei suuda paigal istuda
(hüppeliigese närvi- ja lihasvalu, põlve/õla/küünarnuki/randme/pöidla valu vähenes oluliselt).

Samuti saan iga annusega väga kerge sära. Mul ei ole töö- ega keskendumisraskusi ega karda sõita. Olen väga
selge  peaga,  kuigi  unustasin  täna  hommikul  Citicoline'i  võtta.  Ma panen  Craisenile  umbes  poole  tera  õli
ekvivalendi ja võtan selle nii. ”

Q. Tere JB! Tahtsin teilt  midagi küsida, mõtlesin,  kas RSO aitaks mu ema kiirgusest tingitud põletusi? Ta
otsustas jätkata “tavapärase” raviga ja nüüd on tal rind, teiste sõnade puudumisel, perses. Lihtsalt seda vaadata
on valus. Mäletan, et kas teie või Rick said kunagi põletust, vist RSO -d ette valmistades, ja näitasite pilte,
kuidas õli töötab ka põletushaavade korral. Niisiis, kas see oleks talle kasulik?

A. Tere, Enrique, muidugi hõõru õli või kanepisalvi rinnale ja seljale. Muidugi peaks ta õli sööma ja hoiduma
eemale arstidest ja muudest sellistest tarbetutest kahjustustest. JB

„Minu emal (72) on juba umbes 2 aastat enamikul sõrmeotstest olnud valulik lõhenenud nahk ... väga valus.
Arst ütleb: "Jah, see tuleb vanusega." Dufuss !!! Segasime väga väikese koguse õli akvaforiga ... üks hooldus,
üleöö ... läinud! Tema valusad praod on paranenud ja on jätkuvalt hea juba üle nädala! IMELINE! ” Dolly

"Ma  kasutasin  õli  värskelt  avatud  operatsioonihaaval.  2012.  aasta  septembris  eemaldati  mu  näolt  2
basaalrakulise  kartsinoomi kasvajat.  Üks oli  suur ja seda levitav söötmakasvaja.  Samuti  kraapiti  mu põsele
sisemine kasvaja biopsia jaoks. Kui ma koju jõudsin ja oma haava paljastasin, oli mul kraater näos.

Esimesed 4 päeva segasin sheavõid ja õli ning panin peale. Vahetasin siis otse õli vastu ja pole seisma jäänud.
Kui  ma  läksin  oma  ametikohale,  oli  arst,  kes  arvas,  et  hakkan  plastilist  kirurgiat  tegema,  üllatunud  minu
paranemise üle. Otsustasin talle tõtt öelda, et ma pole retsepti kasutanud, et olen selle Kanepiõliga ravinud. Ta
oli kuulnud Rick Simpsonist ja Phoenix Tearsist, ta ei mõistnud mind kohut ja ütles, et jätkake head tööd.

Ühe kuu pärast lähen teisele operatsioonile, tegevuskava selle haava paranemiseks ...

Kanepiõli. Kas ma ütlen sellele kirurgile? Minu postituse ajal! Armastuses ja valguses. ” Patti-Jo

-  Patti,  õliga  jätkates  pole  operatsiooni  vaja.  Või  lükka  vajadusel  veel  60g  edasi,  kuid  hoia  võimalusel
operatsioonidest ja arstidest eemale. See on kurb eeldus ravi õnnestumiseks paljudel juhtudel. JB

"RSO on muutnud mu psoriaasi peaaegu olematuks. Olen juba kolm aastat tarbinud säilitusannust ja mu nahk
on selge, mõistus puhas ja ma pole kunagi olnud tervem. ” Erica

"Olen  näinud,  kuidas  keegi  minu  lähedastest  kasutab  Ricki  õli  halva  põletuse  korral,  mis  oleks  jätnud
ebameeldiva armi. Nädala jooksul pärast õli pealekandmist oli see kadunud ja armide jälgi polnud või see oli
põlenud." Janice

"Meil on nüüd tütar õli peal. Tal on psoriaas mõlemal küünarnukil, käsivarrel ja ühel põlvel. Tegi alguses pilte.
Siiani  on kuivad ketendavad  alad  kadunud.  Nahk on punane,  kuid  sile,  mitte  kõrgendatud  ja  põletikuline.
Väiksemad alad väljastpoolt on täielikult puhastatud. Oleme veendunud, et see toimib. Pildistame igal teisel
päeval või märgatava paranemise korral. Seda kõike vähem kui nädala jooksul, kasutades õli paikselt. Suur tänu
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teile selle ravimi teadlikkuse tõstmise eest, mis lõpuks tervendab rahvaid Ricki ja JB. Ma jagan postitusi iga
päev ja ütlen kõigile, kes kuulavad. See hakkab sisse vajuma. ” Ron

Q. Kas need segud toimivad akne korral? 

A. Jennifer, õli sobib igasuguste nahahaiguste korral. See tähendab ka akne kaasamist. Parimate soovidega, JB

“(Ma leidsin õli kohta) 3 kuud tagasi otsisin Internetist akne ja rosaatsea ravi. See tegi selle kohe selgeks! Lisan
kookosõlile isoõli, et seda kord päevas oma näole ja kaelale kasutada. Mu mees ütleb, et ma näen 15 aastat
noorem välja! Suur tänu selle teabe jagamise eest. Jumal õnnistagu teid kõiki. Jätka samas vaimus." Toni

"See toimib ka sissekasvanud karvade korral näol. Kasutasin seda oma 23 -aastase poja puhul edukalt kahes
rakenduses. ÜKS ARMASTUS." Patti-Jo

"Charlie kõnnib. Ei mingeid valuvaigisteid. Ta seisab pikalt. Tema sammud on sirged ja laiad. Ta oskab hüpata
ja mängida. Tema kael on peaaegu 90 protsenti paranenud. See pole kahe aasta jooksul nii välja näinud. Ta sõi
eile banaani, pitsat, pool võileiba, praetud riisi, jogurtit ja palju muud. Ta pole kunagi nii palju söönud. (…)

Charlie parem põlv oli kõige hullem. See on umbes 50 protsenti parem. Vasakpoolne on peaaegu täielikult
paranenud, välja arvatud asjaolu, et ta sügas seda teisel õhtul ja villis selle uuesti üles. Aga ei midagi suurt ...
Suurim muutus on haav kaelal ja kaenla all. Kael on peaaegu täielikult paranenud, samuti kaenlaalused.

Ma  kasutan  väikest  tilka  õli  tema  g-torus  enne  vanne.  See  on  aidanud  ka  põlvevalu  korral.  Kui  põlved
valutavad, saab ta selle tilga. Ma ei lisa tülenooli ega ibuprofeeni. See teeb asja ära. Teen ka ise salvi. Mul on
veemasin, mis filtreerib vett ja eraldab aluselise vee happelisest. Kuna happeline hapnikuga rikastatud vesi on
nahale  nii  hea  ja  lisaks  ka  antibakteriaalne,  võtan  ma  ette  happelise  vee  ja  segan  selle  salvi  loomiseks
metotselluloosiga.

Lisan kontsentraadi, et valmistada salv, mis sarnaneb vaseliini konsistentsiga. Ma määrin sellega tema sidemeid
ja kasutan seda tema haavadel. AINULT SEE muudab valu, sügeluse ja paranemisega uskumatult palju. Saadan
teile varsti pildid. Olen neid iga muudatusega vastu võtnud. Ma arvan, et õli jätkub veel üheks kuuks, kuid kuna
ma teen seda esimest korda, pole ma selles kindel. Olen vaimustuses. Tema isu pole kunagi olnud nii hea. Ta
sõi eile rohkem toitu kui terve aasta. ” Trisha

"Hei Rick ja sõbrad, mul on sõber, kellel on see haavand (umbes 2 tolli  läbimõõduga 4 tolli läbimõõduga)
vasakul õlaribal juba 4 aastat kestnud, otsib nakkust, ilma kärnata, vaid puhas toores ava, pinna all oli tunda
katsudes tundlikku kõva pesapalli suurust tükki.

Ta on õli paikselt peale kandnud 8 korda 7 kuu jooksul, umbes 2 nädalavahetust ka sisekasutuseks.

Koorimine ja armistumine on kadunud, lahtine haav on armistunud ja mu sõber tunneb end õnnistatuna, et tal
oli võimalus õli kasutada. ” Rebecca

“Eile  lõikasin tööl blenderis  sõrme. Kell  3 öösel ärkasin peksva sõrme peale,  et  proovisin jääd,  peroksiidi,
neosporiini.  Miski  ei  töötanud.  Tuksis  ikka.  Siis  meenus  mulle,  et  õli  kuulmine  aitaks  kaasa  rakkude
uuenemisele ning peataks valu ja paranenud armid ning nahaprobleemid, miks mitte proovida. Niisiis võtsin
tilga ja laotasin selle ümber kogu sõrmeotsa.  1 minuti  jooksul kadus valu 80%. 30 minuti  jooksul. Suutsin
näpuga  vehkida  vaid  väikese  valulikkusega,  kuid  ilma  tõelise  valuta.  Olen  müüdud.  12  tunni  pärast
kandideerisin uuesti ja pärast seda pole mul valu. ” Rebecca

"Hei, Rick, ma tahaksin hoida oma nime konfidentsiaalsena, kui sa selle postitad (mida ma ei pahanda). Minu
tüdruksõber oli tõesti karmilt kasvatatud ja kasutas depressiooni langetades randmeid, kuid see probleem on
aastaid ja aastaid taga, kuid mõned üsna vastikud armid randmel on endiselt alles. Seal on äärmiselt nähtav ja
mullib üsna palju, see on esimene asi, mida paljud inimesed temaga esmakordselt kohtudes märkavad. Ta ei
tahaks midagi muud kui neist lahti saada.

Nii et minu küsimus on, kas õli aitaks armidest vabaneda? Või vähemalt aidata muuta need vähem nähtavaks?
Ma armastan seda, mida te teete, ja soovin, et teaksin õli kohta, kui mu vanaisa haigestus vähki, olete kangelane
kogu elu eest, mille olete aidanud päästa! ”
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- Kallis XXX, hakake õli paikselt armidele kandma, need kaovad tõenäoliselt nädalate või kuude jooksul. Ma
võtaksin  ta  ka  õli  peale,  see aitab  tema PTSD -l  kõikidest  nendest  mälestustest,  mida  ta  läbi  elas,  samuti
parandab ta une kvaliteeti. Tehke fotosid ja videoid, kui te ei pahanda, arm kaob tõesti - kas täielikult või on
need peaaegu nähtamatud. Parimate soovidega, Jindrich Bayer

"Tere, Rand, mul on sama probleem jalgade haavanditega. Esiteks sellepärast, et olin diabeedieelne. Kuid sain
teada, et olen putukate ja sääskede hammustuste suhtes väga tundlik. Panin neile õli ja panin üleöö plaastri
peale ja hammustused paranevad. ” Michelle

- See, mida õli saab teha sääskede või puukide hammustuste jaoks, on lihtsalt hämmastav. Proovige ja näete,
miks me ütleme, et keegi ei tohiks oma majast lahkuda, kui tal pole õli peal. Õlil on nii palju kasutusvõimalusi,
et ilma selleta elada on vastutustundetu. JB

"Sööge õli ... Olen seda õli võtnud kaks kuud, mu psoriaas on peaaegu 80% selge ja ma ei pea üldse mingeid
ravimeid kasutama ... Ja võttis mu artriidi ka ära ..." Giuliana

"Olen kasutanud kanepi oliiviõli segu ja nädalaga hakkas mu psoriaas minema. Kahjuks oli mul lihtsalt natuke
ja mul ei olnud piisavalt, et seda rohkem nii sisemiselt kui ka väljastpoolt võtta. TÄHELEPANU, mul polnud
isegi päris RSO -d, vaid oliiviõlil valmistatud kanepiõli. ” Teemu

- Loodame, et saate peagi veel õli, Teemu. Parim on kasutada seda paikselt sümptomite kontrollimiseks ja ka õli
söömiseks, samuti soovite kõrvaldada probleemi algpõhjuse. Parimate soovidega, JB

"See toimib hästi ka sääsehammustuste ja hambavalude korral. Minu tütart hammustasid sääsed vähemalt 50
korda  15  minuti  jooksul  VÄLJAS!  Deep  Woodsi  veaprits.  Proovisin  banaanikoort,  deodoranti,  aloe  verat,
dermaplasti ja hüdrokortisooni. Ükski neist ei vähendanud turset (ta on allergiline sääsehammustuste suhtes,
mis paisuvad halvasti) ega leevendanud teda. Meeleheites kraapisin vaigu aurustist välja, segasin selle veidi
kookosõliga, et see kergemini laiali läheks ja sellega jalad alla määriksin. Umbes poole tunni jooksul oli kõik
tursed maas ja kui tal olid hammustuste kohas punased täpid, siis nad teda ei häirinud, vältisin talle Benedryli
andmist.

Mul tekkis suhu abstsess ja pakkisin vaigust vapi kahjustatud hamba ümber ja umbes poole tunni pärast turse
langes ja sain selle paraneda, pärast seda pole probleeme olnud. Pakkisin selle siiski kaks päeva, et olla kindel.
Nüüd võin öelda, et vaigu pakkimine (kui teil on koonuse sees Vapir No2, kus ekraani vahetate, kogub peaaegu
puhast räsi, ka kontsentreeritud.) Mu hamba ümber tõusis uskumatult kõrge, tõenäoliselt kõrgem kui kunagi
varem .

Saatsin  isegi  mehele  elutoast  SMS -i,  et  paluda  temalt  abi  magamistuppa  jõudmisel.  Keelealused  ravimid
toimivad siiski paremini, mistõttu pritsivad südamehaiguse kahtluse korral pritsmed nitro keele alla. Praegu on
aga kõik korras, ma ei surnud üledoosi tõttu, ma ei ärganud kohutavalt pohmellis ja mis kõige parem ... Ma ei
pidanud võtma suurtes kogustes Tylenoli ega Advilit ja tegema endale veel rohkem kahju. magu ja maks.

Ma tean,  et  vaik pole kõige tõhusam viis ja ma polnud isegi kindel,  kas see töötab,  kuid sellega pidin ma
töötama, kuna elan ebaseaduslikus riigis. Arvasin, et see ei saa siiski haiget teha. Ma ei jõua ära oodata, millal
saan elada riigis, kus saan vabalt kasvatada oma kõrgeima võimaliku kvaliteediga orgaanilist  lähtematerjali,
teha ise õli ja ravida ennast ja kogu oma perekonda ... sealhulgas oma peaaegu 2 -aastast tütart,  möödunud
aastal põrgu läbinud, sest keegi ei saa aru, mis tal viga on.

Nad arvavad, et nüüd on tal valguhäire, kuid see on lihtsalt teine asi, mida nad viskavad, sest neil pole aimugi,
mis tegelikult viga on. Naisele õli sattumine võib tema elu päästa.

Kuigi mulle meeldiks täpne diagnoos, et ma teaksin, mida ma ravin, aga lõpptulemus on see, et ma tahan, et mu
laps tunneks end paremini ja kui see tähendab tavapärase ühiskonna pärssimist, siis ma teen seda. ” Sara

„Aitäh ei piisa sellest, mida olete teinud. Istun siin õliga mürgitammel. Ma poleks kunagi proovinud ilma sinuta.
See kestis üle 2 kuu, puudutades eelmisel aastal peaaegu 100% mu kehast, kuna keegi käivitas harjatule, nii et
ma saan seda nüüd igal pool ja hullemini öeldakse, sest me ei loo sellele puutumatust.
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Päev tagasi ilmus see üles. Niisiis, õli eile õhtul ei peatanud sügelust üldse. Siiski näen, et see parandab arme
iga päev,  nii  et  mul  on usku. Täna hommikul,  24 tundi  pärast  esimest  manustamist  näen,  et  see töötas  ja
parandab vigastatud nahka kriimustustest. Nii et kui tsinkoksiidipasta on minu õli peal, usun, et leidsin äsja
mürgitamme jaoks abivahendi.

Ma ei jõua tegelikult  oodata järgmist hooaega, et näha, kas ehk õli paraneb, et see probleem terveks eluks
parandada. Ma annan teile teada. Kas poleks tore? Veelkord tänud kõige eest, mida teete. ” Rebecca

- Õli saab seda ka parandada. See on ravim või kontroll kõigi meditsiiniliste probleemide vastu. Mida varem
seda rakendatakse, seda kiiremini parandab see parandamist vajava, see on kõik. JB

"Ma tahan, et inimesed teaksid, et RSO puhastas tohutu villi, mille mu mees sai nii kaua haigeks jäädes voodis
lamades kannul. Panin õli peale ja nädalaga oli see kadunud. Ma kartsin totaalselt, et sellest kujuneb midagi
palju tõsisemat. See kattis kogu ta kanna. Aitäh Rick Simpsonile kõige eest. ” Susan

"Mehaanikuna olen kasutanud õli üsna halbadel lõikudel ja teil on 100% õigus ... See ravib nahka kiiremini kui
miski muu." Cory

"Ravisin oma HPV kahe nädala jooksul ainult kolme paikselt manustatava ravimiga." Miles

"Praegu tegelen mustaks muutunud vastiku mooli ravimisega. Igal hommikul kannan helde koguse otse moolile
ja katan seejärel sidemega. 3 nädala pärast näen visuaalselt, et mool väheneb. See töötab. Ma söön ka natuke iga
päev ... milline erinevus energiatasemel. MEDITSIINILINE ÕNNE KANNABISE kaudu !!!!!!! ” Beau

“Ma tunnistan seda ... ma olen kohmakas ... Mul on halb komme pigihargi piid jalga pista. RSO otse kohapeal,
katke sidemega, valu kadus sekunditega, paranes 3 päevaga. ” Heather

"Olen  näinud  palju  vähem  tugevat  palsamiversiooni  õlist,  mis  hävitab  psoriaasi  päevadega,  vähendab
munasarjade turset menstruatsiooni esimesel päeval 20 minutiga ning hoiab ära armide ja valu tekkimise, kui
seda kohe väikeste põletuste korral rakendada. Paneb mind tõesti mõtlema, mida õli võiks teha ... ”Beres

“Mul oli 10 -aastaselt üks hullematest jalaseene juhtumitest, ma soovin, et mul oleks õli. Aga mul on see nüüd.
47 aasta pärast on kõik hästi. Ravib peaaegu kõike. ” Donald

“Mu tütar  praadis  seaprae  sügavkülmas  ja  kastis  sõrmed  põhimõtteliselt  kuni  esimese  sõrmenukini  keevas
kuumas õlis ja need muutusid valgeks nagu keedetud kana.

Me panime neile RSO ja valu kadus umbes minuti  pärast,  ta kattis  need kaks korda päevas RSO -ga. Nad
paranesid väga kiiresti vaid mõne päevaga ja nahakaotust ega arme üldse polnud.

On hämmastav, et hoiame nüüd veidi köögikülmikus, nii et kui keegi põleb (eriti lapsed), rakendame kohe RSO
-d, pole vaja sellist valu tunda, kui meil on looduslik taim, mis selle eest hoolitseb. . ” Debra

"Mul oli küünarnukil väike partii tükke, töödeldi neid õliga ... Nädal hiljem on mu küünarnukk sile ja muhke
pole ... Ma arvan, et need olid tüükad, aga kuna ma ei usu arste, ei saanud ma seda teha ära ütle sulle kindlalt. "
Carla

- Olenemata sellest, mis teie nahal viga on, kandke lihtsalt õli, katke see plaastriga ja kandke õli uuesti iga päev
või kaks või siis, kui plaaster maha kukub. Põletused, tüükad, ekseem, psoriaas - õli ei hooli sellest, mis see on,
ja parandab selle, lihtsalt andke talle aega ja õli. JB

«Sõbrannal oli näol tsüst ja pärast mõnepäevast õli võtmist oli see kadunud. Ja ta neelas seda, mitte paikselt. "
Jonathan

"Mitte vähihaige, kuid mul oli kannal infektsioon, mis ei allunud ravile. Mul oli isegi haavahooldustehnoloogia
töö ... ta lasi nakkuse leviku peatada, kuid see ei paranenud. Määrisin õli peale ja ÜHE päevaga oli punetus
väiksem. Teine päev ja punetus on kadunud. Kolmas päev ja infektsioon näeb taas välja nagu nahk! Imeline
tervendav õli! ” Tammie

“Töötasin basseini- ja spaafirmas ... Olen heleda nahaga, terve päev õues. Mu näole, pea ja käsivarrele ilmusid
hullud laigud, mis olid alati juhi aknast väljas. Õli puhastas need laigud mõne nädalaga! Nüüd söön iga päev 5
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grammi puhast THC -d, et aidata võidelda mis tahes haigustega ja hoida oma immuunsüsteem tugevana. BTW
pole gripivaktsiini kunagi! Lapsest saati pole grippi olnud. ” Jay

"Ma tean, et siinsed poisid ütlevad alati, et kasutage puhast RSO -d, ja ma olen selle asja suur fänn. Kuid ma
tahan  lihtsalt  inimestele  teada  anda,  et  suhkrulehtedest  valmistatud  kookosõli  infusioon  on  meie  jaoks
neosporiini täielikult asendanud, ma ei pea seda kraami 2 aastat ostma. See töötab paremini ja kiiremini ning ma
võin seda inimeste kätele ja näole laotada ning ma ei pea kartma, et nad haigestuvad, kui nad selle kogemata ära
söövad. ” Tina

- Tina, miski ei tööta paremini ja kiiremini kui puhas RSO, aga ma tean, mida sa öelda tahad. Muidugi võivad
ka kanepi vähem tõhusad vormid imet teha. Probleem on selles, et edu pole nii usaldusväärne kui lahjendamata
kõige võimsama RSO puhul.

Kanepi  kosmeetika  asendab enamiku praegu saadaolevaid  kosmeetikatooteid  peagi,  nimelt  pärast  seda,  kui
naised  saavad teada,  mida  õli  nende ilu  heaks  teha  saab.  Kanepiseemneõli,  kookosõli  ja  sheavõi  on minu
lemmik kandjad,  kuid võib kasutada kõike, mis on kohapeal populaarne, ja lisada sellele õli.  20-30% RSO
sisaldus kreemides on imeline, kuid 0,01-1% võib olla kasulik ka vähem tõsistes tingimustes ja igapäevases
hoolduses. JB

„Minu tüdruksõber on sääsehammustuste suhtes väga allergiline ja eile õhtul oli tal üks templis ... see oli tohutu,
igatahes soovitasin hankida plaastri ja panna hammustusele kanepilehtedest valmistatud RSO. Täna hommikul,
kui ärkasime, oli muhk täielikult kadunud. ”

-  Aitäh,  Jimmy.  Olen  kindel,  et  see  teave  aitab  paljusid  inimesi.  Sääsehooaeg  on  käes.  Ja  õli  toimib  ka
tõrjevahendina, proovige seda. Alati on parem vältida probleeme, kuigi neid on õli abil nii lihtne parandada. Õli
saab kasutada paikselt  kõigele,  mis sügeleb, põleb või valutab.  Mida varem õli peale kanda, seda kiiremini
võivad probleemid kaduda. Mäleta seda. JB

Q. Kui kaua võib õli vastu pidada? Igavesti? Milline on parim panipaik, külmik, sügavkülmik, sahver? Tänan.

A. Süstlas ja pimedas külmas kohas säilib õli aastaid, eriti kui teil õnnestub õli kaitsta külastajate ja perekonna,
nimelt naiste eest, sest neile näib õli allaneelamine meeldivat isegi rohkem kui meestele. 

Hetkel, kui teie pere naised saavad teada õli noorendavast mõjust ja sellest, mida see kortsudega teeb, ei pea te
muretsema selle pärast, kui kaua õli säilib, see süüakse või kasutatakse paikselt väga kiiresti. Kui soovite oma
õlivarusid säilitada, ärge öelge naistele, et kosmeetika, mis sisaldab 20–30% õli, teeb nende jume jaoks imesid
ja muudab nad füüsiliselt võimalikult noorena, vastasel juhul võtavad nad selle lihtsalt teilt ära. ükskõik mida
proovite öelda või teha ja te ei pea muretsema, kui kaua õli jätkub.

See ei ole (mõeldud kui) seksistlik kommentaar, ma teavitan ainult seda, mida olen korduvalt näinud, see on
lihtsalt tähelepanek ja katse juhtida tähelepanu sellele, mida õli võib teie jume jaoks teha olenemata soost. JB

„Kui naised teaksid, et see muudab vananeva naha vastupidiseks ja parandab kahjustatud nahka (nagu selle
inimese  puhul),  siis  kanepi  legaliseerimise  tugi  läheks  läbi  katuse!  Selle  hämmastava  loodusliku  meditsiini
pärssimise tõttu on kogu majandus õitsenud ja me kõik vaatame, kuidas see kokku variseb, kui üha rohkem
inimesi saab informeeritud ja hakkavad lihtsalt ise ravimeid kasutama. ” Gil

K. Kas te kasutate seda näole kortsude raviks> või võtate seda suu kaudu või mõlemat? " Toni

A. Mõlemad, et saavutada parimaid tulemusi, kuid ainult paikne kasutamine võib samuti palju ära teha. JB

„Kas ma lugesin kortse? Kas see aitab WRINKLES? : 0 "Margie

Krooniline valu

"Kui  teil  on  õli  valmistamiseks  sobivad  sordid,  pole  kroonilise  valu  leevendamiseks  midagi  paremat  kui
kanepiõli.  Paljude kanepitüüpide õlid  on suurepärane looduslik valuvaigisti,  mis  ei  tekita  sõltuvust  ega ole

90



RAVI VÄHKI: RICK SIMPSONI PROTOKOLL

kahjulik. Meditsiinisüsteem annab kroonilise valu all kannatajatele oma valu kontrollimiseks ohtlikke, sõltuvust
tekitavaid ja kahjulikke ravimeid. Ma tunnistan, et sellised ravimid on mõnevõrra tõhusad, kuid sisuliselt kõik,
mida nad teevad, on valu varjamine, ilma et neil oleks tervendavat toimet. Kui te võtate kanepiõli kroonilise
valu vastu,  siis  see mitte  ainult  ei  vähenda valu,  vaid tegelikult  läheb tööle,  püüdes ravida teie  kannatuste
põhjust. Kõigile, kes kannatavad kroonilise valu all, on kanepiõli siiani parim ravi, kuna see ei tekita sõltuvust
ega kahjusta ülejäänud keha.

Olen näinud luuvähiga  inimesi  piinades,  kui  morfiin  ja  kõik muud meditsiinis  kasutatavad valuvaigistid  ei
suutnud nende valu tappa.  Kuid kanepiõli  viis  selle  mõne tunni  jooksul  kontrolli  alla  ja  nad suutsid neist
kahjulikest ainetest väga kiiresti vabaneda, väheste võõrutusnähtudega. Olen andnud seda ravimit ka paljudele
kroonilise valuga patsientidele ja mõned tulemused on olnud tõeliselt hämmastavad. Mulle ei olnud ebatavaline,
et sain juba järgmisel päeval inimestelt aruandeid, milles öeldi, et nad ei kannata enam.

Nagu ma ütlesin, on kanepiõlil võime valu kõrvaldada, kuid see töötab ka selle põhjuse parandamiseks. Jällegi
on idee vabaneda nendest ohtlikest sõltuvust tekitavatest ravimitest nii kiiresti kui võimalik ja asendada need
selle  õli  kasutamisega.  Tegelikult  pole  kanepiõli  ja  farmaatsiatoodete  vahel  mingit  võrdlust.  Enamik  meie
meditsiinisüsteemi pakutavaid valuvaigisteid on ohtlikud, sõltuvust tekitavad ja surmavad, samas kui kanepiõli
ei kujuta patsiendile sõltuvust ega ohtu.

Kui patsient  võtab valu kontrollimiseks  morfiini  või muid opiaate,  soovitan tal  alustada annustega,  mis on
umbes sama suured kui lühikese teraga kuiv riisitükk. Seejärel suurendage neelatavat kogust nii kiiresti kui
võimalik, vähendades samal ajal nende ainete tarbimist, kuni teil pole enam mingit vajadust ravimite järele. On
tohutul hulgal inimesi, kes on aastaid võtnud ravimeid, mida arstid on välja kirjutanud, ja nad on aidanud vähe
või üldse mitte. Kui soovite teada, mis tunne on end jälle hästi tunda, proovige õli ja jätke meditsiinisüsteemi
hullumeelsus selja taha. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Seljavalu, skolioos

Kas teil on olnud patsiente, kes on leevendanud seljavalu või skolioosi?

"Meie dokumentaalfilmi" Run From the Cure "produtsent Christian Laurette oli aastaid kannatanud skolioosi
all. Umbes kolmteist aastat tagasi pakkus meditsiinisüsteem operatsiooni, kuid nad andsid Christianile ainult
50/50 võimaluse uuesti kõndida. Selliste koefitsientidega tundis ta, et tema ainus alternatiiv on valuga elada.
Peaaegu iga päev varises ta skolioosist tingitud piinades kokku ja oli enam -vähem veendunud, et miski ei aita.
Ma andsin talle kanepiõli ja mõne tunni jooksul teatas ta, et ei tundnud enam seljavalu.

Selgitasin talle, et ta on elanud oma elu seisundiga, mis ei võimalda tal harjutada nii, nagu tavainimene peaks,
seetõttu olid tema seljalihased väga nõrgad. Nagu oodatud, töötab Christian pärast õli võtmist vastavalt juhistele
normaalselt, ilma valudeta, tema seljalihased on tugevnenud ja nüüd saab ta ilma õlita pikemaks ajaks minna.
Christian on vaid üks paljudest  seljaprobleemidest,  kes on leidnud selle ravimi kasutamisel tõhusa ravi või
kontrolli oma ebamugavustunde leevendamiseks. Minu arvates pole kellelgi vaja pidevas piinavuses elu läbi
elada.  Kui teil  on mis tahes laadi  seljaprobleeme, olen kindel,  et  selle ravimi kasutamine on suureks abiks
enamikule nendest seisunditest. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Diabeet

„Äsja  diagnoositud  diabeetikuid  on  tavaliselt  üsna  lihtne  ravida  ja  nad  on  kiiresti  haigusest  vabad.  Kuid
patsientidel, kellel on see seisund olnud pikka aega ja kes on haiguse tagajärgi aastaid kannatanud, võtab see
sageli kauem aega. Isegi halvasti kahjustatud patsientidel, kui kvaliteetset õli võetakse korralikult, ei vaja nad
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sageli  kuue nädala jooksul enam insuliini.  Kahjuks võib selle haiguse tekitatud kahju meie kehas paraneda
tunduvalt kauem, kuid aja möödudes saab enamiku sellest ka parandada.

Tundub, et õlil on sageli võime kõhunääret üsna kiiresti noorendada, nii et see võib taas korralikult toimida.
Esmalt suutsime seda tõestada diabeediga, keda olin vähki ravinud. Vähiravi lõpus läks ta kümme päeva õlist
täielikult maha. Minu üllatuseks jäi tema veresuhkru tase normaalseks ja ta sõi palju asju, mida diabeetik ei
tohiks. See mees oli diabeetik juba üle kolmekümne aasta ja ta oli teinud kaks insuliinisüsti päevas. Nii et pärast
seda, kui ta polnud kümme päeva õli  võtnud ja tema veresuhkru tase jäi  normaalseks,  sai  selgeks, et tema
kõhunääre peab jälle korralikult toimima.

Ma ütlen patsientidele alati, et ma ei ole arst, kuid arvan, et nende huvides oleks, kui nad saaksid vabaneda
keemilistest  ravimitest,  mida  nad  kasutavad  teiste  haiguste  korral.  Üsna  sageli  võivad  teatud  ravimid
õliprotseduuri tõhusust takistada ja õli kasutamine tavaliselt asendab need ravimid niikuinii.

Olen saanud teateid patsientidelt, kes põdesid nii 1. kui ka 2. tüüpi diabeeti, milles öeldi, et õli on neid edukalt
ravinud. Näiteks olen kohanud patsiente, kes on süstinud insuliini kolmkümmend aastat ja pärast õli alustamist
ei ole kuue nädala jooksul enam neid süste vaja teha. Samal ajal väitsid mõned teated, mille sain mõnelt, et neil
õnnestus insuliini tarbimist vähendada. Kuid nad väitsid ka, et õli kasutamisel tegi see ka muid suurepäraseid
asju, mis parandasid nende üldist tervist.

Eesmärk on see, kuidas ma seda vaatan, insuliinist vabanemine ja pankrease veresuhkru taseme kontrollimine.
Kuid isegi kui seda ei ole võimalik täielikult saavutada, on õli mõjud patsiendi kehale siiski väga kasulikud.
Kuna see haigus põhjustab vereringehäireid ja muid tüsistusi,  on vigastusest  põhjustatud infektsiooni  sageli
võimatu  ravida  meditsiinisüsteemide  niinimetatud  tavapäraste  meetoditega.  Näiteks  kui  diabeetikul  tekib
jalgadele  infektsioon  ja  see  keeldub  korralikult  paranemast,  on  meditsiinisüsteemi  vastus  lõpuks  jala  või
vähemalt nakatunud osa eemaldamine.

Olen  isiklikult  teadnud  diabeetikutest,  kes  seda  tegid,  ja  neil  on  tavaliselt  vaja  rohkem  eemaldada,  sest
infektsioon jätkub. Milline kohutav väljavaade diabeetikul silmitsi seista ja mis veelgi hullemaks teeb asjaolu, et
need operatsioonid on täiesti tarbetu.

Tol ajal ei teadnud ma kanepitaime tervendavatest võimetest midagi ja ei osanud muud teha, kui vaadata, millist
piinu  need  patsiendid  peavad  läbi  elama;  aga  sellest  ajast  peale  olen  lõpuks  tõe  selgeks  saanud.  Kui  õli
kasutatakse  väliselt,  paraneb see diabeetilistest  haavanditest  väga lühikese ajaga,  nii  et  võite  ette  kujutada,
millist kasu diabeetik saab selle aine allaneelamisel. Olen teinud selle teabe kättesaadavaks juba aastaid, kuid
arstid otsustavad siiski selle ravimi kasutamist ignoreerida ja jätkavad oma patsientide moonutamist. See on üks
põhjusi, miks mul pole kasu meditsiinisüsteemist ja kõigist nendest niinimetatud arstidest, kes toituvad meie
kannatustest.

Pärast  õliravi  lõppu  käituvad  paljud  diabeetikud,  kes  on  aastaid  olnud  piiratud  dieedil,  käituvad  nagu
kommipoes laps. Järsku võivad nad taas süüa toite, mida diabeetik ei tohiks ja mõned patsiendid kipuvad end
ülearu tundma. Aja jooksul võib õli muuta diabeetikute kehale tekitatud kahjustusi, näiteks halba vereringet jne.
Õli parandab ka need vastikud infektsioonid, millega diabeetikud peavad mõistlikult toime tulema, ja sellest,
mis meil on. tunnustatud kõrgekvaliteediline kanepiõli on efektiivne igat tüüpi diabeedi ravis. ” Rick Simpson,
Kanep: Kõige ravimtaim

"Õli noorendab kõhunääret ja uskuge või mitte, aga hakkab sageli tootma insuliini isegi pärast aastaid kestnud
tegevusetust. Paljud patsiendid võivad pärast mitme nädala möödumist õliga insuliini laskmise lõpetada. Õli
aitab ravida või kontrollida ka kõiki teisi diabeediga seotud probleeme kehas.

Ma sööksin õli ja/või kasutaksin seda suposiidis. Suitsetamine või aurustamine võib samuti aidata vähendada
veresuhkru  taset,  kuid  selle  mõju  on  õli  tarbimisega  võrreldes  väga  piiratud.  Ma  kasutaksin  õli  paikselt
diabeetiliste haavandite korral, lihtsalt määri õli, kata see sidemega ja korda seda iga kolme päeva tagant, kuni
haavand  on paranenud.  Segan ekstraktiga  kanepiseemneõli  ja  kasutan  seda massaažideks,  mis  soodustavad
vereringet  ja  aitavad  vältida  turseid  ja  muid  ebamugavusi.  Lisan  oma  dieeti  ka  kanepiseemned  ja
kanepiseemneõli. ” JB
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Süda, vererõhk

Kas teil on olnud kasulikke teateid kanepiõli ja südamehaiguste kohta?

"Neile,  kellel  on  südameprobleemid  ja  kes  alustavad  õliga  ravi,  peaksid  nad  teadma,  et  sageli  võib  õli
suurendada patsiendi südame löögisagedust, kuni nad selle kasutamisega rahul on. Südame löögisageduse tõus
on tavaliselt vaid väike, kuid ma arvan, et patsient peaks teadma, et see võib juhtuda.

See ravim vähendab tõhusalt  kolesterooli  taset  ja  parandab vereringet,  nii  et  see oleks iseenesest  patsiendi
südamele suureks kasuks. Kindlasti on süda elutähtis organ ja meie kogemuste põhjal võib kanepiõli elutähtsaid
elundeid noorendada. Kuigi ma pole kunagi öelnud inimestele, et nad lõpetaksid oma südameravimite võtmise,
on  paljud  seda  teinud  ilma  kahjulike  mõjudeta.  Mulle  tundub,  et  kanepiõli  mõju  südamehaigustele  nõuab
rohkem uurimistööd, kuid nähtu põhjal näib see ravim olevat südamele väga kasulik.

Kas õli reguleerib vererõhku?

Kanepiõli võib tõepoolest reguleerida vererõhku. Ma kasutan seda ise, et aidata mul magada ja oma vererõhku
reguleerida.  Kanepiõliga ravi alustades ütlen patsientidele,  kes juba võtavad selle  seisundi ravimeid,  et  nad
jälgiksid tähelepanelikult oma vererõhku. Enamik inimesi, kes kasutasid vererõhu kontrollimiseks ravimeid, ei
vaja neid enam kanepiõliga ravi alustamisel.

Kuna kanepiõli vähendab vererõhku, leiavad kõik, kes proovivad oma farmatseutilisi vererõhuravimeid edasi
kasutada, nende kahe kombinatsiooni tõttu alandavad nende vererõhku liiga madalale. Sellist olukorda on hea
vältida ja täna saadaval olevate kaasaskantavate vererõhu mõõtjate abil on seda lihtne saavutada.

Kas see võib aidata teiste siseorganite haiguste korral?

Nagu ma kanepiõli kasutamisel olen näinud, saab paljusid siseorganite seisundeid ja nendega seotud probleeme
kontrollida või ravida. Kui siseorgan on noorendatud ja paranenud, saab ta taas oma ülesandeid meie kehas
täita. Isiklikult arvan, et selle õli kasutamisel on palju mõttekam noorendada meie oma elutähtsaid organeid,
mitte  minna  läbi  elundisiirdamist  koos  kõigi  sellega  kaasnevate  ohtudega  ja  seejärel  veeta  ülejäänud  elu
ravimite võtmisega, et elund ei saaks tagasi lükata. Mõnel juhul võib elundisiirdamine olla ainus vastus, kuid
kui  seda ravimit  kasutataks  õigesti  elutähtsate  elundite  noorendamiseks,  arvan,  et  siirdamiste  vajadus oleks
palju väiksem. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

„Süda on siseorgan ja õli noorendab elutähtsaid organeid. Kui patsiendid hakkavad õli kasutama, vähendavad
nad tavaliselt südameravimite annuseid poole võrra ja enamik lõpetab ravimite kasutamise niipea, kui tunneb, et
saab nende kasutamise lõpetada. Õli on südamele väga kasulik.

Õli reguleerib väga kergesti vererõhku ja arütmiat. Tavaliselt alandab see vererõhku, nii et need, kes kasutavad
vererõhu ravimeid, peaksid olema õli kasutamisega ettevaatlikud, kuni nad sellega harjuvad. Vererõhuravimite
ja õli kombinatsioon võib rõhu liiga madalaks ajada ja seetõttu on hea mõte vererõhku mõõta vererõhutesti abil.
Paljudel juhtudel suurendab õli veidi südame löögisagedust.

See valdkond nõuab palju rohkem uurimistööd, nii et patsiendid peaksid õliga alustades järgima oma tervet
mõistust, kuid nad peaksid ka oma arstiga ühendust pidama, et veenduda südame.

Südamehaiged peaksid kontrollima oma kodus või tööl olevaid elektrijuhtmeid.

Süda töötab elektromagnetiliste impulsside abil ja seetõttu peaksid nad vältima elektromagnetväljadesse jäämist
nii palju kui võimalik.

Ma sööksin õli ja kasutaksin seda ka suposiitides. Mis puudutab aktuaalset rakendust, siis see ei tee kunagi
haiget,  kuid ma ei  oska öelda,  kui kasulik see tegelikult  praegu on. Nagu alati,  kasutaksin ma kanepit  igal
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võimalikul  viisil.  Lisan  oma  dieeti  ka  kanepiseemned  ja  kanepiseemneõli,  nii  seemnetel  kui  ka  õlil  on
teadaolevalt väga kasulik mõju paljudele südamehaigustele.

Kui ma oleksin arst ja teeksin südamega seotud operatsiooni või siirdamise vms, prooviksin elundit noorendada
vähemalt 60 g õliga. Kui 60 g ei viiks patsiendi tervislikku seisundit piisavale tasemele, annaksin talle jätkuvalt
õli. ” JB

Astma

"Isegi suitsetamispott on kasulik paljudele astmahaigetele, kuid õli allaneelamine või selle aurustamine on selle
seisundi raviks palju tõhusam ja meditsiinilisem viis. Õli kasutamine suposiitidena on väga tõhus ka neile, kellel
on hingamisprobleemid, ja see meetod võib samuti kasu tuua. Me teame paljusid astma põdevaid inimesi, keda
on selle ravimi kasutamisel aidatud, ja võin ausalt öelda, et ma ei tea selle seisundi tõhusamat ravi. Isegi need,
kes põevad selliseid haigusi nagu KOK, on  selle ravimi kasutamisel näinud hämmastavat paranemist nende
suutlikkuses korralikult hingata. Kui teil on mingeid hingamisprobleeme, proovige õli ja olen kindel, et te ei
kahetse. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

"Võib eeldada, et õli aurustamine on parim astma või hingamisprobleemide ravi. Üllataval kombel leidsime, et
kanepiõli suposiidid on hingamisteede avamisel äärmiselt tõhusad. Tavaliselt teatavad nad 30 minuti jooksul
pärast suposiidi võtmist, et neil on tunne, nagu oleksid kopsud avanenud ja nad saaksid palju kergemini hingata.
Muidugi, nagu iga teise haiguse puhul, võtaksin kolme kuu jooksul tavalise 60 g annuse ja siis jääksin grammi
päevas, kuni tunnen end täiesti tervena. Siis jääksin muidugi elu lõpuni säilitusannusele. Ma kasutaksin õli suu
kaudu, paikselt kurgule ja rinnale ning ravimküünalde kujul. ” JB

Lapsed ja õli

Eriti emad muretsevad, kui lastele on ohutu õli anda. Kas see on siis ohutu?

„Pean kanepiõli täiesti ohutuks vähi ja muude haiguste all kannatavate laste ravimisel kõigis vanuserühmades.
Ma tõesti ei tea, kuidas onkoloogiaosakondades väikesi lapsi ravivad arstid saavad iseendaga elada. Kas nad ei
tea, millist kahju nad oma kiirguse, keemia ja muude kahjulike mürgiste kemikaalidega neile väikestele teevad?

Igaüks, kes on kunagi meditsiini  õppinud, teab selliste ravimeetodite mõju ja on teadlik asjaolust,  et nende
ravimeetodite kasutamisega kaasneb surm, mitte ravi. Kui vanemad leiaksid aega, et täielikult mõista, mida
meditsiinisüsteem oma lastega teha kavatseb, olen kindel, et enamik sooviks neid pigem ravida kanepiõliga, sest
see on looduslik aine, mida on ohutu kasutada ja mis ei põhjusta kahjustada last.

Teades, mida ma meditsiinisüsteemiga seoses teen, ei laseks ma kunagi oma lastel oma käe alla saada. Juhul,
kui keegi prooviks mind sundida teisiti tegema, muutuks olukord hetkega tõepoolest väga koledaks.

Ma arvan, et on täiesti loomulik, et iga vanem soovib oma lapsi kaitsta ja neid kahjustamata hoida. Kui ma
arvaks, et meditsiinisüsteem kujutab endast lapse vanemana ohtu, tunneksin, et mul peaks olema õigus valida
muid ravimeetodeid. Viimasel ajal  on USA -s ja Kanadas esinenud juhtumeid, kus võimud võtsid lapsed ja
sundisid neid keemiaravi võtma nii lapse kui ka vanemate soovide vastaselt. Tundub, et täiskasvanuna on meil
õigus nende hullumeelsest ravist keelduda, kuid meie lapsed seda ei tee. Kuna keemiaravi on lihtsalt mürk, siis
kui keegi läheks vastu minu tahtmist ja manustaks sellist asja ühele minu lapsele, võiks tõenäoliselt öelda, et
neil pole eriti helget tulevikku.

Minu arvates on igaüks, kes teeks sellist asja ilma vanemate nõusolekuta, süüdi mõrvakatses ja kui laps peaks
surema, vastutaks ta siis oma surma eest. Mind ei huvita, kuidas sa seda vaatad, mürk on mürk ja kui arst neid
aineid manustab, on nad sama süüdi kui mina, kui peaksin sama tegema. See, et arstid kannavad valgeid kitleid,
ei  tähenda,  et  neil  on  õigus  oma patsiente  kahjustada;  tegelikult  läheb see  vastu  nende endi  Hippokratese

94



RAVI VÄHKI: RICK SIMPSONI PROTOKOLL

vandele.  Kui ma oleksin nemad, hakkaksin ma õigel viisil  meditsiini  praktiseerima, enne kui keegi, kes on
seotud nende patsientidega, keda nad on kahjustanud, otsustab nende vastu kättemaksu taotleda.

Kuidas saab kanepiõli kasutada haiguste ennetamisel? Veel kord, kas oleks ka lastele lastele õli andmine 
ohutu?

Ma ei tea haiguste ennetamiseks midagi paremat kui kanepiõli ja pean ka seda ravimit laste ravimisel täiesti
ohutuks. Olen sageli väitnud, et kui lastele antaks pisikesi annuseid kanepiõli, oleks enamikul juhtudel võimalik
vältida selliste haiguste nagu diabeet, SM, vähk ja paljud teised.

Kui lastele  antakse väike kogus õli,  koguneb THC ja sellega seotud kannabinoidid nende süsteemidesse ja
hoiavad ära haigusi.  Ma ei  räägi  laste  kõrgeks saamisest;  see tähendab lastele  või  igas  vanuses  inimestele
kahjutu, sõltuvust tekitava ravimi pakkumist, et vältida tulevikus meditsiinilisi probleeme.

Puudub loogiline põhjus, miks me peaksime takistama oma ravimite kasvatamist ja tootmist nende jaoks, keda
me armastame.  Kas meie  lapsed või  isegi  meie peaksime kannatama ja  surema,  sest  ravimifirmad tahavad
rohkem  raha  teenida?  Kui  meie  terviseprobleemide  leevendamiseks  on  saadaval  looduslik  ravim,  mida
enamikul inimestel on vähe probleeme? On aeg ravimifirmadele hüvasti jätta ja teada saada, mida saab emake
loodus enda ja oma laste tervise hoidmiseks pakkuda.

Kuidas lastele kanepiõli doseerida?

Annuste osas ei erine lapsed täiskasvanutest ja neil kõigil on selle ravimi suhtes erinevad tolerantsid. Laste
haiguste ennetamiseks oleks vaja ainult väikest annust üks kord päevas umbes tund enne magamaminekut, nii et
lapse kõrgeks saamise võimalus oleks väga väike. Jällegi ei põhjusta kanepiõli mingit kahju, nii et ma ei tea,
miks keegi kõhkleks seda oma lastele andes. Lisaks kujutage ette kõiki igapäevaseid vigastusi, mida saaksime
nüüd  ise  ravida,  kui  õli  oleks  saadaval.  Selliseid  asju  nagu  põletused,  lõiked,  kriimustused,  haavandid,
infektsioonid, putukahammustused jne saab selle õli paiksel kasutamisel nii lihtsalt ja tõhusalt ravida.

Pärast oma kogemusi selle ravimiga oleks see esimene asi, mida ma oma lapsele sisemiste ja väliste tingimuste
jaoks annaksin. Siiski kahtleksin ja mõtleksin enne, kui luban neil keemilisi ravimeid alla neelata. Tegelikult,
teades, mida ma meditsiinitööstusega teen, ei kaaluks ma isegi sellist asja.

Sellise mõtteviisi saavutamiseks on vaja kogemusi kanepiõli tervendava toimega, kuid kahtlemata muutute ka
pärast seda, kui näete, mida see suudab. Usun kindlalt, et kui lapsed ja igas vanuses inimesed võtaksid seda õli
regulaarselt väikestes annustes, võiksid nad kõik kauem elada ja olla palju tervemad. ” Rick Simpson, Kanep:
Kõige ravimtaim

K. Kas on mingi  vanus,  millal  nad saavad seda alustada? Minu poeg on 3 -aastane ja  tal  on siin  hea osa
ekseemist ja külm. ” Roxanne

A. Roxanne, on täiesti ohutu anda õli lastele, isegi vastsündinutele, eriti kui seda kasutatakse paikselt segus
kanepiseemneõli või sheavõiga. Hea strateegia on segada õliga kanepiseemneõli (1% õlist sobib, kuid 20-30%
oleks ideaalne) ja seejärel lisada seda iga päev paar tilka vanni. See jätab õhukese kile kogu kehale ja see on
tavaliselt kõik, mida vaja (või vähemalt hoolduseks). Tehke pilte ja videoid, paranemine toimub väga kiiresti.
Sügelus ja ärritus kaovad mõne sekundi või minuti jooksul ning ekseem peaks nädala või enama jooksul lihtsalt
kaduma. Parimate soovidega, JB

„See suits EI ole lastele ega emadele tervislik ... rumalad emad ja mida te oma lastele räägite? Õli või nada!
Eriti lastele! ” Naia

- Ma ei oleks nii radikaalne, suitsetamisel või aurustamisel on ka kasulik mõju, näiteks rasedate iivelduse vastu.
See ei kahjusta last. JB

95



RAVI VÄHKI: RICK SIMPSONI PROTOKOLL

"Suits pole nii suur ... eriti kui teil  on kalduvus allergiatele ... lihtsalt  öeldes. Ma ei saa suitsuga hakkama!
Samuti ei ole lapsed võimelised teadma, millal lõpetada ... kas see on suhkur, kofeiin, toit jne. Sa pead olema
nende teejuht.  Ma ei arva, et kanepi suitsetamise propageerimine on teismelistele suurepärane idee. Lihtsalt
ütlen. Lihtsalt minu arvamus sellest, mida olen näinud. See võib häirida ka koolitööd ja olulisi küsimusi. ” Naia

- Varem hakkasin ka koolitöödest ja olulistest  teemadest  segamini  minema ning meil  polnud kanepit  üldse
saadaval. Minu jaoks oli vaja vaid näha kena välimusega tüdrukut kusagil ümberringi ja see oli koolitöö ja teiste
jaoks oluliste teemade jaoks, kuid mitte minu jaoks.

Kui te kontrollite, kui palju teie lapsed teed joovad, siis muidugi jätkake ja kontrollige, kui palju kanepit nad
kavatsevad võtta või alla neelata. Edu sellega. See on asjatu pingutus, kuid olen kindel, et see hoiab paljusid
inimesi lähiaastatel hõivatud, kuni nad mõistavad, kui ohutu kanep on ja et selle surmavalt üledoos on tõesti
võimatu.

Nii et keda huvitab, kui palju seda keegi alla neelab? Ma ei. Mind isegi ei huvita, kui palju tassi teed või kohvi
inimesed päevas joovad, kujutage seda ette. Miks ma peaksin? See pole minu asi. Ja pole kellegi asi, kui palju
sellest elupäästvast ja ennetavast meditsiinist keegi alla neelab.

Mida rohkem õli teil on ja seda sagedamini, seda parem teie tervisele. See on ainus reegel, mis tegelikult kehtib.
Igas vanuses inimestele, sealhulgas lastele ja rasedatele emadele. Kui sulle see idee ei meeldi, siis saa sellest
üle, õpi sellega elama, see on parim asi, mida teha saad. Ükski kanepi reguleerimine ei toimi, seda lihtsalt ei saa
niikuinii reguleerida. Lisaks pole põhjust seda reguleerida. JB

„Mul  on  nii  hea  meel,  et  saan  lõpuks  teatada,  et  mu  armas  beebipoeg  kasutab  kanepit  kemo  ja  kiirguse
kõrvaltoimete  vastu  võitlemiseks  ning  tagab,  et  tal  ei  kasvaks  uusi  kasvajaid!  See  ravim on teda  tohutult
aidanud. Enne selle ravimi saamist oksendas ta pidevalt, ta ei söönud, ta oli väga loid ja kohmakas ... nüüd ta
sööb, hoiab toidud alla, võtab kaalus juurde ja kõik, kes on tema ümber olnud, teavad, kui absoluutselt ta on
õnnelik. "

- Noh, ilma mürkita tema kehas oleks lapsel palju parem. Keemia ja kiirguse kasutamine koos õliga pole tõesti
mõttekas, see on nagu anda patsiendile vastumürk, samal ajal pumpades veenidesse mürki. Õli ainult parima
tulemuse saamiseks. Arstid peaksid seda teadma, pole nii raske mõista, et pole hea mõte lastele mürki anda, kui
see pole vajalik. JB

K: "Olen 29 -aastane üksikema. Minu poeg on nüüd 8 -aastane ja elab mõõduka autismiga. Ma ei muudaks oma
mini mind millekski siin maailmas, välja arvatud selleks, et tema elu natuke lihtsamaks muuta. Mõtlesin, kas
teie  juurde  on tulnud ka teisi  vanemaid,  kes  küsivad õli  kohta? Või mingeid  edulugusid autismi/Aspergeri
omaga?  Kui  ma  otsustan  seda  teed  minna,  siis  millist  annust  ma  vaatan?  Ma hindan  kogu  teavet!  Aitäh.
Pettunud emalt ja poisilt. ”

A. „Õli on ainus asi, mis võib toimida,” ütles Rick, kui talle seda ette lugesin. Annustamisjuhised ja muu teave
õli  tootmise  ja  kasutamise  kohta  on  meie  saidil  ja  Ricki  e-raamatus.  Olen  varem  aidanud  päris  paljusid
autistlikke lapsi ja see ravim teeb nende jaoks imesid.

Lastele meeldib seda ravimit võtta, nad ei ole eelarvamustega, nad ei tea, et nad “teevad midagi valesti”, ja
vanemad  naudivad  seda  väga,  kui  neil  on  aega  enda jaoks.  Parimate  tulemuste  saavutamiseks,  nagu alati,
alustaksin  tavalise  60  g  ravikuuriga,  ilma  pillideta  ja  seejärel  hoiaksin  lapse  säilitusannuses  tema  valitud
koguses kogu ülejäänud pika ja rahuliku elu. Ja laps videost peaks tegema täpselt sama, kui vähegi võimalik.
Parimate soovidega, JB

Q.  Mu naisel  on  7  -kuulise  rase  tõttu  tugev  alaseljavalu,  ta  kirjeldab  seda  kui  närvilist  tõmblust,  mis  on
äärmiselt valus. Proovisin teie saidil ja siin ringi vaadata. Kas RSO aitab dramaatiliselt valu leevendada? Kas
teil on link selle teema eelmisele teemale? Ma olen mures, kui ta paneb talle kodeiini, kahjustab see last

A.  Lasksin  tal  neelata  pisikesed  annused  õli  ja  kanda  õli  paikselt  seljale.  Tehke  talle  massaaži  õli  ja
kanepiseemneõli seguga. Jah, on suur tõenäosus, et kodeiin võib last kahjustada. Õli ei saa ega kahjusta last
mingil viisil. JB
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„Milline  on  noorim  inimene,  kellest  olete  teadlik,  et  teda  ravitakse  RSO  -ga?  Kas  on  olemas  laste  ravi
protokoll? Kuigi meil on siiani ebaõnnestunud vanaema arvamus ja saame vanaisa ravida. Mul on 2 -aastane,
kellel on tundmatud maoprobleemid (jah, ta on olnud üle aasta „arstiabi” ja kõik pillid, kreemid, losjoonid ja
Big Pharma joogid on ebaõnnestunud. Nad kalduvad nüüd valgu sündroomi poole. Ilmselt 25 naela kaaluv laps
ei  saa  hakkama  sama  annusega  kui  175  naela  kaaluv  mees,  nii  et  kas  soovitate  seda  üldse  pediaatrias
kasutamiseks? ”Sara

- Rasedad emad peaksid kasutama õli ja suurendama annust pärast sünnitust. Pärast sündi peaksid emad sööma
väikseid õliannuseid, et tagada lapse optimaalne areng.

Niisiis, kui te minult küsite, siis minu noorim patsient oli miinus kaheksakuune ja saab siiani suurepäraselt
hakkama, ta on oma lasteaia kõige paremini arenenud laps ja hakkas rääkima varem kui enamik teisi. Tema ema
kasutas  õli  enne  lapse  sündi  ja  lapsele  anti  õli  ka  pärast  heksavaktsiiniga  vaktsineerimist,  et  veenduda,  et
ohtlikud kemikaalid eemaldatakse tema kehast võimalikult kiiresti.

Kanepiõli on ohutu ravim igas vanuses inimestele. Kui teil on selle mõistmisega probleeme, vaadake, mida õli
teeb ekseemi või mähkmelööbe korral, ja tulge siis tagasi ning öelge mulle, et te ei annaks oma lapsele kunagi
kanepit. Minult kuulete ainult seda, et lapsevanem, kes oma lapsele kanepit ravimina ei annaks, on kas halvasti
valesti informeeritud või nad on psühhopaatilised sadistid, kellele meeldib vaadata, kuidas teised kannatavad.

Kas teate, kui tõhus on õli hambavalude vastu? Kas annaksite lapsele õli, et võidelda hammaste kasvamisega
kaasneva valu vastu? Ma teeksin. Ilma igasuguse kõhkluseta.

Laste  annustamine  on põhimõtteliselt  sama mis  täiskasvanutel,  kui  ravite  midagi  tõsist.  Alustage väiksema
annusega kolm korda päevas, harjuge patsiendiga, suurendage annust iga nelja päeva tagant või nii mugavalt ja
proovige alati võimalikult palju ravimeid patsiendile võimalikult kiiresti saada, tagades samas, et nad jäävad
oma mugavustsoonis. JB

"Õde sõber kasutas seda 3. etapi mähkmelööbe korral, kadus üleöö!" Alice

- Neile, kes arvavad, et lapsed ei peaks kanepit tarvitama. Millist muud ravimit tahaksite neile anda, kui mitte
seda vanimat ja ohutumat looduslikku ravimit, mida on kasutatud tuhandeid aastaid? Või kavatsete vaadata,
kuidas lapsed ilma põhjuseta kannatavad kõigi nende ekseemide ja löövete all? See pole tore asi, ma ütleksin.
Eriti kui kõigile neile nahaprobleemidele on nii lihtne lahendus.

Kas on hea vaadata, kuidas teie lapsed valust karjuvad, kui võiksite neile lihtsalt tilga õli anda ja nad oleksid
valud? Hm? JB

"Neurokirurg vaatas Spenceri viimast MRI -d ja ütles:" Suur kasvaja käbinäärmel ja pole kahtlust, et see oli
suur kasvaja, on kadunud !!!! " Seejärel ütles ta: „Ajutüve kasvaja on täielikult  lubjastunud !! See on väga
ebatõenäoline, et kunagi kasvab! ” Järgmisena ütles ta: "Ma EI usu, et tal on selgrool MITTE kasvajaid, need
väikesed valguslaigud EI tundu mulle kasvajatena."

Sain teada, miks Spenceri vaimne seisund nii drastiliselt paranenud on, sest käbikasvaja on MÖÖDAS !!! Neuro
üritas öelda, et see on keemia, kuid ma juhtisin tähelepanu sellele, et see kasvaja oli endiselt täiesti muutumatu,
30 päeva pärast seda, kui me keemia lõpetasime !! Tema vastus? "Noh, ma arvan, et ta on õnnelik laps, kelle
kasvaja on MAAGILISELT kadunud !!!"

Maagia?  Ei,  keemia?  EI ja  me saame seda tõestada.  Ma ei  maininud kanepiõli.  Ta oli  VÄGA nõudlik,  et
teeksime kohe uue MRT, et tema arvamusi kinnitada. Ta ütles, et helistage oma kontorisse kohe, kui broneerime
MRT -le aja. Nii, siin on teil, inimesed! Neuroloog kinnitas, et KANNAB tapab ohutult VÄHI! ” Corrie

"Kas administraator võib soovitada, millist annust anda 8 -aastasele lapsele, kes on koju saadetud surema?"
Ricardo

- Alustage väikese annusega, vaadake, kuidas laps reageerib, ja seejärel suurendage annust nii kiiresti kui laps
seda saab. Kolm korda päevas. Tavaliselt on nad koju surema saadetuna pille täis, nii et soovite neid esmalt
detoksifitseerida,  sest  te  ei  tea,  mida  koostoime  teeb,  tavaliselt  pole  eriti  tore,  mida  nende  surmavate
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kemikaalidega suhtlemine teeb.  Aga see on sellepärast,  et õli  üritab lauda puhastada nii,  et  see võiks tööle
hakata.

Või kui teil pole midagi kaotada, võite alustada ka suure koguse õliga ja viia patsient sel viisil kontrollitud
koomasse. Seda ma ilmselt ka teeksin, kuid vanemate otsustada, millise ravisuuna nad valivad.

Tean vaid seda, et agressiivsetesse haigustesse tuleb suhtuda agressiivselt. Ja ma tean ka seda, et üldiselt on nii,
et mida rohkem õnnestub patsiendile õli saada ja mida kiiremini seda teha, seda suurem on edu ja ellujäämise
võimalus. Kuid ma tean ka seda, et annustamisjuhiseid nimetatakse põhjusel.

Kui  see oleks  minu laps,  täidaksin  ta  õli  täis,  tean  seda  kindlalt.  Laps  ujuks  selles  ja  ma ei  laseks  suure
tõenäosusega ühtegi arsti enda juurde. Aga see olen mina ja ma tean, mida teha. Parimate soovidega, JB

Suposiidid

Rick Simpsoni õli (RSO) suposiidid on õnnistus kõigile naistele, kellel on PMS-iga seotud probleemid, samuti
kõigile,  kellel  on  hemorroidid,  Crohni  tõbi,  soole-  ja  sooleprobleemid  jne.  Need  sobivad  suurepäraselt  ka
hingamiseks  ja kopsuhaiguste  korral,  rääkimata gripi tõrje.  Need tekitavad kehas väga meeldiva pikaajalise
tunde. Ma pole veel näinud kedagi, kellele ei meeldiks neid võtta pärast seda, kui nad olid oma esialgsetest
kõhklustest üle saanud. ” JB

KUIDAS TEHA SUPOSITORIID?

Sulata  kakaovõi,  lisa  õli,  alustuseks umbes 1–2 g õli  100 g sulatatud kakaovõi kohta.  Seejärel  suurendage
annust iga nelja päeva tagant, kuni patsient kasutab igas suposiidis umbes 0,33 g õli.

1 g (kogukaal) suposiite lastele, 2 g täiskasvanutele, 3 g (pallid) tupeprobleemide korral.

Algajatele sobib hästi 0,01–0,02 g õli suposiidi kohta. Kui alustate kedagi 0,05 g supoga, siis tõenäoliselt ei
tunne  nad  ka  seda  eriti,  kuid  parem on  alustada  väikese  annusega  (neile,  kes  pole  kunagi  varem kanepit
proovinud jne). Kuni 0,005 g THC annuseid talutakse tavaliselt ilma sümptomiteta või üldse mitte.

Tegelik RSO on väga tugev ja te ei tea kunagi, kuidas patsient täpselt reageerib (vererõhk jne), kuid suposiidid
oleksid hea viis inimesi õliga harjuda.

Suposiitide puhul on huvitav see, kuidas need näivad avavat kopse ja hõlbustavat hingamist 20 minuti jooksul
palju lihtsamini - unistus on täitunud paljude jaoks, kellel on KOK või astma jne. Patsiendid on neid kasutanud
ka psoriaasi, kõrge vererõhu, Crohni tõve, PMS krambid jne.

Suposiitidele võite lisada ka muid looduslikke õlisid, see sõltub sellest, milleks neid soovite ja mis on nende
eesmärk. Lihtsalt mõnda loodusravi saiti ja lugege, mida erinevad eeterlikud õlid teevad, ja saate katsetada nii
palju kui vajalikuks peate.

Samuti  on suposiidid  suurepärane  võimalus  ravida  patsiente,  kes  ei  saa  õli  süüa või  ei  suuda seda mingil
põhjusel kõhus hoida.

Minu jaoks on mõju järgi otsustades suposiitidesse õli võtmine parim ja meeldivaim viis kanepit kasutada. See
kõlab ja tundub esialgu naljakas, tunnistan seda, aga need, kes on proovinud, nõustuvad. Võib -olla avab see
tšakrad alt üles, kes teab, kuid see tundub kindlasti suurepärane.

Naistele meeldiks suposiite võtta - need aitavad ka igasuguste bakteriaalsete ja viirusnakkuste korral, “partnerite
mikrobioloogilise teabe vahetamisel”, allergiate korral kondoomidele ja nendel kasutatavatele määrdeainetele
jne.  Kas  ma  mainisin,  kui  palju  õli  eest  hoolitseb  (  tase)  hormonaalne  tasakaalutus?  Parimate  soovidega,
Jindrich Bayer
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"RSO  -ga  suposiite  saab  kasutada  ka  igasuguste  tupeprobleemide  korral,  sealhulgas,  kuid  mitte  ainult,
pärmseente infektsioonide, HPV, kondüloomide, herpese ja paljude teiste haiguste või nakkuste korral, mida ei
pea tingimata kannatama. Eriti kui neid saab õli abil nii lihtsalt hooldada. ” JB

„Kas saate mulle nõu anda, kas kanepiõli on raseduse ajal ohutu kasutada? Seal ei ole palju teavet, mida ma
leian. Mu sõbrale öeldi äsja, et tal on naba tsüst, mis võib põhjustada verehüübeid, mis võivad viia tema lapse
surmani. Olen näinud kanepiõli mõju ja head, mida see võib teha, ma pole kindel, kas see on raseduse ajal
ohutu. ” Christine

- Kallis Christine, seda on muidugi ohutu kasutada, kanepit on raseduse ajal ja sünnitusvalude puhul kasutatud
ka sajandeid. Soovitan tal teha suposiite, millest igas on 0,01–0,06 g õli (alustage 1–2 g õliga 100 g kakaovõi
kohta).  Tsüst kaob mitme nädala jooksul  või tavaliselt  kaob. Kolm korda päevas ja ärge muretsege,  õli  ei
kahjusta last. Parimate soovidega, JB

"JB, ma olen suposiidiga nõus, aga millist tüüpi kakaovõid te kasutate? Kas peaksin saama rafineerimata puhast
pleegitamata kakaovõid? Kas kookosõli toimib ka suposiitide alusena? ” Sara

-  Noh,  see  on  teie  otsustada,  millist  marki  või  tüüpi  kakaovõid  te  valite.  Kookosõli  võib  olla  liiga  vedel.
Suposiitide alusena toimib paremini kakaovõi. JB

“Kas kellelgi oleks ideid, kuidas kanepiõli kellelegi toitmistoru kaudu anda? Olen seganud oliiviõliga, et mitte
nii paks, aga kardan siiski, et see toru ummistab. Mingeid ideid?" Steven Havre

- Steven, alati on parem leida viis lahjendamata õli manustamiseks, see on parim viis. Kui te ei leia teed, võite
selle segada patsiendi toiduga ja lasta tal seda sel viisil süüa. Jah, see võib toru ummistada, nimelt kui õli on
paksu konsistentsiga.  Mõned õlid  on  paksud,  mõned aga  vedelamad.  Kuid  kui  te  neid  kehatemperatuurini
soojendate, peaksid need olema piisavalt vedel, et mitte toru ummistada.

Teine võimalus on anda see patsientidele suposiitides kakaovõiga. Sellegipoolest on õli söömine eelistatud viis
selle  ravimi  võtmiseks,  kui  see  on  võimalik.  Õli  manustamiseks  on  palju  viise  ja  see  on  sageli  väga
individuaalne, seega proovige leida viis, mis sobib patsiendile kõige paremini. Parimate soovidega, JB

“Täpselt! Ma ravin oma ema, tal on kurguvähk ja ma olen seda korduvalt manustanud oma toitmistoru kaudu,
soojendage seda veidi ja segan kookosõliga! Pole kunagi toru ummistanud! ” Steve

"Ma annan selle oma pojale tema söötmistoru kaudu, kui ta seda alla neelab - valan tassi õli peale väga kuuma
vett,  siis see hajub, seejärel  lisan veidi jahedamat vett  (mitte  liiga palju),  mitte  liiga kuum, siis  valage see
torusse.  See töötab  üsna hästi,  kuigi  mõnikord vooderdab õli  veidi  toru,  kuid see pole kunagi  blokeeritud.
Saladus on see maha valada, kui see on veel väga soe. ” Angela

"Ma tean, et see kõlab kohutavalt, aga väike kookoskoola läbi toru selle viskamiseks pärast viskoosse kraami
manustamist või lihtsalt ummistuste puhastamiseks toimib hästi. Vana RN ooterežiim. ” Ellen

Operatsioon või õli?

"Sa ei võtaks kunagi mu rinda, kui saan RSO -d alla neelata!" Chloe

"Idee, et rinnavähk on" protsentuaalne risk ", on täielik vale. Tegelikkuses on igaühe kehas vähi mikrokasvajad,
ka minul. Vähk ei ole haigus, mille sa lihtsalt “haarad” nagu juhuslikult välk. See on midagi, mida peate iga
päev „sööma“ või „ära hoidma“, söögikordade kaupa, elustiili valiku kaudu, mis hõlmab D-vitamiini lisamist,
toitumist, supertoite, köögiviljamahlu ning vähki põhjustavate kemikaalide ja kiirguse vältimist. Nii et kui arst
ütleb, et teil on vähki haigestumise võimalus, vihjab ta sellele, et teil pole vähktõve üle kontrolli ja see on otsene
vale. Teisisõnu, vähkide petmine. ”

- Kui teil on vähki haigestumise võimalus, minge lihtsalt õli peale. See on palju tervislikum ja ohutum valik. ”
JB
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"Vaadake vähki või mõnda muud tõsist haigust nagu tulekahju. Mida suurem tuli,  seda rohkem jõudu selle
kustutamiseks vajate.

Niisiis, kas te kasutate pigem sada ämbrit vett (RSO) või klaasi vett (muud tüüpi õli), kui teie enda maja põleb?
Või  tahaksite  näha  professionaalseid  tuletõrjujaid,  kes  teid  aitaksid?  Seda  ma  eelistaksin,  aga  praegustel
tuletõrjujatel, st arstidel, pole isegi lubatud kõigi nende tulekahjude kustutamiseks vett kasutada ja nad ei tea
isegi,  kuidas  seda  kasutada  pärast  kõiki  neid  aastakümneid  kestnud  indoktrinatsiooni,  ajupesu  ja  kanepi
mittekasutamist ravim.

Kas teie jaoks on mõttekas, et keegi saadaks asjatundlikud tuletõrjujad linna suure tulekahju juurde ega lubaks
neil  kasutada vett,  st kõige elementaarsemat ja traditsioonilisemat  tulevast  võitlusvormi? Mitte mulle.  Kuid
ikkagi tegid võimulolijad just seda meditsiinisüsteemi, mis meil täna on.

Palju tulekahjusid, vett pole, st palju lisatööd tuletõrjujatele/arstidele, kes ei saa oma tööd teha parimal viisil.
See ei peaks nii olema, ma arvan. Neil peaks olema oma töö jaoks parim varustus ja parimad tööriistad, kas
pole? Seda ma teeksin, kui oleksin nende juht/valitsus. Kas sellisel vaatamisel on midagi halba? Ma ei usu. ” JB
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PMS, menopaus

"See on üks asi, mille jaoks kanep ja eriti kanepiõli on parim, baar puudub. Te lihtsalt ei leia midagi, mis võiks
või  aitaks  paremini  kui  kanep.  See  aitab  taastada  hormonaalset  tasakaalu  ja  kõrvaldada  agressiivsuse,
meeleolumuutuste jms serva. Samuti aitab see leevendada menstruatsioonieelset valu ja krampe, ebamugavaid
tundeid, ärevust jne.

Kui  ma näeksin,  kuidas  naine  hakkab PMS-iga  seotud hormonaalse  tasakaalutuse  tõttu  kehas  kummaliselt
käituma, annaksin talle kohe kanepit kõikidel saadaolevatel viisidel või vormidel. Ma ei näe põhjust, miks peaks
keegi asjatult kannatama. Rääkimata sellest, et kui üks kannatab, kannatavad järelikult kõik nende ümber, nagu
kinnitab  igaüks,  kes  on  pidanud  tegelema  premenstruaalse  naisega.  Ma laseks  tal  süüa  õli,  kasutada  seda
suposiidina ja ma ei jätaks tähelepanuta paikset kasutamist tema kõhul ja seljal.  Talle meeldib see, sest see
võtab valu ära ja parandab nende osade nahka. Suitsetan temaga ka õli, et ta teaks, et ta pole „üksi” ja et keegi
hoolib.

Kanepiga ei pea menstruatsioon olema kõigile asjaosalistele masendav ja ebameeldiv kogemus. “JB

Kurat, JB ... tal läks suurepäraselt, kuni antiöstrogeenivastasteni. Need teevad ta surmavalt haigeks.

A. Üllatus, üllatus, Valerie. "Hoia arstidest eemale" on praegu mängureegel. Me ei ütle seda naudingust, see on
reaalsus. Tavaliselt  saavad patsiendid õliga hästi hakkama, kuni meditsiinieksperdid sekkuvad ja selle mõne
ebavajaliku väga alternatiivse ja eksperimentaalse keemiaravimiga kokku keeravad. Nii et seni, kuni arstid seda
ravimit õigesti kasutama ei õpi, on tõesti kõige kindlam neist eemale hoida (kui asjaolud seda muidugi lubavad).
Ta ei vaja võtteid, ta peab neelama nii palju õli kui võimalik nii kiiresti kui võimalik, et kõrvaldada varasemate
ravimeetodite kahjustused ja saada oma seisund kontrolli alla. Kui õli ei aita, on ebatõenäoline, et midagi muud
aitaks. JB

Kehakaalu reguleerimine

"Kanepiõli  on suurepärane võõrutusvahend ja pole ebatavaline,  et ülekaalulised inimesed kaotavad ravi ajal
palju kilo. See on peaaegu nii, nagu õli teaks, mida peaksite kaaluma ja aja jooksul viib see teie keha sellele
tasemele. Minu enda puhul võttis õli minult umbes 30 naela, kuid olen näinud, et paljud inimesed kaotavad
palju rohkem.

Kui tarbite kanepiõli, pole see nagu dieedil. Võite süüa nii palju kui soovite ja mida iganes soovite. Tundub, et
õli vähendab loomulikult  ülekaalulise isu ja ma ei tea paremat ega ohutumat viisi kehakaalu langetamiseks.
Lisaks võib see stimuleerida isu isikul, kellel on vaja kaalus juurde võtta.

See on täpselt  nii,  nagu ma ütlesin,  õli  soovib viia  teie  keha tagasi  tervisliku kehakaalu  juurde,  olenemata
sellest, kas olete ala- või ülekaaluline. Kui soovite mõnda dieeti pidada, on see teie valik, kuid mina eelistaksin
mitte kogu aeg küülikutoitu süüa.

Lisaks ei leia ma oma vanuses tõesti mingit rõõmu igasuguste harjutuste tegemisest,  nii et kui ma tahaksin
kaalust  alla  võtta,  poleks  see  valik.  Kui  ma  tahan  kaalust  alla  võtta,  tean,  kuidas  seda  ilma  dieetide  ja
treeninguteta teha, ja nüüd olete ka teadlik, kuidas seda ise saavutada. Kui see imeline õli muutub lühikese aja
jooksul kättesaadavamaks, ei jää need, kes on praegu üle- või alakaalulised, tõenäoliselt kauaks. Ülekaal võib
põhjustada varase surma, nii et kui kannate paar kilo juurde, siis nüüd teate, kuidas probleemiga toime tulla.

Kas sa mõtled seda tõsiselt, et see võib liigse kaalu maha võtta ilma trennita?

Jah, kanepiõli võib ilma treeninguta kaalust alla võtta ja ma olen elav tõestus. Kui ma särgi seljast võtan, näen
välja nagu keegi, kes on palju trenni teinud ja mu keha on minu pikkusega mehe jaoks õiges kaalus.
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Kui olin noorem, ujusin palju, kuid nüüd, kui olin üle kandnud liigse kaalu, näete taas kõiki mu kõhulihaseid.
Mul pole isegi armastuskäepidemeid, vaid lihaste riba mõlemal küljel ja ma ei tee ühtegi harjutust. Kui soovite
sama kogeda, peate vaid järgima minu eeskuju ja peagi hakkab teie keha välja nägema nii, nagu peaks. ” Rick
Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

"Mu poeg kasutab Crohni raviks Simpsoni õli, kuid ma kuulen, et see võib aidata kaalust alla võtta. Kui jah, siis
kuidas? ” Krystal

- Jah, võib, sööge õli ja te kaotate kaalu, kui olete ülekaaluline ja võtate kaalus juurde, kui olete alakaaluline.
Ära küsi miks, ära küsi, kuidas see võimalik on, ma ei tea vastust. See juhtub lihtsalt. Kaotasin ise õliga 50 kilo
ja uskuge, et püüdsin Ricki ümber lükata. Aga ma ebaõnnestusin ja õli taandas ka mu lihaseid. See oli imelik ja
raske  uskuda,  tunnistan.  Aga mul  pole  midagi  selle  vastu,  et  kaotasin  kogu selle  kaalu  ilma  higitilgata  ja
trennita.  Tegelikult  oli  see üsna  nauditav  ja  ma  ei  pannud pahaks  head und,  mis  oli  õli  kasutamise  ainus
märkimisväärne kõrvalmõju. JB

Ärevus, paranoia

"Arvan, et ärevust ja paranoiat selle ravimi kasutamisel saaks oluliselt vähendada, kui süsteem lihtsalt lõpetaks
inimeste vahistamise selle kasutamise eest. Õliga ravi alustades ütlen patsientidele: "Kui õli teeb teid uniseks,
ärge võitlege selle vastu."

Mõned inimesed võivad selle ravimi lõõgastavat toimet ületades olla ärevil, kui nad tegelikult peaksid lihtsalt
lõõgastuma ja mitte võitlema nende mõjudega. Paljudel kanepisortidel on ärevust tekitav potentsiaal väga väike,
kuid  mõned  tüved  tekitavad  seda.  Kui  patsiendid  tunnevad  end  sellises  olukorras  õliga  ebamugavalt,  siis
soovitan neil sageli ravimit valmistada tüvest, mis põhjustab vähem probleeme.

Kui  selle  ravimi  kasutamine  oleks  ainult  seaduslik,  oleksin  kindel,  et  see  võtaks  ära  suure  osa  selle
kasutamisega seotud ärevusest. Samuti võivad mõned tüved põhjustada rohkem ärevust kui teised, nii et kui teil
tekivad sellised  tunded,  võib  tüvede vahetamine  probleemi  kõrvaldada.  Paljud inimesed leiavad,  et  selliste
ainete nagu tume šokolaad ja cayenne'i pipar kasutamine aitab üsna tõhusalt vähendada ärevust ja vähendada
südame löögisagedust. Selle ravimi kasutamisel on kõige olulisem meeles pidada, et see on kõige ohutum ravim
maailmas.

Selle aine kasutamine ei kahjusta ja kui patsient tunneb ärevust, põhjustavad seda üsna sageli patsiendid ise, sest
nad töötavad ilma põhjuseta. Või sageli võivad patsiendid tarbetult alla neelata ravimid, mis võivad põhjustada
ärevuse sümptomeid. Kuid seda saab enamikul juhtudel kergesti parandada, lihtsalt eemaldades need kahjulikud
keemilised ravimid. Lisaks on meie kehas toodetud looduslik aine tsitikoliin, mis peaks olema tõhus ka ärevuse
raviks. Mulle on öeldud, et tsitoliin on saadaval 70 riigis, nii et kui te lihtsalt internetti lähete, ei tohiks teil
vajaliku leidmisega probleeme olla.

Kanepiõli  mõjuga harjumine  võtab natuke aega ja  algajatel  võib tekkida ärevus.  Kuid lühikese aja  jooksul
muutub enamik selle kasutamisel mugavaks ja ärevus lihtsalt hajub. Tegelikult, kui patsiendid on õli toimega
harjunud, naeravad nad sageli selle üle, kuidas see neid alguses nii halvasti hirmutas.

Üsna sageli võtavad minuga ikka ühendust patsiendid, kes proovisid ravimite valmistamiseks kasutada sativa
tüve ja sageli võib tugeva sativa mõju põhjustada ärevust. See juhtub jätkuvalt, kuigi olen mitu korda väitnud, et
selliseid tüvesid ei tohiks kasutada, kuna need on liiga energilised.

Te ei soovi, et patsient saaks energiat, peate kasutama tugevat rahustavat indikat, mis aitab tal magamise ajal
lõõgastuda ja paraneda. Ma vihkan, et inimesed raiskavad oma aega ja raha, püüdes valedest tüvedest õli toota,
kuid sageli juhtub see siis, kui meie juhiseid ei järgita. Väikese vaevaga olen kindel, et suudame välja töötada
häid ravimtaimi, mis ei tekita üldse ärevust. Kuid seda ei saa õigel viisil saavutada enne, kui meil on vabadus
teha vajalikke lihtsaid uuringuid. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim
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Depressioon

"Olen leidnud, et nii sativa kui ka indica tüved on depressiooni ravis tõhusad. Ometi kasutan sativa tüvesid
inimeste raviks harva nende energiseeriva toime tõttu. Enamikul minu juurde pöörduvatel patsientidel on tõsine
haigus ja ma ei taha, et nad saaksid paranemisprotsessi ajal energiat.

Leian, et hea indikaõli pakutav uni ja puhkus on enamiku meditsiiniliste seisundite jaoks kõige kasulikumad.
Hea indica sordi õli on depressiooni ravis väga tõhus ja võib selle probleemi sageli väga lühikese aja jooksul
kõrvaldada. Enamik minu juurde tulnud inimesi oli muude seisundite tõttu depressioonis. Kui haigusseisund on
paranenud  või  kontrolli  alla  saadud,  kaob  depressioon,  mida  nad  kogesid.  Rick  Simpson,  Kanep:  Kõige
ravimtaim

Hulgiskleroos (MS)

Millised on teie kogemused hulgiskleroosi ravimisel? Paljud inimesed juba teavad, et kanep võib aidata, kuid
ei tea, kuidas seda kasutada.

"Hiljuti  saime  teate  ühelt  MS-ga  haigelt  daamilt,  kes  neelas  aasta  tagasi  oma  seisundi  tõttu  kaks  untsi
kõrgekvaliteedilist kanepiõli. Õlihoolduse mõju oli väga edukas ja kuigi ta pole viimase aasta jooksul ühtegi õli
alla neelanud, on ta endiselt hea tervise juures. Minu kogemuste põhjal on hulgiskleroos sageli ravitav, kuid
inimestel, kes on selle haigusega aastaid kannatanud, kulub haiguse tekitatud kahju kõrvaldamiseks aega. Paljud
SM -i põdejad suitsetavad leevenduseks kanepit, kuid kanepi kasutamine sel viisil ei ravi neid ja haigus areneb
edasi.

Ainus viis, kuidas ma tean, et MS -d ja selle haigusega seotud kahjustusi tõhusalt ravida, on õli korrapärane
neelamine, kuni see on paranenud või kontrolli all. Kui teil on MS, tehke endale teene ja proovige seda ravimit.
Elu peaks olema elamine, mitte kannatamine, miks peaks patsient laskma sellel seisundil oma elu rikkuda, kui
seda saab tõhusalt ravida? Ma tean selle häirega patsiente, kes ei saanud enam korralikult kõndida, kuid pärast
vaid  paar  nädalat  õli  allaneelamist  said  nad  jälle  normaalselt  kõndida.  MS  on  vaid  üks  paljudest
haigusseisunditest,  mida arstide sõnul ei saa ravida, selle asemel ütlevad nad meile, et suudavad toime tulla
ainult sümptomitega, samas kui haigus ise teeb endiselt oma kahju. Kui soovite tõestada oma arsti eksimist,
proovige õli  ja hakake vahelduseks elama. Olen kindel,  et saate aru, et  valges kitlis  mehel pole alati  kõiki
vastuseid. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Sõltuvused

"Hiljuti märkasin, et haigestunud morfiinist sõltuv vähihaige lülitub morfiinist" KÜLM TÜRGI "välja. Kui ta
oli  morfiinist  väljas,  jäi  ta nälga; ei  olnud enam kõhukinnisus; magas väga sügavalt  ja tema valu oli  palju
paremini kontrolli all.

Samuti muutus ta taas sidusaks. IMELINE. Kui ma poleks seda 180 -kraadist muutust ise näinud, poleks ma
seda kunagi  uskunud. Ma pole kunagi  varem olnud marihuaana-pooldaja,  kuid see isiklik  tähelepanek tegi
minust uskliku. ” Janice

„Üks asi, mida olen nüüd märganud, et olen RSO -d võtnud juba 3 kuud, see on peaaegu kaotanud minu isu
alkoholi järele. Varem jõin igal õhtul ühe või kaks jooki, kuid nüüd tahan harva juua ja kui seda teen, siis ma ei
joo nii palju, samuti märkasin, et mu püksid on palju lõdvemad. Olen kaotanud 10 naela. Ainuke asi, mida ma
vähem teen, on alkoholi tarvitamine.
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Ma söön ikka sama ja näksin endiselt segatud pähkleid, küpsiseid jne öösel, kui mul on munchies ja ma võin
isegi rohkem süüa kui enne õli. Jah, õli võib muuta teid näljaseks.

Nii et kas alkoholi või õli puudumine on pannud mind 3 kuuga 10 kilo kaotama. Ja ma ei olnud tegelikult
ülekaaluline, 5 '10 “ja umbes 198 naela. Kui olin noorem, olin alati umbes 186 naela ja vormis. Nüüd kaalusin
viimati 187 naela. Mõlemal juhul põhjustas õli või alkoholipuudus mul kaalu. Lihtsalt õnnelik kõrvalmõju. ”
Scott

"Opiaadid tekitavad mul kõhukinnisust, iiveldust, tõhusaks leevendamiseks on raske saada õiget annust. Need
muudavad mind “hämaraks”, muudavad sõitmise ohtlikuks ja edasi -tagasi. Marihuaana mitte. Piisavalt öeldud.
” Fred

"15 -aastane opiaadisõltuvus, mida ravib õli. Ma poleks seda proovinud, kui poleks Ricki. Nii et pean ütlema, et
võlgnen talle tõesti oma elu, nii et nüüd olen üks tema suurimaid toetajaid. Olin alati suitsetanud, kuid see ei
aidanud kunagi valu vastu, mida sain pillide tarvitamisest. Ma tahtsin lihtsalt nii palju kordi surra, sest ma ei
vastutanud enam oma elu eest. Võin öelda RSO tõttu. Ma ei kasuta morfiini, oksü-, perk-, vic- ega suboxine'i ...
see ajas mind kõigest ära !!!!! Ja ma olen 40 ja tunnen end jälle 20 -ndana. Minu artriit, mida ma tundsin igal
hommikul,  on  nüüd kadunud.  Olen  võtnud õli  sees  10 korda  ja  mu elu  on  uuesti  alanud.  Pole  sõnu,  mis
väljendaksid, kui tänulik ma olen. Kui te võtate pille, alustage öösel õli võtmisega, kui teil pole nädal aega
lihtsalt magada, siis ma lähen seda teed. Pm, kui teil on küsimusi. " Rebecca

"Kanep tõi mind Benzo juurest ära pärast üle 30 -aastast sõltuvust rohkem kui 158 aastat tagasi, ilma selleta,
jätkates endisena, oleksin ma nüüd surnud ..." Phil

"Ma olen lõpetanud kõik valuvaigistavad ravimid ja olen nüüd võimeline toimima - soovin, et rohkem inimesi
saaks looduse jõudu usaldada!" Sue

Magamine, unetus

„Mis puudutab unetust, siis pole midagi paremat kui heast indica tüvest korralikult toodetud õli,  mis annab
inimesele vajaliku une. Minu peavigastuse tagajärjed jätsid mulle selle, mida saab kõige paremini kirjeldada kui
häälestust, mis mu peas hulluks läks. See kõrge heli muutis mu magamise võimatuks ja ma ei suutnud saada
vajalikku puhkust. Meditsiinisüsteem andis mulle selle haiguse jaoks palju erinevaid ravimeid, kuid miski ei
töötanud. Sageli jäid mul nende ravimite kasutamisest kohutavad kõrvalmõjud, mis põhjustasid mulle rohkem
stressi kui haigusseisund, mida ma kannatan.

Leidsin, et lihtsalt kanepi suitsetamine võimaldas mul rohkem puhata kui ükski pill, mille meditsiinisüsteem
mulle andis. Siis, kui hakkasin kanepiõli sisse võtma, sain veelgi rohkem leevendust ja minu jaoks ei olnud
ebatavaline, et sain kaheksa kuni kaksteist tundi katkematut und.

Aastaid enne õli võtmist tõusin rohkem väsinud kui siis, kui olin magama läinud ja puhkasin öösel väga vähe.
Siis järsku pärast õli võtmist hakkasin hommikul hästi puhanuna ja värskena ärkama.

Kui paljud meist vananevad, hakkame kogema uneprobleeme ja see võib avaldada väga kahjulikku mõju meie
üldisele  tervisele  ja heaolule.  Arstid  võivad teile  anda unerohtu,  aga kui te  tõesti  teaksite,  millest  need on
valmistatud, siis ma kahtlen, kas te neid oma kehasse sooviksite.

Hea uni ei ole lihtsalt meeldiv, see on hädavajalik, kui soovite jääda aktiivseks ja terveks ning pole midagi
paremat kui kanepiõli, mis annab teie kehale vajaliku puhkuse. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

“Aaryn: Ma arvan, et sõin natuke liiga suure tüki ... aga see pole halb! Võib -olla on aeg magama minna.

- Kuidas uni läks, Aaryn? JB

Aaryn: Suurepärane! Ma ikka puhkan! Leian, et see aitab juba minu depressiooni ja ärevuse vastu. Õli ajab
naerma, lol.
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Mul oli siin veel üks patsient, kellele ma näitasin, kuidas õli valmistada, ja tal on ka ärevus. Ta naeris ka. See oli
tore.

Ma söön viimase 2 päeva jooksul 4 korda päevas riisisuurust kogust ja olen pidanud ravimit harvemini sisse
hingama ning mul on minimaalne valu. ”

- Selline peaks tõsiste haiguste ravi välja nägema, kas pole? Patsient magab, ärkab värskena, naerab palju enda
ja  kogu  olukorra  rumaluse  üle,  ei  tunne  stressi,  ärevust  ega  keemiliste  ravimite  kõrvaltoimeid  jne.  Mulle
isiklikult meeldiks see kindlasti väga. ” JB

„Ma olen kanepiõli peal mitmel tingimusel ja ma pole kunagi nii hästi maganud ega end nii hästi tundnud ...
Aitäh Rick Simpson & JB, et saite teada, et see taim teeb imesid kõige ettekujutatava pärast !! Tehke seda
lihtsalt inimesed ja vaadake ise !! See on ainus viis, kuidas sinust saab tõeline usklik, usu mind !! ” Val

-  Aitäh,  Val.  On  tõsi,  et  miski  ei  ületa  isiklikku  kogemust  selle  kohta,  mida  õli  suudab.  Kui  olete  seda
proovinud, näiteks põletuse või sääsehammustuse korral ja sügelus ja valu kaovad mõne sekundiga, võivad kõik
teile öelda, mida nad tahavad, ja teate, et nad võivad teile öelda, mida nad tahavad, kuid õli jääb ikkagi alles.
parim ravim, mis olemas on. Ja sa tahad, et seda oleks kodus ämber, igaks juhuks, kui midagi juhtus.

Te ei pea usaldama sõna, mida me ütleme, vaid valmistage õli, leidke keegi, kellel on põletushaigus, nahavähk,
diabeetiline haavand, seejärel rakendage seda paikselt ja jälgige, mis juhtub. Seejärel pidage meeles, et sama
juhtub ka teie kehas, kui te õli sisse võtate, ja see on tegelikult kõik, mida peate teadma. JB

"Mõned  inimesed  on  lihtsalt  teadmatud  ja  kardavad  ...  Rick  Simpsoni  tõttu  olen  ma  ise  suutnud  oma
valuvaigisteid  oluliselt  vähendada,  see  tähendab,  et  ma  võtsin  60  mg OxyContin'i  3  hommikul  ja  3  enne
magamaminekut ning võtsin neid. üle 8 aasta ... See oli nõme!

Nüüd pärast õli käivitamist võtan ainult 1 hommikul ja 1 õhtul! Räägi imest, vähemalt mina näen seda nii!
Arstid ütlesid mulle, et ma ei saa kunagi alla minna ega lõpetada nende võtmist. Poiss, kas “Rick Simpson” ja
mina tõestame, et mu arstid eksivad.

Ma  teen  seda  ja  tunnen  end  paremini  kui  neid  neetud  mürgipille  võttes!  Kuigi  ma  kasutasin  nii  suurt
OxyContin'i annust, tundsin ikka päevast päeva valu, ei maganud ega söönud ...

Täna  olen  valuvaba,  magan normaalselt  ja  söön rohkem! Ja  ma ei  lõpeta  oma püüdlust  vabaneda  nendest
pillidest, ma loodan, et selleks ajaks, kui olen kuu aega õli peal olnud, olen ma täiesti ära! Soovin õnne! "Nancy

Mul on tegelikult skisofreenia ja kasutan meditsiinilist kanepit oma seisundiga seotud kõrvaltoimete, näiteks
ärevuse ja unetuse korral. Ravim toimib, sellest ajast saadik, kui hakkasin sagedamini ravima, sain magada,
mida ma varem ei suutnud.

Paljud mu sümptomid ilmnevad unepuuduse korral. Ma pole kunagi kogenud kanepi ajal hääli, ma tunnen, et
see kaitseb mind tegelikult nende eest ... “Jose

- Nõustun, Jose,  unetus on paljude vaimsete seisundite  põhjus.  Üsna loogiline on see,  et  kui inimene pole
piisavalt maganud, ei tunne ta end pärast kümmetunnist värskendavat und pärast õli söömist nii hästi, nagu ta
tunneks. JB

"Mida rahustavam, seda parem. Ma kasutan seda õhtul enne magamaminekut ja see töötab. Nüüd magan 8 tundi
otse. Puhkus on olnud minu jaoks parim asi. 80% ja suurem tugevus võtab natuke aega, enne kui sellega harjud,
kuid jõuad kohale. Alustage 0,01 ml -ga vastavalt juhistele ja jätkake sealt ülespoole. Proovisin alustada 0,025 -
ga ... järgmine kord võtsin ainult 0,01 ml. 0,025 ml pani mind 10 tunniks diivanile. Olge ettevaatlik, kuid ärge
unustage seda võtta. Nagu öeldud, on öine aeg minu jaoks õige. Võib toimida päeval ja REST öösel. " John

"Ma annan õli oma kihlatule (Jasonile) ja teda ei võeta palju ja see väsitab teda nii palju. Ta magab suurema osa
päevast. Ma kavatsen ta päevaks või paariks sellelt maha võtta, et näha, mis muudatusi see teeb ... siis võib -olla
annan talle natuke nagu 1/2 tera riisi (vähemalt nii me oleme lugenud) me tegime selle tema jaoks kiiresti. ”
Jason
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- Jason, unine tunne on korras ja sa tahad, et patsient magaks nii palju kui võimalik. Rahustav toime kaob mõne
nädala pärast, kuid see pole midagi ebasoovitavat, vastupidi. Parimate soovidega, JB

Küsimus: Täna meisterdame mehele, kelle valged kitlid on öelnud, et tal on kaks nädalat elada ja nad ei saa
enam tema heaks midagi  teha.  Loodan,  et  saan varsti  kõigile  häid uudiseid.  Püüdes teda ka suitsetamisest
loobuda ja muuta oma dieeti ja palju muud, et anda oma immuunsüsteemile võitlusvõimalus. Aitäh Rick ja JB
teadmiste ja tõelise ravi eest.

V: Dave, lase tal suitsetada, pole vahet, kas ta õli sööb. Lisaks hakkab ta palju magama, nii et ta suitsetab niigi
palju.

Mis puutub toitumise muutmisse nüüd, siis ta peaks seda mõistlikult, kuid mitte drastiliselt muutma, laskma tal
süüa seda, mis talle tundub. Mitte tingimata vorst, vaid midagi mõistlikku, Suurenda tema keha pH -d, lase tal
iga päev kahe õuna seemneid süüa. Kõige tähtsam on saada temasse võimalikult palju õli võimalikult kiiresti.
On  veel  võimalus.  Parimate  tulemuste  saavutamiseks  kombineerige  õli,  suposiitide,  aurustamise  ja  paikse
kasutamise söömist. Isegi kui ta ei jõua, elab ta lõpuni maksimaalset elukvaliteeti ja see on ka väga oluline.
Olen kindel, et sellest läheb rohkem kui kaks nädalat, aga näeme. Arstidel ei ole õliga mängu tulles alati oma
ennustustega õigus. Parimate soovidega, JB

"Magan väga sügavalt ja kauem kui tavaliselt. Kui olen üleval, tunnen end väga puhanuna, mitte närvitsedes
nagu suitsetades. ” Terry

"Magan hästi ja näen und, kuid ärkan ülesseisundis. See võtab tunde ja siis kestab see kaua -kaua. Ma kasutan
seda igal õhtul. See võtab mu artriidivalu ära ja laseb mul magada. ” Katherine

"Mul on vähk ja uneapnoe. Ma ei saa mitte ainult hämmastavat und, vaid ei ärka kuumahoogudest. See on
õnnistus. ” Stephanie

"Tundub nagu oleks õnnelikult surnud!" Mal

„Minu mõistus ilma selleta on nagu New Yorgi liiklusummik. Sellega hõlbustab see zen -aia seisundit, toimides
samal ajal normaalsel tasemel. ” Andris

“Mul on olnud unehäired 20 aastat, RSO õli on aidanud mul esimest korda magada ja olen ärgates valuvaba!
Jaa! " Bonnie

"Mul  on  herniaalne  ketas,  mis  surub  mu  istmikunärvi,  põhjustades  tugevat  valu  alaseljast  vasakust  jalast
varvasteni. Võtsin iga nelja tunni järel 3 ibuprofeeni, et saaksin voodist välja tõusta ja kõndida. Hakkasin õli
võtma peaaegu kaks nädalat tagasi valu ja põletiku vastu. Nüüd ei vaja ma ibuprofeeni, magan paremini kui
kunagi  varem,  kolleegid  on  kommenteerinud  minu  paremat  meeleolu  ja  üldist  õnne.  MA TUNNEN END
HÄSTI!" Jennifer

Olen andnud oma 14 -aastasele Pitile juba 4 nädalat õli vähi vastu. Ta läheb vahel natuke “tõmblevaks” ja purju,
kui ma talle liiga palju annan, aga kui kirglikkus lõpeb, magab ta nagu kutsikas.

Ta keeldus veterinaarravimeid võtmast, nii et saime selle asemel natuke õli. Veel alguspäevad, kuid salvestan
tema  edusamme.  Umbes  nädal  aega  kulus  õliga  harjumiseks  ja  isu  tekkimiseks.  Ma  olen  armukade,  sest
praegusel hetkel saame endale lubada ainult õli tema jaoks Armastan kõigi ilusaid lugusid! ”

"Mul on sotsiaalfoobia (parem kui sotsiaalärevushäire), depressioon ja unetus. Ma pole kunagi õli võtnud, sest
ma ei leia seda siit, kus ma elan, samuti ei saa seda ise kasvatada ja ekstraheerida ... aga ma suitsetasin umbes
kümme korda, kuid ma tundsin, et pärast esimest korda suutsin Magan nüüd, kui tundsin end väsinuna, oli mul
kogu eluaeg-depressioonivaba kuu-ei tundnud end kunagi nii õnnelikuna (ilma depressioonita) ja kogu selle
elujõuga isegi kõige tugevamate ravimite võtmisel (mis viib mind teiste terviseprobleemideni) ) selleks vähenes
ka minu sotsiaalne ärevus (foobia) palju ja ma ei pidanud olema „kõrgel”, et tunda, et kui ma suitsetan 1 või
isegi 2 päeva enne, kui pean välja minema ja teiste inimestega rääkima , jääge avalikku kohta (mis see häire
võimatuks teeb), NÜÜD MA VÕIDIN SEDA TEHA, tundsin end taas “normaalse inimesena” elusana, ükski
ravim seda ei teinud. Probleem on selles, Seaduste, ürdi tähtsuse, pluss sotsiaalse eelarvamuse ja teadmatuse
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tõttu taime kohta ei saa ma isegi enam suitsetada, ei taha „kõrgele tõusta“, tahan lihtsalt uuesti elada ilma nende
elupiirangutega, seal on palju anonüümseid inimesed, kes elavad nagu mina, mingi foobia ja muude häiretega
ning ma arvan, et õli võib olla lahendus. ” Pablo

"Võite  küsida  Ricki  või  JB-lt,  oleme  leidnud,  et  20-30%  sativa  toote  kasutamine  on  üks  parimaid
kombinatsioone ärevusega seotud probleemide lahendamiseks." Brewster

-  Meile  meeldib  töötada  indica  domineerivate  sativa  ristidega,  mille  THC on 20%või  rohkem,  just  nendel
põhjustel.  Parimate  õlide  toime  on  äärmiselt  tugev  ja  rahustav,  kuid  samas  eufooriline  ja  veelgi  parem
afrodisiaakum. Kui annate patsiendile sellise toimega ravimi, võite olla peaaegu kindel, et ta naudib seda. Kes ei
tahaks?  Magad hästi,  ärkad hästi  puhanuna,  eufoorias  ja  täis  soovi  kedagi  õnnelikuks  teha.  Kellele  see ei
meeldiks? JB

„Ma hindan kõrgelt iga päev RSO tundmaõppimist ja seda, mida see on inimeste/ loomade heaks teinud. Kui
see õli teeb seda, mida nad ütlevad, tuleb seda kõrgemalt mäelt hullata - mitte maha rahustada. Mul pole sellega
isiklikke kogemusi, kuid kindlasti oleksin, kui mina või keegi, kellest hoolisin, leiaksid, et me vajame seda.

Vahepeal lugesin nii palju postitusi kui võimalik. Ma pole veel lugenud postitust, kus öeldakse: "Aitäh Rick
Simpson - sain täiesti kivisse, see oli lahe, kutt."

- Tänan teid toetuse eest, Debbie Nolan, olen kindel, et kirjutate postituse, mis ütleb seda varsti täpselt. Seda
tunnet kehas, kui inimene neelab neile sobiva RSO annuse, võib kirjeldada kui “väga lahedat”. Või äärmiselt
lahe. Või äkki hämmastavalt lahe. See on üks meeldivamaid tundeid, mida võib kogeda, see on väga loomulik,
rahustav ja rahustav.

Nagu me ütleme, on parimatel õlidel allaneelamisel väga rahustav, kuid samas eufooriline toime. Nii et magad
hästi ja siis ärkad itsitades nagu laps. Ja kui magate hästi ja ärkate itsitades, tunnete end suurema tõenäosusega
hästi ja puhanuna kui siis, kui te ei maga hästi ega ärka itsitades. Ja kui tunnete end hästi ja puhanuna, paraneb
teie keha loogiliselt ja toimib paremini. Ei mingit raketiteadust, nagu alati kanepiravimite puhul. JB

"Kuigi  endokannabinoidsüsteem mõjutab  paljusid  erinevaid  bioloogilisi  protsesse  (nagu isu ja  uni),  usuvad
eksperdid, et selle üldine ülesanne on reguleerida homöostaasi.

Homöostaas on kõigi elusolendite bioloogia võtmeelement ja seda saab kõige paremini kirjeldada kui võimet
säilitada ellujäämiseks vajalikke stabiilseid sisetingimusi.  Haigus on lihtsalt  tingitud mõnest ebaõnnestumise
aspektist homöostaasi saavutamisel, muutes endokannabinoidsüsteemi ainulaadseks sihtmärgiks meditsiinilistes
rakendustes. ”

-Teisisõnu, kõik on tasakaalus. Ei midagi uut. JB

Glaukoom, nägemise taastamine

"Glaukoomi ja selle mõju saab enamikul juhtudel üsna lihtsalt kontrolli alla saada, kuna paljud kanepisordid
vähendavad tõhusalt silmarõhku. Pole haruldane, et glaukoomi põdev inimene, kes kasutab kanepiõli, näeb oma
nägemist oluliselt. Paljud patsiendid peavad isegi prillid vahetama, sest nende vanad retsepti läätsed on nüüd
liiga tugevad.

Kas teie arvates on loogiline, et silmaarstid ei maini isegi kanepit, kuigi see on teadaolevalt olnud tõhus vähemalt
alates 1800ndatest aastatest?
Jällegi on õigetest tüvedest valmistatud kanepiõli väga tõhus glaukoomi ravi ja ma ei tea paremat ega ohutumat
silmarõhu vähendamiseks. Kanepi mõju silmarõhule on teada juba väga pikka aega, kuid meditsiinisüsteem
püüab vältida isegi arutelu kanepi kasutamise üle glaukoomi korral. Kahjuks tundub, et paljud arstid tegelevad
tänapäeval palju rohkem raha kui tervendamisega.  Ma ei oska seletada,  kuidas silmaarst  saab seal istuda ja
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vaadata, kuidas patsient aeglaselt pimedaks jääb ja ei ütle patsiendile, mida kanep tema seisundi heaks teha
saab.  Liiga  sageli  kaotavad  patsiendid  lõpuks  nägemise  täielikult,  sest  nad  usaldasid  pimesi  oma  arstide
nõuandeid.  Kui  patsient  kaotab  oma nägemisvõime,  ei  tundu see  paljudele  silmaarstidele  palju  tähendavat.
Ometi,  Ma arvan,  et  see,  mida nad teevad,  on häbiväärne ja  mul on väga kahju neist,  kellelt  on nägemus
röövitud muul põhjusel kui ahnus. ” Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

"Tegin paar ööd tagasi partii kanepiõli ja partii võid. Olen andnud ajukasvajaga patsiendile õli, enne õli võtmist
oli ta peaaegu pime, pärast kuu aega pärast õli võtmist oli tema nägemine peaaegu täielikult taastatud. Võilt ei
saavutaks samu tulemusi. Võilt saate meditsiinilisi tulemusi, kuid õli on palju kontsentreeritum ravimivorm ja
see sobib peaaegu kõige jaoks, asjad on lihtsalt hämmastavad. ”Dion

"Suu kaudu manustatuna taastatakse mu ema nägemine. Ta on juriidiliselt pime oma vasakus silmas. Vigastus
jättis ta ilma läätseta ja mitmed operatsioonid jäid talle glaukoomi. Ta on RSO-s olnud poolteist aastat- kasutab
seda iga päev. Ta ei märganud kunagi, kui palju silmanägemist taastab, enne kui pani silma meigi. Ta on selles
silmas pime olnud juba 40 aastat, seega on ta end koolitanud, kuidas suletud silmadega silmameiki teha. See oli
ainus  viis,  kuidas  ta  seda oma heale  silmale  rakendas,  oli  hea  silma sulgemine,  jättes  ta  täiesti  pimedaks.
Viimati, kui ta oma hea silma sulges, hakkas ta tegelikult nägema ja keskenduma oma pimeda silmaga. Ta teeb
meiki vaid aeg-ajalt, nii et ta pole täpselt kindel, kui kaua aega läks, enne kui tema nägemine hakkas tagasi
tulema, kuid pärast üle aasta õlil olles saab ta nüüd pilte, värve, ja isegi lugeda tema halvast silmast teatud asju!
Ma hoidsin käes kotti Lays Chipsi ja laua tagant oskas ta mune lugeda. Ta arvab, et kui tal oleks uus lääts,
taastaks ta nägemise täielikult. Uue läätse saamiseks tuleb ta kanda elundidoonorite nimekirja- ma ei ole kindel,
et tema kindlustus katab midagi sellist,  nii  et praegu- See õli  on andnud talle ime- nägemise ime seal, kus
kunagi oli ainult pimedus. ! Nii et ma ütleksin, et DROPSI EI VAJA- lihtsalt pidev varu! Nüüd asuge oma ravi
istutama!  Oh jah-  tal  pole  GLAUCOMA EI  TÕENDUSI!  "  Lindsay Uue läätse  saamiseks  tuleb  ta  kanda
elundidoonorite nimekirja- ma ei ole kindel, et tema kindlustus midagi sellist katab- nii et see õli on andnud
talle ime- nägemis ime, kus kunagi oli ainult pimedus. ! Nii et ma ütleksin, et DROPSI EI VAJA- lihtsalt pidev
varu! Nüüd asuge oma ravi istutama! Oh jah- tal pole GLAUCOMA EI TÕENDUSI! " Lindsay Uue läätse
saamiseks tuleb ta kanda elundidoonorite nimekirja- ma ei ole kindel, et tema kindlustus katab midagi sellist, nii
et praegu- See õli on andnud talle ime- nägemise ime seal, kus kunagi oli ainult pimedus. ! Nii et ma ütleksin, et
DROPSI EI VAJA- lihtsalt  pidev varu! Nüüd asuge oma ravi istutama! Oh jah- tal  pole GLAUCOMA EI
TÕENDUSI! " Lindsay

Harvaesinevad või vähe levinud haigused

Q. Tere Rick/JB, kas olete kunagi kuulnud haruldasest haigusest Porphyria? Kui jah, kas olete kedagi ravinud
RSO -ga ja millised olid tulemused?

A. Ei, ma pole seda teinud. Kuid otsustades selle kohta, mida olen selle kohta lugenud, ei näe ma põhjust, miks
õli  ei  võiks aidata seda ravida või kontrolli  alla saada.  See aitab kindlasti  selle haruldase ja kindlasti  väga
ebameeldiva seisundi sümptomite korral.

Ma järgiksin meie saidi protokolli, sööksin õli ja kasutaksin seda suposiitides (nii läheb see otse vereringesse).
Ma kasutaksin õli paikselt tinktuuris või salvis nahahaiguste/ilmingute korral (see võtab ära kogu sügeluse ja
muu ebamugavuse).

Ma sööksin kahe või kolme kuu jooksul vähemalt 60 g, ma ei kasutaks mingeid kemikaale, ma järgiksin lihtsalt
Rick Simpsoni juhiseid. Kui 60 g seda ei ravi ega kontrolli alla saada, sööksin ma veel 120 g. Ja kui see ei
annaks rahuldavaid tulemusi, siis hakkaksin ma lihtsalt õli peksma, üks kaks kolm grammi päevas või isegi
rohkem, kui saaksin seda võtta, ja sööksin lihtsalt nii palju kui võimalik. . Miks? Sest kui õli teid ei aita, on üsna
ebatõenäoline, et leiate midagi muud, mis seda aitab. Samuti tuleks agressiivsetesse haigustesse agressiivselt
suhtuda. Parimate soovidega, JB
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“Nii head uudised JB & RICK !!! Käisin täna arstide juures oma testi tulemuste pärast! Minu kilpnääre, mis oli
22 aastat vähene ja ravitud, on nüüd aktiivne! Olen ise kuu aega ainult RSO -d täiskohaga alla neelanud, samuti
hõõrun tinktuuri otse kurku ja aurutan ka RSO -d! Mul on selle üle nii ekstaatiliselt hea meel!

Ta on tõeliselt lahe arst, kes on seal olnud ja mind selle kõige kaudu toetanud ning teab hästi, MINA OLEN
FAKTIS, KASUTAN RSOÕLI! Kuna ta on arst,  tahab ta ikkagi  teha kilpnäärmele ultraheli,  et  kontrollida
sõlmede olemasolu! Mida arvad ultraheli kohta?

Ma  võtan  seda  õli  alati  uhkusega  oma  ülejäänud  päevade  jooksul,  see  tundub  õige,  see  on  kogu  mõte!
Retseptiravimid on KURJAD! Mul on ka palju terviseprobleeme, mida praegu selle imelise õliga ravin! Chiari
väärarengu tüüp 1 ajutüve ka mul on raske karpaalkanali ja palju muud!

Ma olen täna 45 aastat  noor ja  ei  tunne,  et  kõik on pekstud ja  valusad,  nagu ma varem tundsin!  Kas ma
mainisin, et mul oli ka ajuoperatsioon 7 kuud tagasi ja ma pole pärast operatsiooni narkootikume kasutanud,
kuna olen ravimitest maksapuudulikkust põhjustanud! Ma olen tõestuseks, et see õli on JUMALALT! See on
kõik, mida me peaksime ravimina alla neelama!

Aitäh JB ja Rick kõige eest, mida te südamest teete! Enam kilpnäärme ravimeid, JEE !!!!!!!! ” Margene

- Palju õnne, Margene. Mis puutub ultrahelisse, siis ma arvan, et teate vastust. Mida vähem skaneerib, seda
parem, see on kõik, mida ma võin öelda.

Mina isiklikult ei läheks 22 aasta jooksul lähedale kellelegi, kes mulle naftast ei räägiks, aga kui arvate, et neil
inimestel on teile veel midagi öelda, siis rääkige nendega julgelt, nimelt kui olete tõesti huvitatud sellest, mida
neil öelda on meditsiini kohta. Aga see on umbes kõik, mida ma laseksin neil teha, ainult rääkides, nii et nad ei
saaks teile nii palju haiget teha, kui nad räägiksid tõlgituna „vajaduseks“ võtta mõned nende valitud pillid.

Parimate soovidega ja hoidke eemale neist, kes veetsid 22 aastat teile valesid nõuandeid. Olge õnnelikud, et
elasite nende "ravid" üle, teistel ei vedanud. JB

"Kas kanepiõli saab kasutada marutaudi raviks?" Aami

- Aami, jah, kuid tõenäoliselt nõuab see patsiendi mõnda aega koomasse viimist väga suurte õliannustega, eriti
kaugelearenenud juhtudel. JB

"Minu hooldajal on patsient, kellel on diagnoositud luupus ja kogu keha elavhõbedamürgitus. Pärast umbes
aasta möödumist koduse õli kasutamisest on elavhõbedamürgitus täielikult kadunud ja luupus on kuradi lähedal.
Juuksefolliikulisid on võetud iga 2 nädala tagant, et täpselt näha, mis ja kui palju tema kehas edu saavutamiseks
värskendusi  on.  See  on  tõesti  hämmastav,  mida  saab  looduslikult  ravida.  See  maksab  natuke,  kuid  siiski
tervislikum ja elu väärt! ” Jesse

"Mul diagnoositi esmane müeloidne fibroos, sain ravimeid, mis aitasid, kuid ei olnud rahul kasvavate valude,
isu puudumise ja vereanalüüsi vähenemise, põrna suurenemise, unetuse tõttu. Pärast seda, kui olin seda ravimit
võtnud ühe aasta ja ei tundnud mingeid tõelisi põhimõttelisi muutusi, otsustasin proovida RSO-d, ainult 1 kuu
õli peal, mu valu on olematu, isu on taastunud, vereanalüüs tõuseb, uni on nagu kivi. ” Aguae

"Ma kasutan seda oma meditsiiniliste anomaaliate raviks ... mitmed minu piirkonna haiglad ütlevad, et see ei
peaks olema võimalik ... aga RSO on hämmastav ... Ma lükkan tagasi oma kehas asuva VP šundi, mul on
sidekoehaigus  ja mitu muud haruldased probleemid ...  4 ajuoperatsiooni  36 päeva jooksul  ja  ma keeldusin
uimastite täitmisest  ...  ainult  meditsiiniline marihuaana,  RSO ja hingamine ...  Ma pole kunagi oma elus nii
kiiresti paranenud ... isegi nagu mu laborid näitavad mu keha on nii sassi läinud, et mu valu pole tegelikult nii
hull… ”Katie

“Järgnev on härralt, kes sattus 1977. aastal raskesse autoõnnetusse. Ta kannatas näo halvatuse all, pisarakanalid
ei töötanud, ta pidi kasutama silma määrdeaineid, ühe silma osaline nägemise kaotus. Lisaks oli tal peavigastus,
mille tagajärjeks olid mälu- ja kõneprobleemid. Ta kõndis kepiga ja veetis kõik need viimased aastad valudes.
See pärineb tema saadetud sõnumist. == „Õli parandab mind rakutasandil. Kõik armid mu paremal on kadunud!
Nüüd liigutan paremat silma. Ma võin isegi naeratada, nüüd on halvatus näos kadumas. Kõik see on juhtunud
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viimase 6 kuu jooksul. Üks kord kasvajast tingitud valu tõttu suurendasin annust grammini ja annustasin päeva
jooksul 11/2 grammi. Paar kuud tagasi vaatasin telekat ja mõistsin, et näen oma nina paremat külge. Esimest
korda nägin seda alates 1977. aastast. Hakkasin seda harjutama. Mul on nüüd täielik liikumine. ” Kanepiõli ...
mitte ainult vähi jaoks. " Corrie

Loomad - iseloomustused

"Ma ravisin oma koera kasvajat tema kõrva RSO -ga ... See oli tohutu ja nüüd on see kadunud !!!!" Andrea

"Minu koeral on ostersarkoom (luuvähk). Nädal tagasi amputeeriti tal jalg ja nädala pärast peaks ta keemiaravi
alustama. Tema vähiga levib see tavaliselt kopsudesse, 95% koertest sureb aasta jooksul kopsuvähki. Kui see
oleks  teie  koer,  kas te  alustaksite  õli  nüüd ja  teeksite  endiselt  kemoteraapiat  või  mitte  kemo ja  sirget  õli?
Inimeste jaoks alustaksite riisiteraga, 70 naela kaaluva koeraga, kas alustaksite sellest kolmandikuga kaks korda
päevas? Tänan teid selle lugemise eest ja ootan huviga teie vastust. ” Eda

„Eda, õli päästis meie kalli koera Sophie. Ta oli suremas. Andke oma koerale võimalikult kiiresti õli ... Chemo
tapab ta. Palved teiega ... ”Brewster

“Sain just oma sõprade koera kohta tõeliselt häid uudiseid, mida pidin lihtsalt jagama! Mõni kuu tagasi oli tema
pitbull Maximusel ühe tema tagumise jala sees kasvaja, mis hakkas kontrolli alt välja kasvama. Loomaarst ütles
mu sõbrannale,  et  ta  peab jala  amputeerimiseks  maksma üle  3 tuhande,  muidu see levib  ja  ta  sureb aasta
jooksul. See oli umbes 4 kuud tagasi. Siis, kui nägin tema staatust tema plaanitud operatsiooni kohta, saatsin
talle  sõnumi ja  soovitasin talle  hoopis kanepiõli  toita.  Ta arvas,  et  proovib loomulikku ravi,  enne kui teeb
midagi drastilist ja pöördumatut, näiteks amputeerimist. Tema (ja Maximuse) õnneks oli tal juba Californias
elades Kanepikaart olemas. Niisiis, ta läks kanepi ambulatooriumisse ja võttis mõned. Ta söötis talle kaks korda
päevas koos söögikordadega 1 tilka umbes hernesuurust õli. Ta ütles kohe, et märkas, et tal on vähem valu ja ta
tunneb end palju mugavamalt. Lisaks läksid tema toitumisharjumused normaalseks. Mõne nädala pärast sai ta
isegi lonkamata joosta, nii et naine tühistas tema operatsiooni ja jäi loomuliku ravi juurde. Ta jõudis just täna
loomaarsti kontrolltöölt koju ja sai teada, et tema kasvaja on TÄIELIKULT kadunud. Mingit kasvaja jälge pole
maha jäänud. Loomaarst oli tõesti šokeeritud, kui ta rääkis talle, kuidas ta teda ravib.

FYI: See on kolmas koer, keda ma tean ja mille kanepiõli on päästnud. Ma tean ka palju inimesi, kes on samuti
päästetud. Kui te arvate, et kanep ei ravi vähki, siis pole te sellele tähelepanu pööranud. Ma tean tõde juba
aastaid ja pole kunagi leidnud kedagi, looma ega inimest, keda kanepiõli päästa poleks õnnestunud. ” Lara

“Mõne lapse lümfoomi T-rakulise CLCT-1 vähk on MÜÜDUD! Läheme loomaarsti juurde ainult iga kolme
nädala tagant katseid tegema, et CBC-d mõõta kaltsiumi taset ja FNA-d, et jälgida punaste valgete vereliblede
arvu vähi t-rakkude osas. Ta ei vaja enam ettenähtud ravimeid, kuid me hoiame teda Rick Simpsoni õliga, mis
ravib vähki iga päev kogu elu. Oleme tänulik perekond. ” Mõni laps vajab imet

“Hämmastav lugu! Teen ja kasutan RSO -d tervise säilitamiseks, kuna mu peres on olnud palju vähki. Hakkasin
seda oma koertele andma, kuna neil mõlemal on väikesed kasvajad ja mu Shetlandi lambakoeral on Discoid
Lupus ehk koerte luupus. See on uskumatu! Paari nädalaga on üks koera kasvajatest vähenenud 70% ja teisel
luupusega koeral on hämmastav! Esimest korda aastate jooksul paraneb tema punane, turses ja valus nina! Olen
proovinud retsepte, steroide, dieeti ja miski pole aidanud. RSO ravib mu koera luupust, ma tean, et see võib
aidata ka inimesi! "Ashley

"Minu kass sai 1/4 -1/3 teravilja riisi suurusega 2-3 korda päevas, et ravida ja armas oma kroonilist põletikulist
UTI -d, kui mitu vooru vedelikke, antibiootikume ja ravimeid ei suutnud, samuti toortoidule panna ei lasknud
seda korduda. Loomulikult peaksite vähi korral kasutama suuremat annust. Üldiselt püüan leida annuse, mis ei
tundu neid liiga palju mõjutavat - see ei tee neile kunagi haiget, kuid omanik märkab unisust, pidamatust, võib -
olla natuke purjusolekut. Loomulikult ei huvita teid vähktõbi - tehke need järk -järgult suuremale annusele nii
kiiresti kui võimalik.
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See on mõeldud hoolduseks - näiteks mu koeral, kellel glaukoomist eemaldati silm (ja teeb seda AWESOME),
on oht, et tema teine silm saab glaukoomi, nii et annan talle vähemalt kaks korda päevas õli ja annan hea annus,
mis ei põhjusta uriinipidamatust jne, kuid ta saab ikkagi õli. Ma lasin tal rohkem võtta, enne kui silm valutas.
Ma tõesti tunnen, et õli aitas teda rohkem kui tavalised valuvaigistid pärast operatsiooni - esimesel või teisel
päeval oli tal 1-2 doosi loomaarstide valuvaigisteid, siis läksin ainult RSO -sse, päev pärast operatsiooni oli ta
juba tahtis uuesti palli mängida ja oli ja on õnnelik tüdruk. Chloe lakkub RSO -d mu sõrmest - erinevalt minu
kassist, kes seda vihkab. LOL (…)

Ma ei leia, et RSO tekitaks loomadel ärevust - valgustundlikkust võib märgata suuremate annuste puhul.

Kasutasin isegi tuhkrul RSO -d - ta oli väga vana ja ärkas ühel päeval, et oli äkki väga nõrk, võib -olla oli tal
insult. Andsin talle päeva jooksul pisikesi annuseid RSO -d, et ta lihtsalt magaks - sel õhtul tundus, et ta ärkab -
raputas pead ja käitus nagu mu koerad, kui nad kanepit söövad, jätsin ta lihtsalt magama, mõeldes, mida iganes
tema keha teeb. tehke vähemalt tal valusid ega kannatusi - mul oli poolik ettekujutus, et ta ärkab hästi - kahjuks
ta  suri,  kuid tema elukvaliteet  kuni  viimase  päevani  oli  suurepärane,  nii  et  ma tunnen,  et  RSO andis  talle
viimase päeva parima võimalik. Ma tean, et tal ei valutanud ja ta magas väga rahulikult ning ma tean, et see ei
olnud liiga palju  RSO -d,  kuna talle  oli  hommikul  ja  vara pärastlõunal  annust  antud,  siis  ei  midagi  ja ma
kontrollisin teda õhtul väga hilja, ta lihtsalt magas - ta võis ärgata, aga ta tahtis lihtsalt magada. ”

Whitney - parim elukvaliteet kuni lõpuni, see on ka õli puhul väga oluline. Aitäh, JB

"Eile Chloe, mu 8 -aastane steriliseeritud emane Heeleri foksterjer, diagnoositi ühe silma glaukoom. Rõhk oli
tema  1  silmas  väga  kõrge  ja  ta  võib  olla  selles  püsivalt  pime.  Tegime  erakorralist  ravi  IV  vedelike  ja
mannitooliga ning ta on paaril ravimil. Surve langes mõnevõrra, kuid mitte palju, ja ta ei naudi praegu eluga
kohanemist poolpimedana. Ma tahan teda ravida RSO -ga, kuna see on olnud uskumatu minu bf ja minu enda
valu jaoks ning ma tõesti usun õli ja lood, mida inimesed siin räägivad, on uskumatud. Ma ei taha, et Chloe
saaks teise silma glaukoomi ja ma tahan kahjustatud silmas paraneda. Ma saan aru, et õli on aidanud paljusid
lemmikloomi ja mul oleks nii hea meel, kui Chloe suudaks oma nägemise või isegi mõne nägemise kahjustatud
silmas taastada ... Tänan abi või nõuande eest!

- Whitney, too ta lihtsalt õli peale. Mõned õlid on glaukoomi korral paremad kui teised. Lihtsaim viis teada
saada, kui tõhus see võib olla, on võtta annus ja jälgida oma silmi hommikul. Kui need on puhtad, otsige mõnda
muud tüve või tüvede kombinatsiooni, kui teil on palju puhastamist vajavat kraami, on see suure tõenäosusega
hea silmasisese rõhu alandamiseks. Parimate soovidega, JB

„Aitäh JB! Eile arvasin, et teeme uskumatuid edusamme, silm oli selge (tõmbasin neist terve päeva välja) ja
pupill  ei olnud täielikult  laienenud ning kuigi see ei sobinud teise silma pupilliga,  arvasin, et see reageerib
valgusele, aga täna hommikul tundub jälle pilvine. Võib -olla näeb see eredas valguses nagu eile, parem välja ...
Kui palju ja kui sageli soovitate teda doseerida? Siiani olen teinud väga väikese herne suuruse annuse, ta on
alles 30# ja tundub, et see mõjutab teda, need koerad armastasid alati vart ja lehti või särge süüa, suitsu saada
jne, nii et ma saan aru, millal ta on mõjutatud ka õli poolt ja tundub, et see mõjutab teda pisut sarnaselt sellele,
kui ta sõi varred, see mind siiski ei muretse, mulle tundub, et see tähendab, et see töötab. ” Whitney

- Whitney, ma kingiksin selle talle midagi head kaks või kolm korda päevas. Mida rohkem temasse sisenete ja
seda  kiiremini,  seda  parem.  Isegi  tema  pidi  päeva  või  kaks  magama,  keda  see  huvitab.  Väike  kanepist
põhjustatud kooma ei saa haiget teha. JB

"Kõlab hästi! Ma teen seda täna. Ta oli ka eile üsna tsoneeritud. Aitäh JB nii kiire reageerimise eest! ” Whitney

„Minu koer sõi eile osa taime, sest teadis, et see aitab kõhul pärast seda, kui ta oli kanaliharasva jäänud rasva
sisse saanud ja selle hunniku ära söönud, jalutas palju ning hiljem üles ja siis mugavalt puhkas. Arvake ära, mis
oli tema okses - potilehed. Tark koer. ” Donna

"Tere JB, ma annan oma hobustele RSO. Tegelikult ma ehmatasin eelmisel nädalal oma haigestunud maos,
andsin talle umbes 1/3 grammi meie ISO -õli ja ta oli nii STONED !! Teda rahustati.  Niisiis ... see töötab
hobustel ja kui 1/3 grammist on hobusel sedatiivne rahustaja, siis kujutage ette raviomadusi. Selle tagajärgede
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kõrvaldamiseks kulus tal umbes 24 tundi. Hoolduseks vähendasin tema suukaudset annust peaaegu riisiterale. ”
Heather

"Mõelge, et see oli 70ndatel aastatel, kui FDA teatas, et kanep tapab vähirakke ... ma tean ainult seda, et mu
kassi kõhuvähk tundub olevat  kadunud, ta sööb nüüd hästi,  võtab kaalus juurde ja jookseb ringi nagu uus
kassipoeg ..." Tony

"Olen andnud oma 19 -aastasele kassile dekarboksüülitud jahvatatud kanepit alates 2011. aasta detsembrist. Ta
oli väga loid, nohune kaka, märke kasside vanadusest ... tuttav, kes töötas loomaarsti juures, soovitas anda talle
1/4 aspiriini, 1/ 4 t metamutsiili ... tegi seda paar päeva ja otsustas siis kanepit proovida ... Ma puistan iga paari
päeva tagant väikese koguse tema märga toitu ... ta on ikka meiega !!! ” Lori

"JB, oleme teinud talle mitu partiid, kui teeme talle iga 2 kuu tagant uue partii, kuna ta võtab 1cc päevas. Oleme
kasutanud 2 erinevat sorti. Ta kasutab praegu sama partiid, mis ravis mu kassi vähki. ” Charlie

„Ma pean teid tänama. Minu armastatud 14 -aastasel kassil diagnoositi 1. juunil lamerakk -kartsinoom. Ravisin
ta RSO -ga ühe nädalaga ära! Loomaarst ütleb, et see on ime. Võtsin ta 8. juunil tema juurde tagasi ja ta küsis
minult, kas tegemist on sama kassiga, sest kasvaja suus oli peaaegu kadunud ja ta ootas täielikult, et ma olen
tagasi, et ta maha panna. Nüüd on ta peaaegu täielikult taastunud. Ma armastan teda väga ja pidin teid tänama,
et jagasite, kuidas ravimit TASUTA õigesti valmistada! ”

"Minu kassil diagnoositi mullu juunis" kiiresti kasvav, agressiivne, ravimatu, ravimatu "vähivorm, lamerakk-
kartsinoom tema vaheseinas, mis on nii kole, kui see kõlab. Talle anti maksimaalselt 1–3 kuud ja mu loomaarst
soovitas õrnalt, et „lase tal nüüd minna”. Ma nutsin, mõtlesin sellele ja otsustasin, et ma lihtsalt ei saa vaadata,
kuidas ta sureb. Käisin veebis ja avastasin, et vähktõve jaoks on palju ravimeid. Hakkas talle andma mitmeid
toidulisandeid jne. Tal läks hästi, kuid vähk kasvas endiselt ja mõjutas tema hingamist. Kasvaja hakkas lõpuks
kasvama teisele poole nina ja detsembris hakkas ta allamäge minema. Mõtlesin, et okei, nüüd on aeg.

Siis  avastasin  kanepi  ja  selle,  kuidas  see  võib  vähki  tappa.  Lühidalt,  Ted  on  RSO  -d  kasutanud  alates
detsembrist.  Õige pisikese annuse saamine oli alguses natuke olukord, sest ta on kass. Ja palju väiksem kui
inimene. Ta magab PALJU paremini, magab paremini, kui magab, isu on tagasi tulnud, kuigi mitte enam nii
nagu varem. See kõik on pooleliolev teekond ja ma ei tea, kuidas see lõpeb.

Tundub aga, et kasvaja lameneb, kuigi väga aeglaselt. Ma arvan, et kui see poleks olnud nii vastik vähk, oleks ta
tõenäoliselt juba mitu kuud tagasi paranenud. Minu loomaarst on rõõmus ja muljetavaldav, kuidas tal läheb. Nii
et ma võtan seda päevast päeva ja olen õnnelik, et enamik neist päevadest tunduvad head. Tema maksimaalne
aegumiskuupäev oli mullu septembris, nii et tal läheb hästi. ” Anne-Marie Leidl

“Jaaa !!!! Mul on ka kanepikiss. Kõrgekvaliteediline kanepiõli päästis mind 4800 dollari eest loomaarstidele
lihunikule  ...  ma mõtlen,  et  ...  kassi  kõrva operatsioon  kasvaja  eemaldamiseks.  Hurraa  Cannabis  Kitties  n
Cannines! " LinZy

„RSO-ga aine päästis 40 naela koera elu-etüülekstraheeritud õli,  mis muidu oli identne RSO-ga, päästis mu
koera, kes oli joonud naabri antifriisi. Loomaarst ütles telefoni teel, et ta on lõpetanud, liiga hilja ja tõenäoliselt
ei ela üle 40-minutilist autosõitu eutaniseerimiseks, ning mul soovitati teda mugavalt muuta.

Minu ustav kaaslane vahutas suus, tal olid sagedased krambid, ta oli tugevalt ülekuumenenud ja kurk nii paistes,
et ta suutis vaevu hingata, minnes teadvusest sisse ja välja. - kindlasti suremas, pole kahtlust.

Püüdes kergendada tema lahkumist sellest maailmast, kuumutasin 1/2 grammi õli tl võid ja toppisin selle sõna
otseses  mõttes  sõrmega  talle  kõri  alla,  lükates  selle  turses  oleva  kurgu avausse.  Kümne minuti  jooksul  ei
hakanud ta enam suhu vahutama, palavik oli murdunud, ta hingab normaalselt, kõik krambid ja krambid on
peatunud.

Ta jõi innukalt vett,  pani seejärel  12 tunniks magama ja ärkas pealtnäha ideaalses seisus, jooksis ja mängis
mõne minuti jooksul pärast ärkamist. Rääkisin sellest oma loomaarstile ja palusin tal juhtumiuuringus sündmus
avaldada ning ta keeldus, väites, et kanep on koertele mürgine! ” Alan
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"Me kasutame seda oma 14 -aastasel chihuahua'l, kellel on krambid. Mõni kuu tagasi arvasime, et ta ei pea kaua
vastu, nii et mõtlesin, miks mitte proovida õli? Päeva jooksul oli ta nagu täiesti uus koer! Ta sõi paremini ja
tundis end närvilisena ning tahtis mängida! See asi töötab tõesti paljude asjade jaoks! ” Mindy

«Saime kätte kutsika, kes oli väga suure inimese tallatud. Ta on mänguasja chihuahua, tal oli nelja kuni nelja
tolli vöö, mis kattis kogu tema alumise poole. Ta sai väga halvaks ja hakkas külmetama, nii et otsustasin, et
pisarate proovimine ei saa talle liiga teha.

Kui ma talle esimest korda annust andsin, suutis ta vaevalt oma pead liigutada. Mul on aga ülimalt hea meel
teile öelda, et pärast nädalast pisaraid kolm korda päevas on ta rõõmus, terve ja nõtke väike pätt. Täname Rickit
ja JB -d, et paljastasid meid tõele. Mu naine ja mina usume, et pisarad päästsid ta.

Ärgem unustagem, et annasin 3 korda päevas mänguasja chihuahua, mis oli alla kilo, RS grammiga. See on 3
grammi päevas kutsikale, kes kaalus alla kilo ja oli surmauksel, kuna talle astus üle 300 naela kaaluv poiss. Kui
kanep oleks tõepoolest mürgine, ei oleks kaimana endiselt meiega, jooksis pähklit ja hüppas umbrohu suitsu
järele. ”

"Andsime oma tollasele 13 -aastasele lapsele, et aidata teda tagumiste jalgade ja puusade artriidiga ... üllatus,
lisaks saime lisaks vetruvale koerale ka 4 kutsikat. Mitte mingil juhul ei oleks ta pidanud suutma veel liitrit juua
ja kõik on terved ja saavad suurepäraselt hakkama! Armasta RSO -d! ” Julie

"Minu koeral oli nahaprobleem (lööve, mis põhjustas tal karvkatte rebimise) ja korduv kõrvapõletik. Mul ei
olnud RSO -d,  kuid andsin  talle  sõbra tehtud tinktuuri.  Tema karv  on tagasi  kasvanud ja  kõrvapõletik  on
selgunud. Kui tinktuur nii hästi toimis, mõtlen RSO -ga, et suudaksin ta täielikult ravida. Nii et ma ütleksin, et
jah, RSO töötaks nii koera vähiga kui ka inimestega. Õnnistage teid Rick ja ka teid, JB. " Bette

- Aitäh, Bette. Teie mõttekäik on loogiline ja õige. Loomadel on ainevahetus kiirem ja seega ravib õli neid palju
kiiremini kui inimesi. Rõõm on loomi õliga ravida, neile meeldib seda võtta. JB

"Ma kasutan seda oma koertel. Lihtsalt natuke vähem kui me teeksime. Mul on 12 -aastane noormees, kellele
sõideti otsa ja tuli eemaldada puusad. Pole vahetatud ... eemaldatud! 4 nädalat ...

Ei  mingit  operatsioonijärgset  armi,  jalutuskäike,  endiselt  lonkades,  kuid  saab  hästi  hakkama  ja  kasutasin
valuvaigistite  asemel õli  ...  See töötas suurepäraselt!  (…) Mul on 9 -aastane Rotty,  kellel  on südameussid,
kohutavad allergiad, väga madal energia ja juuksed kukuvad sabale. Alustades teda täna sellega ... Päästsin just
10 -aastase chihuahua, kellel on 3 kasvajat, ja ma tean, et see parandab ta kohe !!! ”Dolly Durbin

„RSO OIL koogiküpsised ja paikselt manustatud salviga tema vähihaavanditel oli see 1/2 dollari suurune arve.
Ta hakkas püsti tõustes nutma ja värisemine oli halb. Ma teadsin, et RSO töötab ... Järgmisel päeval tõusis ta
üles ilma nutmise ja värisemiseta ning jooksis paar päeva hiljem õue ringi koos oma väikese sõbra Nuggetiga,
rotterjeriga. See oli 6 kuud tagasi. Ta on nagu 6 -aastane koer, mitte 12 -aastane. See on üks paljudest lugudest,
mida olen viimase kahe aasta jooksul näinud.

Minu lugu on palju pikem ... RSO päästis mu elu. Ei ole enam opiaate. Ja enamasti on valu väga väike. Aitäh,
Rick Simpson ... Rahu olgu teiega. ” Ron Youngblood

K. Kallid sõbrad, loodan, et see leiab teid hästi. Ma annan oma 8 -aastasele 40 naela koerale RSO -d tema keha
paremal küljel kasvavate kasvajate eest. Täna on tema esimene ravipäev ja ta on välja kukkunud ning magab.
Andsin talle umbes riisitera koguse. Kas seda on liiga palju? Kui kaua ja kui sageli soovitate

Kas ma annan talle õli? Olen ise õli peal. Mida aeg edasi, seda rohkem harjun ma "kõrgega". Pean järgmisel
kuul operatsiooni tegema ja plaanin kasutada valu ja taastumiseks RSO -d. Kui ma sellega hakkama saan, teen
seda kogu oma elu. Õnnistused ~ Suur tänu

A. Catherine, lükkaksin operatsiooni edasi, kui vähegi võimalik, kuni sööte näiteks 180 g õli grammi päevas
(või rohkem) kolmes annuses. Andke koerale pool sellest, kui arvate, et ta ei ole rahul sellega, mis ta nüüd sai.
Magamine on osa paranemisprotsessist, muretsemiseks pole põhjust ja see on märk sellest, et õli on rahustav,
mida soovite. Mida tugevam ja rahustavam, seda parem. Parimate soovidega, JB
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"Saadan  teile  teada,  et  mu  koeral  on  diagnoositud  luuvähk.  1.  juuni  on  möödunud  seitse  kuud,  viimased
röntgenipildid ei näita kopsudesse levikut. Nad leidsid küll terve murru jala kasvajakoha lähedalt, nad ei tea,
mida sellest teha. Tavaliselt need koerad, kellel on paus, peate nad maha panema. Nad jõudsid järeldusele, et
ravimi Zometa igakuised infusioonid hoiavad selle puutumatuna, nii et nad jätkavad teda uuringus, samas kui ta
saab igakuiseid Zometa infusioone. Kuid vähki ei levita ja nad ei saa 7 kuud tagasi olnud kasvajat üles korjata.
Lihtsalt  mõtlesin,  et  tahaks  teada.  See  agressiivne  vähk  võtab  tavaliselt  koera  elu  4-6  kuu  jooksul  pärast
diagnoosimist. Siin ta on, 7 kuud, vähki ei levinud. Terved luumurrud, kuid kõnnivad endiselt nagu midagi pole
valesti. ” Linda

“9 nädala pärast on minu koera nahavähid TÄIESTI kadunud !! Säilitusannus nüüd eluprooviks. Mis on minu
arvates nüüd mitte ainult mugavam, vaid ka pikem elu. ÕNNISTUSED RS & JB !! > ;-) ”Goblin

"Minu koeral  oli  elada  3 nädalat.  Massrakulised kasvajad kogu tema tõupuhtal  pitbullil  ...  3  nädala pärast
vähenevad kasvajad ISO/RSO -l. Ma vannun. Ta on end paar korda pissinud ja purjuspäi käitunud, kuid ma
teadsin, et see oli paremuse poole. Ta on endiselt selle kallal. Isegi kui nad kaovad, teen ma temast ikkagi oma
arsti. Armastan sind, JB ja Rick. ” Bocaj

"Ma andsin oma 14 -aastasele Pitile juba 4 nädalat õli vähi vastu. Ta läheb vahel natuke “tõmblevaks” ja purju,
kui ma talle liiga palju annan, aga kui kirglikkus lõpeb, magab ta nagu kutsikas. Ta keeldus veterinaarravimeid
võtmast, nii et saime selle asemel natuke õli. Veel alguspäevad, kuid salvestan tema edusamme. Umbes nädal
aega kulus õliga harjumiseks ja isu tekkimiseks. Ma olen armukade, sest me saame selles etapis endale ainult õli
lubada. Armastan kõigi ilusaid lugusid! ” Janine

"Olen näinud RSO -d võtva koera mõju ... Esimesed paar päeva oli Ruby (12 -aastane koer) haige ja värises,
murettekitavad sümptomid, kui olete selle teema suhtes skeptiline, kuid võin teile kinnitada sa kuu aega ravile ja
koer hüpleb täis elu täis, jookseb trepist üles, hüppab voodile ja toolid täis energiat kogu aeg väga mängulised.
Varem olid silmad vesised ja halli kattega, nüüd on need normaalsed. Rubyl oli üsna suur kasv siseküljel jalal
olnud juba aastaid ja nüüd kukkus see pärast õli söömist peaaegu maha !!!

Tänu Rick Simpsonile xxx õnnista seda õli, see tõesti toimib, miks ei ole ühtegi iseloomustust, mis ütleks, et see
pole nii? ” Brett

"Täna on kolmas päev minu koera hoolduseks RSO -ga (Rick Simpsoni õli), mis on kanepikontsentraat paljude
tõsiste haiguste raviks. Ta on 13 -aastane ja umbes 7 kuud tagasi sai ta midagi, mis põhjustas tema äärmise
tuhmumise, suure lima ja mõnel päeval oli ta unine. Otsisin seda Internetist,  ütlesin “kennelköha või koerte
külm”, nii et mul oli siin antibiootikume ja alustasin teda kuuriga. Ei aidanud üldse, seega viisime ta loomaarsti
juurde.

Loomulikult  taheti  teha  veretööd,  röntgenipilte  ja  lima  sõeluuringuid.  Ligikaudu  500  loomaarsti  arvetest
keeldusin, nii et alustasime teda laia antibiootikumiga, mis samuti ei puudutanud seda kuu aja jooksul. Võttis ta
tagasi ja sai veel kaks tugevamat antibiootikumi, käis neid usuliselt kuu aega. Ei puudutanud ka!

Nii et siis proovis loomaarst fungitsiidivastast ravimit ... IKKA EI PUUTANUD TEMA HAIGUST !! Raske on
otsustada, mis on õigustatud 13 -aastasele koerale kulutamiseks ... Seega lõpetasin umbes kuu aega tagasi kõik
ravimid, et lasta tema kehal taastuda, ja alustasin teda RSO -ga vaid 3 päeva tagasi, kokku 6 ravi ja ta on täiesti
uus koer!

Ei tattasid, ei köhita, tal on munchies ja üldiselt oleme märganud märkimisväärset paranemist. Uskumatu tõesti.
Oma isikliku  kogemuse põhjal  võin  kinnitada,  et  see  on  suurepärane  sürrealistlik  ravim.  Tänan teid  kogu
südamest! ” Ellujäämine

"Minu koer on 13 -aastane Belgia lambakoer. Mõni aasta tagasi ilmus tema kõrvale väike tükk. Mõni kuu tagasi
hakkas see äkki murettekitava kiirusega kasvama. Kahjuks diagnoositi  tal  vähk ...  ja mitte  ainult  üks tükk.
Uurimisel oli neid palju. Tal oli ka muid probleeme ... Peamiselt artriit ja puusa düsfaasia. Operatsioon ei olnud
valik, kuna oli kahtlane, kas ta jääb anesteetikumi ellu. Ma ei kannatanud vaadata, kuidas ta kannatab ... ta
suutis  vaevu kõndida ja oli  söömise lõpetanud.  Otsustasin proovida talle  viimase abinõuna anda kanepiõli.
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Andsime elukaaslase Patiga talle küpsise peale pisikese koguse (umbes riisitera suurune). See mõjutas teda
tõesti ... ta oli jalgadel ebakindel ja magas tunde.

Muutsime järgmise paari päeva jooksul annust ja märkasime, et tema isu paranes kohe. Samuti hakkas ta palju
kergemini liikuma ja tema suhtumine oli palju helgem. Päevade edenedes suurendasime aeglaselt tema annust.
Sellest  on möödas 3 nädalat  ja  ma ei  tunne teda  peaaegu sama koerana.  Ta  on õnnelik!  Saba liputamine,
mänguline, söömine ja mis kõige parem - kasvaja on poole väiksem kui enne õliga alustamist !!!! Jätkan tema
ravi (meil on õnne oma õli tarnida) ja hoian teid kursis. Ma ootan, et need kasvajad kaovad täielikult !!!!!!!! ”
Josie

«Mul on naaber, kes eemaldas oma koerale ühe kuu jooksul edukalt kasvajad, süües talle ravimit. Jätkake ja jah,
väga väikestes annustes, kuna Rick on öelnud, et nende ainevahetus on väga kõrge, nii et nad paranevad palju
kiiremini kui meie. ” Covey

"Ma ravisin meie tuhkru insulinoomist, mis lõi kõhunäärmevähi. Astuge piiluma, teie "karvane perekond" vajab
teid. Siin on Flower ravi ajal, ta on siin natuke risti silmadega ja valmis rahulikuks uneks ..! ” Kanep

"Jah, ma ravisin oma kassi vähist juunis, kui loomaarst ütles, et pane ta maha. Andsin talle lihtsalt õli ja 10
päeva jooksul oli surmav kasvaja kadunud! Loomaarst ütles, et see oli ime! ” Charlie

„JUMALA ÕNN JB ja Rick Simpson teie lojaalsuse eest inimestele, kes teid kõige rohkem vajavad. Ma teen
oma võimaluse,  kui  saan aidata  inimesi,  keda tean,  kes  seda hädasti  vajavad.  Minu tütar  tegi  oma koerast
kasvaja  jaoks  natuke  trimmimist.  Neli  päeva  kasutamist  ütles  ta,  et  tundub,  nagu  oleks  see  kohe  maha
kukkumas. Ootan endiselt lõplikke tulemusi. JUMAL KEEMIA ees! " Greg

Elukvaliteet

Kas kanepiõli võiks eluiga parandada?

„Kui me kõik võtaksime regulaarselt väikseid annuseid kanepiõli, olen kindlalt veendunud, et elaksime kauem
ja oleksime palju tervemad. Pikem eluiga oleks inimkonnale väga kasulik, kuna see võimaldaks neil, kellel on
suurepärased  anded,  palju  rohkem  saavutada.  Tänapäeva  maailmas  liiga  sageli  saab  inimene  lihtsalt  oma
tegemistes hästi hakkama ja teda tabavad karjääri lõpetavad meditsiinilised probleemid.

Meile  kõigile  anti  see kogemus nimega elu,  et  laiendada oma võimeid ja silmaringi,  et  meie liigid saaksid
areneda kõrgemale tasemele. Lisaks varustati meid selle imelise taimega, et hoida ja kaitsta oma keha haiguste
eest. Mul on võimatu aru saada, et inimkond võiks selle taime tervendavat potentsiaali enam ignoreerida. Nüüd,
kui tõde kanepi tervendavate jõudude kohta on kättesaadav, oleksime oma kohustustes nii enda kui ka oma
lähedaste ees mõnevõrra tagasihoidlikud, kui me ei nõuaks nende ravimite kohe tasuta kasutamist.

Kui  teie  või  keegi  teine  siin  maa  peal  tahaks  elada  kauem  suurepärase  tervise  seisundis,  et  saavutada
maksimaalne potentsiaal, milleks oleme võimelised, siis ma ei näe, kuidas keegi võiks tunda, et tal on õigus
meile oma tahet peale suruda või proovida sundida kedagi hoiduma selle taime meditsiinilisest kasutamisest.
Kuna elu peaks olema elamine ja nüüd olete leidnud viisi, kuidas kõiki tarbetuid kannatusi vältida, soovin teile
kõigile väga pikka ja tervet eksistentsi.

Olete ilmselt kuulnud, et nii paljud inimesed ütlevad teile: „See ei saa toimida, miski ei aita. Arst ütles, et 
kannatan selle all elu lõpuni ... "

Suur hulk patsiente  on minu juurde  tulnud meditsiiniliste  seisunditega,  nende arstidel  ei  olnud edu ja  nad
tundsid, et nende olukord on lootusetu. Üsna sageli pole inimestel isegi diagnoosi, mis neil tegelikult viga on,
sest tegelikult ei osanud arstid neile vastust anda. Enamik neist patsientidest, kellele ma õli andsin, ei uskunud,
et kanep võiks nende seisundit aidata, kuni nad ravi ei proovinud. Olen kokku puutunud tuhandete inimestega,
kes olid täiesti üllatunud, mida see ravim nende seisundi heaks tegi. Kui kanepiõli ei suuda teie seisundit ravida,
leiate suure tõenäosusega, et see õli on kindlasti parim kontroll.
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Arstidele meeldib meile öelda, et paljud haigused ja seisundid on ravimatud, kuid see ravim pöörab arstide
arvamustele vähe tähelepanu ja teeb sageli seda, mida peetakse meditsiiniliseks imeks. Kui teil on meditsiiniline
probleem, proovige õli ja on suur tõenäosus, et näete imesid, mida see võib teie jaoks toota.

Kas on mõtet mitte pakkuda inimestele kanepipõhiseid ravimeid?

Pole absoluutselt mõtet keelata kanepi meditsiiniline kasutamine avalikkusele ja tegelikult pole kellelgi õigust
sellist asja teha. Ainus põhjus, miks kanep üldse keelati, oli tingitud asjaolust, et see kujutas endast tõsist ohtu
paljudele suurtele rahaprobleemidele. Maa kõige ravimtaimede meditsiinilise kasutamise piiramist nendega, kes
elavad sellel planeedil, võiks nimetada kuriteoks inimsuse vastu. Tundub, et praegu on valitsused endiselt nõus
laskma oma rikkalikel sõpradel, kellele kuuluvad ravimifirmad, oma teed, kuid lõpuks ei suuda nad selle ravimi
kohta tõde tagasi hoida.

Kui  kanep naaseb tavameditsiini  juurde,  hävitab  see kogu korruptsiooni,  mis  on kunagi  olnud selle  tasuta
meditsiinilise  kasutamise  vastu.  See  taim  on kiiresti  taas  tunnustatud  kui  suurim tervendav  taim ja  sellest
toodetud ravimid muudavad meditsiini  näo igaveseks.  Peagi lükkab avalikkus tagasi  kemikaalid  ja mürgid,
mida me praegu ravimiteks nimetame,  ja nad nõuavad selle loodusliku aine kasutamist,  et nad saaksid end
mõistlikult ravida.

Kas arvate, et õiguskaitseasutuste inimesed ei mõista, et varem või hiljem võivad nad seda ravimit enda jaoks 
vajada?

Paljud õiguskaitseasutused teavad kindlasti, et kanepiravim toimib, ja nad kõik peaksid mõistma, et neil ei ole
õigust  selle  meditsiinilist  kasutamist  segada.  Tegelikult  olen  ma seda  ravimit  tarninud paljudele  neile,  kes
teenivad meie ühiskonda. RCMP ametnikud on isegi saatnud minu juurde ravile patsiente, kes olid suremas
lõppvähki, nii et paljud ametnikud on teadlikud, et see looduslik aine toimib. Haiguste osas ei erine politsei
meist teistest, ka nemad kardavad vähki ja muid tõsiseid haigusi.

Tundub aga, et politseil on väga raske pead pöörata sellele, et meie valitsuse poliitika kanepimeditsiini osas
tapab neid ja ka nende perekondi. Enamik politseiametnikke püüab kanepiravimeid kasutavate haarangutega
seoses oma õigusrikkumist ära hoida, öeldes, et nad lihtsalt teevad oma tööd. Aga seda joont kasutasid ka need,
kes töötasid Hitleri surmalaagrites, ja see ei õigustanud nende käitumist toona ega õigusta ka politseijõudude
tänast käitumist.

Aeg on politseil ärgata oma tegelikkusele. Kas politseiametnike arvates on vale, kui avalikkus kasvatab selle
ravimi tootmiseks kõige rohkem ravimtaimi maa peal? Või ei otsiks nad ise seda õli, kui neil oleks lähedane,
kes on suremas ja vajab ravi? Ma eeldan, et nad seda teeksid, nii et võib -olla on aeg politseil hakata relvi
suunama tõelistele kurjategijatele.

Kanepiravimite üldsusele keelamine on kuritegu ja politsei peab lõpetama kanepi meditsiinilistel eesmärkidel
kasutamise vastu kehtestatud seaduste jõustamise. Kanep on lihtsalt looduslik kahjutu tervendav taim. Kuidas
saaks siis politsei või keegi teine arvata, et tal on õigus võtta tõsise meditsiiniprobleemiga isikult luba selle aine
tasuta kasutamiseks? ”Rick Simpson, Kanep: Kõige ravimtaim

Miks seda nimetatakse RSO -ks?

“Rick  ei  hakanud  seda  RSO -ks  nimetama,  teised  aga.  See  on  hea  termin,  kuna  see  viib  inimesed  Ricki
meetodite ja materjalide kohta käiva teabe juurde. Rick on õigusega mures inimeste pärast, kes nimetavad õli,
mis pole valmistatud tema meetodite ja soovitatud lähtematerjalide omadustega, Phoenix Tears või RSO. Ta
teab,  mis töötas tema laialdases patsientide ravimise kogemuses, ja soovib tagada,  et väga haiged inimesed
saaksid seda, mida ta teab, ja mitte midagi, mis võiks sama nimega "sama hea olla" ... "Matthew
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"Ilma Ricki ja tema videota poleks ma teadnud, et see ravib vähki ... kuigi olen olnud kasutaja ja kasvataja
umbes 27 aastat,  ei teadnud ma, et sellel on need omadused ... nüüd tänu Rick Simpsonile. .. ja ilma tema
julguse ja avameelsuseta elaksime kõik selles küsimuses pimedas ... sel põhjusel arvan, et RSO on õli jaoks hea
nimi ... aga RSO tuleb koostada vastavalt RS juhistele ... mitte mõni lõhnade idee, mis on parim ... kui see pole
katki - ärge seda parandage. ” Peeter

„Jack Herer hakkas seda nimetama Rick Simpsoni õliks või RSO -ks. Rick ei tahtnud seda nii nimetada ja kulus
veidi aega, et veenda teda, et see on tegelikult hea mõte. Trikk on see, et seal on palju kanepi-/kanepiõlisid ja
seal on palju viise õli või ekstrakti tootmiseks ning paljud patsiendid on petetud ostma madalama kvaliteediga
õlisid või ekstrakte.

RSO -d toodetakse spetsiifilise meetodi abil,  konkreetsetest  materjalidest  ja kindlal  viisil,  seega tuleks seda
nimetada selliseks, nagu see on - RSO. RSO ei ole BHO (butaani meeõli), RSO on dekarboksüleeritud ning
väga tugev ja rahustav. Parim RSO on 95-98% THC, 1-2% CBD ning äärmiselt tugev ja rahustav. Enamik teisi
ekstraheerimisviise lihtsalt ei tooda dekarboksüleeritud ja nii tugevat õli, mis nõuab palju lisatööd. Tavaliselt
töötleme suures koguses kanepit ja Ricki meetod on väga tõhus ja sujuv, et töödelda suurtes kogustes kanepit.
Saate töödelda kilo kanepit ja toota õli vähem kui kahe tunni jooksul, kasutades seadmeid, mida on enamikus
maailma osades lihtne leida. Mõte on teha ravim nii kiiresti kui võimalik, et patsient ei peaks ootama. “JB

“Mind ei  huvita,  kuidas seda nimetatakse !!!  Palun nimetage  seda kuidas iganes  soovite,  kuid ärge visake
prügikasti  sellist  meest  nagu  Rick,  kes  on  päästnud  tuhandeid  elusid  ja  andnud  kogu  oma elu  selle  sõna
levitamisele. See pole lihtsalt õige !! ” Donna

“Ma nimetan seda kogu aeg“ kanepiõliks ”, sest see on see, see on sõnaraamatus, lihtsalt teine  sõna Kanepi
kohta. See on vanamoodne termin, kuid siiski õige mõiste. Me kõik teame, millest ta räägib. ” Dion

"Maagia on trikhomi kerakujulises peas. Kusagil mujal pole THC -d taimel olemas. Taim toodab THC -d, et
kaitsta oma paljunemisosasid. Mida lähemale nendele osadele, pungadele, seda rohkem trihhoome. Seetõttu on
pungadel kõige rohkem saadaolevaid ravimeid. See on teadus, mitte spekulatsioon. Tänan veelkord Rickit, et ta
inspireeris mind valmistama parimat õli. Ilus selge merevaigukollane õli. ” Toni

„Sama palju kui mais? Me kõik ei nõustu JB -ga. Odavam oleks tore, aga tule nüüd. ” Rick

- Rick, kui kanepit kasvatataks tuhandetel hektaritel põldudel, kui palju sa selle eest maksta tahaksid? 20 dollarit
kilo? Või vähem?

Tõesti tuleb hakata mõtlema pigem tonnides kanepis kui grammides. Nõudlus õli järele on nii suur, et kogu
taime pole võimalik kasvatada ainult meditsiinilistes kasvuhoonetes. Kõige tugevamaid ja rahustavaid tüvesid
tuleb kogu maailmas kasvatada miljonitel hektaritel.

Näiteks kui naised tõesti mõistavad, mida õli võib naha ja kortsudega teha, nõuavad nad 20–30% parimat õli
kõigis oma kosmeetikatoodetes ja järsku tekib nõudlus miljonite tonnide järele. parim kosmeetikaõli. Seejärel
lisage veel mõnisada miljonit tonni haiglate jaoks mõeldud õli.

Kilo õli tootmiseks vajate 5-8 kilo kuiva punga. Üks kilo õli toodab 5 kilo kosmeetikatooteid - see tähendab 100
purki  50  g  salvi/kreemi/losjooni/huulepulga/näokreemi/šampooniga.  Ja  sada  purki
kanepisalve/kreeme/losjoneid/huulepulki/näokreeme/šampoone pole midagi, selle saate ühe päevaga lihtsalt ära
anda, leiate alati kellegi, kes neid kasutada saaks.

Nii et jällegi hakake mõtlema tonnides, mitte grammides. Ma tean, et praegused hinnad on palju kõrgemad. Ma
ei ole nendega rahul ja teen kõik, et kuiva välipunga hind põllult umbes 10-20 dollarini kiloks saada. Sest see
hind annaks tööd ja head tööd miljonitele põllumeestele kogu maailmas. Ja see tooks kaasa väga positiivse
muutuse meie kõigi elus. JB

„Lubage mul võtta kokku enamus Rick Simpsoni õli ümber toimuvast. Juhised ütlevad inimestele A, B, C ja D.
Inimesed loevad neid ja küsivad - kui ma A ei tee, kas B, C ja D töötavad endiselt? Kui ma ei tee B, kas A, C ja
D töötavad endiselt? Kui ma ei tee C, kas A, B ja D töötavad? Mis siis, kui ma ei tee D, kas A, B ja C töötavad
endiselt? Ja mis siis, kui ma teen A, B, C ja D erinevalt, kas see toodab ikkagi tõelist asja?
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Üldine vastus on: ei, seda ei tehta. Kui soovite RSO -d koostada, järgige sõna juhiseid. Kui soovite midagi
muud toota, järgige teisi juhiseid. Kuid palun ärge pange meid vastutama, kui toodate teist tüüpi õli ja ravi
ebaõnnestub ning lõpeb patsiendi tarbetu surmaga.

Kui teete A, B, C ja D, töötab õli parimal võimalikul viisil. Sellepärast on juhised olemas. Kui te seda ei tee, siis
see ei tööta või ei pruugi töötada. Nii lihtne see ongi, kas pole?

Mida te isiklikult sooviksite saada, kui teil oleks seda ravimit vaja? Midagi, mis on osutunud nii hästi toimivaks
või midagi muud, et õli valmistaja saaks oma hüpoteesi või „meetodit” tõestada või ümber lükata? Kaalul on
teie elu. Nii et olge ettevaatlik, mõelge ise ja õppige neilt, kes on seda teed enne teid käinud.

Sulle parimat soovides. Jindrich Bayer "
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Loodame, et see raamat aitas teid. 
Nüüd on teie kord aidata meil teisi aidata.

Selle  raamatu loomine  ja  teabe jagamine  on  armastuse  töö.  Kahjuks  ei
maksa armastus arveid.

Töötame selle raamatu tõlkimiseks enam kui 300 keelde ja kirjutame sellel
teemal veel 10 erinevat raamatut.

Loodame sinusuguste inimeste toetusele, et aidata kaasa tõlgete, uuringute
jms kulude katmisele.

Palun  aidake  kohe,  minnes  tagasi  veebisaidile  aadressil
http://www.hempcures.work ja  klõpsates  alloleval  nupul  ANNETA PayPali
kaudu ja annetage kõik, mis teile ja teie lähedastele väärt on.

Teise  võimalusena  saate  annetuse  saatmiseks  otse  PayPali  abil
ANNEDA@HEMPCURES.WORK või saate annetada BitCoini kaudu: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Hindame teie toetust ja soovime teile ja teie lähedastele tervislikku ja 
õnnelikku kanepi-infusiooniga elu.
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